**ROČENKA**

**VÝKONŮ ATLETICKÉHO KLUBU**

**2021**

**A T H O S**

***A T L E T I K A   H O S T I V A Ř***

***z. s.***

-1-

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021** |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  | **Obsah:** |  |  |
|  | ---------- |  |  |
|  |  |  |  |
|  | Jmenný index závodníků |  | str. 4 |
|  | Rekordy klubu |  | 6 |
|  | Výkony minipřípravky |  | 17 |
|  | Výkony přípravky - dívky |  | 18 |
|  | Výkony přípravky - kluci |  | 19 |
|  | Výkony mladších žákyň |  | 20 |
|  | Výkony mladších žáků |  | 21 |
|  | Výkony starších žákyň |  | 22 |
|  | Výkony starších žáků |  | 23 |
|  | Výkony dorostenek |  | 24 |
|  | Výkony dorostenců |  | 25 |
|  | Výkony juniorů |  | 26 |
|  | Výkony žen |  | 26 |
|  | Výkony mužů |  | 27 |
|  | Běhy mimo dráhu |  | 28 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žákyně mladší |  | 29 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žáci mladší |  | 34 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žákyně starší |  | 39 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žáci starší |  | 45 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - dorostenky |  | 52 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - dorostenci |  | 59 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - juniorky |  | 65 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - junioři |  | 69 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - ženy |  | 74 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - muži |  | 79 |
|  | Dlouhodobé tabulky - 55 závodnic v jednotlivých disciplínách |  | 86 |
|  | Dlouhodobé tabulky - 55 závodníků v jednotlivých disciplínách |  | 96 |
|  | Dlouhodobé tabulky - běhy mimo dráhu / ženy |  | 107 |
|  | Dlouhodobé tabulky - běhy mimo dráhu / muži |  | 108 |

-2-

**Funkcionáři** **klubu**

**Výbor klubu** pracoval v tomto složení:

předseda, statistik Ing. Petr Behenský

místopředsedkyně a hospodářka Petra Černá

člen výboru Jan Dostál

**Aktivní trenéři oddílu**:

1.třída Mgr. Milan Kovář, Mgr. Tereza Trčková,

2.třída Mgr. Michael Havlík

3. třída Ing. Petr Behenský, Petra Černá, Ing. Jan Kotrouš

Bc. Sára Vávrová,

trenér mládeže Jan Dostál, Jan Hečko, Vladimír Chalupa, Hynek Šlouf,

trenér atletické přípravky Miriama Dědková, Petr Hošna, Jakub Hunal,

Julie Provazníková, Nela Šloufová

bez potvrzení kvalifikace Miriam Vávrová

**Rozhodčí oddílu**: Mgr. Tereza Trčková, Stanislav Macháček, Ing. Miriam Vávrová,

Lucie Šimonová, Michaela Lyachová, Veronika Slavíková,

Hynek Šlouf, Filip Šebek

**Vedoucí družstev**:

muži Ing. Vladimír Skopec

ženy Ing. Petr Behenský

junioři Ing. Petr Behenský

dorostenci Ing. Petr Behenský

dorostenky Ing. Petr Behenský

starší žactvo Mgr. Michael Havlík

mladší žactvo Bc. Sára Vávrová

**Umístění družstev klubu:**

muži 1. místo z 8 přihlášených družstev městského přeboru

ženy 3. místo z 8 přihlášených družstev městského přeboru

junioři 6.místo ze 7 přihlášených družstev městského přeboru

dorostenci 10. místo z 10 přihlášených družstev městského přeboru

dorostenky 12. místo z 12 přihlášených družstev městského přeboru

starší žáci 4. místo ve finále B, 13. místo z 21 přihlášených družstev městského přeboru

starší žákyně 6. místo ve finále B, 15. místo z 21 přihlášených družstev městského přeboru

mladší žactvo 3. místo ve finále C, 20.místo ze 40 přihlášených

-3-

**Největší úspěchy roku:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Mistrovství ČR:** | **4.místo starší žáci** | Daniel Břenda | koule |
|  | **8.místo starší žáci** | Štěpán Konopík | 1500m |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
| **Přebor Prahy na dráze:** | **1.místo** starší žáci | Gregor Martin | 800m |
|  | **2.místo** starší žákyně | Anna Marková | 800m |
|  | **3.místo** starší žáci | Daniel Břenda | koule |
|  | **4.místo** starší žákyně | Karin Havlová | 1500m př. |
|  | **4.místo** dorostenky | Nela Šloufová | výška |
|  | **5.místo** starší žáci | Gregor Martin | 300m |
|  | **5.místo** starší žáci | Štěpán Konopík | 1500m |
|  | **5.místo** junioři | David Šalanda | 100m |
|  | **6.místo** starší žákyně | Anna Marková | 300m |
|  | **6.místo** starší žáci | Daniel Břenda | diske |
|  | **6.místo** junioři | David Šalanda | 200m |
|  | **7.místo** mladší žáci | Antonín Kotek | výška |
|  | **7.místo** dorostenky | Anna Dostálová | disk |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
| **Přebor Prahy v krosu:** | **3.místo** starší žákyně | Anna Marková | 4,5 km |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
| **Nové rekordy klubu:** | Nela Šloufová, dorostenka | 100m př. | 15,90 s |
|  | Alžběta Tymlová, dorostenka | 2000m | 7:57,70 |
|  | Anna Dostálová, dorostenka | tyč | 210 cm |
|  | Anna Marková, starší žákyně | 800m | 2:24,66 |
|  | Karin Havlová, starší žákyně | 1500m př. | 5:50,32 |
|  | Kášková Gabriela, starší žákyně | 2000m | 8:06,05 |
|  | Hyška, Konopík, Červený Gregor | 4x300m, starší žáci | 2:42,94 |

-4-

**Jmenný** **index** **závodníků**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  |  | **trenér(-ři)** |  |  | **trenér(-ři)** |
| **Muži** |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 241183 |  | Lazar Filip | 050501 | Kotrouš |
| Dobrovolný Jan | 170380 |  | Nejepínský Radek | 800527 |  |
| Dostál Jan | 270472 |  | Rádl Jakub | 040291 |  |
| Hečko Jan | 200797 | Behenský | Severa Filip | 010501 | Kotrouš |
| Hlaváč Jakub | 250687 |  | Skopec Vladimír | 220982 |  |
| Hradil Daniel | 030191 | Behenský | Tomeš Jakub | 130191 |  |
| Chalupa Vladimír | 030350 |  | Závada Milan | 130291 |  |
| Kotrouš Jan | 270685 |  | Závada Milan | 310164 |  |
| Kubernát Richard | 150491 |  |  |  |  |
| **Ženy** |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 190895 | Behenský | Pavlíková Klára | 130391 |  |
| Vávrová Sára | 270787 | Behenský |  |  |  |
| **Junioři** |  |  |  |  |  |
| Hrubý Štěpán | 270502 | Kotrouš | Hunal Jakub | 101003 | Behenský |
| Hrubý Ondřej | 270502 | Kotrouš |  |  |  |
| Šalanda David | 111202 | Kotrouš |  |  |  |
| Šebek Filip | 011102 | Behenský |  |  |  |
| **Juniorky** |  |  |  |  |  |
| nebyly |  |  |  |  |  |
| **Dorostenky** |  |  |  |  |  |
| Ridvanová Tereza | 141204 | Behenský | Boudova Tereza | 241205 | Havlík, M.Vávrová, Behenský |
| Tymlová Alžběta | 260904 | Behenský | Dostálová Anna | 190505 | Havlík, M.Vávrová, Behenský |
|  |  |  | Lehnerová Natálie | 241205 | Havlík, M.Vávrová, Behenský |
|  |  |  | Šlechtická Andrea | 120805 | Havlík, M.Vávrová, Behenský |
|  |  |  | Šloufová Nela | 250405 | Havlík, M.Vávrová |
| **Dorostenci** |  |  |  |  |  |
| Vondra Tomáš | 271204 | Behenský | Klesňák Jan | 021205 | Havlík, M.Vávrová |
|  |  |  | Lazar Jan | 170905 | Havlík, M.Vávrová |
|  |  |  | Štěpán Jan | 050305 | Behenský |
|  |  |  | Švejda Michal | 210605 | Havlík, M.Vávrová |
| **Žáci starší** |  |  |  |  |  |
| Břenda Daniel | 171106 | Havlík, M.Vávrová | Červený Jonáš | 100807 | Havlík, M.Vávrová |
| Gregor Martin | 140706 | Havlík, M.Vávrová | Gorgoň Jan | 281207 | Havlík, M.Vávrová |
| Grulich Lukáš | 141106 | Havlík, M.Vávrová | Hyška Jan | 030107 | Havlík, M.Vávrová |
| HejhalJaromír | 201006 | Havlík, M.Vávrová | Kavan Vojtěch | 200907 | Havlík, M.Vávrová |
| Jecha Lukáš | 200706 | Havlík, M.Vávrová | Zátopek Jakub | 221007 | Havlík, M.Vávrová |
| Konopík Štěpán | 080906 | Havlík, M.Vávrová |  |  |  |
| Toul Marek | 060506 | Havlík, M.Vávrová |  |  |  |
| **Žákyně starší** |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 110506 | Havlík, M.Vávrová | Filípková Kateřina | 120507 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Marková Anna | 150706 | Havlík, M.Vávrová | Hampl Kristina | 101107 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Kášková Gabriela | 290907 | Havlík, M.Vávrová |
|  |  |  | Viktorová Klára | 110707 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| **Žáci mladší** |  |  |  |  |  |
| Kotek Antonín | 270308 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Doležal Matěj | 200509 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Nejepínský Jakub | 020708 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Huněk František | 270709 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Pelíšek Pavel | 070508 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Mach Marek | 070109 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Nevole Tomáš | 020909 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Schejbal Jonáš | 120609 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Vich Otakar | 140909 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  |  |  |  |
| **Žákyně mladší** |  |  |  |  |  |
| Bělová Kateřina | 050908 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Feňďová Eliška | 070509 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Čámská Klára | 010108 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Frýdková Anna | 060209 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Červenková Kristýna | 270708 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Hrabánková Rebeka | 131109 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Dohnalová Adéla | 010408 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Kárníková Martina | 200209 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Ďurkechová Maria | 250708 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Slavíková Rozálie | 020909 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Trčková Magdalena | 111009 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Ulrichová Eliška | 191109 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
|  |  |  | Zavřelová Sára | 100809 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |

-5-

**Jmenný** **index** **závodníků**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Přípravka žákyně:** |  |  |  |  |  |
| Břízová Michaela | 10 | ?? **není v matrice** |  |  |  |
| Červená Michaela | 270610 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Balašová Eliška | 311211 | Chalupa, Šlouf |
| Dědková Ema | 090710 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Bělová Lucie | 170311 | Chalupa, Šlouf |
| Dolanová Klára | 041110 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Bojkovská Eliška | 231211 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Fingrová Barbora | 140510 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Herbst Karolina | 040311 | Chalupa, Šlouf |
| Hájková Monika | 100710 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Košecová Zuzana | 200911 | Chalupa, Šlouf |
| Holečková Nela | 10 | ?? **není v matrice** | Ovčinikov Anežka | 010711 | Chalupa, Šlouf |
| Honsová Anna | 290310 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Petrovičová Michaela | 290411 | Chalupa |
| Janíková Monika | 220710 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Sabová Klára | 120511 | Chalupa |
| Johanovská Eliška | 070510 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Šafránková Anna | 290911 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |
| Kotková Anna | 081010 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Vančurová Valentýna | 161211 | Chalupa,Šlouf |
| Norská Nikola | 170310 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Vinklerová Beáta | 270911 | Chalupa, Šlouf |
| Slavíková Eliška | 060610 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Vyhnálková Vanesa | 041011 | Chalupa, Šlouf |
| Stálá Viktorie | 250510 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
| Stankovenová Lucie | 150410 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
| Šulcová Klára | 150410 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
| Šumberová Barbora | 125206 | ?? bez dat |  |  |  |
| Veisová Veronika | 060810 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
| Voldřichová Marta | 170910 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **Přípravka žáci:** |  |  |  |  |  |
| Bílek Matyáš Adolf | 021110 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Bareš Ondřej | 260811 | Chalupa, Šlouf |
| Biskup Tadeáš | 210810 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Bodeček Martin | 090211 | Chalupa, Šlouf |
| Coufal Vojtěch | 030310 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Bodeček Michal | 090211 | Chalupa, Šlouf |
| Filípek Daniel | 130410 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Dupal Jakub | 070511 | Chalupa, Šlouf |
| Hejhal Tadeáš | 250210 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Kárník Jan | 011011 | Chalupa, Šlouf |
| Janičko Jakub | 011110 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Kubeš Vojtech | 080811 | Chalupa, Šlouf |
| Marek Jakub | 100910 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Novotný Filip | 240511 | Chalupa, Šlouf |
| Marek Ondřej | 100910 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Pangrác Jan | 190511 | Chalupa, Šlouf |
| Podstavek Adam | 230910 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Vich Přemysl | 070911 | Chalupa, Šlouf |
| Pucherna Marek | 050310 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Vlček Alfréd | 090811 | Chalupa, Šlouf |
| Steinbach Marek | 130910 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová | Zeman Josef | 111011 | Chalupa, Šlouf |
| Trnka David | 060410 | Dědková,Dostál,Kovář,Vávrová |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **Minipřípravka žákyně:** | |  |  |  | , |
| Krichfalushiy Anast. | 260812 | Chalupa, Šlouf | Herbst Amalie | 101113 | Chalupa, Šlouf |
| Kůželová Karolína | 240812 | Chalupa, Šlouf | Syrovátková Karol. | 111113 | Černá,Hošna |
| Pelíšková Josefína | 040712 | Chalupa, Šlouf |  |  |  |
| Popová Sofie | 12 | ?? **není v matrice** |  |  |  |
| Trčková Tereza | 060412 | Chalupa, Šlouf | Brhlíková Vanda | 141014 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Červenková Veron. | 290814 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Medliaková Šárka | 101114 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Risi Veronika | 300614 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Sabová Markéta | 031114 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Ševčíková Kristýna | 14 | Černá,Hošna není v matrice |
|  |  |  | Mizerová Julie | 201115 | Černá,Hošna |
|  |  |  | Matulová Jolana | 281014 | Černá,Hošna |
|  |  |  |  |  |  |
| **Minipřípravka žáci:** |  |  |  |  |  |
| Bříza Samuel | 121212 | Chalupa, Šlouf | Jahoda Jindřich | 090813 | Černá,Hošna |
| Burda Lukáš | 030312 | Chalupa, Šlouf | Král Tomáš | 251013 | Černá,Hošna |
| Hampl Lukáš | 161112 | Chalupa, Šlouf | Masnica Daniel | 13 | Chalupa, Šlouf |
| Košťál Vojtěch | 080512 | Chalupa, Šlouf | Mrázek Emil | 170913 | Chalupa, Šlouf |
| Kuchta Jan | 270912 | Chalupa, Šlouf | Šimek Pavel | 181213 | Černá,Hošna |
| Mareček Lukáš | 12 | Chalupa, Šlouf | Weiner Viktor | 13 | Chalupa, Šlouf |
| Nevole Pavel | 290112 | Chalupa, Šlouf |  |  |  |
| Norský Erik | 260912 | Chalupa, Šlouf | Burda Michal | 140214 | Černá,Hošna |
| Šerák Samuel | 180212 | Chalupa, Šlouf | Lori Matthev Aviv | 170514 | Černá,Hošna |
| Michal Šimon | 040412 | Chalupa, Šlouf |  |  |  |
|  |  |  | Kotroušová Adéla | 18 | Kotrouš |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

**-6-**

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Předžákyně do 11 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 8,4 | Bohuslavová Eva, 75 | 1906 86 | Hostivař |
| 150m | 22,1 | Zapletalová Tereza, 89 | 2009 00 | Kotlářka |
| 300m | 48,7 | Bohuslavová Eva, 75 | 0705 86 | Hostivař |
| 800m | 2:40,9 | Kajínková Klára, 81 | 1405 92 | Eden |
| 1500m | 5:37,1 | Miškovská Monika, 90 | 2305 01 | Barrandov |
| 60m př. | 11,1 | Mlýnková Alice, 86 | 1609 97 | Pekařka |
| dálka | 407 | Bohuslavová Eva, 75 | 2105 86 | Stromovka |
| výška | 126 | Šloufová Nela, 05 | 2209 16 | Jeseniova |
| kriket | 37,22 | Bohuslavová Eva, 75 | 2404 86 | Hostivař |
| koule 2kg | 7,01 | Šloufová Nela, 05 | 1205 16 | Jeseniova |
| Pětiboj | 1769 bodů | Mlýnková Alice, 86 | 2506 97 | Hostivař |
| (11,9 - 27,74 - 9,1- 400 - 2:55,7) | | |  |  |
| 4x60m | 36,6 | Sládková, Kováčová, Churaňová, Fritschová J. | 2306 88 | Hostivař |
| 4x300m | 2:53,5 | Černá, Ficová, Králíčková | 0206 00 | Jitřní |
| ----------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 8,1 | Kajínková Julie, 81 | 0110 92 | Hostivař |
|  | 8,1 | Slavíková Eliška, 10 | 2509 19 | Hostivař |
| 100m | 14,9 | Mlýnková Alice, 86 | 2909 97 | Hostivař |
| 200m | 34,9 | Horská Markéta, 90 | 3004 01 | Hostivař |
| 500m | 1:55,0 | Vodrážková Martina, 76 | 1606 87 | Hostivař |
| 600m | 2:11,0 | Houšková Tereza, 01 | 2106 12 | Jeseniova |
| 1000m | 3:50,7 | Schulzová Michaela, 94 | 2106 05 | Jitřní |
| 50m př. | 10,9 | Vávrová Sára, 87 | 1101 98 | hala Strahov |
| koule 3kg | 6,52 | Vodrážková Martina, 76 | 1409 87 | Hostivař |
| disk 0,75kg | 11,29 | Janečková Josefína, 03 | 3110 14 | Hostivař |
| oštěp 500g | 11,89 | Šloufová Nela, 05 | 1809 15 | Hostivař |
| vrh. 3boj (2+d/0,75+o/0,5) | 484 bodů | Šloufová Nela, 05 | 1809 15 | Hostivař |
| ( 5,73 -d/ 9,07 -o/11,89) 7,56) | | |  |  |
|  | |  |  |  |
|  | |  |  |  |
| **Předžáci do 11 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 8,65 | Nejepínský Jakub, 08 | 2308 19 | Liberec |
| 150m | 22,39 | Chalupa Ondřej, 89 | 0206 00 | Strahov |
| 300m | 49,4 | Chalupa Ondřej, 89 | 1505 00 | Jeseniova |
| 800m | 2:36,3 | Prokš Martin, 81 | 2609 92 | Strahov |
| 1500m | 5:16,7 | Rádl Jakub, 91 | 1809 02 | Jeseniova |
| 60m př. | 11,6 | Vávra Tomáš, 81 | 2506 92 | Hostivař |
| Dálka | 427 | Nejedlý Adam, 88 | 3105 99 | Jeseniova |
| Výška | 136 | Palkoska Jan, 74 | 1209 85 | Juliska |
| koule 2kg | 6,62 | Hunal, Jakub, 03 | 1806 14 |  |
| koule 3kg | 7,51 | Licehamr Hynek, 84 | 2209 94 | Eden |
| Kriket | 57,67 | Vadlejch Jakub, 90 | 2309 01 | Kotlářka |
| Pětiboj | 968 bodů | Nejepínský Jakub, 08 | 0810 16 | Houštka |
| (12,16 - 32,66 - 8,65 - 358 - 3:25,71) | | |  |  |
| 4x60m | 36,3 | Kučera M., Grusa, Suchý Jan, Hábl | 1806 90 | Hostivař |
| 3x1000m | 11:18,0 | Chuchler(84), Švehla(84), Novák(84) | 0106 95 | Přátelství |
| ---------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 7,85 | Nejepínský Jakub, 08 | 2308 19 | Liberec |
| 200m | 31,0 | Chalupa Ondřej, 89 | 0410 00 | Hostivař |
| 500m | 1:36,0 | Vávra Tomáš, 81 | 0410 91 | Hostivař |
| 600m | 2:07,5 | Binder Martin, 97 | 2205 08 | Hostivař |
| 1000m | 3:34,6 | Rádl Jakub, 91 | 1709 01 | Eden |
| 3000m | 12:33,1 | Cigler Jiří, 85 | 0105 96 | Hostivař |
| disk 0,75kg | 10,25 | Hunal, Jakub, 03 | 1806 14 | Hostivař |
| disk 1kg | 15,00 | Prückner Jiří, 77 | 1010 88 | Hostivař |
| oštěp 500g | 13,01 | Lazar Jan, 05 | 1806 14 | Hostivař |
| oštěp 600g | 15,60 | Novotný Jakub, 85 | 2509 96 | Hostivař |
| vrh. 3boj (2+d/0.75+ o/0,5) | 335 bodů | Lazar Jan, 05 | 1809 15 | Hostivař |
| (4.87 -d/ 9,35 -o/ 13.01] | | |  |  |
| vrh. 3boj (2+d/1,0 + o/0,6) | 372 bodů | Hunal, Jakub, 03 | 1806 14 | Hostivař |
| (6,62 -d/10,25 -o/ 8,39) | | |  |  |

-7-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Mladší žákyně 12 a 13 let** | |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 8,1 | Šíchová Lucie, 72 | 2609 85 | Jeseniova |
| 150m | 20,0 | Lhotáková Pavla, 79 | 0405 92 | Eden |
| 300m | 43,4 | Lhotáková Pavla, 79 | 0406 92 | Hostivař |
| 800m | 2:30,9 | Bohuslavová Eva, 75 | 1012 88 | Strahov hala |
| 1500m | 5:20,7 | Churaňová Radka, 77 | 1005 90 | Riegrovy sady |
| 60m př. | 10,49 | Žambůrková Emma, 02 | 2509 14 | Kotlářka |
| dálka | 525 | Šíchová Lucie, 72 | 85 | Přátelství |
| výška | 148 | Lederová Kamila, 76 | 0909 89 | Eden |
|  | 148 | Králíčková Iva, 89 | 0306 02 | Jitřní |
|  | 148 | Palová Veronika, 90 | 2409 03 | Mazurská |
| koule 2kg | 10,39 | Slavíková Veronika, 01 | 2606 14 | Eden |
| kriket | 50,64 | Bulířová Jana, 79 | 2609 92 | Strahov |
| pětiboj | 2530 bodů | Zaspalová Jana, 84 | 2506 97 | Hostivař |
| ( 10,3 - 43,66 - 8,5 - 466 - 2:55,1) | | |  |  |
| 4x60m | 32,8 | Řeháková, Počtová, Heřmánková, Lorencová | 0206 94 | Kotlářka |
| 4x300m | 3:20,92 | Čámská, Ďurkechová, Hampl, Filípková | 3009 20 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |
| ---------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 7,3 | Majerová Martina, 76 | 0701 87 | hala Stromovka |
| 100m | 13,5 | Vokatá Martina, 74 | 3009 87 | Hostivař |
| 200m | 30,2 | Lhotáková Pavla, 79 | 0210 91 | Hostivař |
| 600m | 2:00,18 | Janečková Josefína, 03 | 1106 15 | Jeseniova |
| 1000m | 3:44,09 | Prokšová Jana, 86 | 1802 98 | hala Stromovka |
| 2000m | 7:56,3 | Pospíšilová Miluše, 80 | 1010 93 | Houštka |
| míle | 6:08,0 | Lohniská Klára, 79 | 1201 92 | hala Strahov |
| 50m př. | 9,7 | Mlýnková Alice, 86 | 1101 98 | hala Stromovka |
| 60m př. 76cm/8,20m | 11,89 | Hacová Veronika, 93 | 1112 06 | hala Stromovka |
| 100m př. | 20,3 | Vyšínová Monika, 94 | 1110 06 | Hostivař |
| trojskok | 6,98 | Vadlejchová Lucie, 85 | 2210 98 | Hostivař |
| koule 3kg | 9,22 | Čížová Nikola, 94 | 1405 07 | Jitřní |
| disk 0,75kg | 18,04 | Slavíková Veronika, 01 | 1310 14 | Hostivař |
|  | 18,04 | Carr Olivie, 05 | 1610 17 | Hostivař |
| disk 1kg | 20,16 | Fritschová Linda, 75 | 2605 88 | Přátelství |
| oštěp 500g | 19,90 | Šmídová Natálie | 2410 16 | Hostivař |
| oštěp 600g | 27,00 | Bürgerová Markéta, 75 | 1009 88 | Eden |
| 3x300m | 2:21,5 | Bürgerová, Nováková, Bohuslavová | 2206 88 | Hostivař |
| 3x1km | 10:36,0 | Churaňová, Winzigová, Konopásková | 0706 90 | Přátelství |
| sedmiboj | 2153 bodů | Vyšínová Monika, 94 | 1210 06 | Hostivař |
| (20,3 - 125 - 6,98 - 22,9 - 419 - 14,13 - 3:17,5 ) | | |  |  |
| sprintérský trojboj | 1622 b. | Šloufová Nela, 05 | 1507 18 | Pacov |
| (8,78 - 14,73 - 29,71) | | |  |  |
| vrhač. 3boj (3+1,0+0,6) | 448 bodů | Palová Veronika, 90 | 0610 03 | Hostivař |
| ( 7,35- d/15,12 - o/13,14) | |  |  |  |
| vrhač. 3boj (2+0,75+0,5) | 927 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 1310 14 | Hostivař |
| ( 8,88 - d/18,04 - o/16,63) | | |  |  |

-8-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Mladší žáci 12 a 13 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 7,3 | Rataj Zdeněk, 79 | 2609 92 | Strahov |
| 150m | 18,5 | Rataj Zdeněk, 79 | 2609 92 | Strahov |
| 200m | 27,4 | Jareš Jakub, 80 | 0810 93 | Hostivař |
| 300m | 41,8 | Jareš Jakub, 80 | 2309 93 | Eden |
| 600m | 1:51,75 | Ornst Martin, 01 | 2205 14 | Rošického |
| 800m | 2:22,22 | Rádl Jakub, 91 | 1306 04 | Kotlářka |
| 1500m | 4:48,5 | Cvetler Martin, 76 | 0909 89 | Eden |
| 60m př. | 10,13 | Novotný Jakub, 85 | 2709 98 | Strahov |
| dálka | 529 | Rataj Zdeněk, 79 | 1709 92 | Eden |
| výška | 158 | Nejedlý Adam, 88 | 0512 01 | hala Stromovka |
| koule 3kg | 12,51 | Fait David, 86 | 2709 99 | Hostivař |
| kriket | 73,67 | Vadlejch Jakub, 90 | 2209 03 | Jeseniova |
| pětiboj | 1955 bodů | Jareš Jakub, 80 | 1909 93 | Přátelství |
| (10,8 - 60,94 - 8,4 - 441 - 2:26,7) | | |  |  |
| 4x60m | 32,2 | Jareš(80), Vávra(81), Šedivý(80), Brabec T.(80) | 1909 93 | Přátelství |
| 4x100m | 59,85 | Šebek(02), Bálek(03), Veselý(02), Kaiser(03) | 2110 15 | Kotlářka |
| 3x300m | 2:14,4 | Šedivý(80), Jareš(80), Brabec(80) | 2406 93 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |
| ----------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 7,4 | Procházka Martin, 75 | 1402 88 | hala Strahov |
|  | 7,4 | Kotek Michal, 79 | 0110 92 | Hostivař |
|  | 7,4 | Tůma Marek, 79 | 0110 92 | Hostivař |
| 100m | 13,7 | Tojšl Ondřej, 82 | 2709 95 | Hostivař |
| 200m | 27,4 | Jareš Jakub, 80 | 0810 93 | Hostivař |
| 500m | 1:28,2 | Srna Václav, 82 | 2306 95 | Hostivař |
| 1000m | 3:19,0 | Kasl David, 76 | 0701 89 | hala Stromovka |
| 3000m | 12:20,0 | Chuchler Michal, 84 | 0105 96 | Hostivař |
| 50m př. | 9,93 | Novotný Jakub, 85 | 2601 97 | hala Strahov |
| tyč | 230 | Noll Marek, 74 | 0710 87 | Hostivař |
| trojskok | 9,57 | Zaspal Petr, 89 | 1610 02 | Hostivař |
| koule 4kg | 8,87 | Nejedlý Adam, 88 | 0512 01 | hala Stromovka |
| disk 1kg | 30,10 | Jareš Jakub, 80 | 0810 93 | Hostivař |
| oštěp 600g | 33,16 | Petr Přemysl, 73 | 1409 86 | Přátelství |
| vrhačský trojboj | 1315 bodů | Jareš Jakub, 80 | 0810 93 | Hostivař |
| (11,15 - d/30,10 - o/29,60) | | |  |  |
| sprintérský trojboj | 431 bodů | Houška Antonín, 99 | 2706 12 | Děkanka |
| (9,48 - 15,36 - 33,83) | | |  |  |
| 3x1km | 10:16,0 | Skopec V., Srna, Černý | 0106 95 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |
| 4x60m smíšená štafeta | 32,77 | Žambůková, Slavíková, Lazar, Ornst | 2509 14 | Kotlářka |
| 4x200m smíšená štafeta | 2:05,31 | Šmídová, Hausnerová, Bálek, Hunal | 1702 16 | hala Stromovka |

-9-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Starší žákyně 14 a 15 let** |  | |  |  |  |
|  |  | |  |  |  |
| 60m | 8,13 | | Králíčková Iva, 89 | 2806 03 | Česká Lípa |
| 150m | 19,42 | | Jeřábková Eva, 85 | 0207 00 | Třinec |
|  | 19,42 | | Králíčková Iva, 89 | 0106 04 | Eden |
| 300m | 42,79 | | Lederová Kamila, 76 | 1206 91 | Eden |
| 800m | 2:24,66 | | Marková Anna, 86 | 2906 21 | Děkanka |
| 1500m | 4:50,82 | | Petronyuková Miroslava, 87 | 2705 02 | Eden |
| 100m př. 76cm / 8,2m | 15,71 | | Šloufová Nela, 05 | 1306 20 | Děkanka |
| 200m př. | 31,58 | | Mlýnková Alice, 86 | 0207 00 | Třinec |
| 1500m př. | 5:50,32 | | Havlová Karin, 06 | 2906 21 | Děkanka |
| dálka | 535 | | Králíčková Iva, 89 | 2509 04 | Plzeň |
| výška | 172 | | Králíčková Iva, 89 | 2509 04 | Plzeň |
| tyč | 200 | | Dostálová Anna, 05 | 3101 20 | hala Stromovka |
| koule 3kg | 11,34 | | Slavíková Veronika, 01 | 0810 16 | Houštka |
| disk 0,75kg | 31,11 | | Slavíková Veronika, 01 | 2009 16 | Kotlářka |
| disk 1kg | 27,10 | | Fritschová Linda, 75 | 1906 90 | Eden |
| oštěp 500g | 36,28 | | Slavíková Veronika, 01 | 2505 16 | Děkanka |
| oštěp 600g | 35,56 | | Machotová Jana, 90 | 1510 05 | Kladno |
| kladivo 3kg | 22,39 | | Machotová Jana, 90 | 1510 05 | Kladno |
| 3000m chůze | 20:56,34 | | Hlaváčková Marie, 89 | 1109 04 | Ostrava |
| sedmiboj | 4198 bodů | | Slavíková Veronika, 01 | 0306 16 | Pacov |
| (16,30 - 142 - 11,25 - 20,01 - 482 - 32,51 - 2:40,77 ) | | | |  |  |
| halový pětiboj | 2380 bodů | | Šloufová Nela, 05 | 1201 20 | hala Jablonec |
| (10,49 - 151 - 8,48 - 427 - 3:04,52) | | | |  |  |
| 4x60m | 31,32 | | Zapletalová, Palová, Miškovská, Králíčková | 1109 04 | Ostrava |
| 4x300m | 3:13,98 | | Ridvanová, Šloufová, Dostálová, Tymlová | 1406 19 | Děkanka |
| --------------------------------------- | | | |  |  |
| 50m | 7,20 | | Košková Tereza, 78 | 2401 93 | hala Strahov |
| 100y | 12,88 | | Cafourková Magda, 88 | 2606 03 | Děkanka |
| 100m | 12,9 | | Košková Tereza, 78 | 1705 92 | Přátelství |
| 200m | 27,02 | | Jeřábková Eva, 85 | 2406 00 | Bílina |
| 400m | 62,20 | | Fremrová Dominika, 88 | 0706 03 | Nová Včelnice |
| 500m | 1:29,19 | | Grycová Petra, 87 | 0305 02 | Eden |
| 600m | 1:48,68 | | Přibylová Eliška, 95 | 2704 09 | Děkanka |
| 1000m | 3:10,90 | | Petronyuková Miroslava, 87 | 0305 02 | Eden |
| Míle | 5:58,7 | | Grycová Petra, 87 | 1010 02 | Kotlářka |
| 2000m | 8:06,05 | | Kášková Gabriela, 07 | 2206 21 | Podvinný mlýn |
| 3000m | 10:30,45 | | Petronyuková Miroslava, 87 | 1805 02 | Stromovka |
| 5000m | 19:18,77 | | Petronyuková Miroslava, 87 | 0709 02 | České Budějovice |
| 50m př. | 8,77 | | Mlýnková Alice, 86 | 2901 00 | hala Strahov |
|  | 8,77 | | Vávrová Sára, 87 | 1901 02 | hala Strahov |
| 60m př. | 10,33 | | Šloufová Nela, 05 | 2002 20 | hala Stromovka |
| 100m př. 84cm / 8,5m | 18,5 | | Zikmundová Tereza, 82 | 2405 97 | Stromovka |
| 300m př. | 51,93 | | Vávrová Sára, 87 | 1405 02 | Eden |
| 400m př. | 1:12,16 | | Mlýnková Alice, 86 | 2406 00 | Bílina |
| Trojskok | 10,14 | | Vávrová Sára, 87 | 2209 02 | Děkanka |
| sprinterský trojboj | 1998 bodů | | Pospíšilová Hana, 83 | 3006 98 | Eden |
| ( 8,54 - 13,68 - 27,72) | | | |  |  |
| vrhačský 3boj (3+0,75+0,5) kg | | 1569 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 2009 16 | Kotlářka |
| (10,95 - d/31,11 - o/ 30,92) | | | |  |  |
| vrhačský 3boj (3+1,0+0,6) kg | 1343 bodů | | Machotová Jana, 90 | 1510 05 | Kladno |
| ( 9,00 - d/21,03 - o/35,56) | | | |  |  |
| vrhačský pětiboj | 1915 bodů | | Machotová Jana, 90 | 1510 05 | Kladno |
| (kl/22,39 - ko/9,00 - d/21,03 – o/35,56 - bř/8,02) | | | |  |  |
| klasický pětiboj  (dá+o/0,5+0,2+d/0,75+0,8) | 2452 bodů | | Slavíková Veronika, 01 | 2409 16 | Kotlářka |
| (463 - o/29,68 – 27,56 – d/26,44 – 2:50,37) | | | |  |  |
| břemeno 7,26kg | 8,02 | | Machotová Jana, 90 | 1510 05 | Kladno |
| 4x100m | 52,54 | | Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 0706 03 | Nová Včelnice |
| 4x200m | 1:50,50 | | Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 1606 03 | Strahov |
| 3x300m | 2:11,88 | | Zapletalová, Honová J., Králíčková | 0706 04 | Eden |
| 4x400m | 4:33,4 | | Zikmundová, Kajínková K., Řeháková, Počtová | 3108 96 | Čáslav |
|  |  | |  |  |  |

-10-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Starší žáci 14 a 15 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 7,1 | Brabec Tomáš, 80 | 0107 95 | Eden |
| 150m | 17,69 | Filip Jan, 91 | 1009 06 | Karlovy Vary |
| 300m | 37,92 | Hradil Daniel, 91 | 0909 06 | Karlovy Vary |
| 800m | 2:06,22 | Rádl Jakub, 91 | 0909 06 | Karlovy Vary |
| 1500m | 4:19,95 | Cvetler Martin, 76 | 2906 91 | Č.Budějovice |
| 3000m | 9:32,9 | Stolařík Radek, 79 | 3108 94 | Stromovka |
| 100m př. | 13,96 | Hingar Petr, 76 | 1106 91 | Eden |
| 200m př. | 28,10 | Bareš Lukáš, 86 | 0607 01 | Eden |
| 1500m př. | 4:52,90 | Doubek Jan, 78 | 2806 93 | Eden |
| dálka | 613 | Rataj Zdeněk, 79 | 2805 93 | Eden |
| výška | 191 | Nejedlý Adam, 88 | 1312 03 | hala Strahov |
| tyč | 370 | Berka Michal, 74 | 0807 89 | Vítkovice |
| koule 4kg | 15,95 | Vadlejch Jakub, 90 | 2006 05 | Děkanka |
| disk 1kg | 51,40 | Vadlejch Jakub, 90 | 1510 05 | Kladno |
| oštěp 600g | 57,67 | Vadlejch Jakub, 90 | 0810 05 | Juliska |
| kladivo 4kg | 35,16 | Rašín Martin, 90 | 1510 05 | Kladno |
| devítiboj | 5361 bodů | Nejedlý Adam, 88 | 2209 03 | Eden |
| (14,80 - 37,71 - 330 - 45,06 - 8,02 - 605 - 13,67 - 185 - 3:14,23) | | |  |  |
| halový pětiboj | 2127 bodů | Lazar Jan, 05 | 1201 20 | hala Jablonec |
| (8,73 - 449 - 10,02 - 136 - 11,19 - 0 - 3:35,75) | | |  |  |
| 4x60m | 27,75 | Filip, Rádl, Hradil, Kubernát | 0909 06 | Karlovy Vary | |
| 4x300m | 2:42,94 | Hyška, Konopík, Červený, Gregor | 2806 21 | Děkanka | |
|  |  |  |  |  | |
| ----------------------------------- | | |  |  | |
| 50m | 6,53 | Hingar Petr, 76 | 1212 91 | hala Strahov |
| 100m | 11,7 | Rataj Zdeněk, 79 | 2906 94 | Eden |
|  | 11,94 | Filip Jan, 91 | 0710 06 | Jablonec |
| 200m | 23,58 | Filip Jan, 91 | 2409 06 | Děkanka |
| 400m | 53,69 | Rádl Jakub, 91 | 2409 06 | Děkanka |
| 500m | 1:12,00 | Rádl Jakub, 91 | 0905 06 | Eden |
| 600m | 1:29,47 | Rádl Jakub, 91 | 1709 06 | Nové Zámky |
| 1000m | 2:51,2 | Cvetler Martin, 76 | 1301 91 | hala Strahov |
| míle | 5:06,9 | Edlman Martin, 90 | 2704 05 | Hostivař |
| 2000m | 6:28,8 | Kohout David, 75 | 0805 90 | Rošického |
| 5000m | 21:08,8 | Bareš Lukáš, 86 | 2706 00 | Děkanka |
| 50m př. | 7,47 | Bareš Lukáš, 86 | 1512 01 | hala Strahov |
| 60m př. | 8,91 | Hradil Daniel, 91 | 0403 06 | hala Strahov |
| 60m př. /91cm - 9,14m | 9,67 | Nejedlý Adam, 88 | 2101 03 | tunel Juliska |
| 110m př. /107cm | 21,3 | Cigler Jiří, 85 | 2706 00 | Děkanka |
| 300m př. /76cm | 44,12 | Bareš Lukáš, 86 | 2505 01 | Eden |
| 400m př. /91 cm | 1:10,6 | Cigler Jiří, 85 | 0909 00 | Riegrovy sady |
| trojskok | 12,68 | Kotrouš Jan, 85 | 0909 00 | Riegrovy sady |
| koule 5kg | 13,08 | Vadlejch Jakub, 90 | 0505 05 | Eden |
| disk 1,5kg | 40,63 | Vadlejch Jakub, 90 | 1006 05 | Eden |
| břemeno 10kg | 10,37 | Rašín Martin, 90 | 1510 05 | Kladno |
| klasický pětiboj  (dá+o/0,6+200m+d/0,1+1km) | 2112 bodů | Veselý František, 02 | 2409 16 | Kotlářka |
| (474 - o/39,59 - 27,36 - d/30,39 - 5:20,19) | | |  |  |
| halový pětiboj  (60př+dálka+60m+ko/4+800) | 2542 bodů | Čejka Pavel, 91 | 2212 06 | hala Stromovka |
| ( 9,79 - 501 - 8,28 - 10,88 - 2:24,17) | | |  |  |
| sprinterský trojboj | 2015 bodů | Filip Jan, 91 | 1309 01 | Kotlářka |
| ( 7,55 - 12,03 -24,11) | | |  |  |
| vrhačský trojboj | 2127 bodů | Vadlejch Jakub, 90 | 2209 05 | Juliska |
| (13,93 - d/48,04 - o/48,94) | | |  |  |
| vrhačský pětiboj | 2625 bodů | Rašín Martin, 90 | 1510 05 | Kladno |
| (kl/35,16 - k/13,04 - d/38,15 - o/38,54 - bř/10,37) | | |  |  |
| desetiboj dorostenců | 3686 bodů | Hrdý Tomáš, 83 | 1110 98 | Eden, Děkanka |
| (12,8 - 489 - 13,01 - 155 - 66,4 - 21,0 - 27,98 - 195 - 42,96 - 6:02,4 ) | | |  |  |
| 4x100m | 53,11 | Korpoš(76), Hingar(76), Protiva(76), Müller(76) | 3105 90 | Rošického |
| 4x200m | 1:38,08 | Hradil, Rádl, Tomeš, Kubernát | 1612 06 | hala Strahov |
| 4x200m smíšená štafeta | 1:51,51 | Severa, Lazar, Slavíková, Hausnerová | 1712 16 | hala Strahov |
| 3x300m | 1:55,64 | Hradil, Kubernát, Rádl | 1009 06 | Karlovy Vary |

-11-

**Rekordy klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Dorostenky 16 a 17 let** | |  |  |  |
|  |  |  |  |  | |
| 100m | 12,65 | Jeřábková Eva, 85 | 2605 02 | Eden | |
| 200m | 25,7 | Jeřábková Eva, 85 | 0106 02 | Plzeň | |
| 400m | 59,03 | Lederová Kamila, 76 | 2806 92 | Strahov | |
| 800m | 2:17,5 | Kalivodová Klára, 72 | 2704 89 | Olomouc | |
| 1500m | 4:46,97 | Petronyuková Miroslava, 87 | 1905 03 | Eden | |
| 3000m | 10:15,42 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2206 03 | Opava | |
| 100m př. / 76cm | 15,90 | Šloufová Nela, 05 | 2806 21 | Děkanka | |
| 300m př. | 50,3 | Počtová Hana, 81 | 0106 98 | Eden | |
| 1500m př. | 5:14,79 | Petronyuková Miroslava, 87 | 1506 04 | Juliska | |
| dálka | 533 | Slavíková Veronika, 01 | 0106 18 | Kolín | |
| výška | 160 | Cafourková Magda, 88 | 2505 05 | Eden | |
| tyč | 210 | Dostálová Anna, 05 | 1106 21 | Hostivař | |
| trojskok | 10,65 | Vadlejchová Lucie, 85 | 2105 02 | Přátelství | |
| koule 3kg | 12,52 | Slavíková Veronika, 01 | 2605 18 | Eden | |
| disk 1kg | 36,20 | Slavíková Veronika, 01 | 1406 18 | Juliska | |
| oštěp 500g | 39,51 | Slavíková Veronika, 01 | 2705 18 | Eden | |
| oštěp 600g | 34,42 | Slavíková Veronika, 01 | 1209 18 | Podvinný mlýn | |
| kladivo 3kg | 30,27 | Slavíková Veronika, 01 | 1404 18 | Kolín | |
| sedmiboj | 4449 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 0206 18 | Kolín | |
| (16,05 - 145 - 11,90 - 27,16 - 533 – 35,54 - 2:38,62) | | |  |  | |
| halový pětiboj | 2830 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 1401 18 | hala Jablonec | |
| (10,29 - 151 - 11,20 - 465 - 2:49,89) | | |  |  | |
| 4x100m | 51,21 | Zapletalová, Hlaváčová, Cafourková M., Fremrová | 2905 05 | Eden | |
| 4x400m | 4:15,78 | Červenková, Hlaváčová, Moravová, Fremrová | 3005 05 | Eden | |
| --------------------------------------- | | |  |  | |
| 50m | 7,24 | Řeháková Jana, 81 | 2602 97 | hala Strahov | |
| 60m | 8,05 | Fremrová Dominika, 88 | 0505 05 | Eden | |
| 100y | 12,12 | Fremrová Dominika, 88 | 1306 05 | Děkanka | |
| 150m | 19,52 | Jeřábková Eva, 85 | 1405 02 | Eden | |
| 300m | 43,03 | Fremrová Dominika, 88 | 2505 05 | Eden | |
| 500m | 1:19,49 | Kalivodová Klára, 72 | 0305 89 | Juliska | |
| 600m | 1:55,47 | Honová Pavla, 88 | 2001 05 | hala Strahov | |
| 1000m | 3:08,79 | Petronyuková Miroslava | 0605 03 | Eden | |
| Míle | 5:40,13 | Bulířová Jana, 79 | 0210 96 | Stromovka | |
| 2000m | 7:57,70 | Tymlová Alžběta, 04 | 2206 21 | Podvinný mlýn | |
| 5000m | 18:19,48 | Petronyuková Miroslava, 87 | 1007 04 | Domažlice | |
| 50m př. | 9,45 | Koželuhová Klára, 87 | 2501 03 | hala Strahov | |
| 60m př. | 9,93 | Slavíková Veronika, 01 | 2401 17 | hala Stromovka | |
| 100m př. / 84cm | 17,08 | Slavíková Veronika, 01 | 2806 18 | Kotlářka | |
| 200m př. | 34,10 | Ridvanová Tereza, 04 | 1709 20 | Podvinný mlýn | |
| 400m př. | 1:10,46 | Vojtová Irena, 84 | 1206 00 | Eden | |
| 3000m př. | 11:21,30 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2108 04 | Plzeň | |
| disk 0,75kg | 33,95 | Slavíková Veronika, 01 | 1404 18 | Kolín | |
| koule 4kg | 10,37 | Slavíková Veronika, 01 | 1805 18 | Podvinný mlýn | |
| kladivo 4kg | 22,63 | Zaspalová Jana, 84 | 2005 01 | Eden | |
| břemeno 7,26kg | 10,09 | Slavíková Veronika, 01 | 1404 18 | Kolín | |
| břemeno 9,08kg | 8,97 | Slavíková Veronika, 01 | 2804 18 | Kolín | |
| sprinterský trojboj | 2454 bodů | Jeřábková Eva, 85 | 1806 02 | Eden | |
| (8,12 - 12,60 - 25,95) | | |  |  | |
| vrhačský trojboj | 1728 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 2804 18 | Kolín | |
| (11,64 - d/32,91 -o/35,08) | | |  |  | |
| vrhačský pětiboj | 2655 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 2804 18 | Kolín | |
| (kl3/30,18 – ko3/11,64 -di1/32,91 – oš5/35,08 – bř9/8,97) | | |  |  | |
| 4x200m | 1:51,28 | Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 1502 04 | hala Stromovka | |
| 4+3+1+100m | 2:32,75 | Honová, Králíčková, Hlaváčová, Cafourková M. | 0805 04 | Děkanka | |

-12-

**Rekordy klubu**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Dorostenci 16 a 17 let** |  | |  |  | |  |
|  |  | |  |  | |  |
| 100m | 11,18 | | Vacek Michal, 87 | 1906 04 | | Liberec |
| 200m | 22,84 | | Vacek Michal, 87 | 2006 04 | | Liberec |
| 400m | 51,09 | | Rádl Jakub, 91 | 0306 08 | | Děkanka |
| 800m | 1:57,40 | | Kožený František, 75 | 2706 92 | | Rošického |
| 1500m | 4:12,13 | | Edlman Martin, 90 | 0206 07 | | Sušice |
| 3000m | 9:05,82 | | Stolařík Radek, 79 | 3101 96 | | Stromovka hala |
| 110m př. / 91cm | 14,99 | | Nejedlý Adam, 88 | 1906 04 | | Liberec |
| 300m př. / 84 cm | 42,08 | | Bareš Lukáš, 86 | 1405 02 | | Eden |
| 2000m př. | 6:08,34 | | Cvetler Martin, 76 | 2606 93 | | Vítkovice |
| dálka | 647 | | Nejedlý Adam, 88 | 2705 04 | | Eden |
| výška | 193 | | Hingar Petr, 76 | 0702 92 | | hala Strahov |
| tyč | 340 | | Hingar Petr, 76 | 1309 92 | | Eden |
| trojskok | 13,58 | | Kotrouš Jan, 85 | 2402 02 | | hala Stromovka |
| koule 5kg | 17,12 | | Vadlejch Jakub, 90 | 0610 07 | | Kladno |
| disk 1,5kg | 46,84 | | Vadlejch Jakub, 90 | 1909 07 | | Juliska |
| oštěp 700g | 76,93 | | Vadlejch Jakub, 90 | 2809 07 | | Tábor |
| kladivo 5kg | 38,45 | | Rašín Martin, 90 | 2409 06 | | Děkanka |
| 5000m chůze | 37:34,6 | | Bareš Lukáš, 86 | 2302 02 | | hala Stromovka |
| sedmiboj | 4238 bodů | | Nejedlý Adam, 88 | 2802 04 | | hala Strahov |
| (7,71 - 613 - 12,42 - 187- 8,87- 320 - 3:20,54) | | | |  | |  |
| desetiboj | 6164 bodů | | Hingar Petr, 76 | 1309 92 | | Eden |
| (11,72 - 657 - 12,14 - 189 - 56,25 - 16,01 - 34,68 - 340 - 50,08 - 5:03,88) | | | |  | |  |
| 4x100m | 45,29 | | Tomeš, Kubernát, Rádl, Zobač | 2405 08 | | Děkanka |
| 4x400m | 3:27,26 | | Tomeš, Petrák, Kubernát, Rádl | 2206 08 | | Eden |
| ---------------------------------------- | |  | |  |  | |
| 50m | 6,57 | | Müller David, 76 | 1701 93 | | hala Strahov |
| 60m | 7,37 | | Vacek Michal, 87 | 1402 04 | | hala Stromovka |
| 150m | 17,48 | | Vacek Michal, 87 | 0405 04 | | Eden |
| 300m | 36,49 | | Vacek Michal, 87 | 0405 04 | | Eden |
| 500m | 1:08,37 | | Rádl Jakub, 91 | 0805 08 | | Děkanka |
| 600m | 1:26,07 | | Rádl Jakub, 91 | 2205 07 | | Eden |
| 1000m | 2:39,27 | | Petronyuk Olexandr, 86 | 0605 03 | | Eden |
| míle | 4:42,2 | | Stolařík Radek, 79 | 1902 95 | | hala Strahov |
| 2000m | 5:58,3 | | Horevaj Jan, 73 | 0805 90 | | Rošického |
| 5000m | 15:53,88 | | Stolařík Radek, 79 | 0210 96 | | Stromovka |
| 50m př. 100cm | 7,46 | | Hingar Petr, 76 | 1801 92 | | hala Strahov |
| 60m př. 91cm | 8,87 | | Nejedlý Adam, 88 | 2802 04 | | hala Strahov |
| 60m př. 100cm | 8,82 | | Hingar Petr, 76 | 0802 92 | | hala Strahov |
| 60m př. 107 cm | 12,84 | | Cigler Jiří, 85 | 2101 01 | | hala Stromovka |
| 110m př. / 107cm mužské | 16,7 | | Nejedlý Adam, 88 | 0906 04 | | Pekařka |
| 200m př. | 27,60 | | Cigler Jiří | 2409 02 | | Děkanka |
| 400m př. / 84cm | 58,89 | | Bareš Lukáš, 86 | 2705 02 | | Eden |
| 400m př. / 91cm | 1:01,1 | | Bareš Lukáš, 86 | 2905 02 | | Eden |
| 1500m př. | 4:38,3 | | Horevaj Jan, 73 | 89 | | Stromovka |
| oštěp 600 g | 69,08 | | Vadlejch Jakub, 90 | 3009 06 | | Olomouc |
| oštěp 800 g | 66,12 | | Vadlejch Jakub, 90 | 0909 07 | | Pacov |
| disk 2kg | 20,73 | | Petronyuk Olexandr, 86 | 1906 02 | | Hostivař |
| halový pětiboj | 2705 bodů | | Kuhn Miroslav, 90 | 2212 06 | | hala Stromovka |
| ( 9,67 - 572 - 7,73 - 9,91 - 2:28,08) | | | |  | |  |
| sprinterský trojboj | 2215 bodů | | Kubernát Richard | 2105 08 | | Děkanka |
| (7,60 - 11,72 - 23,40) | | | |  | |  |
| vrhačský trojboj | 2532 bodů | | Vadlejch Jakub, 90 | 1909 07 | | Juliska |
| (15,45 - d/46,84 - o/71,35) | | | |  | |  |
| pětiboj (dá+oš+200+di+1500) | 2568 bodů | | Veselý František, 02 | 1310 18 | | Kotlářka |
| (545 - 42,87 - 24,83 - 27,95 - 4:58,46) | | | |  | |  |
| 4x200m | 1:36,18 | | Rádl, Ševčík, Petrák, Kubernát | 0306 08 | | Děkanka |
| 400+300+200+100m | 2:30,50 | | Cigler L., Cigler J., Pospíšil, Hrdý | 0303 99 | | hala Stromovka |

-13- **Rekordy oddílu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Juniorky 18 a 19 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 8,23 | Jeřábková Eva, 85 | 1301 04 | hala Stromovka |
| 100m | 12,70 | Jeřábková Eva, 85 | 2906 04 | Děkanka |
| 200m | 26,19 | Jeřábková Eva, 85 | 0506 04 | Stříbro |
| 400m | 58,38 | Jeřábková Eva, 85 | 1209 04 | Hodonín |
| 800m | 2:19,05 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2505 05 | Eden |
| 1500m | 4:49,54 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2901 05 | hala Strahov |
| 3000m | 10:24,72 | Petronyuková Miroslava, 87 | 0207 06 | Ostrava |
| 5000m | 19:12,9 | Bulířová Jana, 79 | 2908 97 | Tábor |
| 100m př. | 16,8 | Košková Tereza, 78 | 0106 96 | Dobruška |
| 400m př. | 1:08,4 | Churaňová Radka, 77 | 2209 96 | Eden |
| 3000m př. | 10:52,81 | Petronyuková Miroslava, 87 | 0107 06 | Ostrava |
| dálka | 516 | Churaňová Radka, 77 | 2205 96 | Eden |
| výška | 165 | Zaspalová Jana, 84 | 1705 03 | Čáslav |
| trojskok | 10,81 | Vadlejchová Lucie, 85 | 0706 03 | Nová Včelnice |
| koule 4kg | 12,59 | Slavíková Veronika, 01 | 0902 19 | hala Stromovka |
| oštěp 600g | 31,61 | Vadlejchová Lucie, 85 | 1706 03 | Děkanka |
| disk 1kg | 30,08 | Zaspalová Jana, 84 | 3008 03 | Č. Budějovice |
| kladivo 4kg | 22,99 | Zaspalová Jana, 84 | 2209 02 | Děkanka |
| Sedmiboj | 3539 bodů | Churaňová Radka, 77 | 2606 96 | Hostivař |
| (18,3 - 140 - 7,71 - 27,2 - 498 - 20,28 - 2:30,4 ) | | |  |  |
| 4x100m | 51,50 | Zapletalová, Cafourková T., Fremrová, Jeřábková | 0506 04 | Stříbro |
| 4x400m | 4:16,34 | Miškovská, Baborová, Červenková, Hlaváčová | 1605 06 | Eden |
| ----------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 7,14 | Košková Tereza, 78 | 2602 97 | hala Strahov |
| 150m | 19,5 | Košková Tereza, 78 | 2804 97 | Hostivař |
| 300m | 42,34 | Jeřábková Eva, 85 | 2705 04 | Eden |
| 500m | 1:26,56 | Cafourková Magda, 88 | 0105 07 | Děkanka |
| 600m | 1:50,47 | Cafourková Magda, 88 | 2205 07 | Eden |
| 1000m | 3:02,76 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2501 05 | hala Stromovka |
| Míle | 5:21,8 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2704 05 | Hostivař |
| 2000m | 6:40,61 | Petronyuková Miroslava, 87 | 1001 06 | hala Stromovka |
| 50m př. | 9,54 | šumpelová Alexandra, 85 | 2501 03 | hala Strahov |
| 60m př. | 9,45 | Slavíková Veronika, 01 | 2001 19 | hala Stromovka |
| 2000m př. | 7:05,83 | Petronyuková Miroslava, 87 | 2506 05 | Pardubice |
| sprinterský trojboj | 2235 bodů | Baborová Johana, 90 | 2105 08 | Děkanka |
| ( 8,32 - 13,04 - 26,89) | | |  |  |
| vrhačský trojboj | 1341 bodů | Zaspalová Jana, 84 | 1809 03 | Kotlářka |
| ( 9,66 - d/28,07 - o/26,35) | | |  |  |
| halový pětiboj | 3123 bodů | Slavíková Veronika, 01 | 0902 19 | hala Stromovka |
| (9,79 - 154 - 11,24 - 502 - 2:44,38) | | |  |  |
| 4x200m | 1:49,95 | Jeřábková, Cafourková M., Prokšová, Hlaváčová | 1502 04 | hala Strahov |
| 800+400+200+100m | 4:36,60 | Grycová, Hlaváčová, Šumpelová, Cafourková M. | 0805 03 | Děkanka |

-14-

**Rekordy oddílu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Junioři 18 a 19 let** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 100m | 10,86 | Vacek Michal, 87 | 0709 06 | Děkanka |
| 200m | 22,07 | Vacek Michal, 87 | 2309 06 | Strahov |
| 400m | 49,91 | Vacek Michal, 87 | 2309 06 | Strahov |
| 800m | 1:54,82 | Kožený František, 75 | 0307 93 | Jablonec |
| 1500m | 3:53,29 | Kožený František, 75 | 0907 94 | Jablonec |
| 5000m | 15:38,5 | Danda Michal, 74 | 1406 93 | Hostivař |
| 110m př. | 15,61 | Pospíšil Ondřej, 82 | 0206 01 | Bílina |
| 400m př. | 57,24 | Cigler Jiří, 82 | 0909 03 | Juliska |
| 3000m př. | 9:31,34 | Chlupatý Roman, 75 | 0907 94 | Jablonec |
| dálka | 664 | Novotný Jakub, 85 | 2509 03 | Kotlářka |
| výška | 190 | Pospíšil Ondřej, 82 | 2905 01 | Strahov |
| trojskok | 13,96 | Novotný Jakub, 85 | 0306 03 | Přátelství |
| tyč | 300 | Macháček Stanislav, 94 | 1410 12 | Rošického |
| koule 6kg | 12,91 | Šafanda Filip, 85 | 1809 04 | Juliska |
| disk 1,75kg | 37,87 | Rašín Martin, 90 | 1705 08 | Juliska |
| oštěp 800g | 49,45 | Vyšín Stanislav, 89 | 1609 08 | Přátelství |
| kladivo 6kg | 33,66 | Říha Michal, 91 | 2508 09 | Stromovka |
| sprinterský trojboj | 2582 bodů | Vacek Michal, 87 | 1309 06 | Kotlářka |
| ( 7,01 - 11,06 - 22,27) | | |  |  |
| vrhačský 3boj (6/1,75/0,8) | 1596 bodů | Vyšín Stanislav, 89 | 2209 08 | Hostivař |
| (11,32 - d/32,34 - o/45,31) | | |  |  |
| klasický pětiboj | 2610 bodů | Macháček Stanislav, 94 | 0510 13 | Kotlářka |
| (539 - 43,00 - 24,35 – 30,53 - 5:05,56) | | |  |  |
| Desetiboj | 5382 bodů | Cigler Jiří, 85 | 2109 03 | Eden |
| (11,84 - 587 - 9,27 - 182 - 51,26 - 16,42 - 25,73 - 265 - 28,69 - 4:40,95) | | |  |  |
| 4x100m | 45,42 | Lazar F, Severa, Šalanda, Veselý | 2708 20 | Přátelství |
| 4x400m | 3:32,19 | Gabriel, Kasl, Kožený, Cvetler | 3005 94 | Strahov |
| -------------------------------------------------------- | |  |  |  |
| 50m | 6,55 | Řehák Martin, 84 | 0402 03 | hala Strahov |
| 60m | 6,94 | Vacek Michal, 87 | 1802 06 | hala Stromovka |
| 150m | 16,72 | Vacek Michal, 87 | 0905 06 | Eden |
| 300m | 35,41 | Vacek Michal, 87 | 1306 05 | Děkanka |
| 500m | 1:07,15 | Böck Adam, 87 | 0905 06 | Eden |
| 600m | 1:25,34 | Kožený František, 75 | 1001 93 | Strahov hala |
| 1000m | 2:32,5 | Danda Michal, 74 | 2309 92 | Stromovka |
| Míle | 4:31,41 | Danda Michal, 74 | 2005 92 | Eden |
| 2000m | 6:06,45 | Hlaváč Jakub, 87 | 1101 05 | hala Stromovka |
| 3000m | 9:08,33 | Stolařík Radek, 79 | 0902 97 | hala Stromovka |
| Půlmaraton | 1:22:36 | Cigler Luděk, 83 | 1304 02 | Domažlice |
| 60m př. | 8,61 | Pospíšil Ondřej, 82 | 2402 01 | hala Stromovka |
| 200m př, | 28,00 | Tomeš Jakub, 91 | 0405 09 | Děkanka |
| 2000m př. | 6:16,99 | Chlupatý Roman, 75 | 0206 93 | Strahov |
| koule 6,25kg | 12,88 | Černý Viktor, 82 | 2009 01 | Kotlářka |
| koule 7,26kg | 12,10 | Černý Viktor, 82 | 0905 01 | Děkanka |
| disk 2kg | 38,54 | Černý Viktor, 82 | 2905 01 | Přátelství |
| kladivo 6,25kg | 26,52 | Černý Viktor, 82 | 0409 01 | Eden |
| kladivo 7,26kg | 26,55 | Říha Michal, 91 | 2405 09 | Klatovy |
| desetiboj s (7,26 a 2,0) | 4866 bodů | Cigler Jiří, 85 | 2007 03 | Pacov |
| (11,8 - 590 - 9,36 - 176 - 55,3 - 17,6 - 23,58 - 280 - 27,34 - 4:55,5) | | |  |  |
| vrhačský 3boj (6,25/2/0,8) | 1594 bodů | Černý Viktor, 82 | 2009 01 | Kotlářka |
| (12,88 - d/32,51 - o/38,46) | | |  |  |
| 4x200m | 1:39,28 | Filip, Čejka L., Rádl, Böck | 1805 06 | Děkanka |

-15-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ženy** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 50m | 7,05 | řeháková Jana, 81 | 0402 02 | hala Strahov |
| 60m | 7,69 | Košková Tereza, 78 | 2601 02 | hala Stromovka |
| 100m | 11,9 | Košková Tereza, 78 | 2305 98 | Eden |
| 150m | 19,18 | Košková Tereza, 78 | 1101 00 | hala Stromovka |
| 200m | 25,20 | Košková Tereza, 78 | 0107 01 | Jablonec |
| 300m | 40,97 | Jeřábková Eva, 85 | 1306 05 | Děkanka |
| 400m | 58,17 | Jeřábková Eva, 85 | 1006 05 | Eden |
| 500m | 1:23,92 | Zikmundová Tereza, 82 | 0605 03 | Eden |
| 600m | 1:45,09 | Zikmundová Tereza, 82 | 2001 03 | hala Strahov |
| 800m | 2:20,17 | Milesová Iva, 77 | 1302 07 | hala Stromovka |
| 1000m | 3:20,7 | Pokorná Věnceslava, 48 | 2505 92 | Hostivař |
| 1500m | 4:37,00 | Milesová Iva, 77 | 2502 07 | hala Stromovka |
| míle | 5:48,48 | Březinová-Kadeřábková, 73 | 0710 09 | Kotlářka |
| 2000m | 7:23,0 | Pokorná Markéta, 61 | 0605 87 | Hostivař |
| 3000m | 9:56,61 | Milesová Iva, 77 | 2402 07 | hala Stromovka |
| 5000m | 17:08,81 | Milesová Iva, 77 | 0209 06 | Liberec |
| 10000m dráha | 36:14,48 | Bulířová Jana, 79 | 1205 00 | Miami-Florida |
| 10 km silnice | 35:05 | Milesová Iva, 77 | 0704 07 | Paderborn |
| 1 hod | 15168 m | Pokorná Věnceslava, 48 | 1310 91 | Houštka |
| 15 km | 54:50 | Milesová Iva, 77 | 1911 06 | Nijmegen |
| 20 km | 1:14:58 | Milesová Iva, 77 | 1103 07 | Alphen |
| půlmaraton | 1:15:50 | Milesová Iva, 77 | 0704 07 | Paderborn |
| 25 km | 1:36:46 | Milesová Iva, 77 | 1408 05 | Žebrák |
| maraton | 2:58:10 | Pokorná Markéta, 61 | 1309 86 | Otrokovice |
| 100m př. | 15,29 | Nollová Šárka, 74 | 0306 06 | Houštka |
| 200m př. | 33,27 | Honsová Eliška, 95 | 1709 20 | Podvinný mlýn |
| 400m př. | 69,6 | Churaňová Radka, 77 | 2405 97 | Stromovka |
| 3000m př. | 11:10,65 | Milesová Iva, 77 | 0306 06 | Houštka |
| výška | 177 | Nollová Šárka, 74 | 0409 04 | Eden |
| dálka | 522 | Řeháková Jana, 81 | 0406 05 | Veleslavín |
| trojskok | 10,35 | Vadlejchová Lucie, 85 | 1906 05 | Tábor |
| koule 4kg | 10,74 | Zaspalová Jana, 84 | 2205 05 | Děkanka |
| disk 1kg | 33,38 | Zaspalová Jana, 84 | 0505 05 | Eden |
| oštěp 600g | 36,75 | Milesová Iva, 77 | 0910 05 | Juliska |
| kladivo 4kg | 24,43 | Zaspalová Jana, 84 | 0909 07 | Pacov |
| sedmiboj | 3837 bodů | Milesová Iva, 77 | 1909 04 | Juliska |
| (17,72 - 140 - 9,26 - 29,29 - 480 - 35,74 - 2:29,34) | | |  |  |
| sprinterský trojboj | 2452 bodů | Košková Tereza, 78 | 3006 98 | Eden |
| (8,12 - 12,59 - 25,99) | | |  |  |
| vrhačský trojboj | 1324 bodů | Zaspalová Jana, 84 | 2806 05 | Hostivař |
| (10,13 - d/30,42 - o/21,38) | | |  |  |
| 4x100m | 50,27 | Miškovská, Baborová, Fremrová, Jeřábková | 1605 09 | Juliska |
| 4x200m | 1:47,31 | Řeháková, Cafourková T., Fremrová, Jeřábková | 3001 05 | hala Strahov |
| 400+300+200+100m | 2:30,44 | Jeřábková, Baborová, Hlaváčová, Miškovská | 2308 06 | Plzeň |
| 4x400m | 4:11,17 | Jeřábková, Hlaváčová, Červenková, Fremrová | 2002 05 | hala Stromovka |
| --------------------------- |  |  |  |  |
| 60 m př. (76cm/ 7,0m) | 12,61 | Vávrová Miriam, 56 | 1003 07 | hala Bratislava |
| 60 m př. (76cm/ 8,0m) | 12,90 | Vávrová Miriam, 56 | 1903 06 | hala Linec-Rakousko |
| koule 3kg | 9,08 | Vávrová Miriam, 56 | 1003 07 | hala Bratislava |
|  |  |  |  |  |

-16-

**Rekordy** **klubu**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Muži** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
| 60m | 6,85 | Vacek Michal, 87 | 2401 07 | hala Stromovka |
| 100y | 10,79 | Cigler Jiří, 85 | 0405 09 | Děkanka |
| 100m | 10,81 | Vacek Michal, 87 | 0206 07 | Sušice |
| 150m | 16,13 | Vacek Michal, 87 | 0507 07 | Mitterteich |
| 200m | 21,71 | Vacek Michal, 87 | 0206 07 | Sušice |
| 300m | 36,62 | Kožený František, 75 | 1401 96 | hala Stromovka |
| 400m | 49,89 | Vacek Michal, 87 | 1905 07 | Jihlava |
| 500m | 1:06,5 | Kožený František, 75 | 0305 95 | Hostivař |
| 600m | 1:23,89 | Böck Adam, 87 | 0405 10 | Děkanka |
| 800m | 1:54,06 | Kožený František, 75 | 2806 95 | Stromovka |
| 1000m | 2:33,6 | Kožený František, 75 | 1501 95 | hala Stromovka |
| 1500m | 3:54,23 | Kožený František, 75 | 2502 95 | hala Stromovka |
| míle | 4:34,24 | Hloušek Adam, 85 | 2708 06 | Kolín |
| 2000m | 5:40,53 | Edlman Tomáš, 90 | 1501 10 | hala Strahov |
| 3000m | 8:41,58 | Kožený František, 75 | 0102 95 | hala Stromovka |
| 5000m | 15:23,91 | Veverka Jaroslav, 62 | 1609 92 | Juliska |
| 10000m | 31:55,83 | Veverka Jaroslav, 62 | 2006 92 | Juliska |
| 1 hod | 17800 m | Veverka Jaroslav, 62 | 0509 90 | VS Hostivař |
| 25 km | 1:29:26 | Zajíc Zdeněk | 1210 84 | Stromovka |
| maraton | 2:35:14 | Veverka Jaroslav, 62 | 2410 92 | Pražský m. |
| 60m př. | 8,30 | Pospíšil Ondřej, 82 | 2302 08 | hala Stromovka |
| 110m př. | 15,06 | Pospíšil Ondřej, 82 | 0407 08 | Tábor |
| 200m př. | 26,5 | Čech Pavel, 53 | 1206 89 | Hostivař |
| 400m př. | 55,45 | Cigler Jiří, 85 | 1606 07 | Tábor |
| 3000m př. | 10:13,45 | Chlupatý Roman, 75 | 0206 07 | Sušice |
| dálka | 681 | Kotrouš Jan, 85 | 2408 08 | Děkanka |
| výška | 193 | Pospíšil Ondřej, 82 | 0502 02 | hala Stromovka |
| trojskok | 14,60 | Kotrouš Jan, 85 | 0407 08 | Tábor |
| tyč | 380 | Trávník Rostislav, 62 | 2905 87 | Přátelství |
| koule 7,26kg | 13,38 | Jech Jaromír, 57 | 2050 88 | Přátelství |
| disk 2kg | 40,66 | Severín David, 85 | 2208 10 | Děkanka |
| oštěp 800g | 61,86 | Jech Jaromír, 57 | 1306 87 | Sparta |
| kladivo 7,26kg | 36,22 | Závada Milan, 64 | 0710 06 | Jablonec |
| 5000m chůze | 33:31,01 | Skopec Vladimír, 82 | 0710 06 | Jablonec |
| desetiboj | 5380 bodů | Cigler Jiří, 85 | 0308 08 | Nová Paka |
| (11,78 - 607 - 9,66 - 188 - 53,46 - 17,20 - 28,57 - 300 - 29,68 - 4:58,53) | | |  |  |
| vrhačský trojboj | 1834 bodů | Jech Jaromír, 57 | 2706 88 | Děkanka |
| (výkony se nedochovaly) | | |  |  |
| sprinterský trojboj | 2120 bodů | Macura Karel, 90 | 2109 10 06 | Děkanka |
| (7,50 - 11,79 - 23,77) | | |  |  |
| klasický pětiboj | 2579 bodů | Macháček Stanislav, 94 | 2709 14 | Kotlářka |
| (dá/569 - oš/40,73 - 200m/24,76 - di/29,55 - 1500m/5:06,50) | | |  |  |
| 4x100m | 44,46 | Novotný, Cigler J., Kotrouš, Vacek | 1905 07 | Jihlava |
| 4x200m | 1:34,76 | Řehák, Kotrouš, Kuhn, Vacek | 1805 06 | Děkanka |
| 400+300+200+100m | 2:10,00 | Böck, Hloušek, Hlaváč, L.Cigler | 2308 06 | Plzeň |
| 4x400m | 3:32,6 | Horevaj, Cvetler, Danda, Kožený | 2709 95 | Hostivař |
| ---------------------------- |  |  |  |  |
| koule 4kg | 10,47 | Fliegl Milan, 43 | 2108 13 | Houška |
| koule 5kg | 11,53 | Fliegl Milan, 43 | 3009 04 | Hostivař |
| koule 6,25kg | 12,24 | Fliegl Milan, 43 | 2606 93 | Baden |
| disk 1kg | 32,45 | Fliegl Milan, 43 | 2904 04 | Hostivař |
| disk 1,5kg | 34,28 | Vodrážka Jiří, 43 | 2606 93 | Baden |
| oštěp 600g | 26,61 | Behenský Petr, 41 | 0610 03 | Hostivař |
| kladivo 6,25kg | 21,78 | Behenský Petr, 41 | 1007 99 | Brno |
| břemeno 11,34kg | 9,35 | Behenský Petr, 41 | 1007 99 | Brno |

-17-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Minipřípravka dívky:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Ševčíková Kristýna | 14 | 8,56 | 0206 | Hostivař | Trčková Tereza | 12 | 281 | 0206 | Hostivař |
| Trčková Tereza | 12 | 8,92 | 0206 | Hostivař | Pelíšková Josefína | 12 | 243 | 0206 | Hostivař |
| Kuželová Karolína | 12 | 9,04 | 0206 | Hostivař | Krichfalushiy Anast. | 12 | 218 | 0206 | Hostivař |
| Popová Sofie | 12 | 10,01 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Pelíšková Josefína | 12 | 10,03 | 0206 | Hostivař | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Krichfalushiy Anast. | 12 | 10,96 | 0206 | Hostivař | Trčková Tereza | 12 | 16,34 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Krichfalushiy Anast. | 12 | 13,27 | 0206 | Hostivař |
| **300m:** |  |  |  |  | Herbst Amalie | 13 | 12,75 | 0206 | Hostivař |
| Trčková Tereza | 12 | 60,42 | 0206 | Hostivař | Kuželová Karoína | 12 | 11,54 | 0206 | Hostivař |
| Kuželová Karolína | 12 | 61,38 | 0206 | Hostivař | Popová Sofie | 12 | 11,35 | 0206 | Hostivař |
| Pelíšková Josefína | 12 | 66,98 | 0206 | Hostivař | Pelíšková Josefína | 12 | 10,47 | 0206 | Hostivař |
| Krichfalushiy Anast. | 12 | 82,88 | 0206 | Hostivař | Syrovátková Karol. | 13 | 10,34 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Ševčíková Kristýna | 14 | 8,60 | 0206 | Hostivař |
| **Dálka z místa:** |  |  |  |  | Maturová Jolana | 13 | 8,30 | 0206 | Hostivař |
| Maturová Jolana | 13 | 136 | 0206 | Hostivař | Červenková Veron. | 14 | 7,18 | 0206 | Hostivař |
| Herbst Amalie | 13 | 136 | 0206 | Hostivař | Sabová Markéta | 14 | 6,35 | 0206 | Hostivař |
| Medliaková Šárka | 14 | 134 | 0206 | Hostivař | Medliaková Šárka | 14 | 5,68 | 0206 | Hostivař |
| Červenková Veron. | 14 | 130 | 0206 | Hostivař | Risi Veronika | 14 | 5,30 | 0206 | Hostivař |
| Risi Veronika | 14 | 130 | 0206 | Hostivař | Brhlíková Vanda | 14 | 4,95 | 0206 | Hostivař |
| Syrovátková Karol. | 13 | 127 | 0206 | Hostivař | Mizerová Julie | 15 | 4,58 | 0206 | Hostivař |
| Mizerová Julie | 15 | 120 | 0206 | Hostivař | Kotroušová Adéla | 18 | 3,80 | 0206 | Hostivař |
| Sabová Markéta | 14 | 114 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Ševčíková Kristýna | 14 | 114 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Brhlíková Vanda | 14 | 97 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kotroušová Adéla | 18 | 80 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |

**Minipřípravka kluci:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Novotný Filip | 12 | 8,94 | 0206 | Hostivař | Šerák Samuel | 12 | 346 | 0206 | Hostivař |
| Zeman Josef | 12 | 9,39 | 0206 | Hostivař | Hampl Lukáš | 12 | 299 | 0206 | Hostivař |
| Hampl Lukáš | 12 | 9,65 | 0206 | Hostivař | Burda Lukáš | 12 | 258 | 0206 | Hostivař |
| Bříza Samuel | 12 | 9,65 | 0206 | Hostivař | Nevole Pavel | 12 | 237 | 0206 | Hostivař |
| Nevole Pavel | 12 | 9,84 | 0206 | Hostivař | Kuchta Jan | 12 | 237 | 0206 | Hostivař |
| Norský Erik | 12 | 9,94 | 0206 | Hostivař | Nevole Pavel | 12 | 237 | 0206 | Hostivař |
| Košťál Vojtěch | 12 | 10,05 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Burda Lukáš | 12 | 10,31 | 0206 | Hostivař | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Kuchta Jan | 12 | 10,45 | 0206 | Hostivař | Filípek Michael | 13 | 22,45 | 0210 | Hostivař |
| Šerák Samuel | 12 | 11,20 | 0206 | Hostivař | Zeman Josef | 12 | 18,91 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Michal Šimon | 12 | 18,59 | 0206 | Hostivař |
| **60m:** |  |  |  |  | Norský Erik | 12 | 18,54 | 0206 | Hostivař |
| Filípek Michael | 13 | 11,43 | 0210 | Hostivař | Novotný Filip | 12 | 15,71 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Hampl Lukáš | 12 | 15,42 | 0206 | Hostivař |
| **300m:** |  |  |  |  | Dupal Matěj | 13 | 15,15 | 0206 | Hostivař |
| Norský Erik | 12 | 62,95 | 0206 | Hostivař | Weiner Viktor | 13 | 15,07 | 0206 | Hostivař |
| Kuchta Jan | 12 | 68,25 | 0206 | Hostivař | Mrázek Emil | 13 | 14,00 | 0206 | Hostivař |
| Nevole Pavel | 12 | 69,88 | 0206 | Hostivař | Král Tomáš | 13 | 13,74 | 0206 | Hostivař |
| Burda Lukáš | 12 | 71,98 | 0206 | Hostivař | Masnica Daniel | 13 | 13,50 | 0206 | Hostivař |
| Hampl Lukáš | 12 | 76,68 | 0206 | Hostivař | Mareček Lukáš | 12 | 13,10 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Bříza Samuel | 12 | 11,77 | 0206 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  | Šerák Samuel | 12 | 11,32 | 0206 | Hostivař |
| Filípek Michael | 13 | 3:23,43 | 0210 | Hostivař | Košťál Vojtěch | 12 | 9,99 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Jahoda Jindřich | 13 | 9,57 | 0206 | Hostivař |
| **Dálka z místa:** |  |  |  |  | Šimek Pavel | 13 | 9,19 | 0206 | Hostivař |
| Filípek Michael | 13 | 148 | 0206 | Hostivař | Nevole Pavel | 13 | 7,75 | 0206 | Hostivař |
| Masnica Daniel | 13 | 143 | 0206 | Hostivař | Kuchta Jan | 12 | 7,66 | 0206 | Hostivař |
| Burda Michal | 14 | 132 | 0206 | Hostivař | Burda Michal | 14 | 7,61 | 0206 | Hostivař |
| Šimek Pavel | 13 | 131 | 0206 | Hostivař | Burda Lukáš | 12 | 6,67 | 0206 | Hostivař |
| Jahoda Jindřich | 13 | 131 | 0206 | Hostivař | Lori Matthev Aviv | 14 | 6,43 | 0206 | Hostivař |
| Weiner Viktor | 13 | 130 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Dupal Matěj | 13 | 121 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Král Tomáš | 13 | 120 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Mrázek Emil | 13 | 116 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Lori Matthev Aviv | 14 | 110 | 0106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-18-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Přípravka dívky:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **800m:** |  |  |  |  |
| Vinklerová Beáta | 11 | 8,85 | 0206 | Hostivař | Slavíková Eliška | 10 | 2:50,82 | 2109 | Juliska |
| Vančurová Valentýna | 11 | 8,88 | 0206 | Hostivař | Janíková Monika | 10 | 2:53,51 | 2109 | Juliska |
| Košecová Zuzana | 11 | 8,92 | 0206 | Hostivař | Šafránková Anna | 11 | 3:12,39 | 0210 | Hostivař |
| Sabová Klára | 11 | 9,02 | 0206 | Hostivař | Stankovenová Lucie | 10 | 3:22,45 | 0210 | Hostivař |
| Bělová Lucie | 11 | 9,56 | 0206 | Hostivař | Dědková Ema | 10 | 3:27,63 | 0210 | Hostivař |
| Ovčinikov Anežka | 11 | 9,63 | 0206 | Hostivař | Johanovská Eliška | 10 | 3:34,13 | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Voldřichová Marta | 10 | 3:44,75 | 0210 | Hostivař |
| **60m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Červená Michaela | 10 | 9,28 | 2109 | Juliska | **60m př.:** |  |  |  |  |
| Slavíková Eliška | 10 | 9,64 | 0206 | Hostivař | Červená Michaela | 10 | 12,90 | 2206 | Hostivař |
| Stankovenová Lucie | 10 | 9,88 | 0206 | Hostivař | Stankovenová Lucie | 10 | 13,40 | 0210 | Hostivař |
| Johanovská Eliška | 10 | 10,14 | 0206 | Hostivař | Slavíková Eliška | 10 | 13,82 | 0210 | Hostivař |
| Norská Nikola | 10 | 9,9 | 0609 | Hostivař | Johanovská Eliška | 10 | 14,10 | 0210 | Hostivař |
| Šulcová Klára | 10 | 10,20 | 0206 | Hostivař | Šafránková Anna | 11 | 14,50 | 0210 | Hostivař |
| Břízová Michaela | 10 | 10,30 | 0206 | Hostivař | Hájková Monika | 10 | 15,22 | 0210 | Hostivař |
| Bojkovská Eliška | 11 | 10,1 | 0609 | Hostivař | Janíková Monika | 10 | 15,33 | 0210 | Hostivař |
| Šafránková Anna | 11 | 10,34 | 0210 | Hostivař | Dědková Ema | 10 | 16,12 | 2109 | Juliska |
| Hájková Monika | 10 | 10,43 | 0206 | Hostivař | Voldřichová Marta | 10 | 16,58 | 0210 | Hostivař |
| Dolanová Klára | 10 | 10,3 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Stálá Viktorie | 10 | 10,58 | 0206 | Hostivař | **Výška:** |  |  |  |  |
| Fingrová Barbora | 10 | 10,65 | 0206 | Hostivař | Šulcová Klára | 10 | 123 | 0909 | Přátelství |
| Šumberová Barbora | 10 | 10,8 | 0609 | Hostivař | Slavíková Eliška | 10 | 117 | 0310 | Hostivař |
| Janíková Monika | 10 | 11,18 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Honsová Anna | 10 | 11,20 | 0206 | Hostivař | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Voldřichová Marta | 10 | 11,22 | 0206 | Hostivař | Červená Michaela | 10 | 371 | 0909 | Přátelství |
| Dědková Ema | 10 | 11,27 | 0206 | Hostivař | Slavíková Eliška | 10 | 368 | 0206 | Hostivař |
| Kotková Anna | 10 | 11,50 | 0206 | Hostivař | Stankovenová Lucie | 10 | 364 | 0206 | Hostivař |
| Veisová Veronika | 10 | 11,61 | 0206 | Hostivař | Johanovská Eliška | 10 | 339 | 0210 | Hostivař |
| Holečková Nela | 10 | 11,6 | 0609 | Hostivař | Stálá Viktorie | 10 | 338 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Janíková Monika | 10 | 314 | 0210 | Hostivař |
| **150m:** |  |  |  |  | Hájková Monika | 10 | 311 | 0210 | Hostivař |
| Červená Michaela | 10 | 23,19 | 2109 | Juliska | Sabová Klára | 11 | 302 | 0206 | Hostivař |
| Johanovská Eliška | 10 | 25,27 | 0909 | Přátelství | Vinklerová Beáta | 11 | 301 | 0206 | Hostivař |
| Janíková Monika | 10 | 26,12 | 2206 | Hostivař | Šafránková Anna | 11 | 301 | 0210 | Hostivař |
| Stálá Viktorie | 10 | 26,42 | 2206 | Hostivař | Voldřichová Marta | 10 | 301 | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Honsová Anna | 10 | 299 | 0206 | Hostivař |
| **300m:** |  |  |  |  | Košecová Zuzana | 11 | 293 | 0206 | Hostivař |
| Červená Michaela | 10 | 52,57 | 0206 | Hostivař | Břízová Michaela | 10 | 288 | 0206 | Hostivař |
| Johanovská Eliška | 10 | 53,53 | 0206 | Hostivař | Dědková Ema | 10 | 284 | 0206 | Hostivař |
| Janíková Monika | 10 | 54,76 | 0206 | Hostivař | Fingrová Barbora | 10 | 282 | 0206 | Hostivař |
| Šafránková Anna | 11 | 55,29 | 0206 | Hostivař | Bělová Lucie | 11 | 275 | 0206 | Hostivař |
| Stankovenová Lucie | 10 | 55,56 | 0206 | Hostivař | Veisová Veronika | 10 | 258 | 0206 | Hostivař |
| Hájková Monika | 10 | 55,80 | 0206 | Hostivař | Vančurová Valentýna | 11 | 254 | 0206 | Hostivař |
| Slavíková Eliška | 10 | 56,03 | 0206 | Hostivař | Ovčinikov Anežka | 11 | 248 | 0206 | Hostivař |
| Honsová Anna | 10 | 56,66 | 0206 | Hostivař | Kotková Anna | 10 | 246 | 0206 | Hostivař |
| Fingrová Barbora | 10 | 57,52 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Sabová Klára | 11 | 59,1 | 0609 | Hostivař | **Koule 2kg:** |  |  |  |  |
| Košecová Zuzana | 11 | 59,52 | 0206 | Hostivař | Stálá Viktorie | 10 | 7,07 | 0909 | Přátelství |
| Petrovičová Michaela | 11 | 62,3 | 0609 | Hostivař | Janíková Monika | 10 | 5,84 | 2206 | Hostivař |
| Vančurová Valentýna | 11 | 63,2 | 0609 | Hostivař | Johanovská Eliška | 10 | 5,07 | 0909 | Přátelství |
| Balašová Eliška | 11 | 63,5 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Voldřichová Marta | 10 | 63,90 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Ovčinikov Anežka | 11 | 64,12 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Košecová Zuzana | 11 | 65,1 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Stálá Viktorie | 10 | 65,52 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Dědková Ema | 10 | 66,00 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vinklerová Beáta | 11 | 66,11 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Herbst Karolina | 11 | 66,3 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Bělová Lucie | 11 | 66,52 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vyhnánková Vanesa | 11 | 72,0 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kotková Anna | 10 | 73,88 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-19-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Přípravka kluci:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Vich Přemysl | 11 | 9,01 | 0206 | Hostivař | Filípek Daniel | 10 | 391 | 1406 | Juliska |
| Kárník Jan | 11 | 9,57 | 0206 | Hostivař | Dupal Jakub | 11 | 344 | 0206 | Hostivař |
| Dupal Jakub | 11 | 9,95 | 0206 | Hostivař | Vich Přemysl | 11 | 313 | 0206 | Hostivař |
| Pangrác Jan | 11 | 9,80 | 0206 | Hostivař | Coufal Vojtěch | 10 | 315 | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Marek Jakub | 10 | 315 | 0210 | Hostivař |
| **60m:** |  |  |  |  | Mach Marek | 10 | 292 | 0210 | Hostivař |
| Marek Jakub | 10 | 9,57 | 0206 | Hostivař | Janičko Jakub | 10 | 284 | 0206 | Hostivař |
| Filípek Daniel | 10 | 9,58 | 0206 | Hostivař | Pucherna Marek | 10 | 283 | 0210 | Hostivař |
| Pucherna Marek | 10 | 9,90 | 0210 | Hostivař | Trnka David | 10 | 281 | 0206 | Hostivař |
| Marek Ondřej | 10 | 10,05 | 0210 | Hostivař | Hejhal Tadeáš | 10 | 274 | 0210 | Hostivař |
| Coufal Vojtěch | 10 | 10,09 | 0206 | Hostivař | Bílek Matyáš Adolf | 10 | 260 | 0206 | Hostivař |
| Mach Marek | 10 | 10,12 | 0210 | Hostivař | Kárník Jan | 11 | 238 | 0206 | Hostivař |
| Coufal Vojtěch | 10 | 10,45 | 0210 | Hostivař | Marek Ondřej | 10 | 250 | 0206 | Hostivař |
| Janičko Jakub | 10 | 10,68 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hejhal Tadeáš | 10 | 10,69 | 0909 | Přátelství | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Podstavek Adam | 10 | 11,2 | 1009 | Hostivař | Hejhal Tadeáš | 10 | 4,46 | 0909 | Přátelství |
| Bílek Matyáš Adolf | 10 | 11,3 | 1009 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Biskup Tadeáš | 10 | 12,6 | 1009 | Hostivař | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Steinbach Marek | 10 | 12,7 | 1009 | Hostivař | Pucherna Marek | 10 | 39,12 | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Coufal Vojtěch | 10 | 32,82 | 0210 | Hostivař |
| **300m:** |  |  |  |  | Filípek Daniel | 10 | 28,58 | 2109 | Juliska |
| Marek Jakub | 10 | 50,86 | 0206 | Hostivař | Marek Jakub | 10 | 26,91 | 0210 | Hostivař |
| Filípek Daniel | 10 | 56,1 | 0609 | Hostivař | Mach Marek | 10 | 26,66 | 0210 | Hostivař |
| Mach Marek | 10 | 57,1 | 0609 | Hostivař | Hejhal Tadeáš | 10 | 24,60 | 0210 | Hostivař |
| Coufal Vojtěch | 10 | 57,62 | 0206 | Hostivař | Dupal Jakub | 11 | 23,94 | 0206 | Hostivař |
| Janičko Jakub | 10 | 58,06 | 0206 | Hostivař | Janičko Jakub | 10 | 23,89 | 0206 | Hostivař |
| Bareš Ondřej | 11 | 59,0 | 0609 | Hostivař | Pangrác Jan | 11 | 21,30 | 0206 | Hostivař |
| Bílek Matyáš Adolf | 10 | 61,09 | 0206 | Hostivař | Vich Přemysl | 11 | 17,06 | 0206 | Hostivař |
| Vlček Alfréd | 11 | 61,0 | 0609 | Hostivař | Trnka David | 10 | 14,39 | 0206 | Hostivař |
| Huněk Václav | 11 | 62,9 | 0609 | Hostivař | Kárník Jan | 11 | 13,43 | 0206 | Hostivař |
| Kárník Jan | 11 | 65,21 | 0206 | Hostivař | Bílek Matyáš Adolf | 10 | 12,54 | 0206 | Hostivař |
| Kubeš Vojtech | 11 | 65,6 | 0609 | Hostivař | Marek Ondřej | 10 | 13,33 | 0210 | Hostivař |
| Hejhal Tadeáš | 10 | 66,5 | 0609 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vich Přemysl | 11 | 67,3 | 0609 | Hostivař | **Pětiboj:** |  |  |  |  |
| Podstavek Adam | 10 | 68,6 | 0609 | Hostivař | Filípek Daniel | 10 | 894 b. | 0210 | Hostivař |
| Pangrác Jan | 11 | 71,4 | 0609 | Hostivař | (12,61 - 23,20 - 9,68 - 368 - 2:47,78) | | | |  |
| Novotný Filip | 11 | 72,1 | 0609 | Hostivař | Pucherna Marek | 10 | 771 b. | 0210 | Hostivař |
| Steinbach Marek | 10 | 72,6 | 0609 | Hostivař | (15,17 - 39,12 - 9,90 - 283 - 2:48,83) | | | |  |
| Biskup Tadeáš | 10 | 75,5 | 0609 | Hostivař | Marek Jakub | 10 | 660 b. | 0210 | Hostivař |
| Bodeček Martin | 11 | 77,9 | 0609 | Hostivař | (13,16 - 26,91 - 9,90 - 315 - 3:00,19) | | | |  |
| Bodeček Michal | 11 | 78,8 | 0609 | Hostivař | Coufal Vojtěch | 10 | 513 b. | 0210 | Hostivař |
| Marek Ondřej | 10 | 95,87 | 0206 | Hostivař | (14,63 - 32,82 - 10,45 - 346 - 3:04,91) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Mach Marek | 10 | 424 b. | 0210 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  | (14,41 - 26,66 - 10,13 - 292 - 3:14,57) | | | |  |
| Filípek Daniel | 10 | 2:47,78 | 0210 | Hostivař | Hejhal Tadeáš | 10 | 211 b. | 0210 | Hostivař |
| Pucherna Marek | 10 | 2:48,83 | 0210 | Hostivař | (16,68 - 24,50 - 11,30 - 274 - 3:25,35) | | | |  |
| Marek Jakub | 10 | 3:00,19 | 0210 | Hostivař | Marek Ondřej | 10 | 210 b. | 0210 | Hostivař |
| Trnka David | 10 | 3:04,88 | 2109 | Juliska | (13,73 - 13,33 - 10,05 - 250 - 4:24,49) | | | |  |
| Coufal Vojtěch | 10 | 3:04,91 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Mach Marek | 10 | 3:14,57 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hejhal Tadeáš | 10 | 3:25,35 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Marek Ondřej | 10 | 4:24,49 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **60m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Filípek Daniel | 10 | 12,61 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Marek Jakub | 10 | 13,16 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Marek Ondřej | 10 | 13,73 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Mach Marek | 10 | 14,41 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Coufal Vojtěch | 10 | 14,63 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Pucherna Marek | 10 | 15,17 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hejhal Tadeáš | 10 | 16,68 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-20-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

Žákyně mladší :

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| Červenková Kristýna | 08 | 8,79 | 1912 | hala Strahov | Ďurkechová Maria | 08 | 133 | 2109 | Juliska |
| Čámská Klára | 08 | 8,79 | 1912 | hala Strahov | Frýdková Anna | 09 | 126 | 0909 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Zavřelová Sára | 09 | 124 | 2206 | Hostivař |
| Červenková Kristýna | 08 | 9,08 | 2206 | Hostivař | Červenková Kristýna | 08 | 118 | 2206 | Hostivař |
| Čámská Klára | 08 | 9,14 | 0206 | Hostivař | Slavíková Rozálie | 09 | 111 | 1406 | Juliska |
| Zavřelová Sára | 09 | 9,22 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Ďurkechová Maria | 08 | 9,26 | 0206 | Hostivař | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Slavíková Rozálie | 09 | 9,34 | 1406 | Juliska | Červenková Kristýna | 08 | 433 | 1912 | hala Strahov |
| Frýdková Anna | 09 | 9,70 | 1406 | Juliska | Čámská Klára | 08 | 428 | 1912 | hala Strahov |
| Hrabánková Rebeka | 09 | 9,83 | 2109 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Tunková Julie | 08 | 9,8 | 0609 | Hostivař | Čámská Klára | 08 | 445 | 2109 | Juliska |
| Bělová Kateřina | 08 | 10,11 | 0909 | Přátelství | Červenková Kristýna | 08 | 423 | 1009 | Hostivař |
| Trčková Magdalena | 09 | 10,20 | 0206 | Hostivař | Ďurkechová Maria | 08 | 391 | 0210 | Hostivař |
| Ulrichová Eliška | 09 | 10,5 | 0609 | Hostivař | Hrabánková Rebeka | 09 | 367 | 0210 | Hostivař |
| Feňďová Eliška | 09 | 10,94 | 0206 | Hostivař | Frýdková Anna | 09 | 361 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Slavíková Rozálie | 09 | 354 | 0206 | Hostivař |
| **150m:** |  |  |  |  | Tunková Julie | 08 | 358 | 1009 | Hostivař |
| Ďurkechová Maria | 08 | 22,76 | 2108 | Juliska | Trčková Magdalena | 09 | 342 | 0909 | Přátelství |
| Zavřelová Sára | 09 | 23,18 | 2108 | Juliska | Zavřelová Sára | 09 | 347 | 0210 | Hostivař |
| Tunková Julie | 08 | 24,06 | 2108 | Juliska | Kárníková Martina | 09 | 322 | 1009 | Hostivař |
| Hrabánková Rebeka | 09 | 24,67 | 1406 | Juliska | Bělová Kateřina | 08 | 320 | 0206 | Hostivař |
| Trčková Magdalena | 09 | 25,01 | 0909 | Přátelství | Feňďová Eliška | 09 | 291 | 0206 | Hostivař |
| Bělová Kateřina | 08 | 25,79 | 1406 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Feňďová Eliška | 09 | 28,22 | 1406 | Juliska | **Koule 2kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Červenková Kristýna | 08 | 7,78 | 2109 | Juliska |
| **300m:** |  |  |  |  | Tunková Julie | 08 | 6,84 | 2109 | Juliska |
| Červenková Kristýna | 08 | 51,39 | 1506 | Hostivař | Čámská Klára | 08 | 6,58 | 1810 | Hostivař |
| Ďurkechová Maria | 08 | 52,7 | 0606 | Hostivař | Bělová Kateřina | 08 | 5,60 | 1406 | Juliska |
| Trčková Magdalena | 09 | 54,76 | 1509 | Hostivař | Trčková Magdalena | 09 | 5,33 | 1406 | Juliska |
| Slavíková Rozálie | 09 | 55,88 | 0206 | Hostivař | Feňďová Eliška | 09 | 5,08 | 1406 | Juliska |
| Zavřelová Sára | 09 | 56,9 | 0606 | Hostivař | Hrabánková Rebeka | 09 | 5,06 | 1406 | Juliska |
| Frýdková Anna | 09 | 59,6 | 0606 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hrabánková Rebeka | 09 | 61,2 | 0609 | Hostivař | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Bělová Kateřina | 08 | 63,12 | 0206 | Hostivař | Frýdková Anna | 09 | 27,48 | 0210 | Hostivař |
| Ulrichová Eliška | 09 | 63,4 | 0609 | Hostivař | Slavíková Rozálie | 09 | 24,48 | 0206 | Hostivař |
| Feňďová Eliška | 09 | 66,68 | 0206 | Hostivař | Zavřelová Sára | 09 | 24,35 | 1406 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Čámská Klára | 08 | 21,85 | 0206 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  | Ďurkechová Maria | 08 | 21,34 | 0210 | Hostivař |
| Ďurkechová Maria | 08 | 2:42,04 | 0210 | Hostivař | Bělová Kateřina | 08 | 18,18 | 0909 | Přátelství |
| Hrabánková Rebeka | 09 | 2:58,40 | 2109 | Juliska | Feňďová Eliška | 09 | 18,10 | 2206 | Hostivař |
| Zavřelová Sára | 09 | 2:59,46 | 1406 | Juliska | Hrabánková Rebeka | 09 | 16,50 | 0210 | Hostivař |
| Slavíková Rozálie | 09 | 3:09,30 | 2109 | Juliska | Trčková Magdalena | 09 | 15,48 | 0206 | Hostivař |
| Červenková Kristýna | 08 | 3:10,45 | 0210 | Hostivař | Červenková Kristýna | 08 | 13,32 | 0206 | Hostivař |
| Čámská Klára | 08 | 3:12,00 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Frýdková Anna | 09 | 3:15,52 | 0210 | Hostivař | **Pětiboj:** |  |  |  |  |
| Bělová Kateřina | 08 | 3:26,75 | 0210 | Hostivař | Ďurkechová Maria | 08 | 1790 b. | 0210 | Hostivař |
| Feňďová Eliška | 09 | 3:42,79 | 2206 | Hostivař | (12,44 - 21,34 - 9,29 - 391 - 2:42,04 ) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Čámská Klára | 08 | 1517 b. | 0210 | Hostivař |
| **60m př.:** |  |  |  |  | (12,48 - 19,20 - 9,36 - 417 - 3:12,00 ) | | | |  |
| Čámská Klára | 08 | 11,54 | 2109 | Juliska | Frýdková Anna | 09 | 1114 b. | 0210 | Hostivař |
| Ďurkechová Maria | 08 | 12,19 | 0909 | Přátelství | (13,54 - 27,48 - 10,05 - 342 - 3:15,52 ) | | | |  |
| Slavíková Rozálie | 09 | 13,46 | 2206 | Hostivař | Červenková Kristýna | 08 | 844 b. | 0210 | Hostivař |
| Trčková Magdalena | 09 | 13,93 | 0206 | Hostivař | (12,79 - NM - DNF - 392 - 3:10,45 ) | | | |  |
| Červenková Kristýna | 08 | 12,79 | 0210 | Hostivař | Bělová Kateřina | 08 | 689 b. | 0210 | Hostivař |
| Frýdková Anna | 09 | 13,54 | 0210 | Hostivař | (14,77 - NM - 10,55 - 307 - 3:26,75 ) | | | |  |
| Hrabánková Rebeka | 09 | 14,24 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Bělová Kateřina | 08 | 14,77 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Zavřelová Sára | 09 | 15,00 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 60m:** |  |  |  |
| Čámská, Trčková M., Červenková, Ďurkechová | 35,83 | 1509 | Hostivař |
|  |  |  |  |
| **4 x 300m:** |  |  |  |
| Čámská, Trčková M., Frýdková, Ďurkechová | 3:34,92 | 1609 | Hostivař |
|  |  |  |  |

-21-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

Žáci mladší :

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Nejepínský Jakub | 08 | 8,89 | 1912 | hala Strahov | Nejepínský Jakub | 08 | 372 | 1912 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Kotek Antonín | 08 | 8,61 | 0909 | Přátelství | Nejepínský Jakub | 08 | 411 | 2109 | Juliska |
| Nejepínský Jakub | 08 | 9,13 | 0210 | Přátelství | Kotek Antonín | 08 | 409 | 0210 | Hostivař |
| Pelíšek Pavel | 08 | 9,35 | 1406 | Juliska | Vich Otakar | 09 | 371 | 1009 | Hostivař |
| Vich Otakar | 09 | 9,50 | 0206 | Hostivař | Doležal Matěj | 09 | 358 | 0210 | Hostivař |
| Doležal Matěj | 09 | 9,58 | 0609 | Hostivař | Pelíšek Pavel | 08 | 336 | 0206 | Hostivař |
| Nevole Tomáš | 09 | 9,73 | 0206 | Hostivař | Pelíšek Pavel | 08 | 346 | 0210 | Hostivař |
| Huněk František | 09 | 9,8 | 0609 | Hostivař | Huněk František | 09 | 342 | 1009 | Hostivař |
| Schejbal Jonáš | 09 | 10,06 | 0609 | Hostivař | Nevole Tomáš | 09 | 326 | 2206 | Hostivař |
| Mach Marek | 09 | 10,2 | 0609 | Hostivař | Bílek Jáchym | 09 | 311 | 0206 | Hostivař |
| Bílek Jáchym | 09 | 10,50 | 0206 | Hostivař | Schejbal Jonáš | 09 | 298 | 1009 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Nevole Tomáš | 09 | 295 | 0210 | Hostivař |
| **150m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Pelíšek Pavel | 08 | 21,99 | 1609 | Hostivař | **Výška:** |  |  |  |  |
| Vich Otakar | 09 | 22,29 | 1609 | Hostivař | Kotek Antonín | 08 | 140 | 1509 | .Hostivař **7.Pha** |
| Nevole Tomáš | 09 | 24,86 | 1406 | Juliska | Pelíšek Pavel | 08 | 113 | 0206 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **300m:** |  |  |  |  | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Doležal Matěj | 09 | 47,73 | 1509 | Hostivař | Pelíšek Pavel | 08 | 6,96 | 2206 | Hostivař |
| Kotek Antonín | 08 | 53,03 | 0206 | Hostivař | Nevole Tomáš | 09 | 5,24 | 1406 | Juliska |
| Nevole Tomáš | 09 | 55,70 | 0206 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Huněk František | 09 | 56,4 | 0609 | Hostivař | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Nejepínský Jakub | 08 | 57,4 | 0606 | Hostivař | Doležal Matěj | 09 | 38,47 | 0210 | Hostivař |
| Vich Otakar | 09 | 58,2 | 0606 | Hostivař | Vich Otakar | 09 | 36,09 | 0909 | Přátelství |
| Bílek Jáchym | 09 | 60,5 | 0606 | Hostivař | Pelíšek Pavel | 08 | 34,28 | 2109 | Juliska |
| Schejbal Jonáš | 09 | 60,5 | 0609 | Hostivař | Schejbal Jonáš | 09 | 32,05 | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Nejepínský Jakub | 08 | 28,53 | 0210 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  | Kotek Antonín | 08 | 27,81 | 0210 | Hostivař |
| Doležal Matěj | 09 | 2:52,73 | 0210 | Hostivař | Bílek Jáchym | 09 | 26,38 | 0206 | Hostivař |
| Nevole Tomáš | 09 | 2:57,89 | 0210 | Hostivař | Nevole Tomáš | 09 | 24,82 | 0206 | Hostivař |
| Pelíšek Pavel |  | 2:57,90 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kotek Antonín | 08 | 3:02,26 | 0210 | Hostivař | **Pětiboj:** |  |  |  |  |
| Nejepínský Jakub | 08 | 3:10,43 | 0210 | Hostivař | Kotek Antonín | 08 | 1069 b. | 0210 | Hostivař |
| Vich Otakar | 09 | 3:14,12 | 0210 | Hostivař | (11,77 - 27,81 - 9,19 - 409 - 3:02,26) | | | |  |
| Schejbal Jonáš | 09 | 3:28,65 | 0210 | Hostivař | Nejepínský Jakub | 08 | 1004 b. | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (11,66 - 28,53 - 9,13 - 381 - 3:10,43) | | | | |
| **60m př.:** |  |  |  |  | Doležal Matěj | 09 | 963 b. | 0210 | Hostivař |
| Nejepínský Jakub | 08 | 11,66 | 0210 | Hostivař | (12,74 - 38,47 - 9,58 - 358 - 2:52,73) | | | |  |
| Kotek Antonín | 08 | 11,77 | 0210 | Hostivař | Pelíšek Pavel | 08 | 743 b. | 0210 | Hostivař |
| Doležal Matěj | 09 | 12,74 | 0210 | Hostivař | (11,77 - 31,13 - 9,03 - 346 - 2:57,90) | | | |  |
| Vich Otakar | 09 | 12,87 | 0210 | Hostivař | Vich Otakar | 09 | 727 b. | 0210 | Hostivař |
| Pelíšek Pavel | 08 | 12,98 | 0210 | Hostivař | (12,89 - 31,65 - 9,61 - 351 - 3:14,12) | | | |  |
| Schejbal Jonáš | 09 | 13,66 | 0210 | Hostivař | Nevole Tomáš | 09 | 584 b. | 0210 | Hostivař |
| Nevole Tomáš | 09 | 14,45 | 2206 | Hostivař | (14,45 - 24,82 - 9,73 - 295 - 2:57,89) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Schejbal Jonáš | 09 | 448 b. | 0210 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (13,76 - 32,05 - 10,06 - 297 - 3:28,65) | | | |  |

-22-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

Starší žákyně:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **60m př.:** |  |  |  |  |
| Filípková Kateřina | 07 | 8,65 | 2509 | Morav. Třebová | Havlová Karin | 06 | 12,03 | 1812 | hala Strahov |
| Marková Anna | 06 | 8,80 | 2505 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Viktorová Klára | 07 | 9,08 | 0906 | Přátelství | Havlová Karin | 06 | 10,44 | 2509 | Morav. Třebová |
| Hampl Kristina | 07 | 9,10 | 2505 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 10,79 | 2509 | Morav. Třebová |
| Havlová Karin | 06 | 9,32 | 2509 | Morav. Třebová | Kášková Gabriela | 07 | 20,67 | 2509 | Morav. Třebová |
| Kášková Gabriela | 07 | 9,37 | 1706 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **100m př.:** |  |  |  |  |
| **100m:** |  |  |  |  | Havlová Karin | 06 | w 17,40 | 0810 | Juliska |
| Marková Anna | 06 | 13,82 | 1106 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | w 17,88 | 0810 | Juliska |
| Filípková Kateřina | 07 | 13,90 | 2206 | Podvinný mlýn | Havlová Karin | 06 | 17,73 | 0906 | Přátelství |
| Havlová Karin | 06 | 14,70 | 2206 | Podvinný mlýn | Filípková Kateřina | 07 | 18,63 | 0210 | Hostivař |
| Kášková Gabriela | 07 | 15,52 | 2206 | Podvinný mlýn | Hampl Kristina | 07 | 18,76 | 2806 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **150m:** |  |  |  |  | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Marková Anna | 06 | 20,70 | 0906 | Přátelství | Filípková Kateřina | 07 | 34,07 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Filípková Kateřina | 07 | 20,97 | 0810 | Juliska | Havlová Karin | 06 | 34,84 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Havlová Karin | 06 | 22,01 | 0810 | Juliska |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **200m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Filípková Kateřina | 07 | 27,83 | 0309 | Kotlářka | Filípková Kateřina | 07 | 484 | 2505 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 29,34 | 0309 | Kotlářka | Marková Anna | 06 | 443 | 2505 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Havlová Karin | 06 | 433 | 2505 | Hostivař |
| **300m:** |  |  |  |  | Škrabánková Karol. | 06 | 415 | 2505 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 43,89 | 2706 | Děkanka **6.Pha** | Hampl Kristina | 07 | 403 | 2505 | Hostivař |
| Filípková Kateřina | 07 | 44,81 | 2706 | Děkanka | Kášková Gabriela | 07 | 353 | 2505 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Viktorová Klára | 07 | 352 | 2505 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 2:45,54 | 1812 | hala Strahov | **Výška:** |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 2:50,54 | 1812 | hala Strahov | Filípková Kateřina | 07 | 140 | 2609 | Morav. Třebová |
|  |  |  |  |  | Hampl Kristina | 07 | 135 | 0309 | Kotlářka |
| Marková Anna | 06 | 2:24,66 | 2906 | Děkanka **2.Pha** | Havlová Karin | 06 | 135 | 2609 | Morav. Třebová |
| Filípková Kateřina | 07 | 2:36,63 | 0310 | Hostivař | Kášková Gabriela | 07 | 115 | 2609 | Morav. Třebová |
| Havlová Karin | 06 | 2:41,67 | 0310 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 2:45,03 | 2609 | Morav. Třebová | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Filípková Kateřina | 07 | 9,33 | 2509 | Morav. Třebová |
| **1500m:** |  |  |  |  | Hampl Kristina | 07 | 7,53 | 1810 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 5:20,35 | 1106 | Hostivař | Havlová Karin | 06 | 6,78 | 0210 | Hostivař |
| Havlová Karin | 06 | 5:36,98 | 0309 | Kotlářka | Marková Anna | 06 | 6,39 | 2505 | Hostivař |
| Kášková Gabriela | 07 | 5:44,45 | 0609 | Kotlářka | Kášková Gabriela | 07 | 6,33 | 2505 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **2000m:** |  |  |  |  | **Oštěp 500g:** |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 8:06,05 | 2206 | Podvinný mlýn | Havlová Karin | 06 | 26,48 | 0906 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Filípková Kateřina | 07 | 20,97 | 2509 | Morav. Třebová |
| **1500m př.:** |  |  |  |  | Hampl Kristina | 07 | 16,45 | 1810 | Hostivař |
| Havlová Karin | 06 | 5:50,32 | 2906 | Děkanka **4.Pha** | Kášková Gabriela | 07 | 15,61 | 2509 | Morav. Třebová |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Vrhačský trojboj:** (3 + 0,75 + 0,5) kg | | |  |  | **Disk 0,75kg:** |  |  |  |  |
| Filípková Kateřina | 07 | 753 b. | 1810 | Hostivař | Kášková Gabriela | 07 | 14,82 | 1810 | Hostivař |
| ( 8,78 - d/ NM - o/19,41 ) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 612 b. | 1810 | Hostivař | **Sedmiboj:** |  |  |  |  |
| ( 5,84 - d/ 14,82- o/13,29) | | |  |  | Filípková Kateřina | 07 | 3342 b. | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (18,63 - 138 - 8,92 - 21,39 - 455 - 20,23 – 2:36,63) | | | | |
|  |  |  |  |  | Havlová Karin | 06 | 3010 b. | 0910 | Juliska |
|  |  |  |  |  | (17,40 - 127 - 6,61 - 22,01 - 413 – 25,30 - 2:47,88) | | | | |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-23-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Žáci starší:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Gregor Martin | 06 | 7,77 | 1706 | Podvinný mlýn | Kavan Vojtěch | 07 | 33,32 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Kavan Vojtěch | 07 | 8,17 | 0906 | Přátelství | Toul Marek | 06 | 33,38 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Hyška Jan | 07 | 8,16 | 1706 | Podvinný mlýn | Červený Jonáš | 07 | 33,85 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Konopík Štěpán | 06 | 8,16 | 2509 | Mor.Třebová | Grulich Lukáš | 06 | 35,84 | 0609 | Kotlářka |
| HejhalJaromír | 06 | 8,32 | 2806 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Grulich Lukáš | 06 | 8,70 | 0906 | Přátelství | **Výška:** |  |  |  |  |
| Červený Jonáš | 07 | 8,50 | 2509 | Mor.Třebová | Břenda Daniel | 06 | 150 | 2509 | Mor.Třebová |
| Břenda Daniel | 06 | 8,68 | 2509 | Mor.Třebová | Kavan Vojtěch | 07 | 146 | 0906 | Přátelství |
| Jecha Lukáš | 06 | 9,97 | 0310 | Hostivař | Hejhal Jaromír | 06 | 141 | 0310 | Hostivař |
| Zátopek Jakub | 07 | 10,61 | 2509 | Mor.Třebová | Gregor Martin | 06 | 135 | 2509 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  | Konopík Štěpán | 06 | 135 | 2509 | Mor.Třebová |
| **100m:** |  |  |  |  | Červený Jonáš | 07 | 135 | 2509 | Mor.Třebová |
| Gregor Martin | 06 | 12,20 | 0309 | Kotlářka | Grulich Lukáš | 06 | 135 | 0310 | Hostivař |
| HejhalJaromír | 06 | 13,29 | 0309 | Kotlářka | Jecha Lukáš | 06 | 120 | 2509 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  | Zátopek Jakub | 07 | 105 | 2509 | Mor.Třebová |
| **150m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Gregor Martin | 06 | 18,53 | 0906 | Přátelství | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Konopík Štěpán | 06 | 19,06 | 0609 | Kotlářka | Konopík Štěpán | 06 | 527 | 2509 | Mor.Třebová |
| Hyška Jan | 07 | 19,23 | 2906 | Děkanka | Gregor Martin | 06 | 489 | 2509 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  | Břenda Daniel | 06 | 467 | 2509 | Mor.Třebová |
| **200m:** |  |  |  |  | Červený Jonáš | 07 | 438 | 2505 | Hostivař |
| Gregor Martin | 06 | 25,16 | 0309 | Kotlářka | Hejhal Jaromír | 06 | 436 | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Kavan Vojtěch | 07 | 435 | 1706 | Podvinný mlýn |
| **300m:** |  |  |  |  | Grulich Lukáš | 06 | 425 | 2509 | Mor.Třebová |
| Gregor Martin | 06 | 38,67 | 2706 | Děkanka **5.Pha** | Toul Marek | 06 | 412 | 0906 | Přátelství |
| Hyška Jan | 07 | 40,62 | 2706 | Děkanka | Hyška Jan | 07 | 406 | 2505 | Hostivař |
| HejhalJaromír | 06 | 40,85 | 1706 | Podvinný mlýn | Gorgoň Jan | 07 | 368 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Konopík Štěpán | 06 | 40,97 | 1706 | Podvinný mlýn | Jecha Lukáš | 06 | 361 | 0310 | Hostivař |
| Červený Jonáš | 07 | 43,48 | 2706 | Děkanka | Zátopek Jakub | 07 | 292 | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **800m:** |  |  |  |  | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Gregor Martin | 06 | 2:09,85 | 2906 | Děkanka **1.Pha** | Jecha Lukáš | 06 | 150 | 0210 | Hostivař |
| Konopík Štěpán | 06 | 2:16,47 | 2906 | Děkanka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Koule 4kg:** |  |  |  |  |
| **1000m:** |  |  |  |  | Břenda Daniel | 06 | 14,71 | 1810 | Host.**(3.Pha+4.ČR)** |
| Gregor Martin | 06 | 3:02,28 | 2509 | Mor.Třebová | Kavan Vojtěch | 07 | 8,56 | 2505 | Hostivař |
| Konopík Štěpán | 06 | 3:02,59 | 2509 | Mor.Třebová | Konopík Štěpán | 06 | 9.05 | 2509 | Mor.Třebová |
| Hejhal Jaromír | 06 | 3:18,47 | 0310 | Hostivař | Červený Jonáš | 07 | 7.73 | 2509 | Mor.Třebová |
| Červený Jonáš | 07 | 3:29.43 | 2509 | Mor.Třebová | Gregor Martin | 06 | 7,71 | 2509 | Mor.Třebová |
| Grulich Lukáš | 06 | 3:33.40 | 0310 | Hostivař | Grulich Lukáš | 06 | 7,46 | 1810 | Hostivař |
| Břenda Daniel | 06 | 3:58,59 | 2509 | Mor.Třebová | Jecha Lukáš | 06 | 7,42 | 0310 | Hostivař |
| Jecha Lukáš | 06 | 4:31.11 | 2509 | Mor.Třebová | Hejhal Jaromír | 06 | 7,12 | 0310 | Hostivař |
| Zátopek Jakub | 07 | 4:48.71 | 0310 | Hostivař | Zátopek Jakub | 07 | 6,08 | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **1500m:** |  |  |  |  | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Konopík Štěpán | 07 | 4:47,64 | 0309 | Kotlář. **(5.Pha+8.ČR)** | Břenda Daniel | 06 | 41,13 | 0906 | Přátelství |
| Grulich Lukáš | 06 | 6:00,14 | 0609 | Kotlářka | Gregor Martin | 06 | 30,98 | 2509 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  | Konopík Štěpán | 06 | 29,01 | 2509 | Mor.Třebová |
| **60m př.:** |  |  |  |  | Grulich Lukáš | 06 | 20,85 | 0210 | Hostivař |
| Konopík Štěpán | 06 | 10,11 | 2509 | Mor.Třebová | Červený Jonáš | 07 | 20,13 | 1810 | Hostivař |
| Gregor Martin | 06 | 11.54 | 2509 | Mor.Třebová | Zátopek Jakub | 07 | 17,35 | 0210 | Hostivař |
| Červený Jonáš | 07 | 11.75 | 2509 | Mor.Třebová | Hejhal Jaromír | 06 | 17,30 | 0310 | Hostivař |
| Břenda Daniel | 06 | 12.14 | 2509 | Mor.Třebová | Jecha Lukáš | 06 | 16,41 | 2509 | Mor.Třebová |
| Grulich Lukáš | 06 | 12.51 | 2509 | Mor.Třebová |  |  |  |  |  |
| Zátopek Jakub | 07 | 14.47 | 2509 | Mor.Třebová | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Jecha Lukáš | 06 | 16.51 | 2509 | Mor.Třebová | Břenda Daniel | 06 | 35,89 | 1706 | Pod.mlýn **(6.Pra)** |
|  |  |  |  |  | Jecha Lukáš | 06 | 19,83 | 1706 | Podvinný mlýn |
| **100m př.:** |  |  |  |  | Grulich Lukáš | 06 | 19,36 | 0210 | Hostivař |
| Toul Marek | 06 | 19,32 | 0906 | Přátelství | Zátopek Jakub | 07 | 17,86 | 1810 | Hostivař |
| Břenda Daniel | 06 | 19,90 | 2505 | Hostivař | Červený Jonáš | 07 | 17,22 | 1810 | Hostivař |
| Hejhal Jaromír | 06 | 20,74 | 0310 | Hostivař | Grulich Lukáš | 07 | 17,06 | 1810 | Hostivař |
| Grulich Lukáš | 06 | 20,95 | 0210 | Hostivař | Hejhal Jaromír | 06 | 16,61 | 0310 | Hostivař |
| Jecha Lukáš | 06 | 25,84 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Zátopek Jakub | 07 | 25,90 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **1500př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Červený Jonáš | 07 | 6:02,54 | 1706 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Grulich Lukáš | 06 | 6:27,21 | 1706 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Toul Marek | 06 | 6:40,30 | 1706 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |

-24-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Žáci starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Devítiboj:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** (4 + 1,0 + 0,6) kg | | |  |  |
| Hejhal Jaromír | 06 | 2347 b. | 0310 | Hostivař | Břenda Daniel | 06 | 1706 b. | 1810 | Hostivař |
| (20,74 - 16,95 - NM - 17,30 - 8,49 - 436 - 7,12 - 141 - 3:18,47) | | | | | (14,71 - d/ 32,14 - o/38,96 ) | | |  |  |
| Grulich Lukáš | 06 | 2167 b. | 0310 | Hostivař | Červený Jonáš | 07 | 730 b. | 1810 | Hostivař |
| (20,95 - 19,36 - NM - 20,85 - 8,78 - 425 - 6,98 - 135 - 3:33,40) | | | | | ( 7,67 - d/ 17,22 - o/20,13 ) | | |  |  |
| Jecha Lukáš | 06 | 1234 b. | 0310 | Hostivař | Grulich Lukáš | 06 | 708 b. | 1810 | Hostivař |
| (25,84 - 19,83 - 150 - 15,50 - 9,97 - 361 - 7,42 - 117 - 4:39,17) | | | | | ( 7,46 - d/ 17,06 - o/19,61 ) | | |  |  |
| Zátopek Jakub | 07 | 693 b. | 0310 | Hostivař | Zátopek Jakub | 07 | 593 b. | 1810 | Hostivař |
| (25,90 - 16,13 - NM - 17,35 - 10,67 - 292 - 6,08 - NM - 4:48,71) | | | | | ( 6,07 - d/ 17,86 - o/15,99) | | | |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 60m:** |  |  |  |
| Hyška, Kavan, Konopík, Gregor | 30,47 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Hyška, Červený, Konopík, Gregor | 31,15 | 0906 | Přátelství |
| Hejhal, Břenda, Grulich, Kavan. | 32,89 | 0906 | Přátelství |
| Červený, Hejhal,Toul, Břenda | 33,60 | 1706 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |
| **4x 300m:** |  |  |  |
| Hyška, Konopík, Červený, Gregor | 2:42,94 | 2806 | Děkanka **4.Pha** |

**Dorostenky :**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | 13,68 | 2505 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 495 | 2505 | Hostivař **(8.Pha)** |
| Ridvanová Tereza | 04 | 14,03 | 0309 | Kotlářka | Ridvanová Tereza | 04 | 458 | 0806 | Eden |
| Boudová Tereza | 05 | 14,66 | 2206 | Podvinný mlýn | Tymlová Alžběta | 04 | 404 | 0210 | Hostivař |
| Šlechtická Andrea | 05 | 14,72 | 2206 | Podvinný mlýn | Šlechtická Andrea | 05 | 389 | 2505 | Hostivař |
| Dostálová Anna | 05 | 15,13 | 2505 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| **200m:** |  |  |  |  | Šloufová Nela | 05 | 149 | 2906 | Děkanka **4.Pha** |
| Ridvanová Tereza | 04 | 29,18 | 0210 | Hostivař | Ridvanová Tereza | 04 | 123 | 0210 | Hostivař |
| Šlechtická Andrea | 05 | 31,08 | 2206 | Podvinný mlýn | Tymlová Alžběta | 04 | 114 | 0210 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 31,13 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Tyč:** |  |  |  |  |
| **800m:** |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 210 | 1106 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 2:46,03 | 0806 | Eden |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| **2000m:** |  |  |  |  | Lehnerová Natálie | 05 | 9,07 | 2505 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 7:57,70 | 2206 | Podvinný mlýn | Dostálová Anna | 05 | 8,68 | 1810 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | 8,40 | 0210 | Hostivař |
| **3000m:** |  |  |  |  | Boudová Tereza | 05 | 8,38 | 2505 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 13:13,17 | 2408 | Juliska | Tymlová Alžběta | 04 | 7,01 | 2505 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Šlechtická Andrea | 05 | 6,76 | 1810 | Hostivař |
| **100m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | 15,90 | 2806 | Děkanka | **Koule 4kg:** |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | 17,68 | 0806 | Eden | Dostálová Anna | 05 | 7,57 | 0309 | Kotlářka |
| Ridvanová Tereza | 04 | 17,74 | 0806 | Eden | Lehnerová Natálie | 05 | 7,14 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Šlechtická Andrea | 05 | 20,62 | 2505 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Oštěp 500g:** |  |  |  |  |
| **100m př.:** 84cm |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 23,32 | 1810 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 18,53 | 1106 | Hostivař | Ridvanová Tereza | 04 | 23,04 | 2408 | Juliska |
| Ridvanová Tereza | 04 | 18,55 | 1106 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 22,57 | 1810 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Boudová Tereza | 05 | 19,37 | 1810 | Hostivař |
| **200m př.:** |  |  |  |  | Tymlová Alžběta | 04 | 17,05 | 1810 | Hostivař |
| Ridvanová Tereza | 04 | 34,82 | 0309 | Kotlářka | Lehnerová Natálie | 05 | 15,08 | 2906 | Děkanka |
| Tymlová Alžběta | 04 | 38,23 | 0309 | Kotlářka | Šlechtická Andrea | 05 | 15,07 | 1810 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **300m př.:** |  |  |  |  | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Ridvanová Tereza | 04 | 51,35 | 2906 | Děkanka | Dostálová Anna | 05 | 24,74 | 1106 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 52,80 | 2906 | Děkanka | Ridvanová Tereza | 04 | 23,36 | 1106 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Boudová Tereza | 05 | 18,90 | 2206 | Podvinný mlýn |
| **400m př.:** |  |  |  |  | Lehnerová Natálie | 05 | 18,23 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Ridvanová Tereza | 04 | 74,33 | 2206 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | 75,12 | 2206 | Podvinný mlýn | **Kladivo 3kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 25,97 | 0209 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Kladivo 4kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 21,41 | 1006 | Riegrovy sady |

-25-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Dorostenky:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Vrhačský trojboj:** |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Dostálová Anna | 05 | 1020 b. | 1810 | Hostivař | Dostálová Anna | 05 | 22,29 | 2806 | Děkanka **7.Pha** |
| ( 8,68 - d/17,07 - o/23,32) | | |  |  | Lehnerová Natálie | 05 | 19,54 | 3006 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 1000 b. | 1810 | Hostivař | Ridvanová Tereza | 04 | 19,14 | 1810 | Hostivař |
| ( 8,96 - d/15,68 - o/22,57) | | |  |  | Šloufová Nela | 05 | 18,31 | 3006 | Hostivař |
| Lehnerová Natálie | 05 | 895 b. | 1810 | Hostivař | Tymlová Alžběta | 04 | 16,70 | 1810 | Hostivař |
| ( 8,99 - d/18,61 - o/14,00) | | |  |  | Boudová Tereza | 05 | 16,27 | 1810 | Hostivař |
| Ridvanová Tereza | 04 | 892 b. | 1810 | Hostivař | Šlechtická Andrea | 05 | 16,16 | 1810 | Hostivař |
| ( 7,11 - d/19,14 - o/19,96) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Boudová Tereza | 05 | 831 b. | 1810 | Hostivař | **Sedmiboj:** |  |  |  |  |
| ( 7,12 - d/16,27 o/19,37) | | |  |  | Tymlová Alžběta | 04 | 2512 b. | 0210 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 784 b. | 1810 | Hostivař | (17,96 - 114 - 7,08 -31,13 - 404 - 16,57 - 2:48,88) | | | | |
| ( 6,93 - d/16,70 - o/17,05) | | |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | 2454 b. | 0310 | Hostivař |
| Šlechtická Andrea | 05 | 727 b. | 1810 | Hostivař | (18,37 - 123 - 8,48 -29,18 - 417 - 23,00 - DNF) | | | | |
| ( 6,76 - d/16,16 - o/15,07) | | |  |  |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Tymlová, Ridvanová, Dostálová, Šloufová | 54,66 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Tymlová, Ridvanová, Dostálová, Hampl | 56,02 | 0309 | Kotlářka |
| Filípková, Kášková, Havlová, Šlechtická | 58,72 | 2206 | Podvinný mlýn |

**Dorostenci:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 7,84 | 2509 | Mor.Třebová | Lazar Jan | 05 | 563 | 2609 | Mor.Třebová |
| Lazar Jan | 05 | 8,26 | 2509 | Mor.Třebová | Klesňák Jan | 05 | 543 | 2408 | Juliska |
| Švejda Michal | 05 | 9,11 | 2505 | Hostivař | Štěpán Jan | 05 | 487 | 0806 | Eden |
|  |  |  |  |  | Vondra Tomáš | 04 | 463 | 2505 | Hostivař |
| **100m:** |  |  |  |  | Švejda Michal | 05 | 348 | 2505 | Hostivař |
| Klesňák Jan | 05 | 12,41 | 2206 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 13,15 | 2206 | Podvinný mlýn | **Koule 5 kg:** |  |  |  |  |
| Štěpán Jan | 05 | 13,18 | 2806 | Děkanka | Lazar Jan | 05 | 10,35 | 1810 | Hostivař |
| Vondra Tomáš | 04 | 13,75 | 0309 | Kotlářka | Vondra Tomáš | 04 | 8,53 | 2505 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Klesňák Jan | 05 | 8,12 | 2609 | Mor.Třebová |
| **200m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 24,86 | 0806 | Eden | **Disk 1,5 kg:** |  |  |  |  |
| Štěpán Jan | 05 | 26,49 | 0806 | Eden | Lazar Jan | 05 | 25,62 | 2609 | Mor.Třebová |
| Lazar Jan | 05 | 26,70 | 2609 | Mor.Třebová | Vondra Tomáš | 03 | 22,79 | 2806 | Děkanka |
| Vondra Tomáš | 04 | 28,50 | 0309 | Kotlářka | Klesňák Jan | 05 | 17,13 | 2609 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  | Štěpán Jan | 05 | 16,04 | 3006 | Hostivař |
| **1000m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 3:14,84 | 2609 | Mor.Třebová | **Oštěp 700 g:** |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 3:25,10 | 2609 | Mor.Třebová | Vondra Tomáš | 04 | 29,36 | 0806 | Eden |
|  |  |  |  |  | Lazar Jan | 05 | 28,76 | 2609 | Mor.Třebová |
| **60m př:** |  |  |  |  | Klesňák Jan | 05 | 26,80 | 2609 | Mor.Třebová |
| Lazar Jan | 05 | 9,83 | 2609 | Mor.Třebová |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 10,45 | 2609 | Mor.Třebová | **Kladivo 5 kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Vondra Tomáš | 04 | 17,25 | 0209 | Děkanka |
| **200m př:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 31,93 | 0309 | Kotlářka | **Vrhačský trojboj:** (5 + 1,5 + 0,7) kg | | |  |  |
| Štěpán Jan | 05 | 33,80 | 0309 | Kotlářka | Lazar Jan | 05 | 1064 b. | 1810 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (10,35 - d/ 22,85 - o/25,12 ) | | |  |  |
| **Výška:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 160 | 2609 | Mor.Třebová |  |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 140 | 2609 | Mor.Třebová |  |  |  |  |  |

-26-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Junioři:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Hrubý Štěpán | 02 | 11,49 | 1106 | Hostivař | Hunal Jakub | 03 | 619 | 1106 | Hostivař |
| Šalanda David | 02 | 11,49 | 1106 | Hostivař **(5.Pha)** | Hrubý Štěpán | 02 | 590 | 0806 | Eden |
| Hrubý Ondřej | 02 | 11,68 | 0309 | Kotlářka | Šebek Filip | 02 | 586 | 0806 | Eden |
| Šebek Filip | 02 | 12,03 | 0209 | Děkanka | Šalanda David | 02 | 575 | 0806 | Eden |
|  |  |  |  |  | Hrubý Ondřej | 02 | 523 | 0806 | Eden |
| **200m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Šalanda David | 02 | 23,66 | 2206 | Podv.mlýn **(6.Pha)** | **Výška:** |  |  |  |  |
| Hrubý Štěpán | 02 | 23,68 | 0806 | Eden | Hunal Jakub | 03 | 175 | 0806 | Eden |
| Hrubý Ondřej | 02 | 23,76 | 0806 | Eden |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Koule 6kg:** |  |  |  |  |
| **300m:** |  |  |  |  | Hunal Jakub | 03 | 11,02 | 2505 | Hostivař |
| Hrubý Štěpán | 02 | 39,23 | 2505 | Hostivař | Šebek Filip | 02 | 7,99 | 1810 | Hostivař |
| Hrubý Ondřej | 02 | 39,24 | 2505 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Šalanda David | 02 | 39,71 | 2505 | Hostivař | **Disk 1,75kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Hunal Jakub | 03 | 29,37 | 0310 | Hostivař |
| **400m:** |  |  |  |  | Šebek Filip | 02 | 17,75 | 1810 | Hostivař |
| Hrubý Štěpán | 02 | 53,00 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hrubý Ondřej | 02 | 53,69 | 1106 | Hostivař | **Oštěp 0,8kg:** |  |  |  |  |
| Šalanda David | 02 | 53,93 | 1106 | Hostivař | Hunal Jakub | 03 | 33,64 | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Šebek Filip | 02 | 23,68 | 1810 | Hostivař |
| **800m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hunal Jakub | 03 | 2:30,90 | 0310 | Hostivař | **Vrhačský trojboj:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Šebek Filip | 02 | 807 b. | 1810 | Hostivař |
| **110m př.:** |  |  |  |  | ( 7,99 - d/17,75 - o/23,68) | | |  |  |
| Šebek Filip | 02 | w 17,84 | 0806 | Eden |  |  |  |  |  |
| Šebek Filip | 02 | 18,13 | 2408 | Juliska |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **110m př.:** 107cm |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Šebek Filip | 02 | 18,38 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |

**Ženy:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m**: |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Havlová Eliška-host | 01 | 13,57 | 0309 | Kotlářka | Havlová Eliška-host | 01 | 515 | 1106 | Hostivař |
| Honsová Eliška | 95 | 13,71 | 0309 | Kotlářka | Vávrová Sára | 87 | 412 | 0310 | Hostivař |
| Pavlíková Klára | 00 | 14,73 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| **200m:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 140 | 1106 | Hostivař |
| Honsová Eliška | 95 | 29,56 | 0309 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| **400m:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 9,71 | 0309 | Kotlářka |
| Honsová Eliška | 95 | 69,33 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Koule 4 kg:** |  |  |  |  |
| **3000m:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 9,08 | 0309 | Kotlářka |
| Pavlíková Klára | 91 | 13:45,01 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Disk 1 kg:** |  |  |  |  |
| **100m př.:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 26,44 | 0310 | Hostivař |
| Honsová Eliška | 95 | 19,17 | 1106 | Hostivař | Havlová Eliška-host | 01 | 18,15 | 0309 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **200m př.:** |  |  |  |  | **Oštěp 600 g:** |  |  |  |  |
| Havlová Eliška-host | 01 | 33,00 | 0309 | Kotlářka | Havlová Eliška-host | 01 | 30,74 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Honsová Eliška | 95 | 35,04 | 0309 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **400m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 78,76 | 2206 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Filípková, Honsová, Havlová-h, Procházková-h | 53,24 | 0309 | Kotlářka |
| Vávrová, Honsová, Havlová E.-h, Procházková-h | 53,73 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Vávrová, Marková A.,Havlová K.,Kášková | 58,41 | 0309 | Kotlářka |
|  |  |  |  |

-27-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

**Muži:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m:** |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| Severa Filip | 01 | w 11,50 | 0807 | Eden **8.Pha** | Hečko Jan | 97 | 169 | 0210 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 11,60 | 1106 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 157 | 0210 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 12,52 | 2505 | Hostivař | Dobrovolný Jan | 80 | 157 | 0210 | Hostivař |
| Kubernát Richard | 91 | 12,65 | 0309 | Kotlářka | Nejepínský Radek | 80 | 145 | 0210 | Hostivař |
| Dobrovolný Jan | 80 | 14,31 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Nejepínský Radek | 80 | 14,51 | 0210 | Hostivař | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Dostál Jan | 72 | 14,56 | 0210 | Hostivař | Dobrovolný Jan | 80 | 240 | 0310 | Hostivař |
| Chalupa Vladimír | 50 | 18,01 | 0210 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 240 | 0310 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Tomeš Jakub | 91 | 200 | 1106 | Hostivař |
| **200m:** |  |  |  |  | Rádl Jakub | 91 | 200 | 1106 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 23,48 | 2206 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 24,90 | 2206 | Podvinný mlýn | **Koule 7,26 kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Hradil Daniel | 91 | 9,94 | 2809 | Kladno |
| **300m:** |  |  |  |  | Závada Milan | 91 | 9,73 | 1106 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 38,35 | 2505 | Hostivař | Dostál Jan | 72 | 9,44 | 0210 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 39,35 | 2505 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 9,25 | 2206 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |  | Nejepínský Radek | 80 | 9,15 | 0210 | Hostivař |
| **400m:** |  |  |  |  | Dobrovolný Jan | 80 | 9,08 | 0310 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 54,36 | 1106 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 8,72 | 0210 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 56,39 | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 66,82 | 0210 | Hostivař | **Disk 2 kg:** |  |  |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 87,91 | 0210 | Hostivař | Dostál Jan | 72 | 31,89 | 0309 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Vyšín Stanislav-host | 91 | 30,21 | 0309 | Kotlářka |
| **800m:** |  |  |  |  | Hradil Daniel | 91 | 28,35 | 0310 | Hostivař |
| Hlaváč Jan-host | 94 | 2:07,98 | 2809 | Kladno | Závada Milan | 64 | 25,67 | 0309 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Dobrovolný Jan | 80 | 25,93 | 0310 | Hostivař |
| **1500m:** |  |  |  |  | Hečko Jan | 97 | 22,26 | 1810 | Hostivař |
| Hlaváč Jan-host | 94 | 4:39:78 | 1106 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hlaváč Jakub | 87 | 5:12:95 | 1106 | Hostivař | **Oštěp 800 g:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Vyšín Stanislav-host | 91 | 48,91 | 2206 | Podvinný mlýn |
| **3000m:** |  |  |  |  | Dobrovolný Jan | 80 | 37,19 | 1106 | Hostivař |
| Ježek Jan-host | 85 | 9:58,10 | 1106 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 36,16 | 2206 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |  | Kotrouš Jan | 85 | 30,76 | 1106 | Hostivař |
| **5000m:** |  |  |  |  | Dostál Jan | 72 | 26,79 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Ježek Jan-host | 85 | 17:27,77 | 2206 | Podvinný mlýn | Hečko Jan | 97 | 26,53 | 1810 | Hostivař |
| Cigler Luděk | 83 | 17:51,77 | 2809 | Kladno |  |  |  |  |  |
| Preibisch Jan-host | 83 | 18:28,04 | 2206 | Podvinný mlýn | **Kladivo 7,26kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Dostál Jan | 72 | 34,28 | 1006 | Riegrovy sady |
| **Dálka:** |  |  |  |  | Závada Milan | 64 | 23,42 | 1006 | Riegrovy sady |
| Lazar Filip | 01 | 645 | 2505 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 583 | 2505 | Hostivař | **Vrhačský trojboj:** (7,26 + 2 + 0,8) kg | | | |  |
| Hradil Daniel | 91 | 560 | 2505 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 1217 b. | 1810 | Hostivař |
| Dobrovolný Jan | 80 | 437 | 0210 | Hostivař | ( 9,62 - d/27,86- o/32,26) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Hečko Jan | 97 | 927 b. | 1810 | Hostivař |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | ( 7,95 - d/22,26 – 26,53) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 11,91 | 0309 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 11,63 | 2809 | Kladno | **Vrhačský trojboj:** (4,0 + 1,0 + 0,6) kg | | | |  |
|  |  |  |  |  | Chalupa Vladimír | 50 | 761 b. | 1810 | Hostivař |
| **5000m chůze:** |  |  |  |  | ( 7,92 - d/21,30- o/15,54) | | |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 36:31,48 | 2809 | Kladno |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Koule 4 kg:** |  |  |  |  |
| **Desetiboj:** |  |  |  |  | Chalupa Vladimír | 50 | 8,08 | 2505 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 3424 b. | 0310 | Hostivař | Behenský Petr | 71 | 5,64 | 2505 | Hostivař |
| (DNF -545- 9,84-157-56,39-DNF-28,35-230-35,40-5:13,38) | | | | |  |  |  |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 2418 b. | 0310 | Hostivař | **Disk 1 kg:** |  |  |  |  |
| (14,31-437- 9,08-157-87,91-DNF-25,93-240-33,64-7:09,44) | | | | | Chalupa Vladimír | 50 | 21,30 | 1810 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 2380 b. | 0310 | Hostivař | Behenský Petr | 71 | 18,26 | 3006 | Hostivař |
| (DNF -552- 8,72-169-66,82-DNF-20,90-NM -26,08-6:14,95) | | | | |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Oštěp 0,6 kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Chalupa Vladimír | 50 | 15,54 | 1810 | Hostivař |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4x 100m:** |  |  |  |
| Šalanda, Hrubý O., Hrubý Š., Severa | 44,83 | 1106 | Hostivař |
| Šebek, Hrubý O., Hrubý Š., Severa | 45,21 | 2809 | Kladno |
| Šebek, Hunal, Šalanda, Severa | 45,43 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Hradil, Lazar J.,Stěpán, Konopík | 49,13 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Ježek,Dobrovolný,Kotrouš, Kubernát | 52,24 | 0309 | Kotlářka |

-28-

VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021

Běhy mimo dráhu:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Běh J.Kocourka** **100m:** | | |  |  | **Běh J.Kocourka** **100m:** | | |  |  |
| Matulová Jolana | 13 | 18 Př | 1010 | 1**.místo** | Miksa Tomáš | 14 | 20 Př | 1010 | 1**.místo** |
| Červenková Veron. | 14 | 19 Př | 1010 | **2.místo** | Martinů Erik | 13 | 20 Př | 1010 | **2.místo** |
| Sabová Markéta | 14 | 20 Př | 1010 | **3.místo** |  |  |  |  |  |
| Němečková Anna | 14 | 22 Př | 1010 | **6.místo** | **Běh J.Kocourka 500m:** | | |  |  |
| Mácová Ema | 14 | 23 Př | 1010 | 7**.místo** | Trnka David | 10 | 1:43 Př | 1010 | **2.místo** |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **200m:** |  |  |  |  | **Velká kunratická 3100m:** | | |  |  |
| Herbst Karolína | 11 | 46 Př | 1010 | 1**.místo** | Tomeš Jakub | 91 | 16:45 M39 | 1411 | **170.místo** |
| Malá Kristýna | 13 | 46 Př | 1010 | **2.místo** |  |  |  |  |  |
| Herbst Amélie | 13 | 49 Př | 1010 | **3.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **500m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Slavíková Eliška | 10 | 1:35 Př | 1010 | 1**.místo** |  |  |  |  |  |
| Honsová Anna | 10 | 1:41 Př | 1010 | **2.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Mladé Běchovice 500m:** | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Slavíková Eliška | 10 | 1:42,6 Mž | 1809 | **4.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Velká kunratická 630m: | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Herbst Amalie | 13 | 2:31 Př | 1411 | **67.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| 800m: |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Slavíková Eliška | 10 | 3:35 Př | 2111 | **7.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Velká kunratická 840m:** | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Šulcová Klára | 10 | 2:36 Př | 1411 | **138.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Velká kunratická 1330m:** | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Marková Anna | 06 | 5:48 Sž | 1411 | **3.místo** |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 6:26 Sř | 1411 | **27.místo** |  |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 7:16 Sř | 1411 | **46.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **3,140km:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 08 | 15:28 Sž | 1010 | B.Kocourka 1**.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Přebor Prahy 4,5km:** | |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Marková Anna | 06 | 11:23 | 2111 | **3.místo** |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 12:38 | 2111 | **14.místo** |  |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 13:09 | 2111 | **25.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Benešovská** **10km:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Kášková Gabriela | 07 | 47:53 Sž | 1909 | Benešov **5.místo** |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-29-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně mladší:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **300m:** |  |  |  |  |
| Vyšínová Monika | 94 | 8,46 | 07 | Juliska | Lhotáková Pavla | 79 | 43,4 | 92 | Hostivař |
| Zapletalová Tereza | 89 | 8,50 | 02 | Kotlářka | Nováková Lenka | 75 | 45,35 | 88 | Eden |
| Vokatá Martina | 74 | 8,3 | 87 | Hostivař | Trková Alexandra | 87 | 45,53 | 00 | Třinec |
| Bohuslavová Eva | 75 | 8,3 | 88 | Přátelství | Bohuslavová Eva | 75 | 45,3 | 88 | Hostivař |
| Lederová Kamila | 76 | 8,3 | 89 | Hostivař | Počtová Hana | 81 | 45,3 | 94 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 8,3 | 94 | Děkanka | Macková Jana | 73 | 46,0 | 86 | Hostivař |
| Mlýnková Alice | 86 | 8,3 | 99 | Jitřní | Palová Veronika | 90 | 46,2 | 03 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 8,63 | 18 | Pekařka | Kolocová Kateřina | 75 | 46,8 | 86 | Hostivař |
| Lhotáková Pavla | 79 | 8,4 | 91 | Hostivař | Mlýnková Alice | 86 | 47,1 | 99 | Hostivař |
| Košková Tereza | 78 | 8,4 | 91 | Přátelství | Pospíšilová Hana | 83 | 48,25 | 96 | Strahov |
| Pospíšilová Hana | 83 | 8,4 | 96 | Hostivař | Lukešová Lenka | 83 | 48,57 | 96 | Strahov |
| Nováková Lenka | 75 | 8,67 | 88 | Eden | Kajínková Klára | 81 | 48,4 | 94 | Hostivař |
| Lichtenberková Lena | 77 | 8,69 | 90 | Eden | Heřmánková Tereza | 81 | 48,4 | 94 | Hostivař |
| Heřmánková Tereza | 81 | 8,5 | 94 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 48,7 | 94 | Kotlářka |
| Švihelová Radka | 84 | 8,5 | 96 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 48,94 | 20 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 8,5 | 97 | Hostivař | Malknechtová Irena | 75 | 48,8 | 88 | Hostivař |
| Trková Alexandra | 87 | 8,5 | 00 | Děkanka | Kovaříková Veronika | 83 | 49,18 | 96 | Strahov |
| Palová Veronika | 90 | 8,5 | 03 | Jeseniova | Smutná Eliška | 80 | 49,0 | 93 | Hostivař |
| Červenková Kristýna | 08 | 8,79 | 21 | hala Strahov | Malíková Dana | 78 | 49,3 | 91 | Hostivař |
| Čámská Klára | 08 | 8,79 | 21 | hala Strahov | Zaspalová Jana | 84 | 49,4 | 97 | Pekařka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **100m:** |  |  |  |  | **600m:** |  |  |  |  |
| Vokatá Martina | 74 | 13,5 | 87 | Hostivař | Šmídová Natálie | 03 | 1:54,87 | 16 | Podvinný mlýn |
| Zaspalová Jana | 84 | 14,0 | 97 | Hostivař | Marková Anna | 06 | 1:54,93 | 19 | Jeseniova |
| Kovaříková Veronika | 83 | 14,1 | 96 | Hostivař | Carr Olivie | 05 | 1:58,58 | 18 | Jeseniova |
| Fryčová Kateřina | 85 | 14,1 | 98 | Hostivař | Janečková Josefína | 03 | 2:00,18 | 15 | Jeseniova |
| Hápová Lucie | 82 | 14,2 | 95 | Hostivař | Černá Klára | 04 | 2:02,66 | 16 | Jeseniova |
| Zapletalová Tereza | 89 | 14,2 | 01 | Hostivař | Přibylová Eliška | 95 | 2:02,6 | 07 | Jitřní |
| Švihelová Radka | 84 | 14,3 | 96 | Hostivař | Škrabánková Karol. | 06 | 2:05,91 | 19 | Jeseniova |
| Marková Eliška | 84 | 14,4 | 97 | Hostivař | Tichá Romana | 03 | 2:06,65 | 15 | Eden |
| Šloufová Nela | 05 | 14,73 | 18 | Pacov | Schulzová Michaela | 94 | 2:07,4 | 07 | Hostivař |
| Lukešová Lenka | 83 | 14,5 | 96 | Hostivař | Dobiášová Ivana | 00 | 2:08,94 | 13 | Juliska |
| Pospíšilová Hana | 83 | 14,5 | 96 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 2:09,54 | 14 | Děkanka |
| Švihelová Radka | 84 | 14,6 | 97 | Hostivař | Balážová Amélie | 05 | 2:10,47 | 17 | Juliska |
| Jeřábková Eva | 85 | 14,7 | 98 | Hostivař | Houšková Tereza | 01 | 2:11,0 | 12 | Jeseniova |
| Marušáková Ida | 85 | 14,8 | 98 | Hostivař | Pitřincová Kamila | 00 | 2:13,47 | 13 | Jeseniova |
| Buřičová Martina | 74 | 15,1 | 87 | Hostivař | Pavelková Jana | 97 | 2:14,0 | 07 | Hostivař |
| Kubizňáková Petra | 85 | 15,1 | 98 | Hostivař | Vacková Petra | 03 | 2:15,03 | 15 | Kotlářka |
| Hodboďová Jana | 85 | 15,2 | 98 | Hostivař | Šimonová Lucie | 00 | 2:17,84 | 13 | Juliska |
| Štrynclová Jitka | 74 | 15,3 | 87 | Hostivař | Doubková Emma | 01 | 2:23,6 | 12 | Jeseniova |
| Přibylová Anežka | 97 | 15,60 | 09 | Kotlářka | Pospěchová Eliška | 01 | 2:23,7 | 12 | Jeseniova |
| Brandová Věra | 86 | 15,5 | 98 | Hostivař | Anýžová Radka | 97 | 2:24,8 | 07 | Hostivař |
| Palová Veronika | 90 | 15,5 | 02 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| **150m:** |  |  |  |  | **800m:** |  |  |  |  |
| Lhotáková Pavla | 79 | 20,0 | 92 | Eden | Bohuslavová Eva | 75 | 2:30,9 | 88 | hala Strahov |
| Vokatá Martina | 74 | 20,4 | 87 | Eden | Kajínková Klára | 81 | 2:32,2 | 93 | Přátelství |
| Lederová Kamila | 76 | 20,4 | 89 | Přátelství | Pospíšilová Miluše | 80 | 2:32,5 | 93 | Přátelství |
| Bohuslavová Eva | 75 | 20,5 | 88 | Hostivař | Lederová Kamila | 76 | 2:33,8 | 89 | Hostivař |
| Mlýnková Alice | 86 | 20,74 | 99 | Strahov | Churaňová Radka | 77 | 2:35,4 | 90 | Kotlářka |
| Počtová Hana | 81 | 20,6 | 94 | Strahov | Malíková Dana | 78 | 2:35,5 | 91 | Přátelství |
| Churaňová Radka | 77 | 20,7 | 90 | Hostivař | Marková Anna | 06 | 2:36,09 | 19 | Podvinný mlýn |
| Žambůrková Emma | 02 | w 21,16 | 14 | Podvinný mlýn | Horešovská Markéta | 76 | 2:36,3 | 89 | Eden |
| Lichtenberková Lena | 77 | 21,24 | 90 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 2:36,4 | 99 | Jitřní |
| Košková Tereza | 78 | 21,0 | 91 | Přátelství | Winzigová Dagmar | 77 | 2:38,2 | 90 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 21,35 | 17 | Eden | Zdeňková Klára | 75 | 2:38,3 | 88 | hala Strahov |
| Nováková Lenka | 75 | 21,3 | 88 | Jeseniova | Kmochová Adéla | 88 | 2:39,7 | 00 | Kotlářka |
| Majerová Martina | 76 | 21,4 | 89 | Přátelství | Lohniská Klára | 79 | 2:40,0 | 92 | Jeseniova |
| Palová Veronika | 90 | 21,4 | 03 | Mazurská | Lhotáková Pavla | 79 | 2:41,0 | 91 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 21,5 | 94 | Eden | Palová Veronika | 90 | 2:41,6 | 03 | Jeseniova |
| Žambůrková Emma | 02 | 21,67 | 14 | Kotlářka | Grycová Petra | 87 | 2:41,8 | 00 | Kotlářka |
| Lukešová Lenka | 83 | 21,74 | 96 | Strahov | Šímová Barbora | 75 | 2:41,9 | 88 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 21,80 | 19 | Kotlářka | Vokurková Zuzana | 75 | 2:41,9 | 88 | Hostivař |
| Pospíšilová Hana | 83 | 21,6 | 96 | Eden | Bulířová Jana | 79 | 2:41,9 | 91 | Děkanka |
| Vodrážková Martina | 76 | 21,7 | 89 | Hostivař | Honová Pavla | 88 | 2:41,9 | 01 | Jitřní |
| Smutná Eliška | 80 | 21,7 | 93 | Hostivař | Ďurkechová Maria | 08 | 2:42,04 | 0210 | Hostivař |
| Kovaříková Veronika | 83 | 21,7 | 96 | Eden | Stanková Martina | 75 | 2:42,2 | 88 | Pekařka |
| Fryčová Kateřina | 85 | 21,7 | 98 | Děkanka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-30-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m př.:** |  |  |  |  | **Koule 2kg:** |  |  |  |  |
| Žambůrková Emma | 02 | 10,49 | 14 | Kotlářka | Slavíková Veronika | 01 | 10,39 | 14 | Eden |
| Heřmánková Tereza | 81 | 10,3 | 94 | Eden | Fiřtíková Barbora | 02 | 9,88 | 15 | Jeseniova |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,3 | 97 | Hostivař | Čížová Nikola | 94 | 9,21 | 07 | Hostivař |
| Kavanová Kateřina | 03 | 10,58 | 16 | Kotlářka | Šloufová Nela | 05 | 8,95 | 17 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 10,5 | 94 | Barrandov | Svobodová Alžběta | 00 | 8,69 | 13 | Radotín |
| Hampl Kristina | 07 | 10,86 | 20 | Hostivař | Doubková Emma | 01 | 8,67 | 14 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 10,88 | 18 | hala Stromovka | Dostálová Anna | 05 | 8,43 | 18 | Veleslavín |
| Slavíková Veronika | 01 | 10,89 | 14 | Houštka | Vyšínová Monika | 94 | 8,39 | 07 | Hostivař |
| Carr Olivie | 05 | 10,90 | 18 | Pekařka | Provazníková Julie | 03 | 8,24 | 16 | Jeseniova |
| Mlýnková Alice | 86 | 10,7 | 99 | Hostivař | Carr Olivie | 05 | 8,20 | 17 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 10,8 | 90 | Hostivař | Pitřincová Kamila | 00 | 7,89 | 13 | Eden |
| Havlová Karin | 06 | 11,07 | 19 | Houštka | Červenková Kristýna | 08 | 7,78 | 21 | Juliska |
| Vyšínová Monika | 94 | 11,22 | 07 | Juliska | Hausnerová Adéla | 04 | 7,76 | 16 | Eden |
| Smutná Eliška | 80 | 11,0 | 92 | Eden | Žambůrková Emma | 02 | 7,61 | 14 | Hostivař |
| Lukešová Lenka | 83 | 11,1 | 96 | Kotlářka | Krublová Denisa | 03 | 7,39 | 16 | Eden |
| Pospíšilová Hana | 83 | 11,1 | 96 | Hostivař | Šimonová Lucie | 00 | 7,15 | 13 | Eden |
| Králíčková Iva | 89 | 11,2 | 02 | Kotlářka | Bezegová Michaela | 00 | 7,10 | 13 | Hostivař |
| Čámská Klára | 08 | 11,54 | 21 | Juliska | Havlová Karin | 06 | 7,00 | 19 | Kotlářka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 11,4 | 93 | Přátelství | Tichá Romana | 03 | 6,99 | 16 | Eden |
| Palová Veronika | 90 | 11,4 | 03 | Jeseniova | Brožová Agáta | 06 | 6,95 | 19 | Jeseniova |
| Logojdová Tereza | 02 | 11,75 | 15 | Houštka | Přibylová Eliška | 95 | 6,90 | 08 | Hostivař |
| **Dálka:** |  |  |  |  | **Kriket:** |  |  |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 486 | 97 | Strahov | Bulířová Jana | 79 | 50,64 | 92 | Strahov |
| Lhotáková Pavla | 79 | 477 | 92 | Strahov | Dvořáková Zuzana | 77 | 48,14 | 90 | Eden |
| Šloufová Nela | 05 | 472 | 18 | Veleslavín | Samková Veronika | 88 | 45,77 | 01 | Jeseniova |
| Bohuslavová Eva | 75 | 470 | 88 | Přátelství | Malíková Petra | 77 | 43,94 | 90 | Hostivař |
| Vokatá Martina | 74 | 469 | 87 | Hostivař | Fritschová Linda | 75 | 43,72 | 87 | Jeseniova |
| Lederová Kamila | 76 | 469 | 88 | Přátelství | Zaspalová Jana | 84 | 43,66 | 97 | Hostivař |
| Heřmánková Tereza | 81 | 468 | 94 | Kotlářka | Bohuslavová Eva | 75 | 43,36 | 87 | Hostivař |
| Smutná Eliška | 80 | 462 | 93 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 43,36 | 94 | Eden |
| Bürgerová Markéta | 75 | 458 | 88 | Hostivař | Jeřábková Eva | 85 | 43,27 | 98 | Děkanka |
| Zapletalová Tereza | 89 | 458 | 01 | Kotlářka | Vaňková Michaela | 86 | 42,71 | 99 | Jitřní |
| Vyšínová Monika | 94 | 458 | 07 | Přátelství | Zábranská Kristýna | 87 | 42,44 | 00 | Jeseniova |
| Churaňová Radka | 77 | 457 | 90 | Hostivař | Skamenová Jana | 79 | 42,16 | 92 | Hostivař |
| Vojtová Irena | 84 | 456 | 97 | Hostivař | Samková Veronika | 88 | 42,12 | 00 | Kotlářka |
| Slavíková Veronika | 01 | 455 | 14 | Kotlářka | Churaňová Radka | 77 | 41,82 | 90 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 454 | 94 | Děkanka | Smutná Eliška | 80 | 41,64 | 93 | Hostivař |
| Zábranská Kristýna | 87 | 454 | 00 | Jeseniova | Kališová Radka | 78 | 41,16 | 91 | Hostivař |
| Palová Veronika | 90 | 449 | 03 | Jeseniova | Pleštilová Alena | 77 | 41,06 | 90 | Hostivař |
| Ježková Petra | 74 | 446 | 87 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 41,05 | 14 | Houštka |
| Čámská Klára | 08 | 445 | 21 | Juliska | Tetourová Markéta | 76 | 41,02 | 88 | Pekařka |
| Podaná Tereza | 92 | 440 | 05 | Jitřní | Temelová Jana | 77 | 39,98 | 90 | Hostivař |
| Lichtenberková Lena | 77 | 439 | 90 | Hostivař | Kubíková Radka | 86 | 39,90 | 99 | Hostivař |
| **Výška:** |  |  |  |  | **Disk 0,75kg:** |  |  |  |  |
| Lederová Kamila | 76 | 148 | 89 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 18,04 | 14 | Hostivař |
| Králíčková Iva | 89 | 148 | 02 | Jitřní | Carr Olivie | 05 | 18,04 | 17 | Hostivař |
| Palová Veronika | 90 | 148 | 03 | Mazurská | Fiřtíková Barbora | 02 | 16,88 | 14 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 147 | 97 | Strahov | Doubková Emma | 01 | 16,82 | 14 | Hostivař |
| Švihelová Radka | 84 | 146 | 97 | Strahov | Ridvanová Tereza | 04 | 16,41 | 17 | Hostivař |
| Zábranská Kristýna | 87 | 145 | 00 | Kotlářka | Šloufová Nela | 05 | 16,40 | 17 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 145 | 18 | Pekařka | Žambůrková Emma | 02 | 15,01 | 14 | Hostivař |
| Temelová Jana | 77 | 144 | 90 | Přátelství | Krublová Denisa | 03 | 12,79 | 15 | Hostivař |
| Remková Zuzana | 83 | 141 | 96 | Eden | Logojdová Tereza | 02 | 12,30 | 15 | Hostivař |
| Vokatá Martina | 74 | 140 | 87 | Hostivař | Černá Klára | 04 | 11,86 | 17 | Hostivař |
| Bohuslavová Eva | 75 | 140 | 88 | Pekařka | Janečková Josefína | 03 | 11,29 | 14 | Hostivař |
| Majerová Martina | 76 | 140 | 89 | Eden | Provazníková Julie | 03 | 9,62 | 14 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 140 | 90 | hala H.Počernice | Hluchá Anežka | 03 | 9,45 | 14 | Hostivař |
| Heřmánková Tereza | 81 | 138 | 94 | Děkanka | Tichá Romana | 03 | 8,97 | 14 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 136 | 19 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Winzigová Dagmar | 77 | 135 | 90 | hala H.Počernice |  |  |  |  |  |
| Vyšínová Monika | 94 | 135 | 07 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 135 | 14 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Hampl Kristina | 07 | 135 | 20 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Carr Olivie | 05 | 135 | 17 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Nováková Lenka | 75 | 133 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Maredová Eva | 07 | 133 | 19 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Ďurkechová Maria | 08 | 133 | 21 | Juliska |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-31-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 500g:** |  |  |  |  | **Pětiboj:** |  |  |  |  |
| Fiřtíková Barbora | 02 | 18,40 | 14 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 2530 b. | 97 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 16,63 | 14 | Hostivař | (10,3 - 43,66 - 8,5 - 466 - 2:55,1 ) | | | |  |
| Šloufová Nela | 05 | 15,82 | 17 | Hostivař | Vyšínová Monika | 94 | 2468 b. | 07 | Juliska |
| Doubková Emma | 01 | 12,94 | 14 | Hostivař | (11,22 - 36,20 - 8,46 - 455 - 2:46,07) | | | |  |
| Ridvanová Tereza | 04 | 12,91 | 17 | Hostivař | Smutná Eliška | 80 | 2329 b. | 92 | Hostivař |
| Carr Olivie | 05 | 12,10 | 17 | Hostivař | (11,0 - 35,80 - 8,6 - 456 - 2:48,8 ) | | | |  |
| Černá Klára | 04 | 11,72 | 17 | Hostivař | Palová Veronika | 90 | 2326 b. | 03 | Jeseniova |
| Krublová Denisa | 03 | 10,72 | 15 | Hostivař | (11,4 - 33,24 - 8,5 - 449 - 2:41,6 ) | | | |  |
| Logojdová Tereza | 02 | 10,26 | 15 | Hostivař | Pospíšilová Hana | 83 | 2279 b. | 96 | Hostivař |
| Janečková Josefína | 03 | 8,37 | 15 | Hostivař | (11,1 - 31,56 - 8,4 - 416 – 2:43,3 ) | | | |  |
| Hluchá Anežka | 03 | 8,14 | 14 | Hostivař | Mlýnková Alice | 86 | 2250 b. | 99 | Hostivař |
| Provazníková Julie | 03 | 7,56 | 14 | Hostivař | (10,7 - 33,83 - 8,5 - 421 - 2:53,2 ) | | | |  |
| Tichá Romana | 03 | 7,55 | 14 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 2240 b. | 14 | Houštka |
| Žambůrková Emma | 02 | 6,08 | 14 | Hostivař | (10,89 - 41,05 - 9,04 - 441 - 3:01,10) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Lhotáková Pavla | 79 | 2206 b. | 92 | Hostivař |
| **50m:** |  |  |  |  | (11,7 - 33,72 - 8,5 - 422 - 2:42,8 ) | | | |  |
| Majerová Martina | 76 | 7,3 | 87 | hala Stromovka | Heřmánková Tereza | 81 | 2195 b. | 94 | Hostivař |
| Zapletalová Tereza | 89 | 7,74 | 02 | hala Strahov | (10,6 - 34,62 - 8,5 - 397 - 2:55,7 ) | | | |  |
| Trková Alexandra | 87 | 7,6 | 00 | hala Strahov | Šloufová Nela | 05 | 2178 b. | 17 | Houštka |
| Šťastná Petra | 85 | 7,9 | 98 | hala Strahov | (11,46 - 31,27 - 9,07 - 446 - 2:46,62) | | | |  |
| Prokšová Jana | 86 | 8,2 | 98 | hala Strahov | Lorencová Kateřina | 81 | 2108 b. | 94 | Hostivař |
| Brandová Věra | 86 | 8,3 | 98 | hala Strahov | (11,5 - 34,69 - 8,8 - 421 - 2:48,4 ) | | | |  |
| Houšková Tereza | 01 | 8,3 | 10 | Mazurská | Zábranská Kristýna | 87 | 2069 b. | 00 | Jeseniova |
| Vaňková Michaela | 86 | 8,4 | 98 | hala Strahov | (12,5 - 42,44 - 8,9 - 454 - 2:53,4 ) | | | |  |
| Šedivcová Gabriela | 86 | 8,5 | 98 | hala Strahov | Králíčková Iva | 89 | 2047 b. | 02 | Jeseniova |
| Šlajerová Petra | 87 | 8,5 | 00 | hala Strahov | (11,3 - 33,43 - 8,8 - 415 - 2:54,2 ) | | | |  |
| Kavanová Kateřina | 03 | 8,7 | 12 | Jeseniova | Trková Alexandra | 87 | 2014 b. | 00 | Jeseniova |
| Fauré Kristýna | 03 | 8,9 | 12 | Jeseniova | (12,4 - 36,98 - 8,6 - 400 - 2:48,3 ) | | | |  |
| Doubková Emma | 01 | 9,0 | 10 | Mazurská | Havlová Karin | 06 | 2000 b. | 19 | Houštka |
| Šloufová Nela | 05 | 9,1 | 11 | Jeseniova | (11,05 - 39,58 - 9,40 - 399 - 3:01,95) | | | |  |
| Landsmannová Eliška | 03 | 9,1 | 11 | Mazurská | Zapletalová Tereza | 89 | 1961 b. | 01 | Jeseniova |
| Vondráčková Kateřina | 04 | 9,1 | 12 | Jeseniova | (12,7 - 32,55 - 8,5 - 437 - 2:56,0 ) | | | |  |
| Votrubová Barbora | 02 | 9,5 | 10 | Mazurská | Švihelová Radka | 84 | 1909 b. | 97 | Hostivař |
| Petrecká Aneta | 04 | 9,8 | 12 | Jeseniova | (11,9 - 29,84 - 8,8 - 434 - 2:59,7 ) | | | |  |
| Dostálová Anna | 05 | 9,8 | 12 | Jeseniova | Kavanová Kateřina | 03 | 1896 b. | 16 | Houštka |
|  |  |  |  |  | (10,94 - 34,86 - 9,40 - 431 - 3:19,61) | | | |  |
| **200m:** |  |  |  |  | Dvořáková Jana | 79 | 1885 b. | 92 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 29,71 | 18 | Pacov | (12,5 - 31,18 - 9,1 - 436 - 2:48,9 ) | | | |  |
| Lhotáková Pavla | 79 | 30,2 | 91 | Hostivař | Samková Veronika | 88 | 1868 b. | 01 | Jeseniova |
| Samková Veronika | 88 | 32,3 | 01 | Hostivař | (12,3 - 45,77 - 9,2 - 399 - 2:59,8 ) | | | |  |
| Svobodová Kateřina | 77 | 32,4 | 90 | Hostivař | Fišerová Pavla | 87 | 1865 b. | 00 | Jeseniova |
| Přibylová Anežka | 97 | 32,83 | 09 | Kotlářka | (12,2 - 29,98 - 8,6 - 405 - 2:58,5 ) | | | |  |
| Bulířová Jana | 79 | 33,9 | 91 | Hostivař | Ďurkechová Maria | 08 | 1790 b. | 21 | Hostivař |
| Hlaváčová Anna | 88 | 34,1 | 01 | Hostivař | (12,44 - 21,34 - 9,29 - 391 - 2:42,04 ) | | | |  |
| Cafourková Magda | 88 | 34,9 | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Horská Markéta | 90 | 34,9 | 01 | Hostivař | **Sedmiboj:** |  |  |  |  |
| Vrbová Dagmar | 79 | 36,0 | 91 | Hostivař | Vyšínová Monika | 94 | 2153 b. | 06 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (20,3 - 125 - 6,98 - 22,9 - 419 - 14,13 - 3:17,5 ) | | | | |
| **1500m:** |  |  |  |  | Čížová Nikola | 94 | 1808 b. | 06 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 5:20,7 | 90 | Riegrovy sady | (21,3 - 113 - 7,46 - 24,3 - 401 - 17,73 - 3:32,5 ) | | | | |
| Prokšová Jana | 86 | 5:26,30 | 99 | Strahov | Hacová Veronika | 93 | 1605 b. | 06 | Hostivař |
| Pospíšilová Miluše | 80 | 5:28,6 | 93 | Děkanka | (22,0 - 113 - 7,57 - 25,0 - 370 - 14,46 - 3:33,0 ) | | | | |
| Lohniská Klára | 79 | 5:28,8 | 92 | Hostivař | Pokorná Sandra | 93 | 1521 b. | 06 | Hostivař |
| Němcová Kamila | 75 | 5:34,0 | 88 | Jeseniova | (20,5 - 122 - 6,81 - 22,9 - NP - 13,81 – NP ) | | | | |
| Tománková Zuzana | 88 | 5:35,5 | 99 | Hostivař | Benešová Anna | 93 | 1248 b. | 06 | Hostivař |
| Honová Pavla | 88 | 5:36,6 | 01 | Barrandov | (23,5 - 119 - 6,41 - 26,5 - 341 - 10,98 - 3:36,3 ) | | | | |
| Grycová Petra | 87 | 5:37,1 | 00 | Jeseniova |  |  |  |  |  |
| Miškovská Monika | 90 | 5:37,1 | 01 | Barrandov |  |  |  |  |  |
| Horešovská Markéta | 76 | 5:38,2 | 89 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 5:38,8 | 92 | Děkanka | **Sprintérský trojboj:** | | |  |  |
| Malíková Dana | 78 | 5:39,2 | 91 | Jeseniova | Šloufová Nela | 05 | 1622 b. | 18 | Pacov |
| Pokorná Jindra | 78 | 5:39,5 | 90 | Hostivař | (8,78 - 14,93 - 29,71) | |  |  |  |
| Wagenknechtová Hana | 86 | 5:40,1 | 99 | Hostivař | Přibylová Anežka | 97 | 1106 b. | 09 | Kotlářka |
| Kňavová Petra | 77 | 5:40,6 | 90 | Hostivař | (9,58 - 15,60 - 32,83) | |  |  |  |
| Stanková Martina | 75 | 5:40,7 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Šímová Barbora | 75 | 5:41,0 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vokurková Zuzana | 75 | 5:42,1 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kmochová Adéla | 88 | 5:44,2 | 00 | Jeseniova |  |  |  |  |  |
| Miškovská Monika | 90 | 5:46,5 | 02 | Kotlářka |  |  |  |  |  |

-32-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **1000m:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** (3 + 1 + 0,6 kg) | | |  |  |
| Prokšová Jana | 86 | 3:44,09 | 98 | hala Stromovka | Palová Veronika | 90 | 711 b. | 03 | Hostivař |
| Schulzová Michaela | 94 | 3:44,8 | 06 | Jeseniova | ( 7,35 - d/15,12 - o/13,14) | | | |  |
| Matoušová Maja | 91 | 3:53,6 | 05 | Eden | Ovečková Marie | 90 | 706 b. | 03 | Hostivař |
| Podhorská Gabriela | 92 | 4:04,70 | 05 | Kotlářka | ( 7,78 - d/13,24 - o/13,11) | | | |  |
| Vodičková Lenka | 92 | 4:16,67 | 05 | Kotlářka | Vadlejchová Lucie | 85 | 634 b. | 98 | Hostivař |
| Bajtlerová Sylva | 93 | 4:19,2 | 05 | Jitřní | ( 7,04 - d/15,43 - o/ 9,63) | | | |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **míle:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** (2 + \*1/0,75 + 0,5) kg | | | |  |
| Lohniská Klára | 79 | 6:08,0 | 92 | hala Strahov | Slavíková Veronika | 01 | 927 b. | 14 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | ( 8,88 - d/18,04 - o /16,63) | | | |  |
| **2000m:** |  |  |  |  | Fiřtíková Barbora | 02 | 904 b. | 14 | Hostivař |
| Pospíšilová Miluše | 80 | 7:56,3 | 93 | Houštka | ( 8,45 - d/16,88 - o/ 18,12) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Šloufová Nela | 05 | 833 b. | 17 | Hostivař |
| **50m př.:** |  |  |  |  | ( 8,12 - d/16,40 - o/ 15,82) | | | |  |
| Mlýnková Alice | 86 | 9,7 | 98 | hala Strahov | Doubková Emma | 01 | 823 b. | 14 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 10,3 | 00 | hala Strahov | ( 8,67 - d/16,82 - o/12,94) | | | |  |
| Marušáková Ida | 85 | 10,7 | 98 | hala Strahov | Carr Olivie | 05 | 809 b. | 17 | Hostivař |
| Svobodová Kateřina | 77 | 10,7 | 89 | Hostivař | ( 8,20 - d/18,04 - o/12,10) | | | |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 11,0 | 00 | hala Strahov | Ridvanová Tereza | 04 | 698 b. | 17 | Hostivař |
| Lhotáková Pavla | 79 | 11,2 | 90 | Hostivař | ( 6,85 - d/16,41 - o/ 12,91) | | | |  |
| Pětivoká Markéta | 86 | 11,5 | 98 | hala Strahov | Svobodová Alžběta | 00 | \*678 b. | 13 | Hostivař |
| Zárubová Eva | 78 | 11,6 | 89 | Hostivař | ( 7,97 - d/14,92 - o/ 9,82) | | | |  |
| Bulířová Jana | 79 | 11,7 | 90 | Hostivař | Pitřincová Kamila | 00 | \*671 b. | 13 | Hostivař |
| Klímová Tereza | 86 | 11,7 | 98 | hala Strahov | ( 7,83 - d/14,32 - o/10,01) | | | |  |
| Fexová Olga | 79 | 12,3 | 90 | Hostivař | Černá Klára | 04 | 601 b. | 17 | Hostivař |
| Nováková Martina | 79 | 13,1 | 89 | Hostivař | ( 6,84 - d/11,86 – o/11,72) | | | |  |
|  |  |  |  |  | Logojdová Tereza | 02 | 536 b. | 15 | Hostivař |
| **Koule 3kg:** |  |  |  |  | ( 6,17 - d/12,30 - o/10,26) | | | |  |
| Čížová Nikola | 94 | 9,22 | 07 | Jitřní | Žambůrková Emma | 02 | 501 b. | 14 | Hostivař |
| Kališová Radka | 78 | 8,82 | 91 | Hostivař | ( 7,61 - d/15,01 - o/ 6,01) | | |  |  |
| Zábranská Kristýna | 87 | 8,72 | 00 | Campanus | Dobiášová Ivana | 00 | \*497 b. | 13 | Hostivař |
| Bláhová Karolína | 75 | 8,62 | 88 | Jeseniova | ( 6,87 - d/10,37 - o/ 7,38) | | | |  |
| Lhotáková Pavla | 79 | 8,44 | 92 | Děkanka | Bezegová Michaela | 00 | \*487 b. | 13 | Hostivař |
| Ovečková Marie | 90 | 8,29 | 03 | Hostivař | ( 7,10 - d/ 9,63 - o/ 6,70) | |  |  |  |
| Fiřtíková Barbora | 02 | 8,26 | 15 | hala Stromovka | Krublová Denisa | 03 | 483 b. | 15 | Hostivař |
| Fritschová Linda | 75 | 8,25 | 88 | Hostivař | ( 4,30 - d/12,79 - o/10,72) | | | |  |
| Marková Eliška | 84 | 8,23 | 97 | Hostivař | Šimonová Lucie | 00 | \*430 b. | 13 | Hostivař |
| Dvořáková Jana | 79 | 8,16 | 92 | Děkanka | ( 6,13 - d/10,41 - o/ 6,19) | |  |  |  |
| Táflová Kateřina | 89 | 8,12 | 02 | Campanus | Janečková Josefína | 03 | 429 b. | 15 | Hostivař |
| Drahorádová Julie | 80 | 8,10 | 93 | Hostivař | ( 5,83 - d/10,27 - o/ 7,36) | | |  |  |
| Kyptová Monika | 75 | 8,00 | 88 | Pekařka | Balážová Amálie | 05 | 361 b. | 15 | Hostivař |
| Samková Veronika | 88 | 7,96 | 01 | Barrandov | ( 4,92 - d/ 9,36 - o/ 7,65) | | |  |  |
| Vodrážková Martina | 76 | 7,94 | 89 | Eden |  |  |  |  |  |
| Švihelová Radka | 84 | 7,77 | 97 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hampapová Lenka | 74 | 7,67 | 87 | Hostivař | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| Hacová Veronika | 93 | 7,57 | 06 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 6,98 | 98 | Hostivař |
| Vyšínová Monika | 94 | 7,57 | 07 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Trexlerová Lucie | 78 | 7,54 | 91 | Jeseniova | **Oštěp 400g:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 17,52 | 18 | Mazurská |
| **Disk 1kg:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Fritschová Linda | 75 | 20,16 | 88 | Hostivař | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Kyptová Monika | 75 | 18,46 | 88 | Hostivař | Bürgerová Markéta | 75 | 27,00 | 88 | Eden |
| Dvořáková Jana | 79 | 16,46 | 92 | Hostivař | Fritschová Linda | 75 | 22,92 | 88 | Hostivař |
| Drahorádová Julie | 80 | 15,94 | 93 | Hostivař | Bohuslavová Eva | 75 | 21,16 | 88 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 15,80 | 97 | Hostivař | Kyptová Monika | 75 | 18,62 | 88 | Hostivař |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 15,43 | 98 | Hostivař | Čížová Nikola | 94 | 17,73 | 06 | Hostivař |
| Buřičová Martina | 74 | 15,14 | 87 | Pekařka | Dvořáková Jana | 79 | 17,70 | 92 | Hostivař |
| Palová Veronika | 90 | 15,12 | 03 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 16,70 | 97 | Hostivař |
| Svobodová Alžběta | 00 | 14,92 | 13 | Hostivař | Kališová Radka | 78 | 16,60 | 91 | Hostivař |
| Lhotáková Pavla | 79 | 14,78 | 90 | Hostivař | Povolná Irena | 74 | 16,36 | 87 | Přátelství |
| Havlová Jarmila | 73 | 14,72 | 86 | Jeseniova | Vyšínová Monika | 94 | 14,13 | 06 | Hostivař |
| Pitřincová Kamila | 00 | 14,32 | 13 | Hostivař | Drahorádová Julie | 80 | 13,96 | 93 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 13,90 | 13 | Hostivař | Pokorná Sandra | 93 | 13,81 | 06 | Hostivař |
| Vodrážková Martina | 75 | 13,36 | 88 | Hostivař | Palová Veronika | 90 | 13,14 | 03 | Hostivař |
| Ovečková Marie | 90 | 13,24 | 03 | Hostivař | Ovečková Marie | 90 | 13,11 | 03 | Hostivař |
| Svobodová Kateřina | 77 | 13,04 | 90 | Hostivař | Benešová Anna | 93 | 10,98 | 06 | Hostivař |
| Bulířová Jana | 79 | 12,88 | 91 | Hostivař | Kratochvílová | 74 | 10,90 | 87 | Hostivař |
| Bláhová Karolína | 75 | 11,88 | 88 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 10,82 | 13 | Hostivař |
| Faltysová Renata | 75 | 11,28 | 88 | Hostivař | Pitřincová Kamila | 00 | 10,01 | 13 | Hostivař |
| Fiřtíková Barbora | 02 | 10,50 | 13 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 9,63 | 98 | Hostivař |
| Šimonová Lucie | 00 | 10,41 | 13 | Hostivař | Svobodová Alžběta | 00 | 9,27 | 13 | Hostivař |

-33-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

**Žákyně mladší:** pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4x 60m:** |  |  |  |
| Řeháková, Počtová, Heřmánková, Lorencová | 32,8 | 94 | Kotlářka |
| Bohuslavová, Nováková, Majerová, Bürgerová | 33,8 | 87 | Eden |
| Lhotáková, Košková, Tůmová, Prejzková | 33,8 | 91 | Hostivař |
| Kovaříková, Švihelová, Pospíšilová, Lukešová | 34,17 | 96 | Strahov |
| Smutná, Flieglová, Bulířová, Lhotáková | 34,0 | 92 | Hostivař |
| Zapletalová, Fišerová, Zábranská, Trková | 34,29 | 00 | Jeseniova |
| Sládková, Vodrážková, Faltysová, Lederová | 34,1 | 88 | Přátelství |
| Lichtenberková, Winzigová, Kňavová, Churaňová | 34,46 | 90 | Eden |
| Faltysová, Lederová, Kováčová, Sedmihradská | 34,3 | 88 | Eden |
| Vaňková, Brandová, Trková, Mlýnková | 34,3 | 99 | Hostivař |
| Bohuslavová, Buřičová, Mazúchová, Kolocová | 34,4 | 86 | Hostivař |
| Heřmánková, Kajínková J., Kajínková K., Řeháková | 34,4 | 94 | Hostivař |
| Kovaříková, Švihelová, Pospíšilová, Lukešová | 34,4 | 96 | Strahov |
| Čámská, Ďurkechová, Hampl, Filípková | 34,64 | 20 | Hostivař |
| Majerová, Vodrážková, Faltysová, Lederová | 34,5 | 88 | Eden |
| Mlýnková, Švihelová, Marková, Zaspalová | 34,7 | 97 | Pekařka |
| Churaňová, Lichtenberková, Müllerová, Winzigová | 34,8 | 90 | Kotlářka |
| Grendelová, Müllerová, Temelová, Svobodová | 34,8 | 90 | Riegrovy sady |
| Zapletalová, Fišerová, Vávrová S., Trková | 34,9 | 00 | Děkanka |
| Králíčková, Miškovská, Palová, Zapletalová | 34,9 | 02 | Kotlářka |
| Ovečková, Palová, Honová, Miškovská | 34,9 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |
| **3x 300m:** |  |  |  |
| Bürgerová, Nováková L., Bohuslavová | 2:21,5 | 88 | Hostivař |
| Flieglová, Lhotáková, Smutná | 2:25,3 | 92 | Eden |
| Fišerová, Zapletalová, Zábranská | 2:25,9 | 00 | Kotlářka |
| Pospíšilová, Kovaříková, Lukešová | 2:26,3 | 96 | Hostivař |
| Počtová, Řeháková, Lorencová | 2:26,8 | 94 | Děkanka |
| Marková, Švihelová, Zaspalová | 2:27,7 | 97 | Hostivař |
| Brandová, Trková, Mlýnková | 2:28,1 | 99 | Jitřní |
| Bulířová, Dvořáková, Smutná | 2:28,3 | 92 | Jeseniova |
| Palová, Králíčková, Zapletalová | 2:28,6 | 02 | Jitřní |
| Marušáková, Fryčová, Mlýnková | 2:29,0 | 98 | Barrandov |
| Marková, Švihelová, Zaspalová | 2:29,7 | 97 | Barrandov |
| Kubizňáková, Marušáková, Fryčová | 2:29,7 | 98 | Hostivař |
| Heřmánková, Lorencová, Počtová | 2:30,0 | 94 | Barrandov |
| Miškovská, Honová, Palová | 2:30,2 | 03 | Jeseniova |
| Marková, Vojtová, Švihelová | 2:30,8 | 97 | Hostivař |
| Miškovská, Horská, Palová | 2:30,8 | 03 | Mazurská |
| Kajínková J., Kajínková K., Lohniská | 2:30,9 | 92 | Eden |
| Honová J., Honová P., Zapletalová | 2:31,0 | 01 | Jitřní |
| Heřmánková, Pospíšilová, Smutná | 2:31,5 | 93 | Pekařka |
| Kajínková J., Kovaříková, Kajínková K. | 2:32,5 | 94 | Děkanka |
|  |  |  |  |
| **4x 300m:** |  |  |  |
| Čámská, Ďurkechová, Hampl, Filípková | 3:20,92 | 20 | Hostivař |
| Čámská, Trčková M., Frýdková, Ďurkechová | 3:34,92 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |
| **3x 1000m:** |  |  |  |
| Churaňová, Winzigová, Konopásková | 10:36,0 | 90 | Přátelství |
| Kolkowská, Malíková D., Rýdlová | 11:29,2 | 90 | Přátelství |
| Živnůstková, Šímová, Hájková | 11:35,1 | 90 | Přátelství |
| Mlýnková, Kaňkovská, Krajníková | 11:58,6 | 95 | Jeseniova |

-34-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci mladší:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **150m:** |  |  |  |  |
| Procházka Martin | 75 | 7,4 | 88 | hala Strahov | Rataj Zdeněk | 79 | 18,5 | 92 | Strahov |
| Kotek Michal | 79 | 7,4 | 92 | Hostivař | Ornst Martin | 01 | 19,27 | 14 | Eden |
| Tůma Marek | 79 | 7,4 | 92 | Hostivař | Gabriel Petr | 78 | 19,2 | 91 | Přátelství |
| Novotný Jakub | 85 | 7,5 | 97 | hala Strahov | Brabec Tomáš | 80 | 19,5 | 93 | Přátelství |
| Hošna Petr | 82 | 7,7 | 95 | hala Stromovka | Tojšl Ondřej | 82 | 19,5 | 95 | Eden |
| Tomič Michal | 84 | 8,18 | 96 | hala Strahov | Hradil Daniel | 91 | 19,92 | 04 | hala Stromovka |
| Novotný Jiří | 79 | 8,0 | 92 | Hostivař | Kubernát Richard | 91 | 20,21 | 04 | Eden |
| Kutil Pavel | 80 | 8,1 | 92 | Hostivař | Pěník Vojtěch | 86 | 20,24 | 99 | Strahov |
| Tojšl Ondřej | 82 | 8,2 | 92 | Hostivař | Müller David | 76 | 20,3 | 89 | Stromovka |
| Fiřt Tomáš | 80 | 8,3 | 92 | Hostivař | Mojžíš František | 86 | 20,54 | 99 | Strahov |
| Hašek Přemysl | 80 | 8,3 | 92 | Hostivař | Vávra Tomáš | 81 | 20,4 | 94 | Strahov |
| Grusa Jan | 79 | 8,3 | 92 | Hostivař | Novák Ondřej | 84 | 20,4 | 97 | Hostivař |
| Chalupa Ondřej | 89 | 8,3 | 98 | hala Strahov | Kotrouš Jan | 85 | 20,94 | 98 | Strahov |
| Petrák Filip | 82 | 8,4 | 92 | Hostivař | Vacek Michal | 87 | 20,7 | 00 | Kotlářka |
| Kohout Pavel | 81 | 8,4 | 92 | Hostivař | Brunner Jan | 76 | 20,8 | 89 | Hostivař |
| Oravec Jan | 81 | 8,4 | 92 | Hostivař | Brabec Jiří | 73 | 21,0 | 86 | Hostivař |
| Hološka Vít | 80 | 8,4 | 92 | Hostivař | Šedivý Petr | 80 | 21,1 | 92 | Eden |
| Kůstka Vítězslav | 80 | 8,4 | 97 | hala Strahov | Ambrož Tomáš | 84 | 21,1 | 97 | Hostivař |
| Peltrám Michal | 83 | 8,5 | 92 | Hostivař | Špejchlík David | 88 | 21,1 | 01 | Kotlářka |
| Černý Viktor | 82 | 8,5 | 92 | Hostivař | Křivánek Pavel | 77 | 21,2 | 90 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Staněk Tomáš | 78 | 21,2 | 91 | Hostivař |
| **60m:** |  |  |  |  | **300m:** |  |  |  |  |
| Rataj Zdeněk | 79 | 7,3 | 92 | Strahov | Jareš Jakub | 80 | 41,8 | 93 | Eden |
| Brabec Tomáš | 80 | 7,5 | 93 | Přátelství | Tojšl Ondřej | 82 | 42,3 | 95 | Kotlářka |
| Ornst Martin | 01 | 8,09 | 14 | Podvinný mlýn | Rataj Zdeněk | 79 | 42,5 | 92 | Kotlářka |
| Gabriel Petr | 78 | 7,9 | 91 | Přátelství | Gabriel Petr | 78 | 43,5 | 91 | Stodůlky |
| Kubernát Richard | 91 | 7,9 | 04 | Jeseniova | Bareš Lukáš | 86 | 44,40 | 99 | Strahov |
| Tojšl Ondřej | 82 | 8,0 | 95 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 44,51 | 98 | Strahov |
| Ambrož Tomáš | 84 | 8,0 | 97 | Strahov | Mojžíš František | 86 | 44,64 | 99 | Strahov |
| Fait David | 86 | 8,0 | 99 | Jitřní | Kubernát Richard | 91 | 45,05 | 04 | hala Stromovka |
| Hradil Daniel | 91 | 8,30 | 04 | hala Stromovka | Brabec Jiří | 73 | 45,7 | 86 | Hostivař |
| Špejchlík David | 88 | 8,1 | 01 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 45,7 | 98 | Eden |
| Müller David | 76 | 8,2 | 89 | Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 45,92 | 04 | Eden |
| Staněk Tomáš | 78 | 8,2 | 91 | Přátelství | Suchý Jan | 79 | 45,8 | 92 | Kotlářka |
| Brabec Jiří | 73 | 8,3 | 86 | Hostivař | Novák Ondřej | 84 | 45,9 | 97 | Hostivař |
| Petr Přemysl | 73 | 8,3 | 86 | Přátelství | Cvetler Martin | 76 | 46,0 | 89 | Hostivař |
| Vacek Michal | 87 | 8,3 | 00 | Kotlářka | Korpoš Michal | 76 | 46,0 | 89 | Hostivař |
| Kavan Vojtěch | 07 | 8,56 | 20 | Hostivař | Vávra Tomáš | 81 | 46,0 | 94 | Jeseniova |
| Kotek Antonín | 08 | 8,61 | 0909 | Přátelství | Nejedlý Adam | 88 | 46,24 | 01 | hala Stromovka |
| Bareš Lukáš | 86 | 8,62 | 99 | Strahov | Křivánek Pavel | 77 | 46,3 | 90 | Hostivař |
| Jareš Jakub | 80 | 8,4 | 93 | Přátelství | Srna Václav | 82 | 47,1 | 95 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 8,4 | 98 | Eden | Kavan Vojtěch | 07 | 47,47 | 20 | Jeseniova |
| Průša Jan | 92 | 8,4 | 05 | Přátelství | Vacek Michal | 87 | 47,3 | 00 | Jeseniova |
| **100m:** |  |  |  |  | **800m:** |  |  |  |  |
| Tojšl Ondřej | 82 | 13,7 | 95 | Hostivař | Rádl Jakub | 91 | 2:22,22 | 04 | Kotlářka |
| Kotrouš Jan | 85 | 13,8 | 98 | Hostivař | Novák Ondřej | 84 | 2:23,8 | 97 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 13,9 | 98 | Hostivař | Černý Viktor | 82 | 2:24,0 | 95 | Eden |
| Tůma Marek | 79 | 14,0 | 92 | Hostivař | Cvetler Martin | 76 | 2:24,9 | 89 | Jeseniova |
| Novotný Jakub | 85 | 14,2 | 98 | Hostivař | Jareš Jakub | 80 | 2:25,6 | 93 | Stromovka |
| Kurc Lukáš | 85 | 14,3 | 98 | Hostivař | Kasl David | 76 | 2:27,2 | 89 | Eden |
| Kotek Michal | 79 | 14,4 | 92 | Hostivař | Doubek Jan | 78 | 2:27,5 | 91 | Hostivař |
| Fait David | 86 | 14,5 | 98 | Hostivař | Labík Luděk | 76 | 2:29,2 | 89 | Hostivař |
| Doubek Radek | 78 | 14,6 | 91 | Hostivař | Prokš Martin | 81 | 2:30,3 | 94 | Strahov |
| Štryncl Pavel | 75 | 14,8 | 87 | Hostivař | Tojšl Adam | 78 | 2:30,3 | 91 | Přátelství |
| Novotný Jiří | 79 | 15,2 | 92 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 2:30,9 | 86 | Hostivař |
| Švehla Pavel | 82 | 15,4 | 95 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 2:31,0 | 04 | Jeseniova |
| Kuchař Jan | 86 | 15,5 | 98 | Hostivař | Machač Vojtěch | 76 | 2:31,2 | 89 | Hostivař |
| Mitáš Stanislav | 85 | 15,6 | 98 | Hostivař | Edlman Martin | 90 | 2:33,0 | 03 | Jeseniova |
| Pěník Vojtěch | 86 | 15,6 | 98 | Hostivař | Srna Václav | 82 | 2:34,4 | 95 | Eden |
| Kutil Pavel | 80 | 15,7 | 92 | Hostivař | Grusa Jan | 79 | 2:34,7 | 92 | Hostivař |
| Lukas Martin | 86 | 15,8 | 98 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 2:35,5 | 98 | Hostivař |
| Kejnovský Ivo | 75 | 15,9 | 87 | Hostivař | Skopec Vladimír | 82 | 2:35,6 | 95 | Eden |
| Mojžíš František | 86 | 15,9 | 98 | Hostivař | Tojšl Ondřej | 82 | 2:36,0 | 95 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 15,9 | 92 | Hostivař | Veselý František | 02 | 2:36,23 | 15 | Houštka |
|  |  |  |  |  | Edlman Tomáš | 90 | 2:36,8 | 03 | Jeseniova |

-35-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **1000m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Kasl David | 76 | 3:19,0 | 89 | hala Stromovka | Rataj Zdeněk | 79 | 529 | 92 | Hostivař |
| Horevaj Jan | 73 | 3:19,4 | 86 | Hostivař | Brabec Tomáš | 80 | 507 | 93 | Eden |
| Svoboda Ivo | 73 | 3:27,4 | 86 | Hostivař | Špejchlík David | 88 | 486 | 01 | Hostivař |
| Chalupa Ondřej | 89 | 3:30,2 | 01 | Eden | Ornst Martin | 01 | 484 | 14 | hala Stromovka |
| Rádl Jakub | 91 | 3:34,6 | 01 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 479 | 04 | Kotlářka |
| Poláček Marek | 73 | 3:36,4 | 86 | Hostivař | Petr Přemysl | 73 | 478 | 86 | Přátelství |
| Doubek Jan | 78 | 3:37,0 | 91 | hala Stromovka | Palkoska Michal | 76 | 475 | 89 | Přátelství |
| Toman Petr | 73 | 3:39,1 | 86 | Hostivař | Šedivý Petr | 80 | 474 | 93 | Sparta |
| Doubek Filip | 73 | 3:43,3 | 86 | Hostivař | Brunner Jan | 76 | 470 | 89 | Hostivař |
| Toman Zdeněk | 73 | 3:45,1 | 86 | Hostivař | Gabriel Petr | 78 | 470 | 91 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 3:45,4 | 01 | Eden | Novotný Jakub | 85 | 465 | 98 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 3:45,9 | 01 | Eden | Kavan Vojtěch | 07 | 462 | 20 | Hostivař |
| Přívratský Robert | 73 | 3:46,9 | 86 | Hostivař | Bareš Lukáš | 86 | 459 | 99 | Jitřní |
| Nehasil Radek | 73 | 3:47,6 | 86 | Hostivař | Hunal Jakub | 03 | 455 | 16 | Jeseniova |
| Ryšavý Marek | 73 | 3:47,8 | 86 | Hostivař | Müller David | 76 | 452 | 88 | Eden |
| Doubek Radek | 78 | 3:50,0 | 91 | hala Stromovka | Vávra Tomáš | 81 | 452 | 94 | Eden |
| Edlman Tomáš | 90 | 3:52,9 | 01 | Eden | Tomič Michal | 84 | 451 | 97 | Hostivař |
| Brabec Jiří | 73 | 3:54,1 | 86 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 451 | 15 | Kotlářka |
| Šlouf Hynek | 02 | 3:56,81 | 15 | hala Stromovka | Palkoska Jan | 74 | 450 | 87 | Děkanka |
| Hlaváč Jan | 94 | 4:08,4 | 06 | Stromovka | Nejedlý Adam | 88 | 450 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **1500m:** |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| Cvetler Martin | 76 | 4:48,5 | 89 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 158 | 01 | hala Stromovka |
| Černý Viktor | 82 | 4:56,5 | 95 | Eden | Hingar Petr | 76 | 151 | 89 | Jeseniova |
| Doubek Jan | 78 | 5:00,0 | 91 | Přátelství | Noll Marek | 74 | 150 | 87 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 5:00,5 | 89 | Hostivař | Salon David | 92 | 150 | 05 | Brno |
| Jareš Jakub | 80 | 5:02,7 | 93 | Přátelství | Hradil Daniel | 91 | 148 | 04 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 5:07,98 | 03 | Kotlářka | Suchý Jan | 79 | 146 | 92 | Kotlářka |
| Grusa Jan | 79 | 5:07,9 | 92 | Strahov | Gabriel Petr | 78 | 145 | 91 | Hostivař |
| Oravec Jan | 81 | 5:12,1 | 94 | Strahov | Zaspal Petr | 89 | 144 | 02 | Pekařka |
| Novák Ondřej | 84 | 5:12,6 | 97 | Strahov | Palkoska Jan | 76 | 143 | 87 | Hostivař |
| Rádl Jakub | 91 | 5:14,6 | 03 | Jeseniova | Cigler Jiří | 85 | 143 | 98 | Strahov |
| Machač Jindřich | 77 | 5:16,8 | 90 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 143 | 98 | Hostivař |
| Edlman Tomáš | 90 | 5:17,8 | 03 | Jeseniova | Musil Petr | 74 | 142 | 86 | Přátelství |
| Hradil Daniel | 92 | 5:18,5 | 02 | Jeseniova | Pěník Vojtěch | 86 | 142 | 99 | Jitřní |
| Harant Kryštof | 76 | 5:19,8 | 89 | Hostivař | Krybus Radek | 89 | 141 | 02 | Jeseniova |
| Srna Václav | 82 | 5:20,0 | 95 | Jeseniova | Petr Přemysl | 73 | 140 | 86 | Riegrovy sady |
| Chuchler Michal | 84 | 5:20,3 | 97 | Strahov | Machač Jindřich | 77 | 140 | 90 | Hostivař |
| Kaván Jindřich | 84 | 5:25,2 | 97 | Hostivař | Srna Václav | 82 | 140 | 95 | Přátelství |
| Palkoska Michal | 76 | 5:26,4 | 89 | Přátelství | Tojšl Ondřej | 82 | 140 | 95 | Hostivař |
| Hašek Přemysl | 80 | 5:33,0 | 92 | Kotlářka | Tomič Michal | 84 | 140 | 97 | Hostivař |
| Petr Přemysl | 73 | 5:36,4 | 86 | Přátelství | Veselý František | 02 | 140 | 15 | Jeseniova |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **60m př.:** |  |  |  |  | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 10,13 | 98 | Strahov | Fait David | 86 | 12,51 | 99 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 10,1 | 98 | Eden | Licehamr Hynek | 83 | 11,40 | 96 | Strahov |
| Křivánek Pavel | 78 | 10,2 | 90 | Přátelství | Jareš Jakub | 80 | 11,15 | 93 | Děkanka |
| Hradil Daniel | 91 | 10,45 | 04 | Kotlářka | Vadlejch Jakub | 90 | 11,02 | 03 | Kotlářka |
| Nejedlý Adam | 88 | 10,46 | 01 | Kotlářka | Ambrož Tomáš | 84 | 10,85 | 97 | Hostivař |
| Šlouf Hynek | 02 | 10,46 | 15 | hala Stromovka | Severin Michal | 88 | 10,80 | 01 | Hostivař |
| Kotrouš Jan | 85 | 10,48 | 98 | Strahov | Hunal Jakub | 03 | 10,75 | 16 | Eden |
| Kavan Vojtěch | 07 | 10,69 | 20 | Veleslavín | Zaspal Petr | 89 | 10,40 | 02 | Kotlářka |
| Veselý František | 02 | 10,70 | 15 | hala Stromovka | Pěník Vojtěch | 86 | 10,32 | 99 | Strahov |
| Gabriel Petr | 78 | 10,6 | 91 | Hostivař | Jiráček Tomáš | 90 | 10,32 | 03 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 10,6 | 99 | Jeseniova | Dunda Petr | 89 | 10,23 | 02 | Jeseniova |
| Novák Ondřej | 84 | 10,7 | 97 | Hostivař | Špejchlík David | 88 | 10,15 | 01 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 10,96 | 15 | Houštka | Nejedlý Adam | 88 | 10,14 | 01 | Hostivař |
| Jareš Jakub | 80 | 10,8 | 93 | Přátelství | Egermaier Jan | 84 | 10,02 | 97 | Hostivař |
| Mojžíš František | 86 | 10,8 | 99 | Jeseniova | Matoušek Jan | 78 | 9,70 | 91 | Milíčov |
| Ornst Martin | 01 | 11,19 | 14 | Houštka | Kubernát Richard | 91 | 9,58 | 04 | Hostivař |
| Rataj Zdeněk | 79 | 11,0 | 92 | Hostivař | Šafanda Filip | 85 | 9,49 | 98 | Hostivař |
| Vávra Tomáš | 81 | 11,0 | 94 | Strahov | Průša Jan | 92 | 9,32 | 05 | Pekařka |
| Palkoska Michal | 76 | 11,2 | 88 | Přátelství | Vejsada Alexandr | 80 | 9,27 | 93 | Eden |
| Hábl Radek | 79 | 11,2 | 92 | Eden | Fait David | 86 | 9,22 | 98 | Jeseniova |
| Tomič Michal | 84 | 11,2 | 97 | Hostivař | Ornst Martin | 01 | 9,22 | 14 | Eden |
| Tojšl Ondřej | 82 | 11,3 | 95 | Hostivař | Břenda Daniel | 06 | 9,18 | 19 | Juliska |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-36-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Kriket:** |  |  |  |  | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 73,67 | 03 | Jeseniova | Petr Přemysl | 73 | 33,16 | 86 | Přátelství |
| Šimek Jiří | 80 | 66,58 | 93 | Sparta | Severin Michal | 88 | 30,87 | 01 | Hostivař |
| Matoušek Jan | 78 | 65,26 | 91 | Milíčov | Palkoska Michal | 76 | 28,68 | 89 | Hostivař |
| Novák Ondřej | 84 | 64,64 | 97 | Eden | Hynouš Petr | 78 | 27,02 | 91 | Hostivař |
| Jareš Jakub | 80 | 63,24 | 93 | Děkanka | Berka Michal | 74 | 25,40 | 87 | Hostivař |
| Severin Michal | 88 | 63,19 | 01 | Kotlářka | Korpoš Michal | 76 | 25,12 | 89 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 85 | 58,11 | 98 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 24,62 | 01 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 56,78 | 15 | Houštka | Matoušek Jan | 78 | 24,12 | 91 | Hostivař |
| Sobota Tomáš | 92 | 54,16 | 05 | Kotlářka | Noll Marek | 74 | 23,48 | 87 | Hostivař |
| Severin David | 85 | 53,81 | 98 | Jeseniova | Machač Jindřich | 77 | 22,60 | 90 | Hostivař |
| Rádl Jakub | 91 | 53,48 | 04 | Hostivař | Veselý František | 02 | 22,17 | 15 | Hostivař |
| Gabriel Petr | 78 | 53,20 | 91 | Hostivař | Hofman Milan | 78 | 21,50 | 91 | Hostivař |
| Votruba Jan | 79 | 52,40 | 92 | Kotlářka | Novák Ondřej | 84 | 21,40 | 97 | Hostivař |
| Švehla Pavel | 84 | 52,40 | 97 | Hostivař | Salon David | 92 | 21,34 | 05 | Hostivař |
| Oravec Jan | 81 | 51,88 | 94 | Eden | Ornst Martin | 01 | 20,36 | 14 | Hostivař |
| Vyšín Stanislav | 89 | 51,32 | 02 | Jeseniova | Lazar Filip | 01 | 20,01 | 14 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 51,15 | 04 | Hostivař | Palkoska Jan | 74 | 19,82 | 87 | Hostivař |
| Brabec Tomáš | 80 | 50,60 | 93 | Hostivař | Novotný Jiří | 79 | 19,70 | 92 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 49,10 | 98 | Hostivař | Rašek Petr | 76 | 19,46 | 89 | Hostivař |
| Egermaier Jan | 84 | 48,56 | 97 | Jeseniova | Severin David | 85 | 19,18 | 98 | Hostivař |
| Skopec Michal | 81 | 48,42 | 94 | Hostivař | Licehamr Hynek | 83 | 18,14 | 96 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| **200m:** |  |  |  |  | Jareš Jakub | 80 | 30,10 | 93 | Hostivař |
| Šlouf Hynek | 02 | 29,22 | 15 | Kotlářka | Pěník Vojtěch | 86 | 28,52 | 99 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Severin Michal | 88 | 27,22 | 01 | Hostivař |
| **500m:** |  |  |  |  | Nejedlý Adam | 88 | 25,68 | 01 | Hostivař |
| Srna Václav | 82 | 1:28,2 | 95 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 25,22 | 04 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 1:30,8 | 95 | Hostivař | Matoušek Jan | 78 | 24,28 | 91 | Děkanka |
| Skopec Vladimír | 82 | 1:34,6 | 95 | Hostivař | Licehamr Hynek | 83 | 23,82 | 96 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 1:36,05 | 00 | hala Stromovka | Severin David | 85 | 22,66 | 98 | Hostivař |
| Zikmund Pavel | 82 | 1:38,8 | 95 | Hostivař | Vadlejch Jakub | 90 | 22,38 | 03 | Hostivař |
| Tuček Pavel | 82 | 1:42,0 | 95 | Hostivař | Noll Marek | 74 | 21,56 | 87 | Hostivař |
| Cigler Luděk | 83 | 1:56,2 | 95 | Hostivař | Fait David | 86 | 21,45 | 99 | Hostivař |
| Licehamr Hynek | 83 | 1:56,6 | 95 | Hostivař | Berka Michal | 74 | 21,32 | 87 | Hostivař |
| Ciporanov Ondřej | 82 | 2:14,0 | 95 | Hostivař | Nejedlý Jan | 90 | 21,15 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Zaspal Petr | 89 | 21,14 | 02 | Hostivař |
| **600m:** |  |  |  |  | Veselý František | 02 | 21,14 | 15 | Hostivař |
| Ornst Martin | 01 | 1:51,75 | 14 | Rošického | Kubernát Richard | 91 | 20,95 | 04 | Hostivař |
| Novák Ondřej | 84 | 1:52,0 | 97 | Hostivař | Novák Ondřej | 84 | 20,76 | 97 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 1:52,1 | 99 | Eden | Palkoska Michal | 76 | 20,70 | 89 | Hostivař |
| Tomič Michal | 84 | 1:52,2 | 97 | Hostivař | Šafanda Filip | 85 | 20,58 | 98 | Hostivař |
| Šlouf Hynek | 02 | 1:54,14 | 15 | Jeseniova | Rašín Martin | 90 | 20,53 | 03 | Hostivař |
| Švagr Jan | 84 | 1:56,0 | 97 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Houška Antonín | 99 | 1:57,89 | 12 | Děkanka | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Konopík Štěpán | 06 | 1:58,11 | 19 | Hostivař | Noll Marek | 74 | 230 | 87 | Hostivař |
| Chuchler Michal | 84 | 1:59,0 | 97 | Hostivař | Petr Přemysl | 73 | 160 | 86 | Přátelství |
| Veselý František | 02 | 1:59,03 | 15 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 2:00,0 | 97 | Hostivař | Trojskok: |  |  |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 2:04,0 | 97 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 9,57 | 02 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 2:04,51 | 14 | Děkanka | Severin David | 85 | 8,44 | 98 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 2:05,96 | 13 | Jeseniova |  |  |  |  |  |
| Červený Jonáš | 07 | 2:06,49 | 19 | Hostivař | **Koule 4kg:** |  |  |  |  |
| Binder Martin | 97 | 2:07,5 | 08 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 8,87 | 01 | hala Stromovka |
| Pešl Ondřej | 03 | 2:08,78 | 16 | Jeseniova | Pěník Vojtěch | 86 | 8,65 | 99 | Hostivař |
| Šalanda David | 02 | 2:08,05 | 15 | Eden | Hunal Jakub | 03 | 8,39 | 16 | hala Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 2:08,0 | 97 | Hostivař | Licehamr Hynek | 83 | 7,86 | 96 | hala Strahov |
| Bálek Patrik | 03 | 2:08,98 | 15 | Kotlářka | Šlouf Hynek | 02 | 7,62 | 15 | Kotlářka |
| Lazar Filip | 01 | 2:11,80 | 14 | Radotín | Ornst Martin | 01 | 7,21 | 14 | hala Stromovka |
| Hunal Jakub | 03 | 2:12,11 | 15 | Eden | Veselý František | 02 | 5,98 | 15 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Disk 0,75kg:** |  |  |  |  |
| **3000m:** |  |  |  |  | Hunal Jakub | 03 | 21,25 | 16 | Hostivař |
| Chuchler Michal | 84 | 12:20,0 | 96 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 12:33,1 | 96 | Hostivař | **Oštěp 500g:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Hunal Jakub | 03 | 22,75 | 16 | Hostivař |
| **50 m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 9,93 | 97 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-37-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci mladší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Pětiboj:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** (3 + 1,0/\*0,75 + 0,6/\*\*0,5) kg | | | | |
| Jareš Jakub | 80 | 1955 b. | 93 | Přátelství | Jareš Jakub | 80 | 1315 b. | 93 | Hostivař |
| (10,8 - 60,94 - 8,4 - 441 - 2:26,7 ) | | | |  | (11,15 - d/30,06 - o/29,60) | | |  |  |
| Novák Ondřej | 84 | 1917 b. | 97 | Hostivař | Severin Michal | 88 | 1147 b. | 01 | Hostivař |
| (10,7 - 62,58 - 8,7 - 436 - 2:25,7 ) | | | |  | (10,49 - d/22,59 - o/30,87) | | |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 1819 b. | 04 | Jeseniova | Nejedlý Adam | 88 | 1033 b. | 01 | Hostivař |
| (11,1 - 41,57 - 8,1 - 466 - 2:31,0 ) | | | |  | (10,14 - d/22,22 - o/24,62) | | |  |  |
| Ornst Martin | 01 | 1786 b. | 14 | Houštka | Licehamr Hynek | 83 | 1030 b. | 96 | Hostivař |
| (11,19 - 43,08 - 8,11 - 456 - 2:42,37) | | | |  | (11,11 - d/23,82 - o/17,88) | | |  |  |
| Veselý František | 02 | 1761 b. | 15 | Houštka | Hunal Jakub | 03 | 998 b. | 16 | Hostivař |
| (10,96 - 56,78 - 8,98 - 447 - 2:36,23) | | | |  | (10,29 - d/\*21,25 - o/\*\*22,75) | | |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 1727 b. | 98 | Hostivař | Veselý František | 02 | 895 b. | 14 | Hostivař |
| (10,2 - 56,64 - 8,6 - 423 - 2:48,0 ) | | | |  | (8,49 - d/21,94 - o/22,17) | | |  |  |
| Bareš Lukáš | 86 | 1587 b. | 99 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 883 b. | 02 | Hostivař |
| (11,0 - 38,55 - 8,6 - 454 - 2:38,3 ) | | | |  | ( 9,74 - d/21,14 - o/16,92) | | |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 1554 b. | 98 | Hostivař | Severin David | 85 | 879 b. | 98 | Hostivař |
| (10,4 - 39,70 - 8,9 - 424 - 2:40,5 ) | | | |  | ( 8,68 - d/22,66 - o/19,18) | | |  |  |
| Rádl Jakub | 91 | 1527 b. | 04 | Jeseniova | Novák Ondřej | 84 | 798 b. | 97 | Hostivař |
| (12,3 - 47,96 - 8,7 - 432 - 2:29,7 ) | | | |  | ( 7,42 - d/20,76 - o/21,40) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 1507 b. | 98 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 785 b. | 15 | Hostivař |
| (10,9 - 32,12 - 8,7 - 442 - 2:38,3 ) | | | |  | ( 8,85 - d/18,12 - o/17,72) | | |  |  |
| Srna Václav | 82 | 1482 b. | 95 | Eden | Lazar Filip | 01 | 687 b. | 14 | Hostivař |
| (11,5 - 45,78 - 8,9 - 414 - 2:34,4 ) | | | |  | ( 7,94 - d/15,29 - o/18,32) | | |  |  |
| Průša Jan | 92 | 1409 b. | 05 | Přátelství | Ornst Martin | 01 | 684 b. | 14 | Hostivař |
| (11,5 - 41,27 - 8,4 - 434 - 2:54,2 ) | | | |  | ( 7,82 - d/14,01 - o/20,36) | | |  |  |
| Kavan Vojtěch | 07 | 1250 b. | 20 | Přátelství | Vyšín Stanislav | 89 | 630 b. | 01 | Hostivař |
| (11,56 - 32,81 - 9,03 - 425 - 2:55,52) | | | | | ( 6,30 - d/14,13 - o/16,94) | | |  |  |
| Čejka Pavel | 91 | 1237 b. | 04 | Jeseniova | Jelen Filip | 02 | 593 b. | 15 | Hostivař |
| (12,1 - 46,70 - 9,0 - 395 - 2:47,6 ) | | | |  | ( 6,26 - d/16,90 - o/16,45) | | |  |  |
| Mlýnek Jakub | 92 | 1227 b. | 05 | Přátelství | Lůžek Matěj | 02 | 570 b. | 14 | Hostivař |
| (12,0 - 40,80 - 8,7 - 412 - 2:55,4 ) | | | |  | ( 6,30 - d/16,94-o/14,51) | | |  |  |
| Pěník Vojtěch | 86 | 1222 b. | 99 | Hostivař | Severa Filip | 01 | 544 b. | 14 | Hostivař |
| (11,6 - 46,76 - 8,9 - 357 - 2:52,2 ) | | | |  | ( 6,22 -d/16,30- o/ 13,66) | | |  |  |
| Severa Filip | 01 | 1171 b. | 14 | Houštka | Kaiser Petr | 03 | 459 b. | 15 | Hostivař |
| (11,93 - 36,22 - 9,20 - 381 - 2:49,33 ) | | | |  | ( 6,26 - d/11,47 - o/ 13,68) | | |  |  |
| Šlouf Hynek | 02 | 1124 b. | 15 | Podvinný mlýn | Šebek Filip | 02 | 422 b. | 15 | Hostivař |
| (12,55 - 40,78 - 9,52 - 438 - 2:54,50) | | | |  | ( 6,23 - d/11,76 - o/10,41) | | |  |  |
| Kotek Antonín | 08 | 1069 b. | 0210 | Hostivař | Šimek Vítězslav | 02 | 405 b. | 14 | Hostivař |
| (11,77 - 27,81 - 9,19 - 409 - 3:02,26) | | | |  | ( 5,75 - d/12,97 - o/ 9,54) | | |  |  |
| Povenz Patrik | 94 | 1045 b. | 06 | Jitřní | Kohák Daniel | 89 | 363 b. | 01 | Hostivař |
| (12,1 - 44,18 - 9,0 - 378 - 3:06,2 ) | | | |  | ( 4,75 - d/12,43 - o/11,60) | | |  |  |
| Nejepínský Jakub | 08 | 1004 b. | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (11,66 - 28,53 - 9,13 - 381 - 3:10,43) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Šebek Filip | 02 | 974 b. | 15 | Eden |  |  |  |  |  |
| (12,64 - 26,32 - 9,24 - 383 - 2:53,16) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Doležal Matěj | 09 | 963 b. | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (12,74 - 38,47 - 9,58 - 358 - 2:52,73) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Lazar Filip | 01 | 958 b. | 14 | Eden |  |  |  |  |  |
| (12,85 - 39,03 - 9,28 - 395 - 3:07,67) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Fuka Šimon | 92 | 902 b. | 05 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| (13,1 - 35,63 - 9,4 - 393 - 2:55,9 ) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Böck Adam | 87 | 820 b. | 00 | Jeseniova |  |  |  |  |  |
| (12,0 - 37,32 - 9,1 - 388 - NF ) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Bálek Patrik | 03 | 805 b. | 15 | Houštka |  |  |  |  |  |
| (12,67 - 35,63 - 9,77 - 352 - 3:04,84) | | | |  |  |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 691 b. | 18 | Houštka |  |  |  |  |  |
| (12,93 - 35,18 - 9,94 - 372 - 3:21,02) | | | |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-38-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

**Žáci mladší:** pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 60m:** |  |  |  |
| Jareš, Vávra, Šedivý, Brabec T. | 32,2 | 93 | Přátelství |
| Šimek, Vávra, Šedivý, Brabec T. | 32,3 | 93 | Sparta |
| Mojžíš, Bareš, Fait, Kuchař | 32,91 | 99 | Jitřní |
| Kaněra, Kotek Mich., Šedivý, Rataj | 32,7 | 92 | Eden |
| Brunner, Kasl, Müller David, Hingar | 32,8 | 89 | Pekařka |
| Kotek Mich., Hábl, Staněk, Gabriel P. | 33,2 | 91 | Přátelství |
| Řehák, Novotný, Ambrož, Novák | 33,3 | 97 | Strahov |
| Tůma, Hábl, Kaněra, Kotek Michal | 33,4 | 92 | Strahov |
| Kuchař, Mojžíš, Lissi, Fait | 33,5 | 99 | Jitřní |
| Müller David, Kasl, Korpoš, Hingar | 33,8 | 89 | Jeseniova |
| Šebek, Šlouf, Hunal, Veselý, | 34,11 | 15 | Kotlářka |
| Kasl, Brunner, Mařík, Müller David | 33,9 | 89 | Stromovka |
| Šedivý, Tojšl A., Staněk, Gabriel P. | 33,9 | 91 | Hostivař |
| Čermák, Chalupa, Nejedlý A., Špejchlík | 33,9 | 03 | Eden |
| Kaněra, Kotek Mich., Šedivý, Tůma | 34,0 | 92 | Hostivař |
| Kotek Michal, Müller Dan, Staněk, Gabriel P. | 34,1 | 91 | Stodůlky |
| Hábl, Suchý Jan, Suchý Jakub, Tůma | 34,2 | 92 | Eden |
| Hingar, Cvetler, Kasl, Müller David | 34,3 | 88 | Eden |
| Novotný, Mitáš, Cigler J., Kotrouš | 34,3 | 98 | Pekařka |
| Šebek, Severa, Veselý, Ornst | 34,55 | 14 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Šebek, Veselý, Bálek, Kaiser | 59,85 | 15 | Kotlářka |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m smíšená:** |  |  |  |
| Ornst, Lazar, Slavíková, Fiřtíková | 2:07,84 | 15 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |
| **3 x 1000m:** |  |  |  |
| Skopec M., Srna, Černý | 10:16,0 | 95 | Přátelství |
| Machač J., Doubek J., Doubek R. | 10:49,1 | 90 | Sparta |
| Chuchler, Švehla, Novák | 11:18,0 | 95 | Přátelství |
| Tadiál L., Staněk, Gabriel P. | 12:34,8 | 90 | Sparta |
|  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **3 x 300m:** |  |  |  |  | **4 x 60m smíšená:** |  |  |  |
| Šedivý,Jareš,Brabec T. | 2:14,4 | 93 | Stromovka |  | Žambůková, Slavíková, Lazar, Ornst | 32,77 | 14 | Radotín |
| Novotný,Cigler J.,Kotrouš | 2:15,5 | 98 | Eden |  | Červený, Kavan, Hampl, Filípková | 33,66 | 20 | Veleslavín |
| Mojžíš,Bareš,Fait | 2:17,1 | 99 | Hostivař |  | Havlová, Marková, Konopík, Kavan | 34,81 | 19 | Hostivař |
| Suchý J.,Janura,Rataj | 2:18,3 | 92 | Jeseniova |  | Havlová, Marková, Nejepínský, Konopík | 34,88 | 19 | Kotlářka |
| Švagr,Tomič,Novák | 2:20,1 | 97 | Jeseniova |  | Čámská, Ďurkechová, Kotek, Nejepínský | 35,00 | 21 | Přátelství |
| Müller Dan,Staněk,Gabriel | 2:21,0 | 91 | Hostivař |  | Ďurkechová, Slavíková R., Pelíšek, Filípek D. | 35,06 | 21 | Hostivař |
| Kotrouš, Tomič, Novák | 2:21,4 | 97 | Eden |  | Carr, Šloufová, Lazar J.,Stěpán | 35,13 | 18 | Pekařka |
| Vacek, Mojžíš, Bareš | 2:21,8 | 99 | Jitřní |  | Gorgoň, Nejepínský, Viktorová, Čámská | 35,23 | 20 | Veleslavín |
| Rádl, Hradil, Soušek | 2:22,5 | 04 | Hostivař |  | Oudrán, Štěpán, Ridvanová, Šloufová | 35,28 | 17 | Eden |
| Skopec, Tojšl, Černý | 2:23,9 | 95 | Kotlářka |  | Tunková, Vich O., Filípek, Červená | 35,36 | 21 | Juliska |
| Vacek, Nejedlý A., Böck | 2:25,1 | 00 | Kotlářka |  | Gorgoň, Nejepínský, Čámská, Trojanová | 35,45 | 20 | Eden |
| Hábl, Kaněra, Jareš | 2:26,7 | 92 | Hostivař |  | Šebek, Šlouf, Logojdová, Kavanová | 35,52 | 15 | Děkanka |
| Bareš, Lissi, Vacek | 2:26,9 | 99 | Jeseniova |  | Hampl K., Filípková K. Kavan V., Červený J | 35,4 | 20 | Hostivař |
| Kotek Mich., Vávra, Grusa | 2:27,3 | 92 | Hostivař |  | Grulich, Havlová, Marková, Konopík | 35,71 | 19 | Jeseniova |
| Novák, Tomič, Švagr | 2:27,6 | 96 | Hostivař |  | Červenková, Červená, Kotek, Nevole | 35,82 | 21 | Hostivař |
| Suchý Jak., Novotný, Tůma | 2:27,8 | 92 | Hostivař |  | Čámská, Pelíšek, Nejepínský, Ďurkechová | 35,82 | 21 | Juliska |
| Wagenknecht,Železný,Molnár | 2:28,1 | 05 | Jitřní |  | Hunal, Veselý, Šmídová, Provazníková | 35,91 | 15 | Jeseniova |
| Tojšl O., Prokš, Vávra | 2:28,5 | 94 | Strahov |  | Čámská, Ďurkechová, Pelíšek, Vich O. | 35,94 | 21 | Juliska |
| Chalupa, Špejchlík, Nejedlý. | 2:29,1 | 01 | Hostivař |  | Zavřelová, Červená, Vich O., Filípek D. | 36,10 | 21 | Přátelství |
| Tůma, Suchý Jak., Votruba | 2:29,8 | 92 | Jeseniova |  | Šebek, Šlouf, Provazníková, Hluchá | 36,18 | 15 | Kotlářka |

-39-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně starší:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Králíčková Iva | 89 | 8,13 | 03 | Česká Lípa | Jeřábková Eva | 85 | 27,02 | 00 | Bílina |
| Lhotáková Pavla | 79 | 8,0 | 93 | Strahov | Košková Tereza | 78 | 27,2 | 92 | Stromovka |
| Zapletalová Tereza | 89 | 8,0 | 03 | Kotlářka | Králíčková Iva | 89 | 27,46 | 03 | Eden |
| Pospíšilová Hana | 83 | 8,1 | 98 | Přátelství | Fremrová Dominika | 88 | 27,56 | 03 | Nová Včelnice |
| Fremrová Dominika | 88 | 8,43 | 03 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 27,56 | 16 | Kotlářka |
| Miškovská Monika | 90 | 8,43 | 05 | hala Strahov | Pospíšilová Hana | 83 | 27,72 | 98 | Eden |
| Slavíková Veronika | 01 | 8,43 | 16 | Rošického | Filípková Kateřina | 07 | 27,83 | 21 | Kotlářka |
| Vokatá Martina | 74 | 8,2 | 88 | Hostivař | Zapletalová Tereza | 89 | 27,88 | 04 | Děkanka |
| Bohuslavová Eva | 75 | 8,2 | 89 | Hostivař | Baborová Johana | 90 | w 27,90 | 05 | Jihlava |
| Košková Tereza | 78 | 8,2 | 92 | Stromovka | Lhotáková Pavla | 79 | 27,7 | 93 | Ústí n/O |
| Mlýnková Alice | 86 | 8,2 | 00 | Hostivař | Baborová Johana | 90 | 28,19 | 05 | Veleslavín |
| Fryčová Kateřina | 85 | 8,2 | 00 | Juliska | Řeháková Jana | 81 | 28,1 | 96 | Eden |
| Vávrová Sára | 87 | 8,2 | 02 | Jeseniova | Prokšová Jana | 86 | 28,1 | 01 | Kotlářka |
| Počtová Hana | 81 | 8,48 | 96 | Strahov | Kovaříková Veronika | 83 | 28,4 | 97 | Stromovka |
| Řeháková Jana | 81 | 8,49 | 96 | Strahov | Rýdlová Lucie | 77 | 28,6 | 92 | Stromovka |
| Jeřábková Eva | 85 | 8,52 | 00 | Eden | Hápová Lucie | 82 | 28,6 | 97 | Stromovka |
| Vyšínová Monika | 94 | 8,52 | 08 | hala Stromovka | Cafourková Magda | 88 | 28,95 | 03 | Eden |
| Kovaříková Veronika | 83 | 8,3 | 98 | Přátelství | Miškovská Monika | 89 | 28,98 | 04 | Plzeň |
| Palová Veronika | 90 | 8,55 | 04 | Děkanka | Fryčová Kateřina | 86 | 28,99 | 00 | Bílina |
| Zikmundová Tereza | 82 | 8,62 | 96 | Strahov | Palová Veronika | 90 | 29,09 | 04 | Eden |
|  |  |  |  |  | Poláková Martina | 73 | 28,9 | 88 | Přátelství |
| **100m:** |  |  |  |  | Počtová Hana | 81 | 28,9 | 95 | Stromovka |
| Košková Tereza | 78 | 12,9 | 92 | Přátelství | **300m:** |  |  |  |  |
| Králíčková Iva | 89 | 13,34 | 03 | Eden | Lederová Kamila | 76 | 42,79 | 91 | Eden |
| Zapletalová Tereza | 89 | 13,37 | 03 | Čáslav | Králíčková Iva | 89 | 43,10 | 04 | Děkanka |
| Miškovská Monika | 90 | w 13,46 | 05 | Třebíč | Fremrová Dominika | 88 | 43,38 | 03 | Č. Lípa |
| Slavíková Veronika | 01 | 13,50 | 16 | Kotlářka | Marková Anna | 06 | 43,89 | 21 | Děkanka |
| Fremrová Dominika | 88 | 13,51 | 03 | Klatovy | Bohuslavová Eva | 75 | 44,2 | 89 | Přátelství |
| Palová Veronika | 90 | 13,53 | 04 | Děkanka | Filípková Kateřina | 07 | 44,81 | 21 | Děkanka |
| Churaňová Radka | 77 | 13,3 | 92 | Stromovka | Jeřábková Eva | 85 | 44,90 | 00 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 13,3 | 95 | Stromovka | Lhotáková Pavla | 79 | 44,8 | 93 | hala Stromovka |
| Baborová Johana | 90 | 13,62 | 05 | Tábor | Baborová Johana | 90 | 45,19 | 05 | hala Strahov |
| Vokatá Martina | 74 | 13,4 | 89 | Stromovka | Zapletalová Tereza | 89 | 45,20 | 04 | Eden |
| Zikmundová Tereza | 82 | 13,4 | 96 | Tábor | Pospíšilová Hana | 83 | 45,26 | 98 | hala Strahov |
| Jeřábková Eva | 85 | 13,65 | 99 | Bílina | Churaňová Radka | 77 | 45,4 | 91 | Hostivař |
| Pospíšilová Hana | 83 | 13,68 | 98 | Eden | Řeháková Jana | 81 | 45,4 | 96 | Hostivař |
| Lederová Kamila | 76 | 13,72 | 91 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 45,74 | 01 | Eden |
| Lichtenberková Lena | 77 | 13,5 | 92 | Přátelství | Mlýnková Alice | 86 | 45,82 | 00 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 13,5 | 95 | Stromovka | Zikmundová Tereza | 82 | 46,11 | 96 | Strahov |
| Rýdlová Lucie | 77 | 13,5 | 91 | Přátelství | Doleželová Alexand. | 84 | 45,9 | 98 | Eden |
| Vávrová Sára | 87 | 13,5 | 02 | Plzeň | Honová Jana | 90 | 46,14 | 04 | Eden |
| Miškovská Monika | 90 | 13,74 | 05 | Třebíč | Fryčová Kateřina | 85 | 46,15 | 00 | Stromovka |
| Bohuslavová Eva | 75 | 13,79 | 90 | Stromovka | Lukešová Lenka | 83 | 46,0 | 98 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | w 13,81 | 00 | Eden | Počtová Hana | 81 | 46,1 | 95 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | **400m:** |  |  |  |  |
| **150m:** |  |  |  |  | Fremrová Dominika | 88 | 62,20 | 03 | Nová Včelnice |
| Jeřábková Eva | 85 | w 19,33 | 00 | Třinec | Churaňová Radka | 77 | 63,1 | 91 | Přátelství |
| Jeřábková Eva | 85 | 19,42 | 00 | Třinec | Jeřábková Eva | 85 | 63,39 | 00 | Stromovka |
| Králíčková Iva | 89 | 19,42 | 04 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 63,94 | 01 | Eden |
| Fremrová Dominika | 88 | w 19,82 | 03 | Eden | Baborová Johana | 90 | 64,16 | 05 | Jihlava |
| Zapletalová Tereza | 89 | 19,90 | 04 | Eden | Rýdlová Lucie | 77 | 65,4 | 92 | Přátelství |
| Miškovská Monika | 90 | 19,95 | 05 | Juliska | Kolocová Kateřina | 74 | 65,8 | 89 | Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 20,01 | 16 | Pacov | Miškovská Monika | 90 | 66,06 | 05 | Třebíč |
| Počtová Hana | 81 | 20,16 | 95 | Eden | Počtová Hana | 81 | 66,4 | 96 | Dobruška |
| Pospíšilová Hana | 83 | 20,0 | 98 | Eden | Moravová Alena | 89 | 66,89 | 04 | Plzeň |
| Košková Tereza | 78 | 20,33 | 92 | Eden | Zikmundová Tereza | 82 | 66,7 | 96 | Eden |
| Fremrová Dominika | 88 | 20,1 | 03 | Kotlářka | Poláková Martina | 73 | 66,9 | 88 | Přátelství |
| Lhotáková Pavla | 79 | 20,2 | 93 | Hostivař | Lhotáková Pavla | 79 | 66,9 | 93 | Čáslav |
| Cafourková Magda | 88 | w 20,52 | 03 | Eden | Červenková Jana | 89 | 67,49 | 04 | Děkanka |
| Vokatá Martina | 74 | 20,4 | 88 | hala Strahov | Honová Pavla | 88 | 67,87 | 03 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | 20,66 | 05 | Juliska | Macková Jana | 73 | 67,8 | 88 | Děkanka |
| Marková Anna | 06 | 20,70 | 21 | Přátelství | Košková Tereza | 78 | 68,3 | 92 | Hostivař |
| Bohuslavová Eva | 75 | 20,5 | 89 | Eden | Hniličková Lenka | 89 | 68,59 | 04 | Plzeň |
| Řeháková Jana | 81 | 20,5 | 96 | Hostivař | Hápová Lucie | 82 | 68,7 | 96 | Eden |
| Doleželová Alexand. | 84 | 20,6 | 98 | Přátelství | Doleželová Alexand. | 84 | 68,9 | 98 | Eden |
| Šauerová Petra | 84 | 20,6 | 99 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Palová Veronika | 90 | 20,6 | 04 | Děkanka | **100 y:** |  |  |  |  |
| Fryčová Kateřina | 86 | 20,92 | 00 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 12,88 | 03 | Děkanka |
| Filípková Kateřina | 07 | 20,97 | 21 | Juliska | Dostálová Anna | 05 | 13,63 | 19 | Děkanka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 20,99 | 97 | Strahov | Machotová Jana | 90 | 13,64 | 05 | Děkanka |
| Lederová Kamila | 76 | 21,00 | 91 | hala Strahov |  |  |  |  |  |

-40-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **800m:** |  |  |  |  | **5000 m:** |  |  |  |  |
| Marková Anna | 06 | 2:24,66 | 21 | Děkanka | Petronyuková Mirosl. Miroslava | 87 | 19:18,77 | 02 | Č. Budějovice |
| Petronyuková Mirosl. Miroslava | 87 | 2:25,14 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Bohuslavová Eva | 75 | 2:25,73 | 89 | Eden | **1500m př.:** |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 2:26,11 | 02 | Eden | Havlová Karin | 06 | 5:50,32 | 21 | Děkanka **4.Pha** |
| Moravová Alena | 89 | 2:26,91 | 04 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Přibylová Eliška | 95 | 2:27,69 | 09 | Děkanka | **60m př.:** |  |  |  |  |
| Šímová Barbora | 75 | 2:28,46 | 90 | Strahov | Slavíková Veronika | 01 | 10,20 | 16 | hala Strahov |
| Šedinová Petra | 73 | 2:29,56 | 88 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 10,33 | 20  02 | hala Stromovka |
| Kolocová Kateřina | 74 | 2:29,8 | 89 | Stromovka | Vávrová Sára | 88 | 10,1 | 02 | hala Juliska |
| Nováková Michaela | 73 | 2:31,68 | 88 | Eden | Mlýnková Alice | 86 | 10,42 | 00 | hala Stromovka |
| Prokšová Jana | 86 | 2:32,3 | 00 | Kotlářka | Havlová Karin | 06 | 10,44 | 21 | Moravská Třebová |
| Winzigová Dagmar | 77 | 2:33,9 | 91 | Hostivař | Králíčková Iva | 89 | 10,3 | 03 | tunel Juliska |
| Churaňová Radka | 77 | 2:34,3 | 91 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 10,79 | 21 | Moravská Třebová |
| Kajínková Klára | 81 | 2:35,39 | 96 | Strahov | Tymlová Alžběta | 04 | 11,08 | 19 | hala Strahov |
| Lohniská Klára | 79 | 2:35,2 | 93 | Strahov | Ridvanová Tereza | 04 | 11,47 | 19 | hala Stromovka |
| Přibylová Anežka | 97 | 2:35,73 | 12 | Eden | Baborová Johana | 90 | 11,54 | 04 | hala Strahov |
| Filípková Kateřina | 07 | 2:36,63 | 21 | Hostivař | Moravová Alena | 89 | 11,58 | 04 | hala Stromovka |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 2:36,6 | 88 | Přátelství | Pitřincová Kamila | 00 | 11,75 | 14 | hala Juliska |
| Rýdlová Lucie | 77 | 2:36,7 | 91 | Hostivař | Tichá Romana | 03 | 12,22 | 17 | hala Stromovka |
| Hořešovská Markéta | 76 | 2:37,0 | 91 | Hostivař | Kášková Gabriela | 07 | 20,67 | 21 | Moravská Třebová |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **1000m:** |  |  |  |  | **100m př.:**  76cm/ 8,2m |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. Mirosl. | 87 | 3:10,90 | 02 | Eden | Králíčková Iva | 89 | w 15,46 | 04 | Eden |
| Grycová Petra | 87 | 3:16,07 | 01 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 15,71 | 20 | Děkanka |
| Moravová Alena | 89 | 3:20,4 | 04 | Děkanka | Králíčková Iva | 89 | 15,87 | 04 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | 3:23,16 | 01 | hala Stromovka | Slavíková Veronika | 01 | 16,08 | 16 | Houštka |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 3:29,5 | 88 | hala Stromovka | Vávrová Sára | 87 | 16,91 | 02 | Eden |
| Hlaváčová Anna | 88 | 3:31,70 | 02 | Eden | Mlýnková Alice | 86 | w 16,95 | 00 | Eden |
| Pospíšilová Miluše | 80 | 3:31,9 | 94 | hala Stromovka | Mlýnková Alice | 86 | 17,20 | 00 | Eden |
| Šedinová Petra | 73 | 3:43,0 | 88 | hala Stromovka | Havlová Karin | 06 | w 17,40 | 21 | Juliska |
| Honová Pavla | 88 | 3:43,81 | 02 | Eden | Havlová Karin | 06 | 17,73 | 21 | Přátelství |
| Vojtová Irena | 84 | 3:44,05 | 98 | hala Stromovka | Filípková Kateřina | 07 | w 17,88 | 21 | Juliska |
| Chalupová Šárka | 85 | 4:01,0 | 99 | Eden | Ridvanová Tereza | 04 | 18,12 | 19 | Jeseniova |
|  |  |  |  |  | Koželuhová Klára | 87 | 18,4 | 02 | Hostivař |
| **1500m:** |  |  |  |  | Filípková Kateřina | 07 | 18,63 | 21 | Hostivař |
| Petronyuková Mirosl. Miroslava | 87 | 4:50,82 | 02 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 18,70 | 03 | Eden |
| Grycová Petra | 87 | 4:56,10 | 02 | Eden | Hampl Kristina | 07 | 18,76 | 21 | Děkanka |
| Šedinová Petra | 73 | 5:10,8 | 88 | Přátelství | Moravová Alena | 89 | 19,06 | 03 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | 5:11,58 | 00 | Houštka | Horská Markéta | 90 | 19,17 | 04 | Eden |
| Kolocová Kateřina | 74 | 5:13,8 | 88 | Eden | Tichá Romana | 03 | 19,18 | 18 | Jeseniova |
| Churaňová Radka | 77 | 5:15,03 | 91 | Eden | Černíková Kristýna | 01 | 19,20 | 16 | Eden |
| Marková Anna | 06 | 5:20,35 | 21 | Hostivař | Škrabánková Karol. | 06 | 19,34 | 20 | Hostivař |
| Malíková Daniela | 78 | 5:21,6 | 93 | Nymburk | Baborová Johana | 90 | 19,36 | 04 | Eden |
| Šímová Barbora | 75 | 5:22,36 | 90 | Strahov | Vyšínová Monika | 94 | 19,44 | 08 | Juliska |
| Němcová Kamila | 75 | 5:25,0 | 89 | Přátelství | Tymlová Alžběta | 04 | 19,58 | 19 | Stromovka |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 5:25,52 | 87 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | 19,6 | 02 | Hostivař |
| Moravová Alena | 89 | 5:25,69 | 04 | Eden |  |  |  |  |  |
| Lohniská Klára | 79 | 5:28,08 | 93 | Eden | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 5:31,10 | 03 | Eden | Mlýnková Alice | 86 | 31,58 | 00 | Třinec |
| Bulířová Jana | 79 | 5:31,73 | 93 | Juliska | Králíčková Iva | 89 | 31,69 | 03 | Česká Lípa |
| Fialová Lucie | 91 | 5:35,76 | 06 | hala Strahov | Vávrová Sára | 87 | 32,16 | 02 | Eden |
| Hořešovská Markéta | 76 | 5:35,7 | 91 | Přátelství | Zikmundová Tereza | 82 | 33,06 | 97 | Strahov |
| Šímová Barbora | 75 | 5:36,16 | 89 | hala Strahov | Šloufová Nela | 05 | 34,03 | 19 | Veleslavín |
| Havlová Karin | 06 | 5:36,98 | 21 | Kotlářka | Filípková Kateřina | 07 | 34,07 | 21 | Podvinný mlýn |
| Hlaváčová Anna | 88 | 5:37,88 | 02 | Eden | Počtová Hana | 81 | 34,1 | 95 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Slavíková Veronika | 01 | 34,62 | 15 | Děkanka |
| **míle:** |  |  |  |  | Koželuhová Klára | 87 | 34,63 | 02 | Eden |
| Grycová Petra | 87 | 5:58,7 | 02 | Kotlářka | Lukešová Lenka | 83 | 34,5 | 98 | Přátelství |
| Horská Markéta | 90 | 6:34,9 | 04 | Kotlářka | Havlová Karin | 06 | 34,74 | 20 | Veleslavín |
| Hechtová Iva | 78 | 6:48,8 | 92 | hala Strahov | Tichá Romana | 03 | 34,81 | 18 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | w 35,10 | 19 | Děkanka |
| **2000m:** |  |  |  |  | Vojtová Irena | 84 | 35,2 | 99 | Hostivař |
| Kášková Gabriela | 07 | 8:06,05 | 21 | Podvinný mlýn | Bulířová Jana | 79 | 35,6 | 94 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | 35,93 | 19 | Veleslavín |
| **3000m:** |  |  |  |  | Palová Veronika | 90 | 35,8 | 04 | Hostivař |
| Petronyuková Mirosl. Miroslava | 87 | 10:30,45 | 02 | Stromovka | Tymlová Alžběta | 04 | 36,01 | 19 | Stromovka |
| Pokorná Sáva | 71 | 11:58,1 | 86 | Sparta | Flieglová Jana | 79 | 35,9 | 93 | Strahov |
| Hořešovská Markéta | 76 | 12:33,89 | 91 | Eden | Brandová Věra | 86 | 36,2 | 01 | Kotlářka |
| Horská Markéta | 90 | 13:18,30 | 04 | Děkanka | Moravová Alena | 89 | 36,48 | 03 | Eden |
| Červenková Jana | 89 | 13:33,15 | 04 | Děkanka | Hampl Kristina | 07 | 36,78 | 21 | Kotlářka |
| Chalupová Šárka | 85 | 15:04,0 | 99 | Stromovka |  |  |  |  |  |

-41-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m př.:**  84cm/8,5m | |  |  |  | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 18,5 | 97 | Stromovka | Vávrová Sára | 87 | 10,14 | 02 | Děkanka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 19,8 | 96 | Eden | Králíčková Iva | 89 | 9,32 | 03 | Hostivař |
| Bulířová Jana | 79 | 20,7 | 93 | Čáslav | Zábranská Kristýna | 87 | 9,08 | 02 | Stromovka |
| Gajdová Magda | 81 | 20,8 | 96 | Svitavy | Cafourková Magda | 88 | 8,98 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Vadlejchová Lucie | 85 | 8,39 | 99 | Hostivař |
| **300m př.:** |  |  |  |  | Hlaváčová Anna | 88 | 7,95 | 03 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 51,93 | 02 | Eden | Grycová Petra | 87 | 7,77 | 02 | Hostivař |
| Koželuhová Klára | 87 | 58,00 | 02 | Eden | Hlaváčková Marie | 89 | 7,57 | 04 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Machotová Jana | 90 | 7,50 | 05 | Hostivař |
| **400m př.:** |  |  |  |  | Hniličková Lenka | 89 | 7,39 | 04 | Hostivař |
| Mlýnková Alice | 86 | 1:12,16 | 00 | Bílina | Tichá Barbora | 84 | 6,90 | 99 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 1:12,48 | 02 | Stromovka | Táflová Kateřina | 89 | 6,88 | 04 | Hostivař |
| Rýdlová Lucie | 77 | 1:12,4 | 92 | Stromovka | Honová Pavla | 88 | 5,68 | 02 | Hostivař |
| Kolocová Kateřina | 74 | 1:15,0 | 89 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Moravová Alena | 89 | 1:18,25 | 03 | Čáslav | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Brandová Věra | 86 | 1:23,83 | 01 | Č. Budějovice | Dostálová Anna | 05 | 200 | 20 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **1500př.:** |  |  |  |  | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 5:50,32 | 21 | Děkanka | Slavíková Veronika | 01 | 11,34 | 16 | Houštka |
|  |  |  |  |  | Zaspalová Jana | 84 | 10,37 | 99 | hala Strahov |
| **Dálka:** |  |  |  |  | Machotová Jana | 90 | 9,96 | 05 | Juliska |
| Králíčková Iva | 89 | w 537 | 04 | Eden | Fritschová Linda | 75 | 9,74 | 90 | Přátelství |
| Králíčková Iva | 89 | 535 | 04 | Plzeň | Dvořáková Jana | 79 | 9,59 | 94 | hala Strahov |
| Slavíková Veronika | 01 | 520 | 16 | hala Strahov | Zábranská Kristýna | 87 | 9,54 | 01 | Strahov |
| Lederová Kamila | 76 | 512 | 91 | Eden | Táflová Kateřina | 89 | 9,41 | 04 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 506 | 91 | Přátelství | Vadlejchová Lucie | 85 | 9,35 | 00 | Jitřní |
| Bohuslavová Eva | 75 | 498 | 89 | Přátelství | Bulířová Jana | 79 | 9,34 | 94 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 492 | 98 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 9,33 | 21 | Moravská Třebová |
| Řeháková Jana | 81 | 486 | 95 | Děkanka | Šloufová Nela | 05 | 9,32 | 20 | Veleslavín |
| Filípková Kateřina | 07 | 484 | 21 | Hostivař | Počtová Hana | 81 | 9,27 | 96 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 483 | 02 | Eden | Vyšínová Monika | 94 | 9,20 | 09 | hala Stromovka |
| Pospíšilová Hana | 83 | 481 | 98 | Hostivař | Fiřtíková Barbora | 02 | 9,06 | 16 | Stromovka |
| Cafourková Magda | 88 | 481 | 03 | Eden | Hniličková Lenka | 89 | 8,98 | 04 | Děkanka |
| Zapletalová Tereza | 89 | 481 | 04 | Přátelství | Trexlerová Lucie | 78 | 8,94 | 92 | Jeseniova |
| Kolocová Kateřina | 74 | 480 | 88 | Pekařka | Smutná Eliška | 80 | 8,91 | 94 | Barrandov |
| Vokatá Martina | 74 | 480 | 88 | Hostivař | Švihelová Radka | 84 | 8,90 | 99 | Hostivař |
| Jeřábková Eva | 85 | 480 | 00 | Stromovka | Samková Veronika | 88 | 8,88 | 03 | Děkanka |
| Vyšínová Monika | 94 | 480 | 08 | Eden | Macková Jana | 73 | 8,86 | 88 | Přátelství |
| Šloufová Nela | 05 | w 480 | 20 | Hostivař | Nováková Michaela | 73 | 8,70 | 88 | Hostivař |
| Lhotáková Pavla | 79 | 478 | 93 | Ústí n/O |  |  |  |  |  |
| Heřmánková Tereza | 81 | 478 | 95 | Hostivař | **Disk 0,75kg:** |  |  |  |  |
| Miškovská Monika | 90 | 476 | 05 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 31,11 | 16 | Kotlářka |
| Smutná Eliška | 80 | 475 | 94 | Eden | Vraná Sylvie | 00 | 28,39 | 14 | Mazurská |
| Šloufová Nela | 05 | 475 | 19 | Juliska | Šloufová Nela | 05 | 23,77 | 19 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Svobodová Alžběta | 00 | 23,39 | 15 | Stromovka |
| **Výška:** |  |  |  |  | Fiřtíková Barbora | 02 | 22,25 | 16 | Hostivař |
| Králíčková Iva | 89 | 172 | 04 | Plzeň | Dostálová Anna | 05 | 21,82 | 20 | Pacov |
| Šloufová Nela | 05 | 159 | 20 | Děkanka | Škrabánková Karol. | 06 | 21,42 | 20 | Juliska |
| Remková Zuzana | 83 | 155 | 98 | hala Strahov | Ridvanová Tereza | 04 | 20,24 | 19 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 154 | 98 | hala Strahov | Buriánová Zuzana | 02 | 19,61 | 16 | Stromovka |
| Temelová Jana | 77 | 153 | 91 | Stromovka | Provazníková Julie | 03 | 19,51 | 18 | Přátelství |
| Lederová Kamila | 76 | 150 | 90 | Eden | Krublová Denisa | 03 | 17,77 | 17 | Hostivař |
| Cafourková Magda | 88 | 150 | 03 | Eden | Sýkorová Lucie | 04 | 17,73 | 18 | Mazurská |
| Vokatá Martina | 74 | 148 | 88 | Hostivař | Tymlová Alžběta | 04 | 17,71 | 19 | Hostivař |
| Švihelová Radka | 84 | 148 | 98 | Kotlářka | Tichá Romana | 03 | 16,87 | 17 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 148 | 16 | Houštka | Carr Olivia | 05 | 16,72 | 19 | Veleslavín |
| Kubátová Monika | 73 | 145 | 87 | Eden | Lehnerová Natálie | 05 | 15,26 | 20 | Hostivař |
| Majerová Martina | 76 | 145 | 90 | Strahov | Kášková Gabriela | 07 | 14,82 | 21 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 145 | 92 | Přátelství | Havlová Karin | 06 | 14,53 | 20 | Pacov |
| Heřmánková Tereza | 81 | 145 | 95 | Stromovka | Balážová Amélie | 05 | 14,46 | 19 | Hostivař |
| Zábranská Kristýna | 87 | 145 | 01 | Děkanka | Šlechtická Andrea | 05 | 14,41 | 19 | Hostivař |
| Vojtová Irena | 84 | 143 | 99 | Kotlářka | Šimonová Lucie | 00 | 13,52 | 15 | Kotlářka |
| Marková Anna | 06 | 142 | 20 | Kotlářka | Kašparová Johana | 03 | 13,32 | 17 | Hostivař |
| Vyšínová Monika | 94 | 141 | 08 | Stromovka | Janečková Josefína | 03 | 12,97 | 17 | Hostivař |
| Švamberková Lucie | 73 | 140 | 87 | malý Strahov | Marková Anna | 06 | 12,79 | 20 | Pacov |
| Bohuslavová Eva | 75 | 140 | 88 | Pekařka | Černíková Kristýna | 01 | 12.47 | 15 | Hostivař |
| Fritschová Linda | 75 | 140 | 90 | Přátelství | Černá Tereza | 02 | 12,35 | 16 | Hostivař |
| Trexlerová Lucie | 78 | 140 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Dvořáková Zuzana | 77 | 140 | 92 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 140 | 00 | Eden |  |  |  |  |  |
| Filípková Kateřina | 07 | 140 | 21 | Moravská Třebová |  |  |  |  |  |

-42-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 500g:** |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 36,28 | 16 | Děkanka | Fritschová Linda | 75 | 27,10 | 89 | Eden |
| Fiřtíková Barbora | 02 | 27,51 | 16 | Děkanka | Bulířová Jana | 79 | 25,88 | 94 | Riegrovy sady |
| Havlová Karin | 06 | 26,48 | 21 | Přátelství | Vadlejchová Lucie | 85 | 24,73 | 00 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 25,05 | 20 | Veleslavín | Gajdová Magda | 81 | 23,84 | 96 | Přátelství |
| Dostálová Anna | 05 | 24,24 | 20 | Děkanka | Krutská Jiřina | 87 | 23,31 | 02 | Eden |
| Šmídová Natálie | 03 | 21,46 | 17 | Podvinný mlýn | Machotová Jana | 90 | 22,36 | 05 | Třebíč |
| Filípková Kateřina | 07 | 20,97 | 21 | Moravská Třebová | Prokšová Jana | 86 | 21,58 | 01 | Eden |
| Sýkorová Lucie | 04 | 17,92 | 18 | Mazurská | Tichá Barbora | 84 | 21,30 | 99 | Hostivař |
| Škrabánková Karol. | 06 | 17,41 | 20 | Mor.Třebová | Počtová Hana | 81 | 20,82 | 96 | Přátelství |
| Lehnerová Natálie | 05 | 16,63 | 20 | Veleslavín | Samková Veronika | 88 | 20,65 | 02 | Hostivař |
| Černá Tereza | 02 | 16,52 | 16 | Houštka | Kyptová Monika | 75 | 20,22 | 89 | Hostivař |
| Kášková Gabriela | 07 | 15,61 | 21 | Moravská Třebová | Havlová Jarmila | 73 | 19,86 | 87 | Eden |
| Krublová Denisa | 03 | 15,03 | 17 | Hostivař | Dvořáková Zuzana | 77 | 19,76 | 92 | Jeseniova |
| Černíková Kristýna | 01 | 14,81 | 16 | Houštka | Dalibová Dagmar | 77 | 19,16 | 92 | Přátelství |
| Tichá Romana | 03 | 14,81 | 17 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 19,02 | 98 | Hostivař |
| Buriánová Zuzana | 02 | 14,00 | 17 | Podvinný mlýn | Lehnerová Natálie | 05 | 18,91 | 20 | Podvinný mlýn |
| Marková Anna | 06 | 13,09 | 20 | Mor.Třebová | Komárková Magda | 73 | 18,72 | 88 | Hostivař |
| Ridvanová Tereza | 04 | 12,70 | 19 | Hostivař | Táflová Kateřina | 89 | 18,64 | 04 | Eden |
| Kašparová Johana | 03 | 12,69 | 17 | Hostivař | Kubíková Radka | 88 | 18,45 | 01 | Eden |
| Balážová Amélie | 05 | 11,93 | 19 | Hostivař | Králíčková Iva | 89 | 17,80 | 04 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Sprinterský trojboj:** | |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** (3 + 0,75/\*1 + 0,5/\*0,6) kg | | | | |
| Pospíšilová Hana | 83 | 1998 b. | 98 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 1569 b. | 16 | Kotlářka |
| (8,54 - 13,68 - 27,72) | | |  |  | (10,95 - d/31,11 - o/ 30,92) | | |  |  |
| Zapletalová Tereza | 89 | 1793 b. | 03 | Kotlářka | Machotová Jana | 90 | \*1343 b. | 05 | Kladno |
| (8,72 - 14,03 - 29,00) | | |  |  | ( 9,00 - d/21,03 - o/35,56) | | |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 1656 b. | 98 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 1083 b. | 19 | Hostivař |
| (8,93 - 14,23 - 29,70) | | |  |  | ( 8,90 – d/23,77 - o/19,45) | | |  |  |
| Prokšová Jana | 86 | 1532 b. | 00 | Kotlářka | Bulířová Jana | 79 | \*1059 b. | 94 | Hostivař |
| (8,9 - 14,5 - 29,4 ) | | |  |  | ( 8,90 - d/21,88 - o/20,00) | | |  |  |
| Přibylová Eliška | 95 | 1495 b. | 09 | Kotlářka | Vadlejchová Lucie | 85 | \*1046 b. | 00 | Kotlářka |
| (9,15 - 14,72 - 30,16) | | |  |  | ( 8,84 - d/20,64 - o/20,72) | | |  |  |
| Cafourková Magda | 88 | 1461 b. | 02 | Eden | Fiřtíková Barbora | 02 | 1020 b. | 16 | Kotlářka |
| (9,17 - 14,85 - 30,44) | | |  |  | ( 8,63 - d/18,51 - o/ 22,17) | | |  |  |
| Zábranská Kristýna | 87 | 1428 b. | 01 | Kotlářka | Dostálová Anna | 05 | 965 b. | 20 | Pacov |
| (8,9 - 14,6 - 30,7 ) | | |  |  | ( 7,15 - d/21,82 - o/ 21,08) | | |  |  |
| Brandová Věra | 86 | 1351 b. | 01 | Kotlářka | Lehnerová Natálie | 05 | 928 b. | 20 | Hostivař |
| (9,0 - 14,7 - 31,3 ) | | |  |  | ( 7,84 – d/22,03- o/16,51) | | |  |  |
| Hlaváčová Anna | 88 | 1246 b. | 02 | Eden | Samková Veronika | 88 | \* 922 b. | 02 | Hostivař |
| (9,46 - 15,31 - 31,59) | | |  |  | ( 7,90 - d/16,79 - o/21,02) | | |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 1234 b. | 02 | Eden | Táflová Kateřina | 89 | \*918 b. | 03 | Kotlářka |
| (9,52 - 15,57 - 31,43) | | |  |  | ( 8,16- d/16,35 - o/20,34) | | |  |  |
| Kovandová Kristýna | 87 | 1231 b. | 01 | Kotlářka | Marková Eliška | 84 | \*894 b. | 99 | Hostivař |
| (9,2 - 15,0 - 31,8 ) | | |  |  | ( 7,32 - d/18,22 - o/20,15) | | |  |  |
| Krutská Jiřina | 87 | 1211 b. | 01 | Kotlářka | Prokšová Jana | 86 | \*879 b. | 01 | Hostivař |
| (9,3 - 14,8 - 32,2 ) | | |  |  | ( 8,11 - d/19,60 -o/15,31) | | |  |  |
| Hniličková Lenka | 89 | 1184 b. | 03 | Kotlářka | Smutná Eliška | 80 | \*877 b. | 95 | Hostivař |
| (9,42 - 15,12 - 33,22) | | |  |  | ( 8,53 - d/13,78 - o/19,26) | | |  |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 1145 b. | 01 | Kotlářka | Tichá Barbora | 84 | \*861 b. | 99 | Hostivař |
| (9,3 - 15,3 - 32,2 ) | | |  |  | ( 7,31 - d/21,12 - o/15,60) | | |  |  |
| Hlaváčková Marie | 89 | 1135 b. | 03 | Kotlářka | Svobodová Alžběta | 00 | 860 b. | 15 | Hostivař |
| (9,46 - 15,41 - 33,25) | |  |  |  | ( 7,40 - d/21,39 - o/ 14,95) | | |  |  |
| Kindlová Barbora | 87 | 1048 b. | 01 | Kotlářka | Vyšínová Monika | 94 | \*823 b. | 08 | Juliska |
| (9,6 - 15,5 - 32,3 ) | | |  |  | ( 7,29 - d/15,22 - o/19,31) | | |  |  |
| Cafourková Tereza | 87 | 999 b. | 01 | Kotlářka | Cafourková Magda | 88 | \*822 b. | 03 | Hostivař |
| (9,5 - 15,3 - 34,1 ) | | |  |  | ( 7,86- d/13,21 - o/19,01) | | |  |  |
| Šumpelová Alexandra | 85 | 928 b. | 00 | Kotlářka | Tichá Romana | 03 | 820 b. | 17 | Hostivař |
| (9,6 - 15,7 - 34,1 ) | |  |  |  | ( 8,08 – d/16,87 - o/14,81) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Šumpelová Alexandra | 85 | \*812 b. | 00 | Hostivař |
| **Vrhačský pětiboj:** (kl/3,00-ko/3,00-di/1,00-oš/0,6-bř/7,26kg) | | | | | ( 7,92 - d/15,91 - o/15,87) | | |  |  |
| Machotová Jana | 90 | 2045 b. | 05 | Kladno | Havlová Karin | 06 | 798 b. | 20 | Pacov |
| (22,39 - 9,00 - 21,03 - 35,56 - 8,02) | | | | | ( 6,44 - d/14,53 - o/ 21,59) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Krublová Denisa | 03 | 789 b. | 17 | Hostivař |
| **Kladivo 3kg:** |  |  |  |  | ( 7,29 - d/17,77 - o/ 15,03) | | |  |  |
| Machotová Jana | 90 | 22,39 | 05 | Kladno | Králíčková Iva | 89 | \*784 b. | 03 | Hostivař |
| Dostálová Anna | 05 | 20,31 | 21 | Děkanka | ( 7,53- d/17,52 - o/14,12) | | |  |  |
| Hlaváčková Marie | 89 | 16,72 | 04 | Plzeň | Filípková Kateřina | 07 | 753 b. | 21 | Hostivař |
| Provazníková Julie | 03 | 15,65 | 18 | Děkanka | ( 8,78 - d/ NM - o/19,41 ) | | |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Břemeno 7,26kg:** |  |  |  |  | **3000m chůze:** |  |  |  |  |
| Machotová Jana | 90 | 8,02 | 05 | Kladno | Hlaváčková Marie | 89 | 20:56,34 | 04 | Ostrava |

-43-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Žákyně starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 600g:** |  |  |  |  | **Sedmiboj: \***oštěpem **6**00g | | | | |
| Machotová Jana | 90 | 35,56 | 05 | Kladno | Slavíková Veronika | 01 | 4198 b. | 16 | Pacov |
| Dvořáková Zuzana | 77 | 32,22 | 91 | Eden | (16,30 - 142 - 11,25 - 20,01 - 482 - 32,51 - 2:40,77) | | | | |
| Bulířová Jana | 79 | 31,64 | 94 | Eden | Králíčková Iva | 89 | \*3864 b. | 04 | Juliska |
| Bürgerová Markéta | 75 | 29,26 | 89 | Hostivař | (17,15 - 160 - 8,19 - 20,28 - 488 - 23,02 - 2:44,69) | | | | |
| Zaspalová Jana | 84 | 28,96 | 99 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 3370 b. | 19 | Juliska |
| Fritschová Linda | 75 | 28,06 | 90 | Přátelství | (16,59 - 141 - 8,19 – 21,46 - 450 – 20,48 - 2:51,19) | | | | |
| Zábranská Kristýna | 87 | 27,10 | 02 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 3342 b. | 0310 | Hostivař |
| Samková Veronika | 88 | 25,41 | 02 | Eden | (18,63 - 138 - 8,92 - 21,39 - 455 - 20,23 – 2:36,63) | | | | |
| Lorencová Kateřina | 81 | 24,42 | 96 | Strahov | Cafourková Magda | 88 | \*3198 b. | 03 | Eden |
| Vokatá Martina | 74 | 24,24 | 88 | Hostivař | (18,70 - 149 - 6,50 - 21,59 - 446 - 21,80 - 2:44,15) | | | | |
| Králíčková Iva | 89 | 23,02 | 04 | Juliska | Vyšínová Monika | 94 | \*3196 b. | 08 | Juliska |
| Buřičová Martina | 74 | 22,98 | 88 | Hostivař | (19,44 - 135 - 8,40 - 21,14 - 468 - 22,66 - 2:46,49) | | | | |
| Marková Eliška | 84 | 22,96 | 99 | Stromovka | Havlová Karin | 06 | 3010 b. | 0910 | Juliska |
| Cafourková Magda | 88 | 22,75 | 03 | Eden | (17,40 - 127 - 6,61 - 22,01 - 413 – 25,30 - 2:47,88) | | | | |
| Vyšínová Monika | 94 | 22,66 | 08 | Juliska | Miškovská Monika | 90 | \*2804 b. | 04 | Hostivař |
| Počtová Hana | 81 | 22,52 | 96 | Přátelství | (20,3 - 132 - 6,93 - 21,1 - 443 - 12,20 - 2:37,6 ) | | | | |
| Havlová Jarmila | 73 | 22,36 | 87 | malý Strahov | Prokšová Jana | 86 | \*2796 b. | 01 | Eden |
| Kovandová Kristýna | 87 | 22,22 | 02 | Přátelství | (20,74 - 132 - 8,36 - 21,35 - 339 - 19,47 - 2:36,16) | | | | |
| Drahorádová Julie | 80 | 21,84 | 94 | Hostivař | Dostálová Anna | 05 | 2648 b. | 20 | Děkanka |
| Mlýnková Alice | 86 | 21,70 | 01 | Hostivař | (19,94 - 123 - 7,50 -22,22 - 419 - 23,89 - 2:55,90) | | | | |
|  |  |  |  |  | Kovandová Kristýna | 87 | \*2639 b. | 03 | Hostivař |
| **50m:** |  |  |  |  | (20,1 - 127 - 8,13 - 22,1 - 439 - 20,33 - 3:00,9 ) | | | | |
| Košková Tereza | 78 | 7,20 | 93 | hala Strahov | Zapletalová Tereza | 89 | \*2589 b. | 03 | Hostivař |
| Lhotáková Pavla | 79 | 7,21 | 94 | hala Strahov | (20,2 - 127 - 8,23 - 21,2 - 408 - 15,47 - 2:58,2 ) | | | | |
| Pospíšilová Hana | 83 | 7,21 | 98 | hala Strahov | Jeřábková Eva | 85 | \*2536 b. | 00 | Hostivař |
| Vokatá Martina | 74 | 7,0 | 88 | hala Stromovka | (20,9 - 123 - 6,80 - 20,8 - 443 - 14,83 - 2:56,8 ) | | | | |
| Zapletalová Tereza | 89 | 7,24 | 03 | hala Strahov | Mlýnková Alice | 86 | \*2525 b. | 00 | Hostivař |
| Fremrová Dominika | 88 | 7,26 | 03 | hala Strahov | (18,8 - 129 - 6,23 - 23,6 - 404 - 17,62 - 2:46,1 ) | | | | |
| Jeřábková Eva | 85 | 7,36 | 00 | hala Strahov | Marková Anna | 06 | 2476 b. | 20 | Děkanka |
| Kovaříková Veronika | 83 | 7,43 | 98 | hala Strahov | (21,31 - 135 - 5,67 - 21,62 - 388 - 9,47-2:38,68) | | | | |
| Mlýnková Alice | 86 | 7,43 | 00 | hala Strahov | Machotová Jana | 90 | \*2429 b. | 05 | Hostivař |
| Bohuslavová Eva | 75 | 7,2 | 89 | hala Stromovka | (20,7 - 115 - 9,18 - 23,0 - 393 - 29,55 - 3:12,6 ) | | | | |
| Zikmundová Tereza | 82 | 7,50 | 96 | hala Strahov | Vadlejchová Lucie | 85 | \*2421 b. | 00 | Hostivař |
| Fryčová Kateřina | 85 | 7,3 | 00 | hala Strahov | (21,0 - 129 - 8,52 - 23,5 - 412 - 21,59 - 3:03,5 ) | | | | |
| Rýdlová Lucie | 77 | 7,3 | 92 | hala Strahov | Krutská Jiřina | 87 | \*2374 b. | 02 | Hostivař |
| Králíčková Iva | 89 | 7,60 | 03 | hala Strahov | (19,6 - 127 - 8,01 - 23,1 - 401 - 15,79 - 3:04,1 ) | | | | |
| Lichtenberková Lena | 77 | 7,67 | 91 | hala Strahov | Vávrová Sára | 87 | \*2356 b. | 01 | Hostivař |
| Kovandová Kristýna | 87 | 7,71 | 02 | hala Stromovka | (22,0 - 127 - 7,53 - 22,0 - 447 - 12,84 - 3:01,4 ) | | | | |
| Kolocová Kateřina | 74 | 7,5 | 88 | hala Stromovka | Pětivoká Markéta | 86 | \*2355 b. | 00 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 7,76 | 99 | hala Strahov | (20,1 - 126 - 7,66 - 23,9 - 395 - 19,40 - 2:56,4 ) | | | | |
| Mirošníková Zuzana | 75 | 7,79 | 89 | hala Strahov | Koželuhová Klára | 87 | \*2263 b. | 02 | Hostivař |
| Hápová Lucie | 82 | 7,91 | 96 | hala Strahov | (18,9 - 124 - 7,09 - 23,1 - 410 - 17,00 – 3:20,1 ) | | | | |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **50m př.:** |  |  |  |  | **Klasický pětiboj:** (dá + o/0,5+200m+d/0,75 + 800m) | | | | |
| Mlýnková Alice | 86 | 8,77 | 00 | hala Strahov | Slavíková Veronika | 01 | 2452 b. | 16 | Kotlářka |
| Vávrová Sára | 87 | 8,77 | 02 | hala Strahov | (463 - o/29,68 - 27,56 - d/26,44 - 2:50,37) | | | |  |
| Pětivoká Markéta | 86 | 8,9 | 00 | hala Strahov | Šimonová Lucie | 00 | 1055 b. | 15 | Kotlářka |
| Králíčková Iva | 89 | 9,14 | 03 | hala Strahov | (358 - o/12,49 - 33,75 - d/13,52 - 3:10,83) | | | |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 9,0 | 98 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Moravová Alena | 89 | 9,53 | 03 | hala Strahov | **Halový pětiboj:** | | | | |
| Pospíšilová Hana | 83 | 9,61 | 97 | hala Strahov | Šloufová Nela | 05 | 2380 b. | 20 | hala Jablonec |
| Pleštilová Alena | 77 | 9,81 | 91 | hala Strahov | (10,49 - 151 - 8,48 - 427 - 3:04,52) | | | |  |
| Bulířová Jana | 79 | 9,97 | 94 | hala Strahov | Marková Anna | 06 | 1861 b. | 20 | hala Jablonec |
| Vojtová Irena | 84 | 9,98 | 99 | hala Strahov | (12,23 - 136 - 5,30 - 389 - 2:43,90) | | | |  |
| Flieglová Jana | 79 | 10,0 | 93 | hala Strahov | Havlová Karin | 06 | 1695 b. | 20 | hala Jablonec |
|  |  |  |  |  | (11,23 - 118 – 5,97 - 394 - 3:02,74) | | | |  |
| **500m:** |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 1665 b. | 20 | hala Jablonec |
| Grycová Petra | 87 | 1:29,19 | 02 | Eden | (12,05 - 124 – 7,08 - 368 - 3:00,42) | | | |  |
| Hlaváčová Anna | 88 | 1:30,27 | 03 | Eden | Škrabánková Karol. | 06 | 1320 b. | 20 | hala Jablonec |
| Honová Pavla | 88 | 1:31,96 | 03 | 0605 | (12,48 - 118 - 5,75 - 347 - 3:12,39) | | | |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **600m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Přibylová Eliška | 95 | 1:48,68 | 09 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Moravová Alena | 89 | 1:48,79 | 04 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Prokšová Jana | 86 | 1:49,78 | 00 | Eden |  |  |  |  |  |
| Hlaváčová Anna | 88 | 1:52,17 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 1:58,11 | 03 | Kolín |  |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 2:00,4 | 15 | Hornoměcholupská |  |  |  |  |  |
| Černá Tereza | 02 | 2:07,84 | 17 | Děkanka |  |  |  |  |  |

-44-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

**Žákyně starší:** pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 60m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Palová, Miškovská, Králíčková | 31,32 | 04 | Ostrava |
| Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 31,35 | 03 | Česká Lípa |
| Mlýnková, Trková, Fryčová, Jeřábková | 31,63 | 00 | Třinec |
| Zapletalová, Palová, Honová, Králíčková | 31,69 | 04 | Děkanka |
| Zaspalová, Lukešová, Doležalová, Pospíšilová | 31,6 | 98 | Eden |
| Počtová, Lorencová, Zikmundová, Řeháková | 31,91 | 96 | Strahov |
| Mlýnková, Brandová, Fryčová, Jeřábková | 32,12 | 00 | Eden |
| Winzigová, Rýdlová, Churaňová, Lederová | 31,9 | 91 | Přátelství |
| Lohniská, Hechtová, Lhotáková, Košková | 31,9 | 93 | Eden |
| Mlýnková, Brandová, Fryčová, Jeřábková | 32,39 | 00 | Eden |
| Majerová, Bürgerová, Lederová, Bohuslavová | 32,2 | 89 | Přátelství |
| Počtová, Heřmánková, Lorencová, Řeháková | 32,3 | 96 | Hostivař |
| Bohuslavová, Bürgerová, Kolocová, Vokatá | 32,4 | 88 | Hostivař |
| Černá, Bürgerová, Lederová, Bohuslavová | 32,4 | 89 | Hostivař |
| Kovaříková, Lukešová, Zaspalová, Pospíšilová | 32,83 | 98 | Eden |
| Zábranská, Fišerová, Behenská, Prokšová | 32,84 | 01 | Eden |
| Nováková L., Bürgerová, Bohuslavová, Vokatá | 32,92 | 88 | Eden |
| Boudová, Marková, Dostálová, Šloufová | 33,02 | 20 | Děkanka |
| Lichtenberková, Rýdlová, Churaňová, Lederová | 33,05 | 91 | Eden |
| Ježková, Švamberková, Kubátová, Vokatá | 33,0 | 87 | Pekařka |
|  |  |  |  |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 52,54 | 03 | N. Včelnice |
| Zapletalová, Miškovská, Palová, Králíčková | 53,51 | 04 | Eden |
| Mlýnková, Brandová, Fryčová, Jeřábková | 53,80 | 00 | Stromovka |
| Majerová, Šímová B., Lederová, Bohuslavová | 54,10 | 90 | Strahov |
| Hápová, Lukešová, Kovaříková, Zikmundová | 53,9 | 97 | Stromovka |
| Lichtenberková, Malíková, Hechtová, Košková | 54,3 | 92 | Přátelství |
| Vladyková, Vodrážková, Bohuslavová, Lederová | 54,4 | 90 | Stromovka |
| Holešovská, Marková, Dostálová, Šloufová | 55,07 | 20 | Kotlářka |
| Šímová D., Majerová, Šímová B., Bohuslavová | 55,12 | 90 | Stromovka |
| Zikmundová, Hápová, Lorencová, Řeháková | 55,2 | 96 | Eden |
| Lichtenberková, Malíková, Rýdlová, Košková | 55,4 | 92 | Hostivař |
| Majerová, Vladyková, Vodrážková, Lederová | 55,5 | 90 | Přátelství |
| Kajínková J., Počtová, Lorencová, Řeháková | 55,8 | 95 | Děkanka |
| Hápová, Pospíšilová, Kovaříková, Zikmundová | 56,0 | 97 | M.Boleslav |
| Ridvanová, Dostálová, Tymlová, Šloufová, | 56,26 | 19 | Hostivař |
| Müllerová, Wernerová, Fritschová, Šímová D. | 56,7 | 90 | Přátelství |
| Macková, Poláková, Šťastná, Švamberková | 57,06 | 88 | Eden |
| Lohniská, Cvetlerová, Hechtová, Malíková | 58,5 | 93 | Nymburk |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 1:50,50 | 03 | Rošického |
| Zapletalová, Palová, Honová J., Králíčková | 1:53,26 | 04 | Rošického |
| Šloufová, Marková, Havlová, Dostálová | 1:59,93 | 20 | hala Stromovka |
| **3 x 300m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Honová J., Králíčková | 2:11,88 | 04 | Eden |
| Zapletalová, Králíčková, Fremrová | 2:13,29 | 03 | Česká Lípa |
| Doleželová, Lukešová, Pospíšilová | 2:15,7 | 98 | Hostivař |
| Mlýnková, Fryčová, Jeřábková | 2:16,30 | 00 | Třinec |
| Zapletalová, Moravová, Fremrová | 2:17,08 | 03 | Eden |
| Počtová, Lorencová, Řeháková | 2:17,77 | 96 | Strahov |
| Majerová, Lederová, Bohuslavová | 2:17,6 | 89 | Hostivař |
| Winzigová, Churaňová, Lederová | 2:18,0 | 91 | Jeseniova |
| Zapletalová, Králíčková, Červenková | 2:19,19 | 04 | hala Strahov |
| Mlýnková, Jeřábková, Brandová | 2:19,56 | 00 | hala Jablonec |
| Cafourková M., Moravová, Fremrová | 2:19,4 | 03 | Kotlářka |
| Zapletalová, Moravová, Králíčková | 2:19,67 | 04 | Ostrava |
| Zábranská, Behenská, Prokšová | 2:19,85 | 01 | Eden |
| Kovaříková, Pospíšilová, Zikmundová | 2:19,92 | 97 | Strahov |
| Zapletalová, Moravová, Králíčková | 2:19,67 | 04 | Ostrava |
| Churaňová, Košková, Rýdlová | 2:20,3 | 92 | Stromovka |
| Fryčová, Behenská, Brandová | 2:20,3 | 00 | Kotlářka |
| Kovaříková, Lukešová, Doleželová | 2:20,71 | 98 | Eden |
| Kajínková K., Kajínková J., Řeháková | 2:21,54 | 95 | Eden |
| Marková, Zaspalová, Pospíšilová | 2:21,95 | 98 | Eden |
| **4 x 300m:** |  |  |  |
| Ridvanová, Šloufová, Dostálová, Tymlová | 3:13,98 | 19 | Děkanka |
| Dostálová, Marková, Škrabánková, Havlová | 3:16,96 | 20 | Kotlářka |
| **4 x 400m:** |  |  |  |
| Zikmundová, Kajínková K., Řeháková, Počtová | 4:33,4 | 96 | Čáslav |
| Mlýnková, Brandová, Jeřábková, Fryčová | 4:38,27 | 00 | Stromovka |

-45-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci starší:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50m:** |  |  |  |  | **150m:** |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 6,53 | 91 | hala Strahov | Filip Jan | 91 | 17,69 | 06 | K. Vary |
| Rataj Zdeněk | 79 | 6,57 | 94 | hala Strahov | Rataj Zdeněk | 79 | 17,5 | 94 | Přátelství |
| Fait David | 86 | 6,64 | 01 | hala Strahov | Fait David | 86 | 17,89 | 01 | Eden |
| Tojšl Ondřej | 82 | 6,67 | 97 | hala Strahov | Kubernát Richard | 91 | 17,90 | 06 | hala Strahov |
| Vacek Michal | 87 | 6,75 | 02 | hala Strahov | Jareš Jakub | 80 | 17,7 | 95 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 6,76 | 00 | hala Strahov | Hradil Daniel | 91 | 17,95 | 06 | hala Strahov |
| Kotek Michal | 79 | 6,77 | 94 | hala Strahov | Šlouf Hynek | 02 | 18,05 | 17 | hala Stromovka |
| Matoušek Jan | 78 | 6,6 | 93 | Kotlářka | Hunal Jakub | 03 | 18,08 | 18 | Kotlářka |
| Korpoš Michal | 76 | 6,86 | 91 | hala Strahov | Vacek Michal | 87 | 18,21 | 02 | Třinec |
| Mojžíš František | 86 | 6,96 | 01 | hala Strahov | Bareš Lukáš | 86 | 18,22 | 01 | Strahov |
| Černík Jaroslav | 73 | 6,7 | 88 | hala Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 18,33 | 05 | Eden |
| Jareš Jakub | 80 | 7,0 | 94 | hala Stromovka | Kotrouš Jan | 85 | 18,1 | 00 | Juliska |
| Kuchař Jan | 86 | 7,1 | 00 | hala Strahov | Ornst Martin | 01 | 18,37 | 16 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 7,25 | 97 | hala Strahov | Gregor Martin | 06 | 18,53 | 21 | Přátelství |
| Ambrož Tomáš | 84 | 7,32 | 98 | hala Strahov | Knap Tomáš | 03 | 18,60 | 18 | hala Strahov |
| Řehák Martin | 84 | 7,32 | 98 | hala Strahov | Kuhn Miroslav | 90 | 18,62 | 05 | hala Strahov |
| Špejchlík David | 88 | 7,37 | 03 | hala Strahov | Tojšl Ondřej | 82 | 18,5 | 97 | Strahov |
| Kotrouš Jan | 85 | 7,38 | 99 | hala Strahov | Šalanda David | 02 | 18,79 | 17 | Děkanka |
| Cigler Jiří | 85 | 7,2 | 99 | hala Strahov | Brabec Tomáš | 80 | 18,6 | 95 | Hostivař |
| Hloušek Adam | 85 | 7,2 | 00 | hala Strahov | Černík Jaroslav | 73 | 18,7 | 88 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Rom Tomáš | 80 | 18,7 | 95 | Přátelství |
| **60m:** |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Brabec Tomáš | 80 | 7,1 | 95 | Čáslav | Filip Jan | 91 | 23,58 | 06 | Děkanka |
| Rataj Zdeněk | 79 | 7,49 | 94 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 24,16 | 06 | Děkanka |
| Fait David | 86 | 7,51 | 01 | Eden | Rádl Jakub | 91 | 24,38 | 06 | Děkanka |
| Filip Jan | 91 | 7,53 | 06 | Eden | Kubernát Richard | 91 | 24,3 | 06 | Jablonec |
| Jareš Jakub | 80 | 7,3 | 95 | Eden | Šlouf Hynek | 02 | 24,62 | 17 | Vlašim |
| Hunal Jakub | 03 | 7,59 | 18 | Kotlářka | Bareš Lukáš | 86 | 24,5 | 01 | Kotlářka |
| Šlouf Hynek | 02 | 7,60 | 17 | Pacov | Brabec Jiří | 73 | 24,6 | 88 | Přátelství |
| Kubernát Richard | 91 | 7,63 | 06 | Přátelství | Gregor Martin | 06 | 25,16 | 21 | Kotlářka |
| Hradil Daniel | 91 | 7,63 | 06 | Eden | Ornst Martin | 01 | 25,27 | 16 | Děkanka |
| Vacek Michal | 87 | 7,64 | 02 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 25,3 | 00 | Stromovka |
| Ornst Martin | 01 | 7,64 | 16 | Děkanka | Nehasil Radek | 73 | 25,4 | 88 | Přátelství |
| Hingar Petr | 76 | 7,69 | 91 | Strahov | Hunal Jakub | 03 | 25,69 | 18 | Podvinný mlýn |
| Knap Tomáš | 03 | 7,71 | 18 | hala Strahov | Šalanda David | 02 | 25,77 | 17 | Děkanka |
| Bareš Lukáš | 86 | 7,73 | 01 | hala Stromovka | Rom Tomáš | 80 | 25,6 | 95 | Hostivař |
| Tojšl Ondřej | 82 | 7,5 | 97 | Strahov | Zobač Tomáš | 92 | 25,86 | 07 | Děkanka |
| Gregor Martin | 06 | 7,77 | 21 | Podvinný mlýn | Brunner Martin | 73 | 25,8 | 88 | Přátelství |
| Novotný Jakub | 85 | 7,80 | 00 | Eden | Knap Tomáš | 03 | 26,12 | 18 | Podvinný mlýn |
| Kotek Michal | 79 | 7,81 | 94 | Eden | Rataj Zdeněk | 79 | 26,0 | 93 | Hostivař |
| Rádl Jakub | 91 | 7,82 | 06 | Eden | Novotný Jiří | 79 | 26,28 | 95 | Strahov |
| Korpoš Michal | 76 | 7,6 | 91 | Hostivař | Gabriel Petr | 78 | 26,2 | 92 | Hostivař |
| Gabriel Petr | 78 | 7,6 | 93 | Eden | Brabec Tomáš | 80 | 26,3 | 95 | Stromovka |
| **100m:** |  |  |  |  | **300m:** |  |  |  |  |
| Rataj Zdeněk | 79 | 11,7 | 94 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 37,92 | 06 | K.Vary |
| Filip Jan | 91 | 11,94 | 06 | Jablonec | Rádl Jakub | 91 | 38,27 | 06 | Děkanka |
| Brabec Jiří | 73 | 11,8 | 88 | Přátelství | Šlouf Hynek | 02 | 38,30 | 17 | hala Strahov |
| Tojšl Ondřej | 82 | 11,8 | 97 | Hostivař | Gabriel Petr | 78 | 38,47 | 93 | Eden |
| Kubernát Richard | 91 | 12,05 | 06 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 38,51 | 01 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 11,9 | 01 | Děkanka | Gregor Martin | 06 | 38,67 | 21 | Děkanka |
| Gregor Martin | 06 | 12,20 | 21 | Kotlářka | Fait David | 86 | 38,85 | 01 | Strahov |
| Hunal Jakub | 03 | 12,21 | 18 | Podvinný mlýn | Kotrouš Jan | 85 | 38,88 | 00 | Eden |
| Nehasil Radek | 73 | 12,0 | 88 | Přátelství | Kubernát Richard | 91 | 38,96 | 06 | K.Vary |
| Rom Tomáš | 80 | 12,0 | 95 | Hostivař | Ornst Martin | 01 | 39,01 | 16 | Stromovka |
| Hradil Daniel | 91 | 12,31 | 06 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 39,03 | 02 | Eden |
| Šlouf Hynek | 02 | 12,32 | 17 | Děkanka | Filip Jan | 91 | 39,23 | 06 | Přátelství |
| Zaspal Petr | 89 | 12,33 | 05 | Veleslavín | Jareš Jakub | 80 | 40,01 | 94 | Eden |
| Brabec Tomáš | 80 | 12,1 | 95 | Hostivař | Rataj Zdeněk | 79 | 40,1 | 93 | Hostivař |
| Kotrouš Jan | 85 | 12,1 | 00 | Děkanka | Cigler Jiří | 85 | 40,48 | 00 | hala Stromovka |
| Fait David | 86 | 12,1 | 01 | Hostivař | Hyška Jan | 07 | 40,62 | 21 | Děkanka |
| Ornst Martin | 01 | 12,43 | 16 | Děkanka | Tomeš Jakub | 91 | 40,72 | 06 | hala Stromovka |
| Hingar Petr | 76 | 12,44 | 91 | Přátelství | Hlaváč Jan | 94 | 40,79 | 09 | Děkanka |
| Vacek Michal | 87 | 12,2 | 02 | Eden | HejhalJaromír | 06 | 40,85 | 21 | Podvinný mlýn |
| Brunner Martin | 73 | 12,3 | 88 | Přátelství | Konopík Štěpán | 06 | 40,97 | 21 | Podvinný mlýn |
| Kuhn Miroslav | 90 | 12,57 | 05 | Děkanka | Kuhn Miroslav | 90 | 40,98 | 05 | hala Stromovka |
| Knap Tomáš | 03 | 12,60 | 18 | Kotlářka | Cvetler Martin | 76 | 40,8 | 91 | Hostivař |
| Mráz Pavel | 72 | 12,4 | 87 | Hostivař | Říha Michal | 91 | 41,24 | 06 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Tojšl Ondřej | 82 | 41,27 | 97 | Strahov |
| **100y:** |  |  |  |  | Novotný Jakub | 85 | 41,29 | 00 | hala Stromovka |
| Vaško Daniel | 05 | 14,77 | 19 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 41,39 | 00 | hala Strahov |

-46-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **400m:** |  |  |  |  | **800m:** |  |  |  |  |
| Rádl Jakub | 91 | 53,69 | 06 | Děkanka | Rádl Jakub | 91 | 2:06,22 | 06 | K.Vary |
| Bareš Lukáš | 86 | 55,61 | 01 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 2:07,57 | 91 | Eden |
| Brunner Martin | 73 | 57,70 | 88 | Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 2:08,46 | 05 | hala Strahov |
| Cvetler Martin | 76 | 57,6 | 91 | Hostivař | Edlman Martin | 90 | 2:08,94 | 05 | hala Strahov |
| Toman Zdeněk | 72 | 58,0 | 87 | Hostivař | Stolařík Radek | 79 | 2:09,7 | 94 | Stromovka |
| Vilím Eduard | 72 | 58,5 | 87 | Hostivař | Gregor Martin | 06 | 2:09,85 | 21 | Děkanka |
| Hlaváč Jan | 94 | 59,02 | 09 | Houštka | Kotrouš Jan | 85 | 2:10,64 | 00 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 59,14 | 05 | Houštka | Tomeš Jakub | 91 | 2:11,29 | 06 | hala Strahov |
| Fraitag Josef | 72 | 59,0 | 87 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 2:11,54 | 88 | Eden |
| Mráz Pavel | 72 | 59,7 | 87 | Hostivař | Hlaváč Jan | 94 | 2:13,81 | 09 | Děkanka |
| Berka Michal | 74 | 59,9 | 89 | Eden | Černý Viktor | 82 | 2:14,31 | 97 | Strahov |
| Brabec Jiří | 73 | 60,3 | 87 | Hostivař | Suchý Jan | 79 | 2:14,4 | 93 | Třinec |
| Machač Vojtěch | 76 | 60,4 | 91 | Hostivař | Machač Vojtěch | 76 | 2:15,7 | 91 | hala Stromovka |
| Edlman Tomáš | 90 | 60,76 | 05 | Houštka | Hradil Daniel | 91 | 2:16,1 | 06 | Hostivař |
| Jašek Pavel | 72 | 61,2 | 87 | Hostivař | Konopík Štěpán | 06 | 2:16,47 | 21 | Děkanka |
| Hingar Petr | 76 | 61,8 | 90 | Hostivař | Kasl David | 76 | 2:17,2 | 91 | hala Stromovka |
| Horevaj Jan | 73 | 62,2 | 87 | Hostivař | Doubek Jan | 78 | 2:17,2 | 93 | hala Stromovka |
| Böck Adam | 87 | 62,66 | 02 | Eden | Machač Jindřich | 77 | 2:17,56 | 92 | Strahov |
| Machač Jindřich | 77 | 62,7 | 91 | Hostivař | Böck Adam | 87 | 2:18,01 | 02 | Eden |
| Kasl David | 76 | 63,0 | 90 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 2:18,17 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Grusa Jan | 79 | 2:19,7 | 94 | Stromovka |
| **500m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Rádl Jakub | 91 | 1:12,00 | 06 | Eden | **1000m:** |  |  |  |  |
| Cvetler Martin | 76 | 1:15,3 | 91 | Hostivař | Cvetler Martin | 76 | 2:51,2 | 91 | hala Strahov |
| Edlman Martin | 90 | 1:17,12 | 05 | Eden | Stolařík Radek | 79 | 2:54,7 | 94 | hala Stromovka |
| Hlaváč Jan | 94 | 1:17,63 | 09 | Eden | Horevaj Jan | 73 | 2:56,0 | 88 | hala Stromovka |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:18,59 | 05 | Eden | Machač Vojtěch | 76 | 2:58,1 | 91 | hala Strahov |
| Hlaváč Jakub | 87 | 1:19,52 | 02 | Eden | Cigler Luděk | 83 | 2:58,74 | 98 | Eden |
| Kasl David | 76 | 1:19,7 | 91 | Hostivař | Rádl Jakub | 91 | 2:58,79 | 06 | Kotlářka |
| Böck Adam | 87 | 1:20,10 | 02 | Eden | Šlouf Hynek | 02 | 2:59,63 | 17 | Houštka |
| Machač Vojtěch | 76 | 1:20,0 | 91 | Hostivař | Edlman Martin | 90 | 3:02,07 | 05 | hala Stromovka |
| Bareš Lukáš | 86 | 1:20,44 | 00 | hala Stromovka | Gregor Martin | 06 | 3:02,28 | 21 | Mor.Třebová |
| Machač Jindřich | 77 | 1:21,6 | 91 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 3:02,45 | 05 | Juliska |
| Černý Viktor | 82 | 1:23,0 | 97 | Hostivař | Konopík Štěpán | 06 | 3:02,59 | 21 | Mor.Třebová |
| Panáček Adam | 93 | 1:23,25 | 08 | Eden | Machač Jindřich | 77 | 3:03,0 | 92 | Hostivař |
| Čejka Ladislav | 87 | 1:30,38 | 02 | Eden | Hingar Petr | 76 | 3:04,62 | 91 | Strahov |
| Toman Zdeněk | 72 | 1:32,0 | 87 | Hostivař | Edlman Tomáš | 90 | 3:04,63 | 05 | hala Stromovka |
| Jašek Pavel | 72 | 1:32,2 | 87 | Hostivař | Veselý František | 02 | 3:05,18 | 17 | Houštka |
| Sakař Radek | 72 | 1:33,4 | 87 | Hostivař | Doubek Jan | 78 | 3:05,0 | 93 | Hostivař |
| Macků Jan | 83 | 1:38,2 | 97 | Hostivař | Böck Adam | 87 | 3:06,36 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Kačer Martin | 80 | 3:06,69 | 95 | Strahov |
| **600m:** |  |  |  |  | Kasl David | 76 | 3:07,0 | 91 | hala Strahov |
| Rádl Jakub | 91 | 1:29,47 | 06 | Nové Zámky | Bareš Lukáš | 86 | 3:07,42 | 00 | hala Stromovka |
| Stolařík Radek | 79 | 1:33,7 | 94 | hala Strahov | Čejka Pavel | 91 | 3:10,78 | 06 | Juliska |
| Edlman Martin | 90 | 1:38,22 | 05 | hala Stromovka | **1500m:** |  |  |  |  |
| Jareš Jakub | 80 | 1:38,8 | 94 | hala Stromovka | Cvetler Martin | 76 | 4:19,95 | 91 | Č. Budějovice |
| Hlaváč Jakub | 87 | 1:40,09 | 02 | Eden | Stolařík Radek | 79 | 4:22,6 | 94 | Eden |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:40,39 | 05 | hala Stromovka | Machač Vojtěch | 76 | 4:33,79 | 91 | Eden |
| Hlaváč Jan | 94 | 1:40,59 | 09 | Děkanka | Edlman Tomáš | 90 | 4:34,2 | 05 | Děkanka |
| Böck Adam | 87 | 1:41,58 | 02 | Eden | Edlman Martin | 90 | 4:35,24 | 05 | Břeclav |
| Ornst Martin | 01 | 1:43,2 | 15 | Hornoměcholupská | Doubek Jan | 78 | 4:36,0 | 93 | Eden |
| Doubek Jan | 78 | 1:43,68 | 93 | hala Stromovka | Horevaj Jan | 73 | 4:36,8 | 88 | Přátelství |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:46,23 | 04 | hala Stromovka | Kohout David | 75 | 4:37,44 | 90 | Juliska |
| Čejka Ladislav | 87 | 1:47,00 | 01 | Eden | Machač Jindřich | 77 | 4:39,8 | 92 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 4:41,59 | 98 | Eden |
| **míle:** |  |  |  |  | Černý Viktor | 82 | 4:45,1 | 97 | Děkanka |
| Edlman Martin | 90 | 5:06,9 | 05 | Hostivař | Konopík Štěpán | 07 | 4:47,64 | 21 | Kotlářka |
| Edlman Tomáš | 90 | 5:07,7 | 05 | Hostivař | Kasl David | 76 | 4:50,21 | 90 | Juliska |
| Rádl Jakub | 91 | 5:09,55 | 06 | Kolín | Panáček Adam | 93 | 4:52,49 | 08 | Stromovka |
| Stolařík Radek | 79 | 5:10,5 | 93 | hala Strahov | Hlaváč Jakub | 87 | 4:55,15 | 02 | Eden |
| Hlaváč Jakub | 87 | 5:21,3 | 02 | Kotlářka | Doubek Filip | 78 | 4:57,0 | 93 | Přátelství |
| Bareš Lukáš | 86 | 5:30,5 | 01 | Kotlářka | Böck Adam | 87 | 4:59,20 | 02 | Eden |
| Kasl David | 76 | 5:33,51 | 91 | Přátelství | Valigurský |  | 4:59,9 | 87 | Hostivař |
| Doubek Jan | 78 | 5:49,0 | 92 | hala Strahov | Fraitag Josef | 72 | 5:02,8 | 87 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 5:56,1 | 01 | Kotlářka | Kučera Aleš | 80 | 5:03,1 | 95 | Eden |
| Skopec Michal | 81 | 5:59,22 | 95 | Strahov |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **2000m:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Kohout David | 75 | 6:28,8 | 90 | Strahov |
|  |  |  |  |  | Cvetler Martin | 76 | 6:30,9 | 90 | Strahov |
|  |  |  |  |  | Machač Vojtěch | 76 | 7:05,6 | 90 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-47-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Žáci starší: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **3000m:** |  |  |  |  | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Stolařík Radek | 79 | 9:32,9 | 94 | Stromovka | Bareš Lukáš | 86 | 28,10 | 01 | Eden |
| Horevaj Jan | 73 | 9:53,7 | 88 | Juliska | Nejedlý Adam | 88 | 28,83 | 03 | Přátelství |
| Kohout David | 75 | 9:54,5 | 90 | Strahov | Cigler Jiří | 85 | 29,06 | 00 | Třinec |
| Edlman Martin | 90 | 10:11,09 | 05 | hala Stromovka | Novotný Jakub | 85 | 29,3 | 00 | Kotlářka |
| Doubek Jan | 78 | 10:11,8 | 92 | Přátelství | Hradil Daniel | 91 | 29,9 | 05 | Veleslavín |
| Edlman Tomáš | 90 | 10:13,83 | 05 | hala Stromovka | Vyšín Stanislav | 89 | 30,51 | 04 | Eden |
| Cvetler Martin | 76 | 10:15,2 | 91 | Kotlářka | Hingar Petr | 76 | 30,6 | 91 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 10:15,9 | 91 | Kotlářka | Knap Tomáš | 03 | 31,03 | 18 | Přátelství |
| Machač Jindřich | 77 | 10:22,5 | 92 | Přátelství | Palkoska Michal | 76 | 30,8 | 90 | Riegrovy sady |
| Černý Viktor | 82 | 10:34,8 | 96 | Hostivař | Rychlík Jakub | 01 | 31,78 | 16 | Stromovka |
| Kasl David | 76 | 10:55,9 | 90 | Děkanka | Křivánek Pavel | 77 | 32,2 | 91 | Hostivař |
| Loužný Tomáš | 91 | 11:15,54 | 06 | hala Strahov | Doubek Radek | 78 | 32,2 | 93 | Stromovka |
| Michalík Lukáš | 77 | 11:58,2 | 91 | Kotlářka | Edlman Tomáš | 90 | 32,52 | 02 | Břeclav |
| Tuček Pavel | 82 | 12:20,8 | 96 | Hostivař | Wagenknecht Martin | 93 | 32,79 | 08 | Juliska |
| Vilímec Petr | 90 | 12:46,04 | 05 | Břeclav | Severa Filip | 01 | 32,94 | 16 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Vejsada Daniel | 82 | 33,16 | 97 | Strahov |
| **60m př.:** 84cm / 8,5m |  |  |  |  | Skopec Vladimír | 82 | 33,1 | 97 | Strahov |
| Hradil Daniel | 91 | 8,91 | 06 | hala Strahov | Kavan Vojtěch | 07 | 33,32 | 21 | Podvinný mlýn |
| Nejedlý Adam | 88 | 8,93 | 03 | hala Strahov | Toul Marek | 06 | 33,38 | 21 | Podvinný mlýn |
| Novotný Jakub | 85 | 9,26 | 00 | hala Jablonec | Kotrouš Jan | 85 | 33,2 | 99 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 9,39 | 01 | hala Stromovka | Šalanda David | 02 | 33,49 | 16 | Děkanka |
| Rychlík Jakub | 01 | 9,69 | 16 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Čejka Pavel | 91 | 9,79 | 06 | hala Strahov | **400m př.:**  91cm |  |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 9,83 | 00 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 1:10,6 | 00 | Riegrovy sady |
| Šlouf Hynek | 02 | 9,86 | 17 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Veselý František | 02 | 9,89 | 17 | hala Stromovka | **1500m př.:** |  |  |  |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | 9,97 | 04 | hala Strahov | Doubek Jan | 78 | 4:52,90 | 93 | Eden |
| Konopík Štěpán | 06 | 10,11 | 21 | Mor.Třebová | Horevaj Jan | 73 | 4:54,07 | 88 | Eden |
| Hradil Ondřej | 95 | 10,12 | 10 | hala Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 4:57,26 | 05 | Děkanka |
| Říha Michal | 91 | 10,49 | 06 | hala Stromovka | Kasl David | 76 | 5:19,47 | 91 | Eden |
| Severa Filip | 01 | 10,51 | 16 | hala Stromovka | Machač Jindřich | 77 | 5:20,31 | 92 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 10,55 | 99 | hala Juliska | Doubek Filip | 73 | 5:24,83 | 88 | Eden |
| Ornst Martin | 01 | 10,67 | 16 | hala Stromovka | Knap Tomáš | 03 | 6:00,05 | 17 | Děkanka |
| Knap Tomáš | 03 | 10,69 | 17 | hala Stromovka | Červený Jonáš | 07 | 6:02,54 | 21 | Podvinný mlýn |
| Kubernát Richard | 91 | 10,84 | 06 | hala Stromovka | Grulich Lukáš | 06 | 6:27,21 | 21 | Podvinný mlýn |
| Šebek Filip | 02 | 10,89 | 17 | hala Strahov | Šimek Vítězslav | 02 | 6:40,26 | 16 | Děkanka |
| Lazar Jan | 05 | 11,19 | 20 | hala Jablonec | Toul Marek | 06 | 6:40,30 | 1706 | Podvinný mlýn |
| Kovář Martin | 06 | 11,22 | 20 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **60m př.:**  91cm/9,14m |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | 9,67 | 03 | tunel Juliska |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **100m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 13,96 | 91 | Eden |  |  |  |  |  |
| Bareš Lukáš | 86 | 14,58 | 01 | Eden |  |  |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | 14,60 | 03 | Česká Lípa |  |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 14,5 | 00 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Kačer Martin | 80 | 14,98 | 95 | Strahov | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 15,01 | 06 | Eden | Rataj Zdeněk | 79 | 613 | 94 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 15,27 | 00 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 607 | 03 | hala Strahov |
| Tojšl Adam | 78 | 15,1 | 93 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 599 | 00 | Eden |
| Hradil Ondřej | 95 | 15,43 | 10 | Juliska | Brabec Tomáš | 80 | 597 | 95 | Děkanka |
| Gabriel Petr | 78 | 15,5 | 92 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 593 | 06 | Kotlářka |
| Šlouf Hynek | 02 | 16,18 | 17 | Houštka | Ornst Martin | 01 | 587 | 16 | hala Strahov |
| Doubek Radek | 78 | 16,29 | 93 | Eden | Zaspal Petr | 89 | 574 | 04 | Přátelství |
| Rychlík Jakub | 01 | 16,35 | 16 | Eden | Špejchlík David | 88 | 571 | 03 | Hostivař |
| Zaspal Petr | 89 | 16,42 | 04 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 570 | 01 | Strahov |
| Matoušek Jan | 78 | 16,43 | 93 | Strahov | Hradil Ondřej | 95 | 569 | 10 | Děkanka |
| Veselý František | 02 | 16,46 | 17 | Houštka | Jareš Jakub | 80 | 568 | 95 | Strahov |
| Hečko Jan | 97 | 16,50 | 12 | Houštka | Lazar Filip | 01 | 561 | 16 | hala Strahov |
| Vejsada Daniel | 82 | 16,54 | 97 | Strahov | Vyšín Stanislav | 89 | 560 | 04 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | 16,62 | 09 | Juliska | Hunal Jakub | 03 | 557 | 18 | Děkanka |
| Čejka Pavel | 91 | 16,83 | 06 | Juliska | Gabriel Petr | 78 | 555 | 93 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Cigler Jiří | 85 | 555 | 00 | Eden |
| **110m př. :** 107cm |  |  |  |  | Kačer Martin | 80 | 552 | 95 | Děkanka |
| Cigler Jiří | 85 | 21,3 | 00 | Děkanka | Hunal Jakub | 03 | 552 | 17 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Kuhn Miroslav | 90 | 550 | 05 | Břeclav |
| **300m př.:** |  |  |  |  | Fait David | 86 | 545 | 01 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 44,12 | 01 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 538 | 00 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 48,23 | 00 | Eden | Ševčík Jaroslav | 91 | 537 | 06 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Filip Jan | 91 | 536 | 06 | Kotlářka |

-48-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Žáci starší: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Výška:** |  |  |  |  | **Koule 4kg:** |  |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | 191 | 03 | hala Strahov | Vadlejch Jakub | 90 | 15,95 | 05 | Děkanka |
| Hingar Petr | 76 | 177 | 91 | Eden | Hrdý Tomáš | 83 | 15,32 | 98 | Brno |
| Noll Marek | 74 | 170 | 89 | Přátelství | Hingar Petr | 76 | 15,07 | 91 | hala Strahov |
| Krybus Radek | 89 | 169 | 04 | Eden | Břenda Daniel | 06 | 14,71 | 21 | Hostivař. |
| Cigler Jiří | 85 | 168 | 00 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 14,14 | 03 | hala Stromovka |
| Špejchlík David | 88 | 167 | 03 | Eden | Severín Michal | 88 | 13,71 | 03 | Eden |
| Veselý František | 02 | 167 | 17  0810 | Houštka | Fait David | 86 | 13,66 | 01 | Kotlářka |
| Zaspal Petr | 89 | 166 | 04 | Eden | Hunal Jakub | 03 | 13,33 | 17 | Hostivař |
| Skopec Michal | 81 | 163 | 96 | Nymburk | Matoušek Jan | 78 | 13,23 | 93 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 161 | 05 | Juliska | Kačer Martin | 80 | 13,04 | 95 | Hostivař |
| Šlouf Hynek | 02 | 161 | 17 | Houštka | Rašín Martin | 90 | 13,04 | 05 | Kladno |
| Mráz Pavel | 72 | 160 | 87 | malý Strahov | Šafanda Filip | 85 | 12,91 | 00 | Kotlářka |
| Noll Jakub | 72 | 160 | 87 | malý Strahov | Jareš Jakub | 80 | 12,74 | 95 | Eden |
| Berka Michal | 74 | 160 | 89 | Strahov | Čejka Pavel | 91 | 11,79 | 06 | Juliska |
| Hošek Michal | 77 | 160 | 92 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 11,78 | 17 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 160 | 97 | Riegrovy sady | Ambrož Tomáš | 84 | 11,76 | 99 | Stromovka |
| Suchý Jan | 79 | 158 | 93 | Stromovka | Říha Michal | 91 | 11,76 | 06 | hala Stromovka |
| Kačer Martin | 80 | 158 | 95 | Eden | Macháček Stanislav | 94 | 11,73 | 09 | Juliska |
| Šafanda Filip | 85 | 158 | 00 | Kotlářka | Hošek Michal | 77 | 11,47 | 92 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 158 | 17 | hala Stromovka | Petrovič Michal | 81 | 11,47 | 96 | Hostivař |
| Hrdý Tomáš | 83 | 156 | 98 | Děkanka | Severín David | 85 | 11,40 | 00 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| **Tyč:** |  |  |  |  | Vadlejch Jakub | 90 | 51,40 | 05 | Kladno |
| Berka Michal | 74 | 370 | 89 | Vítkovice | Jareš Jakub | 80 | 44,24 | 95 | Hostivař |
| Noll Marek | 74 | 350 | 89 | Vítkovice | Matoušek Jan | 78 | 42,36 | 93 | Přátelství |
| Nejedlý Adam | 88 | 330 | 03 | Eden | Rašín Martin | 90 | 42,30 | 05 | Břeclav |
| Poláček Marek | 74 | 270 | 89 | Hostivař | Kačer Martin | 80 | 41,90 | 95 | Strahov |
| Hingar Petr | 76 | 260 | 91 | Strahov | Hrdý Tomáš | 83 | 41,21 | 98 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 250 | 01 | Eden | Říha Michal | 91 | 40,34 | 06 | Eden |
| Hradil Daniel | 91 | 250 | 05 | Juliska | Nejedlý Adam | 88 | 37,71 | 03 | Eden |
| Matoušek Jan | 78 | 240 | 93 | Přátelství | Veselý František | 02 | 36,74 | 17 | Juliska |
| Kačer Martin | 80 | 240 | 95 | Strahov | Severín Michal | 88 | 36,47 | 03 | Děkanka |
| Jareš Jakub | 80 | 240 | 95 | Přátelství | Šafanda Filip | 85 | 36,31 | 00 | Přátelství |
| Macháček Stanislav | 94 | 230 | 09 | Juliska | Čejka Pavel | 91 | 35,99 | 06 | Juliska |
| Veselý František | 02 | 230 | 17 | Houštka | Břenda Daniel | 06 | 35,89 | 21 | Podvinný mlýn |
| Jašek Pavel | 72 | 220 | 87 | Hostivař | Hingar Petr | 76 | 35,80 | 91 | Strahov |
| Cigler Jiří | 85 | 220 | 00 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 35,77 | 04 | Hostivař |
| Brabec Jiří | 73 | 215 | 88 | Hostivař | Hynouš Petr | 78 | 35,28 | 93 | Stromovka |
| Zaspal Petr | 89 | 215 | 04 | Juliska | Macháček Stanislav | 94 | 35,18 | 09 | Eden |
| Glogr Jan | 99 | 215 | 14 | Juliska | Veselý František | 02 | 33,98 | 16 | Stromovka |
| Klesňák Jan | 05 | 211 | 20 | Hostivař | Severín David | 85 | 33,43 | 00 | Přátelství |
| Skopec Michal | 81 | 210 | 95 | Přátelství | Novotný Jakub | 85 | 33,31 | 00 | Hostivař |
| Lazar Jan | 05 | 210 | 19 | Houštka | Novotný Jiří | 79 | 32,98 | 94 | Eden |
|  |  |  |  |  | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | Vadlejch Jakub | 90 | 57,67 | 05 | Juliska |
| Kotrouš Jan | 85 | 12,68 | 00 | Riegrovy sady | Severín Michal | 88 | 47,90 | 03 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 11,84 | 00 | Riegrovy sady | Hingar Petr | 76 | 45,46 | 91 | Eden |
| Zaspal Petr | 89 | 11,80 | 04 | Pekařka | Nejedlý Adam | 88 | 45,06 | 03 | Eden |
| Kačer Martin | 80 | 11,74 | 95 | Riegrovy sady | Jareš Jakub | 80 | 44,72 | 95 | Strahov |
| Cigler Jiří | 85 | 11,32 | 00 | Riegrovy sady | Matoušek Jan | 78 | 44,18 | 93 | Strahov |
| Severín David | 85 | 10,50 | 00 | Hostivař | Hrdý Tomáš | 83 | 42,96 | 98 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 10,47 | 00 | Hostivař | Poláček Marek | 74 | 42,04 | 89 | Stromovka |
| Rašín Martin | 90 | 10,35 | 05 | Hostivař | Břenda Daniel | 06 | 41,13 | 21 | Přátelství |
| Cigler Luděk | 83 | 10,27 | 98 | Hostivař | Vyšín Stanislav | 89 | 40,52 | 04 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 10,22 | 99 | Hostivař | Rašín Martin | 90 | 40,31 | 05 | Eden |
| Hrdý Tomáš | 83 | 9,99 | 98 | Hostivař | Veselý František | 02 | 39,71 | 17 | Houštka |
| Vilímec Petr | 90 | 9,65 | 05 | Hostivař | Kačer Martin | 80 | 39,32 | 95 | Hostivař |
| Hošek Michal | 77 | 9,28 | 92 | Hostivař | Čejka Pavel | 91 | 39,05 | 06 | Eden |
| Doubek Radek | 78 | 9,20 | 92 | Hostivař | Severín David | 85 | 38,81 | 00 | Přátelství |
| Čejka Pavel | 91 | 9,02 | 05 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 37,73 | 17 | Houštka |
| Hudec Lukáš | 77 | 9,01 | 92 | Hostivař | Šafanda Filip | 85 | 37,30 | 00 | Stromovka |
| Tadiál Lukáš | 77 | 9,00 | 92 | Hostivař | Korpoš Michal | 76 | 37,20 | 91 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Hradil Daniel | 91 | 37,12 | 06 | Kotlářka |
| **Kladivo 3kg:** |  |  |  |  | Novotný Jiří | 79 | 36,16 | 94 | Strahov |
| Cigler Jiří | 85 | 30,72 | 00 | Kotlářka | Bareš Lukáš | 86 | 34,98 | 01 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 28,87 | 00 | Kotlářka | Macháček Stanislav | 94 | 34,91 | 09 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | **Oštěp 700g:** |  |  |  |  |
| **Břemeno 10kg:** |  |  |  |  | Šlouf Hynek | 02 | 36,42 | 17 | Juliska |
| Rašín Martin | 90 | 10,37 | 05 | Kladno |  |  |  |  |  |
| Čejka Pavel | 91 | 9,69 | 06 | Kladno |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-49-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Žáci starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Kladivo 4kg:** |  |  |  |  | **Koule 5kg:** |  |  |  |  |
| Rašín Martin | 90 | 35,16 | 05 | Kladno | Vadlejch Jakub | 90 | 13,08 | 05 | Eden |
| Hynouš Petr | 78 | 34,26 | 93 | Třinec | Hrdý Tomáš | 83 | 13,01 | 98 | Děkanka |
| Vadlejch Jakub | 90 | 33,23 | 05 | Eden | Kačer Martin | 80 | 11,84 | 95 | Přátelství |
| Brabec Tomáš | 80 | 33,20 | 95 | Eden | Čejka Pavel | 91 | 9,87 | 06 | Děkanka |
| Hrdý Tomáš | 83 | 33,09 | 98 | Eden | Poláček Marek | 73 | 9,61 | 88 | Hostivař |
| Kačer Martin | 80 | 31,40 | 95 | Eden | Hynouš Petr | 78 | 9,57 | 93 | Strahov |
| Čejka Pavel | 91 | 27,99 | 06 | Kladno | Toman Zdeněk | 72 | 8,71 | 87 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 27,62 | 09 | Eden | Fraitag Josef | 72 | 8,54 | 87 | Hostivař |
| Říha Michal | 91 | 27,36 | 06 | Eden | Mráz Pavel | 72 | 8,14 | 87 | malý Strahov |
| Jareš Jakub | 80 | 27,10 | 95 | Děkanka | Sakař Radek | 72 | 7,90 | 87 | Hostivař |
| Kašpar Adam | 94 | 27,05 | 09 | Děkanka | Noll Jakub | 72 | 7,53 | 87 | Hostivař |
| Vyšín Stanislav | 89 | 26,25 | 04 | Děkanka | Jašek Pavel | 72 | 7,10 | 87 | Hostivař |
| Severín David | 85 | 25,88 | 00 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 25,50 | 98 | Eden | **Disk 1,5kg:** |  |  |  |  |
| Šafanda Filip | 85 | 25,26 | 00 | Děkanka | Vadlejch Jakub | 90 | 40,63 | 05 | Eden |
| Zaspal Petr | 89 | 24,50 | 04 | Děkanka | Kačer Martin | 80 | 32,04 | 95 | Přátelství |
| Bareš Lukáš | 86 | 24,48 | 01 | Děkanka | Matoušek Jan | 78 | 29,90 | 93 | Strahov |
| Valenta Pavel | 83 | 23,85 | 98 | Děkanka | Hrdý Tomáš | 83 | 27,98 | 98 | Eden |
| Severín Michal | 88 | 23,33 | 02 | Eden | Hynouš Petr | 78 | 27,36 | 93 | Strahov |
| Mojžíš František | 86 | 21,42 | 01 | Kotlářka | Brabec Jiří | 73 | 25,84 | 88 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Poláček Marek | 73 | 24,34 | 89 | Hostivař |
| **Vrhačský trojboj:** |  |  |  |  | Fraitag | 72 | 22,36 | 87 | Hostivař |
| Vadlejch Jakub | 90 | 2127 b. | 05 | Juliska | Mráz Pavel | 72 | 20,46 | 87 | malý Strahov |
| (13,93 - d/48,04 - o/48,94) | | |  |  | Sýkora |  | 17,96 | 87 | Hostivař |
| Jareš Jakub | 80 | 1784 b. | 95 | Hostivař | Jašek Pavel | 72 | 17,96 | 87 | Hostivař |
| (11,61 - d/41,58 - o/44,24) | | |  |  | Toman Zdeněk | 72 | 17,66 | 87 | Hostivař |
| Rašín Martin | 90 | 1718 b. | 05 | Kladno |  |  |  |  |  |
| (13,04 - d/38,15 - o/38,54) | | |  |  | **Devítiboj:** |  |  |  |  |
| Kačer Martin | 80 | 1710 b. | 95 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 5361 b. | 03 | Eden |
| (12,78 - d/37,98 - o/39,32) | | |  |  | (14,80 - 37,71 - 330 - 45,06 - 8,02 - 605 - 13,67 - 185 - 3:14,23) | | | | |
| Břenda Daniel | 06 | 1706 b. | 21 | Hostivař | Kačer Martin | 80 | 4736 b. | 95 | Strahov |
| (14,71 - d/ 32,14 - o/38,96 ) | | |  |  | (14,98 - 41,90 - 240 - 38,86 - 8,14 - 542 - 12,60 - 157 - 3:06,67) | | | | |
| HrdýTomáš | 83 | 1653 b. | 98 | Hostivař | Jareš Jakub | 80 | 4473 b. | 95 | Strahov |
| (11,77 - d/41,21 - o/35,11) | | |  |  | (17,06 - 40,84 - 240 - 44,72 - 7,97 - 568 - 11,74 - 151 - 3:17,80) | | | | |
| Matoušek Jan | 78 | 1636 b. | 93 | Hostivař | Veselý František | 02 | 4243 b. | 17 | Houštka |
| (12,64 - d/32,82 - o/42,02) | | |  |  | (16,46 - 35,15 - 230 - 39,71 - 8,32 - 503 - 10,34 - 230 - 3:05,18) | | | | |
| Čejka Pavel | 91 | 1556 b. | 06 | Juliska | Bareš Lukáš | 86 | 4218 b. | 01 | Eden |
| (11,56 - d/35,99 - o/36,53) | | |  |  | (14,90 - 28,15 - 250 - 34,98 - 7,89 - 544 - 9,02 - 151 - 3:09,84) | | | | |
| Severín David | 85 | 1499 b. | 00 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 4168 b. | 05 | Juliska |
| (11,40 - d/32,60 - o/37,99) | | |  |  | (15,68 - 25,85 - 250 - 30,02 - 7,92 - 542 - 9,42 - 161 - 3:02,54) | | | | |
| Hunal Jakub | 03 | 1396 b. | 17 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 4067 b. | 17 | Houštka |
| (13,33 -d/28,14 -o/28,67) | | |  |  | (16,18 - 26,99 - 0 - 37,73 - 7,85 - 513 - 10,73 - 161 - 2:59,63) | | | | |
| Veselý František | 02 | 1364 b. | 16 | Hostivař | Matoušek Jan | 78 | 4021 b. | 93 | Strahov |
| ( 9,85 -d/29,81 -o/38,92) | | |  |  | (16,43 - 41,90 - 240 - 44,18 - 7,92 - 0 - 12,64 - 139 - 3:17,18) | | | | |
| Hošek Michal | 77 | 1328 b. | 92 | Hostivař | Čejka Pavel | 91 | 3926 b. | 06 | Juliska |
| (11,47 - d/28,30 - o/31,66) | | |  |  | (16,83 - 33,65 - 200 - 37,90 - 8,45 - 508 - 11,79 - 143 - 3:10,78) | | | | |
| Šlouf Hynek | 02 | 1322 b. | 17 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 3921 b. | 00 | Eden |
| (11,78 -d/25,55 -o/33,65) | | |  |  | (15,69 - 27,74 - 220 - 23,52 - 8,06 - 525 - 9,26 - 168 - 3:13,39) | | | | |
| Macháček Stanislav | 94 | 1310 b. | 09 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 3769 b. | 09 | Juliska |
| (10,39 - d/29,36 - o/34,91) | | |  |  | (16,62 - 34,42 - 230 - 31,28 - 8,23 - 435 - 11,73 - 143 - 3:19,82) | | | | |
| Nejedlý Adam | 88 | 1279 b. | 02 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 3744 b. | 04 | Juliska |
| (10,50 - d/29,87 - o/30,13) | | |  |  | (16,78 - 24,56 - 215 - 26,36 - 8,18 - 525 - 10,60 - 161 - 3:16,45) | | | | |
| Lazar Jan | 05 | 1269 b. | 20 | Hostivař | Ornst Martin | 01 | 3692 b. | 16 | Houštka |
| (11,08 - d/31,06 -o/25,22) | | |  |  | (18,08 - 29,70 - 0 - 28,48 - 7,78 - 546 - 11,11 - 150 – 3:14,42) | | | | |
| Cigler Jiří | 85 | 1252 b. | 00 | Hostivař | Špejchlík David | 88 | 3504 b. | 03 | Eden |
| (10,81 - d/29,26 - o/27,75) | | |  |  | (17,56 - 23,89 - 180 - 24,36 - 8,06 - 536 - 8,67 - 167 - 3:20,65) | | | | |
| Šafanda Filip | 85 | 1251 b. | 99 | Hostivař | Glogr Jan | 99 | 3230 b. | 14 | Juliska |
| ( 9,94 - d/27,70 - o/33,62) | | |  |  | (17,69 - 21,59 - 215 - 31,36 - 7,97 - 468 - 10,03 - 130 - 3:31,68) | | | | |
| Bareš Lukáš | 86 | 1233 b. | 01 | Kotlářka | Skopec Michal | 81 | 3194 b. | 96 | Strahov |
| (11,01 - d/25,38 - o/31,00) | | |  |  | (17,61 - 27,10 - 200 - 24,04 - 8,79 - 490 - 9,10 - 145 - 3:18,07) | | | | |
| Hradil Ondřej | 95 | 1175 b. | 09 | Hostivař | Novotný Jiří | 79 | 3127 b. | 94 | Strahov |
| (10,49 - d/28,37 - o/24,89 ) | | |  |  | (20,33 - 28,56 - 0 - 36,16 - 8,31 - 507 - 9,15 - 138 - 3:19,54) | | | | |
| Hradil Daniel | 91 | 1051 b. | 05 | Hostivař | Lazar Filip | 01 | 3068 b. | 16 | Houštka |
| ( 9,56 - d/26,25 - o/27,24) | | |  |  | (18,73 - 26,95 - 0 - 27,40 - 8,31 - 527 - 8,70 - 150 - 3:41,10) | | | | |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 1031 b. | 97 | Hostivař | Klesňák Jan | 05 | 2958 b. | 20 | Hostivař |
| ( 9,72 - d/26,06 - o/20,92) | | |  |  | (18,44 - 17,86 - 211 - 19,08 - 8,31 - 487 - 8,02 - 142 - 3:14,4 ) | | | | |
| Cigler Luděk | 83 | 1022 b. | 98 | Hostivař | Jansa Pavel | 81 | 2730 b. | 95 | Strahov |
| (10,01- d/28,72- o/15,13) | | |  |  | (17,77 - 20,90 - 0 - 20,88 - 8,58 - 448 - 7,95 - 145 - 3:24,34) | | | | |
| Grusa Jan | 79 | 1005 b. | 94 | Hostivař | Vilímec Petr | 90 | 2626 b. | 05 | Juliska |
| ( 9,04- d/22,04 - o/27,60) | | |  |  | (20,31 - 22,52 - 180 - 20,45 - 8,55 - 443 - 9,46 - 130 - 3:26,06) | | | | |

-50-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků a štafet

**Žáci starší:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sprinterský trojboj:** | |  |  |  | **Desetiboj:** dorostenecký | | |  |  |
| Filip Jan | 91 | 2015 b. | 06 | Kotlářka | HrdýTomáš | 83 | 3686 b. | 98 | Eden, Děkanka |
| (7,55 - 12,03 - 24,11) | | |  |  | (12,8 -489 -13,01 -155 -66,4 -21,0 -27,98 -195 -42,96 -6:02,4 ) | | | | |
| Šlouf Hynek | 02 | 1766 b. | 18 | Vlašim |  |  |  |  |  |
| (8,01 - 12,42 - 24,62) | | |  |  | **Vrhačský pětiboj:** (kl/4 - ko/4- di/1- oš/0,6 - bř/10kg) | | | | |
| Fait David | 86 | 1746 b. | 01 | Kotlářka | Rašín Martin | 90 | 2494 b. | 05 | Kladno |
| (7,6 - 12,1 - 25,4 ) | | |  |  | (35,16 - 13,04 - 38,15 - 38,54 - 10,37) | | | |  |
| Kubernát Richard | 91 | 1705 b. | 06 | Kolín | Čejka Pavel | 91 | 2218 b. | 06 | Kladno |
| (7,90 - 12,45 - 25,66) | | |  |  | (27,99 - 11,12 - 32,98 - 36,32 - 9,69) | | | |  |
| Bareš Lukáš | 86 | 1700 b. | 01 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| (7,7 - 12,1 - 25,6 ) | | |  |  | **Halový pětiboj:** (60př - dálka - 60m - ko/4 - 800m) | | | | |
| Zobač Tomáš | 92 | 1470 b. | 07 | Děkanka | Čejka Pavel | 91 | 2542 b. | 06 | hala Stromovka |
| (8,32 - 13,03 - 25,86) | | |  |  | ( 9,79 - 501 - 8,28 - 10,88 - 2:24,17) | | | |  |
| Cigler Jiří | 85 | 1435 b. | 00 | Kotlářka | Říha Michal | 91 | 2445 b. | 06 | hala Stromovka |
| (8,0 - 12,8 - 26,3 ) | | |  |  | (10,49 - 480 - 8,32 - 11,76 - 2:21,57) | | | |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 1435 b. | 09 | Děkanka | Kubernát Richard | 91 | 2421 b. | 06 | hala Stromovka |
| (8,23 - 12,91 - 26,87) | | |  |  | (10,84 - 473 - 7,81- 9,96 - 2:20,65) | | | |  |
| Grygorskij Vitalij | 92 | 1379 b. | 07 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| (8,22 - 13,35 - 26,69) | | |  |  |  | | | | |
| Hlaváč Jan | 94 | 1342 b. | 09 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| ( 8,35 - 13,29 - 26,83) | | |  |  |  | | | | |
| Hradil Ondřej | 95 | 1327 b. | 10 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| (8,42 - 13,19 - 27,01) | | |  |  |  | | | | |
| Čejka Pavel | 91 | 1240 b. | 06 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| (8,47 - 13,37 - 27,64) | | |  |  |  | | | | |
| Knap Tomáš | 03 | 1232 b. | 18 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| (8,46 – 13,49 - 27,52) | | |  |  | **Klasický pětiboj:** (dá + o/0,6+200m+d/1 ,00 + 1500m) | | | | |
| Kotrouš Jan | 85 | 1217 b. | 99 | Eden | Veselý František | 02 | 2112 b. | 16 | Kotlářka |
| (8,42 - 13,64 - 27,55) | | |  |  | (474 - o/39,59 - 27,36 - d/30,39 - 5:20,19) | | | | |
| Zaspal Petr | 89 | 1201 b. | 03 | Kotlářka | Hečko Jan | 97 | 1562 b. | 12 | Kotlářka |
| (8,34 - 13,43 - 28,57) | | |  |  | (517 - o/23,27 - 27,38 - d/24,26 - 6:23,85) | | | | |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 1106 b. | 97 | Eden |  |  |  |  |  |
| (8,33 - 13,70 - 29,50) | | |  |  | **Halový sedmiboj:** (60 + dá + ko + vý + tyč + 1000m) | | | | |
| Pospěch Michal | 97 | 1030 b. | 12 | Děkanka | Lazar Jan | 05 | 2127 b. | 20 | hala Jablonec |
| (8,67 - 13,92 - 28,79) | | |  |  | (8,73 - 449 - 10,02 - 136 - 11,19 - 0 - 3:35,75) | | | | |
| Nejedlý Adam | 88 | 940 b. | 02 | Kotlářka | Toul Marek | 06 | 1147 b. | 20 | hala Jablonec |
| (8,6 - 14,2 - 28,2 ) | | |  |  | (9,17 - 0 - 5,97 - 114 - 12,65 - 0 - 3:48,73) | | | | |
| Kašpar Adam | 94 | 915 b. | 09 | Děkanka | Břenda Daniel | 06 | 1030 b. | 20 | hala Jablonec |
| ( 8,71 - 14,22 - 29,82) | | |  |  | (9,78 - 371 - 8,05 - 121 - 12,90 - 0 - 4:42,06) | | | | |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 777 b. | 00 | Kotlářka | Grulich Lukáš | 06 | 670 b. | 20 | hala Jablonec |
| (8,8 - 14,1 - 30,4 ) | | |  |  | (9,42 - 0 - 5,48 - 0 - 12,95 - 0 - 4:18,98) | | | | |
| Panáček Adam | 93 | 682 b. | 08 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| ( 9,44 - 14,79 - 29,86) | | |  |  |  |  |  |  |  |

-51-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

**Žáci starší:** pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 60m:** |  |  |  |
| Filip, Rádl, Hradil, Kubernát | 27,75 | 06 | K.Vary |
| Kačer, Jareš, Rom, Brabec | 29,11 | 95 | Eden |
| Filip, Kubernát, Říha, Rádl | 29,11 | 06 | Přátelství |
| Kaněra, Doubek J., Gabriel P., Rataj | 29,1 | 93 | Eden |
| Kaněra, Matoušek, Gabriel P., Rataj | 29,43 | 93 | Eden |
| Šebek, Šalanda, Hunal, Šlouf | 29,62 | 17 | Děkanka |
| Filip, Kubernát, Čejka, Rádl | 29,85 | 06 | Eden |
| Novotný, Kuchař, Hloušek, Kotrouš | 29,86 | 00 | Eden |
| Müller David, Korpoš, Gabriel R., Hingar | 29,98 | 91 | Eden |
| Kubernát, Filip, Rádl, Kuhn | 30,04 | 05 | Břeclav |
| Šalanda, Veselý, Hunal, Šlouf | 30,14 | 17 | Juliska |
| Vacek, Mojžíš, Bareš, Fait | 30,23 | 01 | Eden |
| Kuchař, Mojžíš, Fait, Kotrouš | 30,34 | 00 | Eden |
| Lazar, Severa, Veselý, Ornst | 30,39 | 16 | Rošického |
| Hyška,Kavan, Konopík, Gregor | 30,47 | 21 | Podvinný mlýn |
| Müller David, Korpoš, Cvetler, Hingar | 30,3 | 91 | Hostivař |
| Říha, Rádl, Ševčík, Fuka | 30,62 | 06 | Eden |
| Hradil, Rašín, Kolínský, Kuhn | 30,93 | 05 | Eden |
| Kuchař, Mojžíš, Fiala, Kotrouš | 31,10 | 00 | Stromovka |
| Novotný, Grusa, Gabriel P., Rataj | 31,13 | 93 | Přátelství |
| Pospíšil, Vejsada, Tojšl O., Černý | 31,19 | 97 | Strahov |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Korpoš, Hingar, Protiva, Müller David | 53,11 | 90 | Strahov |
| Korpoš, Hingar, Kasl, Palkoska M. | 53,3 | 90 | Děkanka |
| Korpoš, Palkoska, Cvetler, Müller David | 53,6 | 90 | Hostivař |
| Slavíková, Lazar, Šlouf, Veselý | 54,07 | 15 | Kotlářka |
| Korpoš, Protiva, Kasl, Palkoska M. | 54,3 | 90 | Riegr. sady |
| Korpoš, Protiva, Kasl, Müller David | 55,3 | 90 | Pekařka |
| Müller David, Gabriel R., Kohout, Cvetler | 56,0 | 90 | Riegr. sady |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Hradil, Rádl, Tomeš, Kubernát | 1:38,08 | 06 | h.Strahov |
| Lazar, Severa, Rychlík, Ornst | 1:46,34 | 16 | Děkanka |
| Novotný, Šafanda, Cigler J., Kotrouš | 1:50,95 | 00 | Eden |
| Šebek, Šalanda, Veselý, Šlouf | 1:53,22 | 16 | Děkanka |
| Štěpán, Casanova, Kovář, Lazar J. | 1:56,71 | 20 | hala Stromovka |
| Toul, Břenda, Jecha, Vaško | 2:11,11 | 20 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |
| **3 x 300m:** |  |  |  |
| Hradil, Kubernát, Rádl | 1:55,64 | 06 | K.Vary |
| Bareš, Mojžíš, Fait | 1:57,72 | 01 | Eden |
| Hradil, Rádl, Filip | 1:58,09 | 06 | h.Strahov |
| Rataj, Doubek J., Gabriel P. | 1:59,65 | 93 | Eden |
| Cigler, Mojžíš, Kotrouš | 2:01,19 | 00 | Eden |
| Rom, Brabec, Jareš | 2:01,43 | 95 | Eden |
| Novotný, Hloušek, Kotrouš | 2:01,2 | 00 | Kotlářka |
| Filip, Rádl, Kuhn | 2:03,36 | 05 | Eden |
| Korpoš, Kasl, Hingar | 2:04,92 | 91 | Eden |
| Hradil, Edlman M., Filip | 2:05,03 | 05 | Eden |
| Rádl, Edlman M., Filip | 2:05,41 | 05 | Břeclav |
| Matoušek, Gabriel P., Machač J. | 2:06,06 | 92 | Eden |
| Cigler J., Novotný, Kotrouš | 2:06,73 | 99 | Eden |
| Hradil, Edlman T., Edlman M. | 2:07,01 | 05 | Jablonec |
| Kuchař, Bareš, Hloušek | 2:07,22 | 00 | Eden |
| Wagenknecht, Bareš, Mojžíš | 2:07,5 | 00 | Kotlářka |
| Rom, Prokš, Brabec | 2:09,3 | 95 | Přátelství |
| Edlman T., Edlman M., Kubernát | 2:09,75 | 05 | Eden |
| Skopec V., Pospíšil, Tojšl O. | 2:10,4 | 97 | Strahov |
| Černý, Pospíšil, Vejsada | 2:10,90 | 97 | Strahov |
|  |  |  |  |
| **4x 300m:** |  |  |  |
| Hyška, Konopík, Červený, Gregor | 2:42,94 | 21 | Děkanka |
| Šlouf, Šalanda, Hunal, Knap | 2:49,19 | 17 | Děkanka |
| Lazar, Severa, Rychlík, Ornst | 2:52,72 | 16 | Stromovka |
| Ornst. Lazar, Veselý, Šlouf | 2:54,61 | 16 | h.Strahov |
| Veselý, Šalanda, Šebek, Knap | 2:58,56 | 17 | h.Strahov |
| Klesňák, Grulich, Vaško, Konopík | 3:09,88 | 20 | Kotlářka |

-52-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Dorostenky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60 m**: |  |  |  |  | **200 m**: |  |  |  |  |
| Fremrová Dominika | 88 | 8,05 | 05 | Eden | Jeřábková Eva | 85 | 25,7 | 02 | Plzeň |
| Jeřábková Eva | 85 | 8,12 | 02 | Eden | Kalivodová Klára | 72 | 26,4 | 88 | Přátelství |
| Miškovská Monika | 90 | 8,19 | 07 | Eden | Fremrová Dominika | 88 | 26,70 | 05 | hala Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 8,34 | 18 | Děkanka | Lederová Kamila | 76 | 26,6 | 92 | Stromovka |
| Řeháková Jana | 81 | 8,39 | 98 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 26,95 | 18 | Děkanka |
| Cafourková Tereza | 87 | w 8,40 | 03 | Eden | Košková Tereza | 78 | 26,8 | 95 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 8,44 | 98 | hala Stromovka | Miškovská Monika | 90 | 27,02 | 07 | Jihlava |
| Baborová Johana | 90 | 8,46 | 06 | Děkanka | Baborová Johana | 90 | 27,20 | 06 | Eden |
| Heřmánková Tereza | 81 | 8,52 | 98 | Eden | Řeháková Jana | 81 | w 27,44 | 98 | Eden |
| Pospíšilová Hana | 83 | 8,53 | 99 | Eden | Pospíšilová Hana | 83 | 27,3 | 99 | Stromovka |
| Cafourková Tereza | 87 | 8,56 | 04 | hala Stromovka | Zapletalová Tereza | 89 | 27,74 | 05 | Veleslavín |
| Cafourková Magda | 88 | 8,59 | 05 | Eden | Červenková Jana | 89 | 27,76 | 06 | Eden |
| Červenková Jana | 89 | 8,63 | 05 | Eden | Řeháková Jana | 81 | 27,78 | 98 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 8,4 | 97 | Hostivař | Cafourková Tereza | 87 | 27,80 | 04 | hala Strahov |
| Hlaváčová Anna | 88 | 8,71 | 04 | Eden | Lukešová Lenka | 83 | 27,85 | 99 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | w 8,72 | 03 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 27,87 | 05 | Eden |
| Lederová Kamila | 76 | 8,5 | 92 | Hostivař | Těšíková Pavla | 74 | 27,7 | 91 | Stromovka |
| Košková Tereza | 78 | 8,5 | 95 | Hostivař | Churaňová Radka | 77 | 27,7 | 93 | Nymburk |
| Vávrová Rút | 84 | 8,5 | 01 | Kotlářka | Zikmundová Tereza | 82 | 28,2 | 98 | Domažlice |
| Červenková Jana | 89 | 8,76 | 06 | Eden | Šauerová Petra | 84 | 28,44 | 00 | Eden |
| Zikmundová Tereza | 82 | 8,77 | 98 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 28,48 | 03 | Přátelství |
| Vadlejchová Lucie | 85 | w 8,82 | 02 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 28,48 | 05 | Veleslavín |
| Doleželová Alexand. | 84 | 8,83 | 01 | hala Stromovka | **300 m**: |  |  |  |  |
| Těšíková Pavla | 74 | 8,6 | 91 | Hostivař | Fremrová Dominika | 88 | 43,03 | 05 | Eden |
| **100 m**: |  |  |  |  | Baborová Johana | 90 | 43,79 | 06 | Eden |
| Jeřábková Eva | 85 | w 12,52 | 02 | Plzeň | Lederová Kamila | 76 | 43,7 | 92 | Hostivař |
| Jeřábková Eva | 85 | 12,65 | 02 | Eden | Jeřábková Eva | 85 | 43,94 | 01 | hala Stromovka |
| Košková Tereza | 78 | w 12,86 | 95 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 44,29 | 05 | Eden |
| Miškovská Monika | 90 | w 12,94 | 07 | Pacov | Červenková Jana | 89 | 44,29 | 06 | Eden |
| Slavíková Veronika | 01 | 12,95 | 18 | Děkanka | Slavíková Veronika | 01 | 44,39 | 17 | hala Stromovka |
| Miškovská Monika | 90 | 12,99 | 07 | Děkanka | Miškovská Monika | 90 | 44,63 | 07 | Eden |
| Fremrová Dominika | 88 | 13,02 | 05 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 44,94 | 03 | Eden |
| Košková Tereza | 78 | 12,8 | 94 | Stromovka | Zikmundová Tereza | 82 | 45,3 | 98 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 12,8 | 97 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 45,7 | 93 | Hostivař |
| Lederová Kamila | 76 | 13,11 | 92 | Strahov | Moravová Alena | 89 | 45,97 | 05 | Eden |
| Zapletalová Tereza | 89 | 13,26 | 05 | Eden | Kalivodová Klára | 72 | 45,9 | 89 | Hostivař |
| Cafourková Tereza | 87 | 13,31 | 03 | Přátelství | Těšíková Pavla | 74 | 46,4 | 91 | hala Strahov |
| Baborová Johana | 90 | 13,31 | 06 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 46,65 | 05 | Kolín |
| Kalivodová Klára | 72 | 13,1 | 88 | Děkanka | Honová Pavla | 88 | 46,87 | 04 | Eden |
| Heřmánková Tereza | 81 | 13,1 | 98 | Domažlice | Šumpelová Alexand. | 85 | 47,62 | 02 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 13,35 | 98 | Eden | Horáčková Tereza | 89 | 47,41 | 05 | Eden |
| Šauerová Petra | 84 | 13,48 | 00 | Eden | Bohuslavová Eva | 75 | 47,6 | 92 | Hostivař |
| Těšíková Pavla | 74 | 13,3 | 91 | Přátelství | Perničková Jitka | 78 | 47,8 | 95 | Hostivař |
| Pospíšilová Hana | 83 | 13,3 | 99 | Stromovka | Doleželová Alexand. | 84 | 47,8 | 00 | hala Stromovka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 13,62 | 98 | Eden |  |  |  |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | 13,68 | 21 | Hostivař | **400 m:** |  |  |  |  |
| Lukešová Lenka | 83 | 13,69 | 99 | Bílina | Lederová Kamila | 76 | 59,03 | 92 | Strahov |
| Zikmundová Tereza | 82 | 13,73 | 99 | Bílina | Baborová Johana | 90 | 59,15 | 06 | Jablonec |
| Bohuslavová Eva | 75 | 13,5 | 91 | Přátelství | Kalivodová Klára | 72 | 60,05 | 88 | Strahov |
|  |  |  |  |  | Fremrová Dominika | 88 | 61,28 | 05 | hala Strahov |
| **150 m:** |  |  |  |  | Jeřábková Eva | 85 | 61,44 | 02 | Stromovka |
| Jeřábková Eva | 85 | 19,52 | 02 | Eden | Červenková Jana | 89 | 61,49 | 06 | Jablonec |
| Fremrová Dominika | 88 | 19,79 | 05 | Eden | Zikmundová Tereza | 82 | 61,68 | 99 | Bílina |
| Slavíková Veronika | 01 | 20,05 | 18 | Juliska | Slavíková Veronika | 01 | 62,10 | 18 | Kotlářka |
| Miškovská Monika | 90 | 20,13 | 06 | Houštka | Hlaváčová Anna | 88 | 62,15 | 05 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | 20,69 | 07 | hala Stromovka | Churaňová Radka | 77 | 62,22 | 94 | Strahov |
| Lederová Kamila | 76 | 20,5 | 92 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 62,94 | 98 | Juliska |
| Košková Tereza | 78 | 20,6 | 95 | Hostivař | Prokšová Jana | 86 | 63,83 | 03 | Eden |
| Cafourková Tereza | 87 | 20,93 | 04 | Eden | Moravová Alena | 89 | 63,95 | 05 | Tábor |
| Zikmundová Tereza | 82 | 20,95 | 99 | Eden | Miškovská Monika | 90 | 64,82 | 06 | Čáslav |
| Řeháková Jana | 81 | 20,98 | 98 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 64,91 | 03 | Eden |
| Cafourková Magda | 88 | 21,00 | 04 | Eden | Těšíková Pavla | 74 | 64,8 | 91 | Přátelství |
| Počtová Hana | 81 | 20,8 | 97 | Hostivař | Pospíšilová Hana | 83 | 65,1 | 99 | Stromovka |
| Doleželová Alexand. | 84 | 21,32 | 00 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 65,57 | 90 | hala Stromovka |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 21,43 | 02 | Eden | Honová Pavla | 88 | 65,55 | 04 | Děkanka |
| Lukešová Lenka | 83 | 21,2 | 99 | Hostivař | Perničková Jitka | 78 | 65,60 | 95 | Eden |
| Hápová Lucie | 82 | 21,55 | 99 | Eden | Kajínková Klára | 81 | 65,79 | 98 | Eden |
| Churaňová Radka | 77 | 21,5 | 93 | Hostivař | **600 m:** |  |  |  |  |
| Brandová Věra | 86 | 21,84 | 02 | Eden | Honová Pavla | 88 | 1:55,47 | 05 | hala Strahov |
| Horáčková Tereza | 89 | 21,99 | 06 | hala Strahov | Šimonová Lucie | 00 | 2:11,12 | 16 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-53-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Dorostenky: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **500m**: |  |  |  |  | **3000m**: |  |  |  |  |
| Kalivodová Klára | 72 | 1:19,49 | 89 | Juliska | Petronyuková Miros. Miros. | 87 | 10:15,42 | 03 | Opava |
| Moravová Alena | 89 | 1:23,91 | 05 | hala Stromovka | Bulířová Jana | 79 | 10:57,6 | 96 | Eden |
| Honová Pavla | 88 | 1:26,4 | 04 | Eden | Grycová Petra | 87 | 10:59,51 | 03 | Opava |
| Grycová Petra | 87 | 1:29,11 | 03 | Eden | Marková Eliška | 84 | 11:20,61 | 01 | Eden |
| Dufková Jana | 84 | 1:44,57 | 00 | hala Stromovka | Pokorná Sáva | 71 | 11:49,4 | 87 | Stromovka |
| Klégrová Jana | 84 | 1:46,72 | 00 | hala Stromovka | Moravová Alena | 89 | 12:35,39 | 06 | Eden |
|  |  |  |  |  | Tymlová Alžběta | 04 | 13:13,17 | 21 | Juliska |
| **800m:** |  |  |  |  | Červenková Jana | 89 | 13:40,36 | 06 | Eden |
| Kalivodová Klára | 72 | 2:17,5 | 89 | Olomouc | Dufková Jana | 84 | 13:44,15 | 01 | Strahov |
| Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 2:21,24 | 04 | Eden | Hechtová Iva | 78 | 14:42,6 | 95 | Stromovka |
| Moravová Alena | 89 | 2:22,86 | 05 | Děkanka | Matoušová Maja | 91 | 14:47,95 | 07 | Děkanka |
| Přibylová Eliška | 95 | 2:28,11 | 12 | Kotlářka | Klégrová Jana | 84 | 15:01,8 | 01 | Eden |
| Marková Eliška | 84 | 2:31,2 | 01 | Plzeň |  |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 2:31,49 | 04 | Eden | **5000m:** |  |  |  |  |
| Nováková Michaela | 73 | 2:31,6 | 89 | Eden | Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 18:19,48 | 04 | Domažlice |
| Grycová Petra | 87 | 2:31,99 | 03 | Čáslav | Grycová Petra | 87 | 19:50,34 | 03 | Č.Budějovice |
| Bohuslavová Eva | 75 | 2:32,9 | 91 | Stromovka | Marková Eliška | 84 | 20:49,4 | 01 | Kotlářka |
| Bulířová Jana | 79 | 2:33,62 | 96 | Stromovka | Dufková Jana | 84 | 24:50,37 | 01 | Č.Budějovice |
| Šedinová Petra | 73 | 2:35,5 | 89 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Kajínková Klára | 81 | 2:36,46 | 98 | Eden | **50m př.:** |  |  |  |  |
| Přibylová Eliška | 95 | 2:36,65 | 11 | Kotlářka | Koželuhová Klára | 87 | 9,45 | 03 | hala Strahov |
| Lederová Kamila | 76 | 2:37,2 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Fremrová Dominika | 88 | 2:37,3 | 04 | Hostivař | **60m př.:** |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 2:37,8 | 93 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 9,93 | 17 | hala Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 2:38,62 | 18 | Bílina | Zaspalová Jana | 84 | 10,66 | 01 | hala Stromovka |
| Řeháková Jana | 81 | 2:39,0 | 98 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 10,81 | 04 | hala Strahov |
| Perničková Jitka | 78 | 2:39,2 | 95 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 11,08 | 98 | hala Stromovka |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 2:41,12 | 01 | Eden | Ridvanová Tereza | 04 | 11,19 | 20 | hala Stromovka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 2:41,3 | 98 | Hostivař | Šumpelová Alexand. | 85 | 11,41 | 02 | hala Stromovka |
| **1000m**: |  |  |  |  | Tymlová Alžběta | 04 | 11,41 | 20 | hala Stromovka |
| Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 3:08,79 | 03 | Eden | Zikmundová Tereza | 82 | 11,99 | 98 | hala Stromovka |
| Moravová Alena | 89 | 3:11,72 | 06 | hala Stromovka | Vadlejchová Lucie | 85 | 12,46 | 01 | hala Stromovka |
| Kalivodová Klára | 72 | 3:13,2 | 89 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 3:16,62 | 04 | Eden | **100m př.:** 76cm/ 8,5m |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 3:17,70 | 04 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 15,90 | 21 | Děkanka |
| Bulířová Jana | 79 | 3:27,00 | 95 | Strahov | Slavíková Veronika | 01 | w 15,96 | 18 | Eden |
| Honová Pavla | 88 | 3:32,42 | 05 | hala Stromovka | Slavíková Veronika | 01 | 16,05 | 18 | Kolín |
| Nováková Michaela | 73 | 3:38,4 | 89 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 17,32 | 04 | Juliska |
| Šedinová Petra | 73 | 3:38,6 | 89 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 17,45 | 01 | Eden |
| Wagenknechtová Hana | 86 | 3:40,59 | 02 | Eden | Ridvanová Tereza | 04 | 17,62 | 20 | Hostivař |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 3:41,2 | 89 | Hostivař | Tymlová Alžběta | 04 | 17,68 | 21 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 3:54,54 | 97 | hala Strahov | Šumpelová Alexand. | 85 | 17,73 | 01 | Eden |
| Svítková Gabriela | 74 | 4:33,1 | 91 | Hostivař | Vojtová Irena | 84 | 17,88 | 00 | Stromovka |
| Kučerová Hana | 74 | 4:38,2 | 91 | Hostivař | Košková Tereza | 78 | 17,7 | 94 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Fremrová Dominika | 88 | 17,7 | 04 | Hostivař |
| **1500m**: |  |  |  |  | Vávrová Rút | 84 | 18,50 | 01 | Stromovka |
| Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 4:46,97 | 03 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | 18,7 | 03 | Hostivař |
| Grycová Petra | 87 | 5:08,65 | 03 | Eden | Baborová Johana | 90 | 18,7 | 06 | Hostivař |
| Bulířová Jana | 79 | 5:10,0 | 96 | Čáslav | Cafourková Magda | 88 | 19,0 | 04 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 5:10,6 | 01 | hala Stromovka | Hlaváčová Anna | 88 | 19,3 | 04 | Hostivař |
| Moravová Alena | 89 | 5:11,71 | 05 | Eden | Honová Pavla | 88 | 19,62 | 04 | Plzeň |
| Pokorná Sáva | 71 | 5:22,5 | 87 | Přátelství | Vadlejchová Lucie | 85 | 19,9 | 02 | Hostivař |
| Kolocová Kateřina | 74 | 5:25,6 | 90 | Stromovka | Janečková Josefína | 03 | 20,15 | 20 | Hostivař |
| Honová Pavla | 88 | 5:28,50 | 04 | Juliska | Prokšová Jana | 86 | 20,20 | 03 | Eden |
| Churaňová Radka | 77 | 5:30,2 | 93 | Strahov | Červenková Jana | 89 | 20,4 | 06 | Hostivař |
| Kajínková Klára | 81 | 5:43,18 | 97 | Juliska | Miškovská Monika | 90 | 20,5 | 06 | Hostivař |
| Šedinová Petra | 73 | 5:46,04 | 89 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 21,0 | 03 | Hostivař |
| Janečková Josefína | 03 | 5:46,29 | 19 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Wagenknechtová Hana | 86 | 5:47,70 | 02 | Eden | **100m př.:** 84cm/ 8,5m | |  |  |  |
| Dufková Jana | 84 | 5:52,08 | 00 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 17,08 | 18 | Kotlářka |
| Mlýnková Alice | 86 | 5:54,77 | 02 | Eden | Počtová Hana | 81 | 17,1 | 97 | N.Město n/Metují |
| Malíková Daniela | 78 | 5:59,90 | 94 | hala Stromovka | Lorencová Kateřina | 81 | 18,04 | 97 | Houštka |
| Píšová Milada | 74 | 6:13,0 | 91 | Stromovka | Šumpelová Alexand. | 85 | w 18,41 | 01 | Eden |
| Sýkorová Zuzana | 00 | 6:17,33 | 17 | hala Stromovka | Koželuhová Klára | 87 | 18,43 | 04 | Domažlice |
| Hechtová Iva | 78 | 6:18,5 | 94 | Hostivař | Tymlová Alžběta | 04 | 18,53 | 21 | Hostivař |
| Klégrová Jana | 84 | 6:40,8 | 00 | Stromovka | Ridvanová Tereza | 04 | 18,55 | 21 | Hostivař |
| **míle:** |  |  |  |  | Šumpelová Alexand. | 85 | 18,88 | 02 | Stromovka |
| Bulířová Jana | 79 | 5:40,13 | 96 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Horešovská Markéta | 76 | 6:40,4 | 92 | hala Strahov | **200m př.**: |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | 34,10 | 20 | Podvinný mlýn |
| **2000m:** |  |  |  |  | Tymlová Alžběta | 04 | 38,23 | 21 | Kotlářka |
| Tymlová Alžběta | 04 | 7:57,70 | 2206 | Podvinný mlýn | Zikmundová Tereza | 82 | 38,39 | 98 | Eden |

-54-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Dorostenky: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **300m př.:** |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| Počtová Hana | 81 | 50,3 | 98 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 160 | 05 | Eden |
| Honová Pavla | 88 | 52,86 | 05 | Eden | Zaspalová Jana | 84 | 158 | 01 | Stromovka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 53,54 | 97 | Stromovka | Remková Zuzana | 83 | 154 | 99 | Kotlářka |
| Ridvanová Tereza | 04 | 53,64 | 20 | Děkanka | Slavíková Veronika | 01 | 153 | 18 | Pacov |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 53,78 | 02 | Eden | Temelová Jana | 77 | 150 | 93 | Čáslav |
| Zikmundová Tereza | 82 | 53,81 | 98 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 149 | 21 | Děkanka **4.Pha** |
| Tymlová Alžběta | 04 | 55,47 | 20 | Přátelství | Lederová Kamila | 76 | 145 | 92 | hala Strahov |
| Mlýnková Alice | 86 | 55,51 | 02 | Eden | Vojtová Irena | 84 | 145 | 00 | Eden |
| Koželuhová Klára | 87 | 57,07 | 05 | Eden | Heřmánková Tereza | 81 | 143 | 97 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Prokšová Jana | 86 | 143 | 03 | Eden |
| **400m př.**: |  |  |  |  | Zábranská Kristýna | 87 | 142 | 03 | Děkanka |
| Vojtová Irena | 84 | 1:10,46 | 00 | Eden | Vadlejchová Lucie | 85 | 140 | 01 | hala Stromovka |
| Churaňová Radka | 77 | 1:10,9 | 94 | Stromovka | Miškovská Monika | 90 | 140 | 06 | Hostivař |
| Těšíková Pavla | 74 | 1:13,35 | 91 | Eden | Přibylová Eliška | 95 | 140 | 11 | Kotlářka |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 1:13,37 | 02 | Eden | Baborová Johana | 90 | 138 | 06 | Kotlářka |
| Honová Pavla | 88 | 1:13,90 | 04 | Eden | Vaněčková Jana | 85 | 136 | 01 | Kotlářka |
| Prokšová Jana | 86 | 1:14,14 | 03 | Juliska | Krutská Jiřina | 87 | 133 | 03 | Hostivař |
| Ridvanová Tereza | 04 | 1:14,33 | 21 | Podvinný mlýn | Vávrová Rút | 84 | 132 | 00 | Hostivař |
| Moravová Alena | 89 | 1:14,42 | 05 | Juliska | Bulířová Jana | 79 | 130 | 95 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 1:15,12 | 21 | Podvinný mlýn | Grycová Petra | 87 | 130 | 03 | Juliska |
| Zikmundová Tereza | 82 | 1:16,7 | 98 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 130 | 03 | Hostivař |
| Košková Tereza | 78 | 1:17,0 | 94 | Stromovka | Šumpelová Alexand. | 85 | 127 | 02 | Hostivař |
| Mlýnková Alice | 86 | 1:17,2 | 02 | Přátelství | Řeháková Jana | 81 | 125 | 97 | Hostivař |
| Koželuhová Klára | 87 | 1:17,71 | 04 | Plzeň | Lorencová Kateřina | 81 | 125 | 97 | Hostivař |
| Rýdlová Lucie | 77 | 1:19,8 | 93 | Ústí n/Orlicí | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| Remková Zuzana | 83 | 1:22,69 | 00 | Přátelství | Vadlejchová Lucie | 85 | 10,65 | 02 | Přátelství |
| Grycová Petra | 87 | 1:23,49 | 03 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 10,59 | 04 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  | Remková Zuzana | 83 | 9,87 | 00 | Stromovka |
| **1500m př.:** |  |  |  |  | Šťastná Petra | 85 | 9,57 | 02 | Plzeň |
| Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 5:14,79 | 04 | Juliska | Vávrová Rút | 84 | 9,51 | 01 | Č. Budějovice |
|  |  |  |  |  | Cafourková Magda | 88 | 9,36 | 05 | Hostivař |
| **3000m př.:** |  |  |  |  | Vojtová Irena | 84 | 9,30 | 00 | Houštka |
| Petronyuková Miros. Miroslava | 87 | 11:21,30 | 04 | Plzeň | Zaspalová Jana | 84 | 8,94 | 00 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Mlýnková Alice | 86 | 8,88 | 02 | Přátelství |
| **Dálka:** |  |  |  |  | Hlaváčová Anna | 88 | 8,75 | 05 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 533 | 18 | Kolín | Lorencová Kateřina | 81 | 8,66 | 98 | Hostivař |
| Lederová Kamila | 76 | 525 | 92 | Strahov | Vaněčková Jana | 85 | 8,63 | 01 | Strahov |
| Zapletalová Tereza | 89 | 510 | 05 | Přátelství | Řeháková Jana | 81 | 8,60 | 98 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 508 | 94 | Riegrovy sady | Malá Petra | 85 | 8,51 | 01 | Strahov |
| Cafourková Magda | 88 | 503 | 04 | hala Strahov | Hulanová Petra | 81 | 8,33 | 98 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 495 | 21 | Hostivař | Grycová Petra | 87 | 8,22 | 03 | Hostivař |
| Jeřábková Eva | 85 | 494 | 02 | Eden | Horáčková Tereza | 89 | 7,78 | 05 | Hostivař |
| Hlaváčová Anna | 88 | 494 | 05 | Přátelství | Marková Eliška | 84 | 7,62 | 00 | Hostivař |
| Heřmánková Tereza | 81 | 473 | 98 | Eden | Filipová Hana | 88 | 7,36 | 05 | Hostivař |
| Pospíšilová Hana | 83 | 470 | 99 | Eden | Červenková Jana | 89 | 7,15 | 05 | Hostivař |
| Bohuslavová Eva | 75 | 468 | 91 | Eden |  |  |  |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 467 | 01 | Eden | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Smutná Eliška | 80 | 466 | 97 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 12,52 | 18 | Eden |
| Perničková Jitka | 78 | 465 | 95 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 11,65 | 01 | Eden |
| Šťastná Petra | 85 | 462 | 01 | Stromovka | Machotová Jana | 90 | 10,81 | 06 | Eden |
| Cafourková Tereza | 87 | 462 | 03 | Hostivař | Kališová Radka | 78 | 10,70 | 95 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 460 | 97 | hala Juliska | Vadlejchová Lucie | 85 | 10,60 | 01 | Eden |
| Lukešová Lenka | 83 | 459 | 99 | Eden | Táflová Kateřina | 89 | 10,36 | 06 | Eden |
| Ridvanová Tereza | 04 | 458 | 21 | Eden | Počtová Hana | 81 | 10,26 | 97 | Eden |
| Vávrová Rút | 84 | 456 | 01 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 10,14 | 03 | Juliska |
| Doleželová Alexand. | 84 | 446 | 00 | Eden | Bulířová Jana | 79 | 9,29 | 95 | Přátelství |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 443 | 02 | hala Stromovka | Řeháková Jana | 81 | 9,27 | 98 | Hostivař |
| Kolocová Kateřina | 74 | 443 | 90 | Stromovka | Tichá Barbora | 84 | 9,17 | 01 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Smutná Eliška | 80 | 9,16 | 97 | hala Strahov |
| **Tyč:** |  |  |  |  | Lehnerová Natálie | 05 | 9,07 | 21 | Hostivař |
| Dostálová Anna | 05 | 210 | 1106 | Hostivař | Nováková Michaela | 73 | 9,02 | 89 | Eden |
|  |  |  |  |  | Šauerová Petra | 84 | 8,85 | 01 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Melicharová Veron. | 81 | 8,70 | 97 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Zábranská Kristýna | 87 | 8,68 | 03 | Eden |
|  |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 8,68 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Krutská Jiřina | 87 | 8,58 | 04 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Lorencová Kateřina | 81 | 8,57 | 97 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Cafourková Magda | 88 | 8,55 | 04 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Svobodová Alžběta | 00 | 8,45 | 16 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-55-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Dorostenky: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Disk 1kg:** |  |  |  |  | **Kladivo 3kg:** |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 36,20 | 18 | Juliska | Slavíková Veronika | 01 | 30,27 | 18 | Kolín |
| Zaspalová Jana | 84 | 29,20 | 01 | Strahov | Zaspalová Jana | 84 | 28,23 | 01 | Eden |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 26,95 | 01 | Eden | Machotová Jana | 90 | 28,01 | 06 | Eden |
| Krutská Jiřina | 87 | 26,76 | 04 | Juliska | Dostálová Anna | 05 | 25,97 | 21 | Děkanka |
| Gajdová Magda | 81 | 26,14 | 97 | Juliska | Tichá Barbora | 84 | 25,42 | 01 | Eden |
| Machotová Jana | 90 | 25,53 | 06 | Juliska | Svobodová Alžběta | 00 | 24,32 | 17 | Eden |
| Tichá Barbora | 84 | 24,50 | 01 | Hostivař | Zapletalová Tereza | 89 | 23,96 | 05 | Děkanka |
| Prokšová Jana | 86 | 23,66 | 03 | Eden | Vadlejchová Lucie | 85 | 23,31 | 02 | Eden |
| Bulířová Jana | 79 | 23,48 | 96 | Stromovka | Provazníková Julie | 03 | 22,64 | 19 | Eden |
| Bürgerová Markéta | 75 | 23,38 | 91 | Stromovka | Janečková Josefína | 03 | 21,96 | 20 | Děkanka |
| Provazníková Julie | 03 | 22,48 | 20 | Pacov | Táflová Kateřina | 89 | 20,15 | 06 | Eden |
| Dostálová Anna | 05 | 22,29 | 21 | Děkanka **7.Pha** | Krutská Jiřina | 87 | 18,99 | 04 | Plzeň |
| Kališová Radka | 78 | 22,00 | 95 | Riegrovy sady | Rašínová Jana | 88 | 18,79 | 05 | Děkanka |
| Táflová Kateřina | 89 | 21,71 | 06 | Čáslav | Sýkorová Zuzana | 00 | 17,12 | 16 | Děkanka |
| Ridvanová Tereza | 04 | 21,35 | 20 | Pacov | Ridvanová Tereza | 04 | 14,86 | 20 | Děkanka |
| Marková Eliška | 84 | 21,34 | 00 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Lehnerová Natálie | 05 | 19,54 | 21 | Hostivař | **Koule 4kg:** |  |  |  |  |
| Rašínová Jana | 88 | 19,49 | 05 | Juliska | Slavíková Veronika | 01 | 10,37 | 18 | Podvinný mlýn |
| Dalibová Dagmar | 77 | 19,30 | 93 | Čáslav | Zaspalová Jana | 84 | 9,88 | 01 | Stromovka |
| Svobodová Alžběta | 00 | 19,30 | 17 | Hostivař | Machotová Jana | 90 | 9,82 | 06 | Juliska |
| Malá Petra | 85 | 19,26 | 01 | Stromovka | Kališová Radka | 78 | 9,20 | 95 | Riegrovy sady |
| Smutná Eliška | 80 | 19,08 | 96 | Hostivař | Táflová Kateřina | 89 | 8,98 | 06 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Vadlejchová Lucie | 85 | 8,72 | 01 | Eden |
| **Disk 0,75kg:** |  |  |  |  | Bohuslavová Eva | 75 | 8,05 | 92 | Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 33,95 | 18 | Kolín | Bulířová Jana | 79 | 8,01 | 95 | Riegrovy sady |
|  |  |  |  |  | Dostálová Anna | 05 | 7,57 | 21 | Kotlářka |
| **Oštěp 500g:** |  |  |  |  | Bürgerová Markéta | 75 | 7,31 | 91 | Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 39,51 | 18 | Eden | Lehnerová Natálie | 05 | 7,14 | 21 | Podvinný mlýn |
| Dostálová Anna | 05 | 23,32 | 21 | Hostivař | Tichá Barbora | 84 | 7,08 | 01 | Č.Budějovice |
| Ridvanová Tereza | 04 | 23,04 | 21 | Juliska | Wernerová Viktorie | 76 | 7,03 | 92 | Stromovka |
| Šloufová Nela | 05 | 22,57 | 21 | Hostivař | Provazníková Julie | 03 | 6,87 | 20 | Eden |
| Boudová Tereza | 05 | 19,37 | 21 | Hostivař | Malíková Daniela | 78 | 6,24 | 94 | Hostivař |
| Šimonová Lucie | 00 | 18,54 | 16 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Lyachová Michaela | 00 | 17,21 | 16 | Kotlářka | **Kladivo 4kg:** |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | 17,05 | 21 | Hostivař | Machotová Jana | 90 | 24,99 | 07 | Klatovy |
| Provazníková Julie | 03 | 16,53 | 19 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 22,63 | 01 | Eden |
| Svobodová Alžběta | 00 | 15,41 | 17 | Hostivař | Dostálová Anna | 05 | 21,41 | 21 | Riegrovy sady |
| Lehnerová Natálie | 05 | 15,08 | 21 | Děkanka | Tichá Barbora | 84 | 21,36 | 01 | Eden |
| Šlechtická Andrea | 05 | 15,07 | 21 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 20,46 | 02 | Eden |
| Černíková Kristýna | 01 | 13,80 | 17 | Hostivař | Táflová Kateřina | 89 | 20,24 | 06 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Provazníková Julie | 03 | 18,40 | 19 | Riegrovi sady |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Břemeno 7,26kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Slavíková Veronika | 01 | 10,09 | 18 | Kolín |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Břemeno 9,08kg:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Slavíková Veronika | 01 | 8,97 | 18 | Kolín |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **50m:** |  |  |  |  |
| **Oštěp 600g:** |  |  |  |  | Řeháková Jana | 81 | 7,24 | 97 | hala Strahov |
| Machotová Jana | 90 | 33,80 | 06 | Eden | Kovandová Kristýna | 87 | 7,61 | 04 | hala Strahov |
| Dvořáková Zuzana | 77 | 32,68 | 93 | Čáslav | Brandová Věra | 86 | 7,77 | 04 | hala Strahov |
| Zaspalová Jana | 84 | 32,04 | 00 | Kotlářka | Krutská Jiřina | 87 | 7,79 | 04 | hala Strahov |
| Bürgerová Markéta | 75 | 29,20 | 91 | Stromovka | Koželuhová Klára | 87 | 8,03 | 04 | hala Strahov |
| Bohuslavová Eva | 75 | 29,06 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 28,78 | 90 | Eden | **100y:** |  |  |  |  |
| Lorencová Kateřina | 81 | 28,54 | 98 | Přátelství | Fremrová Dominika | 88 | 12,12 | 05 | Děkanka |
| Bulířová Jana | 79 | 28,26 | 95 | Přátelství | Slavíková Veronika | 01 | 12,18 | 18 | Děkanka |
| Zábranská Kristýna | 87 | 27,88 | 03 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | w 12,39 | 03 | Děkanka |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 26,00 | 02 | Hostivař | Cafourková Magda | 88 | 12,77 | 06 | Děkanka |
| Píšová Milada | 74 | 25,72 | 91 | Přátelství | Hlaváčová Anna | 88 | 12,89 | 04 | Děkanka |
| Prokšová Jana | 86 | 25,54 | 03 | Eden | Koželuhová Klára | 87 | 13,60 | 04 | Děkanka |
| Marková Eliška | 84 | 25,23 | 00 | Přátelství | Rašínová Jana | 88 | 14,49 | 05 | Děkanka |
| Dostálová Anna | 05 | 24,74 | 21 | Hostivař | Černíková Kristýna | 01 | 15,01 | 18 | Děkanka |
| Mlýnková Alice | 86 | 24,43 | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Táflová Kateřina | 89 | 24,03 | 06 | Čáslav |  |  |  |  |  |
| Cafourková Magda | 88 | 23,83 | 04 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Ridvanová Tereza | 04 | 23,36 | 21 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Malá Petra | 85 | 23,29 | 01 | Eden |  |  |  |  |  |
| Smutná Eliška | 80 | 22,94 | 96 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-56-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Dorostenky:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Vrhačský trojboj:** \* s 500g | | | |  | **Sprinterský trojboj:** | |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | \* 1728 b. | 18 | Kolín | Jeřábková Eva | 85 | 2454 b. | 02 | Eden |
| (11,64 - d/32,91 - o/\*35,08) | | |  |  | (8,12 - 12,60 - 25,95) | | |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 1436 b. | 00 | Kotlářka | Slavíková Veronika | 01 | 2241 b. | 18 | Děkanka |
| ( 9,96 - d/26,34 - o/32,04) | | |  |  | (8,34 - 12,95 - 26,95) | | |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 1208 b. | 02 | Hostivař | Miškovská Monika | 90 | 2202 b. | 07 | Kotlářka |
| ( 9,43 - d/23,28 - o/24,74) | | |  |  | (8,21 - 13,12 - 27,53) | | |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 1158 b. | 95 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 2104 b. | 98 | Eden |
| ( 9,16 - d/22,12 - o/24,20) | | |  |  | (8,39 - 13,43 - 27,44) | | |  |  |
| Táflová Kateřina | 89 | 1043 b. | 06 | Juliska | Baborová Johana | 90 | 2059 b. | 06 | Děkanka |
| ( 8,98 - d/20,15 - o/20,56) | | |  |  | (8,46 - 13,65 - 27,30) | | |  |  |
| Lorencová Kateřina | 81 | 1028 b. | 98 | Hostivař | Zikmundová Tereza | 82 | 1840 b. | 98 | Eden |
| ( 8,56 - d/16,42 - o/24,79) | | |  |  | (8,77 - 13,89 - 28,49) | | |  |  |
| Dostálová Anna | 05 | \* 1020 b. | 1810 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 1744 b. | 02 | Eden |
| ( 8,68 - d/17,07 - o/23,32) | | |  |  | (8,82 - 14,09 - 29,18) | | |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 1004 b. | 01 | Hostivař | Hápová Lucie | 82 | 1698 b. | 98 | Eden |
| ( 7,98 - d/20,12 - o/22,00) | | |  |  | (8,97 - 14,19 - 29,07) | | |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | \* 1000 b. | 21 | Hostivař | Cafourková Tereza | 87 | 1620 b. | 03 | Kotlářka |
| ( 8,96 - d/15,68 - o/22,57) | | |  |  | (8,95 - 14,39 - 29,79) | | |  |  |
| Smutná Eliška | 80 | 969 b. | 96 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 1572 b. | 00 | Kotlářka |
| ( 8,52 - d/18,58 - o/19,68) | | |  |  | (8,8 - 14,2 - 29,8 ) | | |  |  |
| Ridvanová Tereza | 04 | 921 b. | 20 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 1558 b. | 04 | Kotlářka |
| ( 7,54 - d/18,49 - o/20,42) | | |  |  | (8,94 - 14,56 - 30,36) | | |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 914 b. | 98 | Hostivař | Krutská Jiřina | 87 | 1537 b. | 04 | Kotlářka |
| ( 7,54 - d/18,49 - o/20,42) | | |  |  | (8,94 - 14,73 - 30,32) | | |  |  |
| Lehnerová Natálie | 05 | \* 895 b. | 21 | Hostivař | Vávrová Rút | 84 | 1506 b. | 01 | Kotlářka |
| ( 8,99 - d/18,61 - o/14,00) | | |  |  | (8,6 - 14,5 - 30,9 ) | | |  |  |
| Hulanová Petra | 81 | 891 b. | 98 | Hostivař | Honová Pavla | 88 | 1386 b. | 04 | Kotlářka |
| ( 7,72 - d/18,15 - o/18,72) | | |  |  | (9,35 - 15,03 - 30,43) | | |  |  |
| Provazníková Julie | 03 | 862 b. | 20 | Pacov | Marková Eliška | 84 | 1284 b. | 00 | Kotlářka |
| ( 7,17 - d/22,48 - o/14,78) | | |  |  | (9,0 - 15,1 - 31,5 ) | | |  |  |
| Cafourková Magda | 88 | 848 b. | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 7,50 - d/15,74 - o/19,45) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Boudová Tereza | 05 | \* 831 b. | 21 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 7,12 - d/16,27 o/19,37) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Svobodová Alžběta | 00 | \* 803 b. | 17 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,98 - d/19,30 - o/15,41) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 799 b. | 02 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 7,55 - d/16,30 - o/16,11) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | \* 784 b. | 21 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,93 - d/16,70 - o/17,05) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Šimonová Lucie | 00 | \* 771 b. | 16 | Juliska |  |  |  |  |  |
| ( 7,92 - d/10,67 - o/\*18,54) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Lyachová Michaela | 00 | \* 746 b. | 17 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,82 - d/17,36 - o/14,67) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Šlechtická Andrea | 05 | \* 727 b. | 21 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,76 - d/16,16 - o/15,07 | | |  |  |  |  |  |  |  |

57-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Dorostenky: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sedmiboj:** |  |  |  |  | **Halový pětiboj:** | | | | |
| Slavíková Veronika | 01 | 4449 b. | 18 | Kolín | Slavíková Veronika | 01 | 2830 b. | 18 | hala Jablonec |
| (16,05 - 145 - 11,90 - 27,16 - 533 - 35,54 - 2:38,62) | | | | | (10,29 - 151 - 11,20 - 465 - 2:49,89) | | | | |
| Cafourková Magda | 88 | 3035 b. | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (19,0 - 144 - 7,59 - 29,7 - 446 - 23,56 - 2:48,4 ) | | | | | **Vrhačský pětiboj:** (kl/3,00-ko/3,00-di/0,75-oš/0,5-bř/7,26kg) | | | | |
| Ridvanová Tereza | 04 | 2865 b. | 0410 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 2669 b. | 18 | Kolín |
| (17,62 - 121 - 7,51 - 29,78 - 449 - 20,37 - 2:53,52) | | | | | (30,27 - 11,85 -33,95 - 30,41 -10,09) | | | | |
| Zaspalová Jana | 84 | 2767 b. | 00 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (17,8 - 135 - 9,63 - 31,2 - 426 - 25,24 - 3:23,8 ) | | | | | **Vrhačský pětiboj:** (kl/3,00-ko/3,00-di/1,00-oš/0,5-bř/9,08kg) | | | | |
| Řeháková Jana | 81 | 2760 b. | 98 | Hostivař | Slavíková Veronika | 01 | 2655 b. | 18 | Kolín |
| (21,2 - 119 - 9,27 - 28,3 - 412 - 19,12 - 2:39,0 ) | | | | | (30,18 - 11,64 -32,91 - 35,08 - 8,97 ) | | | | |
| Miškovská Monika | 90 | 2741 b. | 06 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (20,5 - 140 - 8,34 - 28,3 - 442 - 16,36 - 3:02,2 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 2715 b. | 95 | Strahov |  |  |  |  |  |
| (20,94 - 130 - 9,29 - 32,64 - 401 - 28,26 - 2:44,17) | | | | |  |  |  |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 2680 b. | 02 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (19,9 - 133 - 9,86 - 31,6 - 421 - 26,00 - 3:06,0 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 2675 b. | 02 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (18,7 - 127 - 8,35 - 30,8 - 409 - 15,57 - 2:43,8 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Fritschová Linda | 75 | 2662 b. | 90 | Strahov |  |  |  |  |  |
| (20,1 - 140 - 9,41 - 32,4 - 412 - 23,36 - 2:58,2 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 2626 b. | 98 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (20,6 - 125 - 7,87 - 28,9 - 430 - 12,93 - 2:41,3 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Fremrová Dominika | 88 | 2620 b. | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (17,7 - 123 - 6,70 - 27,7 - 277 - 12,95 - 2:37,3 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Krutská Jiřina | 87 | 2546 b. | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (18,7 - 133 - 7,55 - 29,8 - 391 - 16,44 - 3:01,4 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | 2512 b. | 0210 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (17,96 - 114 - 7,08 -31,13 - 404 - 16,57 - 2:48,88) | | | | |  |  |  |  |  |
| Vávrová Rút | 84 | 2447 b. | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (19,2 - 130 - 8,07 - 30,7 - 421 - 15,63 - 3:07,2 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Hlaváčová Anna | 88 | 2406 b. | 05 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (20,4 - 121 - 7,43 - 29,4 - 439 - 14,96 - 2:59,9 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Cafourková Tereza | 87 | 2395 b. | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (21,0 - 130 - 7,54 - 28,8 - 446 - 12,04 - 3:08,3 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 2394 b. | 01 | Eden |  |  |  |  |  |
| (21,54 - 0 - 7,87 - 30,65 - 412 - 24,28 - 2:31,56) | | | | |  |  |  |  |  |
| Perničková Jitka | 78 | 2270 b. | 95 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (21,5 - 0 - 8,06 - 29,4 - 465 - 20,56 - 2:54,3 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Kovandová Kristýna | 87 | 2217 b. | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (22,0 - 124 - 8,35 -30,9 - 382 - 21,80 - 3:06,5 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Šťastná Petra | 85 | 2190 b. | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (22,6 - 121 - 8,07 - 30,7 - 410 - 18,62 - 3:02,4 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 2047 b. | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (20,2 - 105 - 6,26 - 30,8 - 355 - 14,44 - 2:46,2 ) | | | | |  |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 1971 b. | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (23,5 - 127 - 6,41 - 32,5 - 359 - 12,44 - 2:41,8 ) | | | | |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-58-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

Dorostenky: pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Hlaváčová, Cafourková M., Fremrová | 51,21 | 05 | Eden |
| Počtová, Heřmánková, Lorencová, Řeháková | 51,87 | 98 | Eden |
| Zapletalová, Cafourková T., Miškovská, Fremrová | 52,00 | 04 | Eden |
| Hápová, Heřmánková, Zikmundová, Řeháková | 52,25 | 98 | Juliska |
| Miškovská, Červenková, Horáčková, Baborová | 52,37 | 06 | Eden |
| Zikmundová, Hápová, Lukešová, Pospíšilová | 52,46 | 99 | Eden |
| Počtová, Heřmánková, Lorencová, Pospíšilová | 52,5 | 98 | Eden |
| Zapletalová, Hlaváčová, Cafourková M., Baborová | 52,77 | 05 | Pardubice |
| Hlaváčová, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 53,01 | 04 | Děkanka |
| Miškovská, Králíčková, Cafourková M., Fremrová | 53,13 | 04 | Plzeň |
| Vávrová, Šťastná, Doležalová, Jeřábková | 53,28 | 01 | Eden |
| Počtová, Řeháková, Lorencová, Hulanová | 53,29 | 98 | Strahov |
| Zaspalová, Jeřábková, Vávrová, Vadlejchová | 53,30 | 01 | Eden |
| Hlaváčová, Cafourková T., Cafourková M., Fremrová | 53,33 | 04 | Přátelství |
| Šumpelová, Jeřábková, Šťastná, Vávrová | 53,41 | 01 | Stromovka |
| Kajínková K., Heřmánková, Lorencová, Řeháková | 53,54 | 97 | Juliska |
| Bohuslavová, Rýdlová, Churaňová, Lederová | 53,4 | 91 | Přátelství |
| Horáčková, Hlaváčová, Cafourková M., Fremrová | 53,66 | 05 | Juliska |
| Mlýnková, Brandová, Šťastná, Jeřábková | 53,71 | 02 | Stromovka |
| Churaňová, Perničková, Hechtová, Košková | 53,89 | 94 | Strahov |
|  |  |  |  |
| **400 + 300 + 200 + 100m:** |  |  |  |
| Honová, Králíčková, Hlaváčová, Cafourková M. | 2:32,75 | 04 | Děkanka |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m**: |  |  |  |
| Zapletalová, Králíčková, Cafourková, Fremrová | 1:51,28 | 04 | hala Stromovka |
| Miškovská, Červenková, Horáčková, Baborová | 1:51,80 | 06 | hala Strahov |
| Fremrová, Palová, Horáčková, Červenková | 1:53,15 | 05 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |
| **4x 300m:** |  |  |  |
| Slavíková, Lyachová, Černíková, Fiřtíková | 3:30,96 | 16 | hala Strahov |
|  |  |  |  |
| **4 x 400m:** |  |  |  |
| Červenková, Hlaváčová, Moravová, Fremrová | 4:15,78 | 05 | Eden |
| Pospíšilová, Lukešová, Hápová, Zikmundová | 4:18,94 | 99 | Eden |
| Honová, Hlaváčová, Petronyuková, Fremrová | 4:20,14 | 04 | Eden |
| Brandová, Kovandová, Petronyuková, Cafourková T. | 4:26,63 | 03 | Eden |
| Marková, Prokšová, Vojtová, Remková | 4:29,24 | 00 | Plzeň |
| Kovandová, Cafourková T., Krutská, Petronyuková | 4:29,94 | 03 | Přátelství |
| Miškovská, Honová P., Moravová, Červenková | 4:32,79 | 04 | Plzeň |
| Cafourková M., Horáčková, Kupšovská, Filipová | 4:35,65 | 05 | Eden |
| Vaněčková, Zaspalová, Šumpelová, Jeřábková | 4:36,65 | 01 | Eden |
| Doleželová, Vávrová R., Grycová, Marková | 4:39,47 | 01 | Č.Budějovice |
| Vaněčková, Dufková, Šumpelová, Marková | 4:45,73 | 01 | Strahov |
| Dufková, Marková, Koudelková, Vojtová | 4:46,92 | 00 | Přátelství |
| Horáčková, Baborová, Grycová, Filipová | 4:48,75 | 04 | Plzeň |
| Doležalová, Hápová, Lorencová, Řeháková | 4:50,3 | 98 | Tábor |
| Šťastná, Brandová, Dufková, Šumpelová | 4:53,07 | 01 | Č.Budějovice |

-59-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Dorostenci:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60 m:** |  |  |  |  | **200m**: |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 7,37 | 04 | hala Stromovka | Vacek Michal | 87 | 22,84 | 04 | Liberec |
| Brabec Tomáš | 80 | 7,42 | 97 | hala Stromovka | Kubernát Richard | 91 | w 23,05 | 08 | Eden |
| Kubernát Richard | 91 | 7,44 | 08 | Děkanka | Kubernát Richard | 91 | 23,10 | 08 | Děkanka |
| Kuhn Miroslav | 90 | 7,56 | 07 | hala Stromovka | Šlouf Hynek | 02 | 23,52 | 18 | Juliska |
| Bareš Lukáš | 86 | w 7,62 | 02 | Eden | Brabec Jiří | 73 | 23,7 | 89 | Hostivař |
| Brabec Jiří | 73 | 7,63 | 89 | Strahov | Rádl Jakub | 91 | 23,94 | 07 | Jihlava |
| Šlouf Hynek | 02 | 7,65 | 18 | hala Stromovka | Šalanda David | 02 | 24,26 | 19 | hala Stromovka |
| Cigler Jiří | 85 | 7,66 | 02 | Děkanka | Kuhn Miroslav | 90 | 24,30 | 06 | Eden |
| Hingar Petr | 76 | 7,70 | 92 | hala Strahov | Tomeš Jakub | 91 | 24,40 | 07 | Jihlava |
| Filip Jan | 91 | 7,70 | 07 | Eden | Mráz Pavel | 72 | 24,2 | 88 | Přátelství |
| Rádl Jakub | 91 | 7,70 | 07 | Kotlářka | Filip Jan | 91 | 24,54 | 07 | Tábor |
| Šalanda David | 02 | 7,70 | 19 | hala Stromovka | Kotrouš Jan | 85 | 24,58 | 01 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 7,71 | 04 | hala Strahov | Cigler Jiří | 85 | 24,3 | 02 | Kotlářka |
| Podhorský Tomáš | 90 | 7,71 | 07 | hala Stromovka | Vilím Eduard | 72 | 24,4 | 88 | Přátelství |
| Severa Filip | 01 | 7,71 | 18 | Děkanka | Kožený František | 75 | 24,64 | 92 | Juliska |
| Lazar Filip | 01 | 7,72 | 18 | Děkanka | Bareš Lukáš | 86 | 24,4 | 02 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 7,73 | 02 | hala Stromovka | Severa Filip | 01 | w 24,69 | 18 | Eden |
| Zaspal Petr | 89 | 7,73 | 05 | Eden | Severa Filip | 01 | 24,72 | 18 | Juliska |
| Knap Tomáš | 03 | 7,73 | 19 | Eden | Gabriel Petr | 78 | 24,5 | 94 | Stromovka |
| Ovečka Jan | 83 | 7,5 | 00 | Hostivař | Böck Adam | 87 | w 24,76 | 04 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 7,5 | 01 | Č. Lípa | Veselý František | 02 | 24,83 | 18 | Kotlářka |
| Zobač Tomáš | 92 | 7,75 | 08 | Eden | Čejka Ladislav | 87 | w 24,84 | 04 | Eden |
| **100m:** |  |  |  |  | Čejka Pavel | 91 | 24,84 | 07 | Eden |
| Vacek Michal | 87 | 11,18 | 04 | Liberec | Klesňák Jan | 05 | 24,86 | 21 | Eden |
| Kubernát Richard | 91 | w 11,39 | 08 | Pacov | Lazar Filip | 01 | 24,93 | 18 | Děkanka |
| Kubernát Richard | 91 | 11,51 | 08 | Děkanka | **300m**: |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 11,72 | 92 | Eden | Vacek Michal | 87 | 36,49 | 04 | Eden |
| Mráz Pavel | 72 | 11,5 | 88 | Přátelství | Rádl Jakub | 91 | 37,38 | 08 | Houštka |
| Šlouf Hynek | 02 | w 11,71 | 18 | Kotlářka | Tomeš Jakub | 91 | 37,80 | 08 | Děkanka |
| Kuhn Miroslav | 90 | w 11,74 | 06 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 37,93 | 02 | Eden |
| Kuhn Miroslav | 90 | 11,79 | 06 | Eden | Šlouf Hynek | 02 | 38,39 | 18 | Eden |
| Šlouf Hynek | 02 | 11,80 | 18 | Eden | Kubernát Richard | 91 | 38,48 | 07 | Eden |
| Müller David | 76 | 11,6 | 93 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 38,61 | 02 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 11,86 | 02 | Eden | Šalanda David | 02 | 38,98 | 19 | hala Strahov |
| Nejedlý Adam | 88 | w 11,90 | 04 | Eden | Čejka Pavel | 91 | 38,95 | 07 | Eden |
| Rádl Jakub | 91 | w 11,93 | 07 | Pacov | Severa Filip | 01 | 39,27 | 18 | Eden |
| Vilím Eduard | 72 | 11,7 | 88 | Hostivař | Kožený František | 75 | 39,2 | 92 | hala Strahov |
| Brabec Jiří | 73 | 11,7 | 89 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 39,2 | 93 | Hostivař |
| Řehák Martin | 84 | 11,7 | 01 | Kotlářka | Černý Pavel | 91 | 39,47 | 08 | Houštka |
| Lazar Filip | 01 | 11,97 | 18 | Děkanka | Bareš Lukáš | 86 | 39,65 | 02 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 11,99 | 02 | Eden | Böck Adam | 87 | 39,77 | 04 | Děkanka |
| Fait David | 86 | 12,00 | 02 | Přátelství | Filip Jan | 91 | 39,7 | 07 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 12,01 | 19 | Podvinný mlýn | Hloušek Adam | 85 | 39,98 | 02 | Eden |
| Gabriel Petr | 78 | 11,8 | 95 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 39,8 | 90 | Hostivař |
| Brabec Tomáš | 80 | 12,04 | 96 | Eden | Zobač Tomáš | 92 | 40,27 | 08 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,8 | 99 | Eden | Machač Vojtěch | 76 | 40,5 | 93 | Hostivař |
| Šalanda David | 02 | 12,06 | 19 | Podvinný mlýn | Wagenknecht Lukáš | 85 | 40,57 | 02 | Eden |
| Rádl Jakub | 91 | 12,07 | 07 | Kotlářka | Techl Lukáš | 77 | 40,87 | 94 | hala Stromovka |
| Filip Jan | 91 | 12,08 | 07 | Děkanka | **400m**: |  |  |  |  |
| **150m:** |  |  |  |  | Rádl Jakub | 91 | 51,09 | 08 | Děkanka |
| Vacek Michal | 87 | 17,48 | 04 | Eden | Šlouf Hynek | 02 | 52,56 | 18 | Kotlářka |
| Kubernát Richard | 91 | 17,61 | 07 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 52,63 | 04 | Přátelství |
| Kuhn Miroslav | 90 | 17,93 | 07 | hala Stromovka | Kožený František | 75 | 52,6 | 92 | Stromovka |
| Hradil Daniel | 91 | 18,05 | 07 | hala Stromovka | Tomeš Jakub | 91 | 53,11 | 08 | Děkanka |
| Kotrouš Jan | 85 | 18,34 | 01 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 53,0 | 93 | Stromovka |
| Šalanda David | 02 | 18,46 | 19 | hala Strahov | Kotrouš Jan | 85 | 53,73 | 02 | hala Stromovka |
| Zaspal Petr | 89 | 18,53 | 05 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 53,74 | 07 | hala Stromovka |
| Müller David | 76 | 18,6 | 93 | Hostivař | Petrák Jiří | 91 | 53,74 | 08 | Děkanka |
| Severa Filip | 01 | 18,86 | 18 | hala Strahov | Kubernát Richard | 91 | 54,32 | 07 | Přátelství |
| Nejedlý Adam | 88 | 18,90 | 04 | hala Stromovka | Böck Adam | 87 | 54,1 | 04 | Olymp |
| Knap Tomáš | 03 | 19,00 | 19 | hala Strahov | Gabriel Petr | 78 | 54,4 | 94 | Eden |
| Kožený František | 75 | 18,8 | 92 | hala Strahov | Šalanda David | 02 | 54,95 | 19 | hala Stromovka |
| Jareš Jakub | 80 | 18,8 | 96 | hala Stromovka | Čejka Ladislav | 87 | 54,97 | 04 | Juliska |
| Lazar Filip | 01 | 19,11 | 18 | hala Strahov | Novotný Jakub | 85 | 55,26 | 01 | Eden |
| Míka Tomáš | 71 | 18,9 | 88 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 55,27 | 02 | Eden |
| Gabriel Petr | 78 | 18,9 | 95 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 55,31 | 04 | Juliska |
| Zobač Tomáš | 92 | 19,14 | 09 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 55,42 | 02 | Eden |
| Novotný Jiří | 79 | 19,15 | 95 | hala Stromovka | Severa Filip | 01 | 55,66 | 18 | Kotlářka |
| Říha Michal | 91 | 19,17 | 07 | hala Stromovka | Wagenknecht Lukáš | 85 | 55,82 | 02 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 19,18 | 99 | hala Stromovka | Doubek Jan | 78 | 56,1 | 94 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 19,25 | 13 | Eden | Hloušek Adam | 85 | 56,14 | 02 | Eden |
| Čejka Pavel | 91 | 19,45 | 07 | hala Strahov |  |  |  |  |  |

-60-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Dorostenci: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **500m**: |  |  |  |  | **1000 m**: |  |  |  |  |
| Rádl Jakub | 91 | 1:08,37 | 08 | Děkanka | Petronyuk Olexandr | 86 | 2:39,27 | 03 | Eden |
| Tomeš Jakub | 91 | 1:09,75 | 08 | Děkanka | Rádl Jakub | 91 | 2:41,21 | 08 | Eden |
| Cvetler Martin | 76 | 1:10,6 | 93 | Hostivař | Edlman Tomáš | 90 | 2:42,09 | 07 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 1:11,78 | 07 | Eden | Stolařík Radek | 79 | 2:42,35 | 96 | hala Stromovka |
| Horevaj Jan | 73 | 1:12,69 | 89 | Juliska | Petrák Jiří | 91 | 2:43,41 | 08 | Eden |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:13,24 | 06 | Eden | Kožený František | 75 | 2:45,6 | 92 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 1:14,5 | 93 | Hostivař | Cvetler Martin | 76 | 2:46,3 | 93 | Hostivař |
| Techl Lukáš | 77 | 1:14,7 | 94 | hala Stromovka | Perkner Stanislav | 76 | 2:46,4 | 93 | Hostivař |
| Hlaváč Jakub | 87 | 1:15,40 | 03 | Eden | Edlman Martin | 90 | 2:47,25 | 06 | hala Stromovka |
| Doubek Jan | 78 | 1:15,2 | 94 | hala Stromovka | Chlupatý Roman | 75 | 2:49,3 | 92 | Hostivař |
| Kohout David | 75 | 1:15,4 | 91 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 2:49,3 | 04 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 1:15,89 | 03 | Eden | Kohout David | 75 | 2:53,2 | 92 | Hostivař |
| Černý Pavel | 91 | 1:16,35 | 07 | Eden | Machač Vojtěch | 76 | 2:55,1 | 93 | Hostivař |
| Vršek Petr | 77 | 1:24,1 | 94 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 2:55,59 | 00 | hala Stromovka |
| Michalík Lukáš | 77 | 1:24,2 | 93 | Hostivař | Tomeš Jakub | 91 | 2:58,48 | 07 | Eden |
| Šimek Vítězslav | 02 | 1:31,03 | 18 | Juliska | Hingar Petr | 76 | 2:59,20 | 92 | hala Strahov |
| Schwarz Vladimír | 69 | 1:32,8 | 86 | Hostivař | Kasl David | 76 | 2:59,5 | 92 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Hlaváč Jan | 94 | 3:00,16 | 10 | hala Stromovka |
| **600m**: |  |  |  |  | Panáček Adam | 93 | 3:01,2 | 09 | Aréna 02 |
| Rádl Jakub | 91 | 1:26,07 | 07 | Eden | Krofta Michal | 76 | 3:11,0 | 92 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 1:28,66 | 07 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Petrák Jiří | 91 | 1:28,81 | 08 | Děkanka | **1500m**: |  |  |  |  |
| Tomeš Jakub | 91 | 1:30,72 | 08 | Stromovka | Edlman Martin | 90 | 4:12,13 | 07 | Sušice |
| Hlaváč Jakub | 87 | 1:30,92 | 04 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 4:14,10 | 92 | Strahov |
| Böck Adam | 87 | 1:31,67 | 04 | Eden | Petronyuk Olexandr | 86 | 4:14,0 | 03 | Děkanka |
| Stolařík Radek | 79 | 1:31,83 | 96 | hala Strahov | Stolařík Radek | 79 | 4:14,7 | 96 | hala Stromovka |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:31,96 | 07 | Houštka | Edlman Tomáš | 90 | 4:15,32 | 07 | Tábor |
| Bareš Lukáš | 86 | 1:32,36 | 02 | hala Stromovka | Petrák Jiří | 91 | 4:17,77 | 08 | Eden |
| Kasl David | 76 | 1:32,71 | 93 | hala Stromovka | Kožený František | 75 | 4:18,1 | 92 | Hostivař |
| Techl Lukáš | 77 | 1:32,5 | 94 | hala Stromovka | Machač Vojtěch | 76 | 4:19,25 | 93 | Strahov |
| Černý Pavel | 91 | 1:33,83 | 07 | Eden | Horevaj Jan | 73 | 4:19,4 | 90 | Stromovka |
| Cigler Luděk | 83 | 1:33,90 | 00 | Eden | Hlaváč Jakub | 87 | 4:20,43 | 04 | Eden |
| Kubernát Richard | 91 | 1:37,10 | 08 | Stromovka | Kohout David | 75 | 4:22,5 | 92 | Přátelství |
| Panáček Adam | 93 | 1:42,19 | 10 | hala Strahov | Chlupatý Roman | 75 | 4:23,2 | 92 | Děkanka |
| Vršek Petr | 77 | 1:49,30 | 94 | hala Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 4:27,41 | 08 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 4:28,39 | 00 | Eden |
| **800m**: |  |  |  |  | Doubek Jan | 78 | 4:30,72 | 94 | Stromovka |
| Kožený František | 75 | 1:57,40 | 92 | Strahov | Skopec Vladimír | 82 | 4:32,63 | 99 | Strahov |
| Rádl Jakub | 91 | 1:58,09 | 08 | Děkanka | Kotrouš Jan | 85 | 4:36,60 | 02 | Eden |
| Petrák Jiří | 91 | 2:00,85 | 08 | Děkanka | Panáček Adam | 93 | 4:38,08 | 10 | Písek |
| Tomeš Jakub | 91 | 2:01,08 | 08 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 4:43,42 | 02 | Eden |
| Cvetler Martin | 76 | 2:01,38 | 93 | Juliska | Kasl David | 76 | 4:43,8 | 92 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 2:02,21 | 07 | Děkanka | Černý Pavel | 91 | 4:44,77 | 08 | Eden |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 2:02,62 | 03 | Eden |  |  |  |  |  |
| Horevaj Jan | 73 | 2:02,7 | 90 | Sparta | **3000 m**: |  |  |  |  |
| Machač Vojtěch | 76 | 2:05,20 | 93 | Eden | Stolařík Radek | 79 | 9:05,82 | 96 | hala Stromovka |
| Chlupatý Roman | 75 | 2:05,3 | 92 | Stromovka | Petronyuk Olexandr | 86 | 9:09,8 | 03 | Děkanka |
| Böck Adam | 87 | 2:05,81 | 04 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 9:15,23 | 93 | Vítkovice |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:05,96 | 04 | Děkanka | Chlupatý Roman | 75 | 9:19,6 | 92 | hala Strahov |
| Kohout David | 75 | 2:06,59 | 92 | Juliska | Edlman Martin | 90 | 9:21,82 | 07 | Klatovy |
| Edlman Tomáš | 90 | 2:06,75 | 06 | Juliska | Machač Vojtěch | 76 | 9:32,37 | 93 | Strahov |
| Perkner Stanislav | 76 | 2:06,87 | 93 | Juliska | Horevaj Jan | 73 | 9:35,0 | 89 | Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 2:08,17 | 02 | Juliska | Cigler Luděk | 83 | 9:35,65 | 00 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 2:08,29 | 02 | Juliska | Kohout David | 75 | 9:36,6 | 92 | Přátelství |
| Cigler Luděk | 83 | 2:08,62 | 00 | Přátelství | Petrák Jiří | 91 | 10:07,48 | 08 | Děkanka |
| Techl Lukáš | 77 | 2:09,13 | 94 | Strahov | Panáček Adam | 93 | 10:51,06 | 10 | hala Stromovka |
| Kasl David | 76 | 2:09,33 | 92 | Juliska | Černý Viktor | 82 | 11:02,0 | 98 | Eden |
|  |  |  |  |  | Varfolomieiev Roman | 00 | 12:17,97 | 16 | Juliska |
| **míle**: |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Stolařík Radek | 79 | 4:42,2 | 95 | hala Strahov | **5000 m**: |  |  |  |  |
| Cvetler Martin | 76 | 4:45,5 | 93 | hala Strahov | Stolařík Radek | 79 | 15:53,88 | 96 | Stromovka |
| Machač Vojtěch | 76 | 4:51,5 | 93 | hala Strahov | Cvetler Martin | 76 | 16:01,2 | 93 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 4:53,66 | 06 | Kolín | Machač Vojtěch | 76 | 16:05,8 | 93 | Stromovka |
| Cigler Luděk | 83 | 4:58,8 | 00 | Kotlářka | Kohout David | 75 | 16:35,1 | 92 | Stromovka |
| Krofta Michal | 76 | 5:29,2 | 92 | hala Strahov | Petronyuk Olexandr | 86 | 16:55,14 | 03 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Edlman Martin | 90 | 17:10,20 | 07 | Pacov |
| **2000 m**: |  |  |  |  | Edlman Tomáš | 90 | 17:40,18 | 06 | Jablonec |
| Horevaj Jan | 73 | 5:58,3 | 90 | Strahov | Cigler Luděk | 83 | 18:11,23 | 99 | Strahov |
|  |  |  |  |  | Hlaváč Jakub | 87 | 18:57,41 | 03 | Přátelství |
| **50m př.:** 100cm |  |  |  |  | Černý Viktor | 82 | 20:07,8 | 99 | hala Stromovka |
| Hingar Petr | 76 | 7,46 | 92 | hala Strahov |  |  |  |  |  |

-61-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Dorostenci: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m př.:** 100cm |  |  |  |  | **400m př.:** 84cm |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 8,82 | 92 | hala Strahov | Bareš Lukáš | 86 | 58,89 | 02 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 9,19 | 99 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 59,03 | 02 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Kotrouš Jan | 85 | 62,29 | 01 | Eden |
| **60m př.:** 107cm |  |  |  |  | Černý Pavel | 91 | 65,31 | 07 | Tábor |
| Cigler Jiří | 85 | 12,84 | 01 | hala Stromovka | Čejka Ladislav | 87 | 1:12,04 | 03 | Juliska |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **60m př.:** 91cm |  |  |  |  | **400m př.:** 91cm |  |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | 8,87 | 04 | hala Strahov | Bareš Lukáš | 86 | 61,1 | 02 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 9,02 | 01 | hala Stromovka | Nejedlý Adam | 88 | 62,13 | 04 | Kotlářka |
| Cigler Jiří | 85 | 9,17 | 02 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 63,7 | 02 | Eden |
| Vadlejch Jakub | 90 | 9,45 | 07 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Bareš Lukáš | 86 | 9,56 | 02 | hala Stromovka | **1500m př.:** |  |  |  |  |
| Kuhn Miroslav | 90 | 9,67 | 06 | hala Stromovka | Horevaj Jan | 73 | 4:38,3 | 89 | Stromovka |
| Čejka Pavel | 91 | 9,77 | 07 | hala Stromovka | Doubek Filip | 73 | 5:19,88 | 89 | Strahov |
| Lazar Jan | 05 | 9,83 | 21 | Mor.Třebová | Sýkora Lubor | 72 | 5:24,53 | 88 | Eden |
| Hečko Jan | 97 | 10,04 | 13 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Rychlík Jakub | 01 | 10,08 | 17 | hala Stromovka | **2000m př.:** |  |  |  |  |
| Zaspal Petr | 89 | 10,15 | 05 | hala Strahov | Cvetler Martin | 76 | 6:08,34 | 93 | Vítkovice |
| Klesňák Jan | 05 | 10,45 | 21 | Mor.Třebová | Chlupatý Roman | 75 | 6:27,43 | 92 | Strahov |
| Lazar Filip | 01 | 10,75 | 17 | hala Stromovka | Horevaj Jan | 73 | 6:29,38 | 90 | Strahov |
| Severa Filip | 01 | 10,99 | 18 | hala Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 6:38,31 | 07 | Kladno |
| **110m př.:** 91cm/9,14m |  |  |  |  | Doubek Jan | 78 | 6:38,58 | 94 | Strahov |
| Nejedlý Adam | 88 | 14,99 | 04 | Liberec |  |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 15,92 | 92 | Strahov | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 16,24 | 99 | Strahov | Hingar Petr | 76 | w 657 | 92 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 16,26 | 02 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 647 | 04 | Eden |
| Zaspal Petr | 89 | 16,53 | 05 | Děkanka | Hingar Petr | 76 | 641 | 92 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 16,84 | 02 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 639 | 02 | Přátelství |
| Novotný Jakub | 85 | 17,12 | 01 | Eden | Kuhn Miroslav | 90 | 623 | 06 | Děkanka |
| Hečko Jan | 97 | 17,37 | 13 | Strahov | Novotný Jakub | 85 | 622 | 01 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 17,40 | 02 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 620 | 06 | Eden |
| Vejsada Daniel | 81 | 17,87 | 98 | Eden | Noll Jakub | 72 | 613 | 89 | Hostivař |
| Vadlejch Jakub | 90 | 18,03 | 07 | Děkanka | Hečko Jan | 97 | 610 | 14 | Juliska |
| Macháček Stanislav | 94 | 18,42 | 11 | Rošického | Lazar Filip | 01 | 610 | 18 | Podvinný mlýn |
| Severa Filip | 01 | 18,50 | 17 | Houštka | Cigler Jiří | 85 | 609 | 02 | Pekařka |
| Lazar Filip | 01 | 18,85 | 17 | Houštka | Hradil Daniel | 91 | 598 | 07 | Kotlářka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 19,02 | 05 | Juliska | Brabec Tomáš | 80 | 597 | 96 | Juliska |
| Vilímec Petr | 90 | 19,21 | 07 | Juliska | Zaspal Petr | 89 | 597 | 06 | Kotlářka |
| Rychlík Jakub | 01 | 19,21 | 17 | Juliska | Bareš Lukáš | 86 | 592 | 02 | Eden |
| Šalanda David | 02 | 19,46 | 18 | Houštka | Jareš Jakub | 80 | 589 | 96 | Eden |
| Vacek Michal | 87 | 19,56 | 03 | Eden | Vacek Michal | 87 | 578 | 03 | Eden |
| Lazar Filip | 01 | 19,71 | 18 | Houštka | Špejchlík David | 88 | 574 | 04 | Pekařka |
| Hloušek Adam | 85 | 19,77 | 02 | Eden | Lazar Jan | 05 | 563 | 21 | Mor.Třebová |
| **110m př.:** 107cm |  |  |  |  | Šlouf Hynek | 02 | 561 | 18 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 16,7 | 04 | Pekařka | Jašek Pavel | 72 | 556 | 88 | Strahov |
| Hingar Petr | 76 | 17,0 | 92 | Strahov | Poláček Marek | 73 | 549 | 90 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 17,4 | 02 | Hostivař | Pospíšil Ondřej | 82 | 549 | 98 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 18,58 | 14 | Stromovka | **Výška**: |  |  |  |  |
| **200m př.:** |  |  |  |  | Hingar Petr | 76 | 193 | 92 | hala Strahov |
| Cigler Jiří | 85 | 27,60 | 02 | Děkanka | Nejedlý Adam | 88 | 188 | 04 | Eden |
| Tomeš Jakub | 91 | 28,53 | 08 | Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 180 | 99 | hala Stromovka |
| Zaspal Petr | 89 | 28,78 | 05 | Veleslavín | Cigler Jiří | 85 | 176 | 02 | Eden |
| Vyšín Stanislav | 89 | 29,52 | 05 | Veleslavín | Kotrouš Jan | 85 | 176 | 02 | Eden |
| Brunner Martin | 73 | 30,2 | 89 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 176 | 06 | Kotlářka |
| Kubernát Richard | 91 | 30,68 | 08 | Stromovka | Noll Jakub | 72 | 175 | 89 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 30,98 | 98 | Eden | Hečko Jan | 97 | 174 | 14 | Houštka |
| Černý Pavel | 91 | 31,02 | 08 | Stromovka | Vyšín Stanislav | 89 | 170 | 06 | Děkanka |
| Lazar Jan | 05 | 31,93 | 21 | Kotlářka | Veselý František | 02 | 170 | 19 | Stromovka |
| Štěpán Jan | 05 | 33,80 | 21 | Kotlářka | Hunal Jakub | 03 | 170 | 20 | Přátelství |
| **300m př.:**  84cm |  |  |  |  | Mráz Pavel | 72 | 165 | 88 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 42,08 | 02 | Eden | Vilím Eduard | 72 | 165 | 88 | Hostivař |
| Gabriel Petr | 78 | 42,49 | 94 | Strahov | Jareš Jakub | 80 | 165 | 96 | Strahov |
| Cigler Jiří | 85 | 43,78 | 01 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 164 | 07 | Kotlářka |
| Tomeš Jakub | 91 | 44,38 | 08 | Eden | Novotný Jakub | 85 | 163 | 01 | Eden |
| Lazar Filip | 01 | 44,61 | 18 | Eden | Poláček Marek | 73 | 160 | 90 | Hostivař |
| Brunner Martin | 73 | 44,7 | 89 | Přátelství | Špejchlík David | 88 | 160 | 04 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 45,36 | 18 | Eden | Macháček Stanislav | 94 | 160 | 11 | Rošického |
| Rychlík Jakub | 01 | 46,16 | 17 | Eden | Klesňák Jan | 05 | 160 | 21 | Mor.Třebová |
| Chlupatý Roman | 75 | 46,0 | 92 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 156 | 03 | Eden |
| Kasl David | 76 | 46,1 | 92 | Děkanka | Rychlík Jakub | 01 | 156 | 17 | Pacov |
| Vejsada Daniel | 81 | 48,89 | 98 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 54,09 | 98 | Juliska |  |  |  |  |  |

-62-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Dorostenci: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Trojskok**: |  |  |  |  | **Desetiboj**: |  |  |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 13,58 | 02 | hala Stromovka | Hingar Petr | 76 | 6164 b. | 92 | Eden |
| Vyšín Stanislav | 89 | 13,03 | 06 | Eden | (11,72 -657 -12,14 -189 -56,25 -16,01 -34,68 -340 -50,08 -5:03,88) | | | | |
| Novotný Jakub | 85 | w 13,00 | 01 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 5718 b. | 04 | Litomyšl |
| Novotný Jakub | 85 | 12,95 | 01 | Eden | (12,12- 608- 12,74- 180- 57,35- 15,53- 34,02- 305- 46,84- 5:18,46) | | | | |
| Cigler Jiří | 85 | 12,80 | 02 | Přátelství | Cigler Jiří | 85 | 5208 b. | 02 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 12,63 | 02 | Přátelství | (11,86- 575- 11,16- 176- 55,27- 16,26- 28,25- 275- 26,95- 4:58,30) | | | | |
| Zaspal Petr | 89 | 12,29 | 05 | Eden | Novotný Jakub | 85 | 5101 b. | 01 | Eden |
| Lazar Filip | 01 | 11,85 | 18 | Eden | (12,27- 622- 10,41- 163- 55,26- 17,12- 29,42- 250- 37,95- 4:59,70) | | | | |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 11,71 | 08 | Stromovka | Kotrouš Jan | 85 | 5092 b. | 02 | Eden |
| Rašín Martin | 90 | 11,63 | 07 | Přátelství | (11,99- 621- 8,63- 176- 54,22- 17,40- 25,89- 200- 34,97- 4:36,60) | | | | |
| Kubernát Richard | 91 | 11,39 | 08 | Eden | Vadlejch Jakub | 90 | 5042 b. | 07 | Juliska |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,10 | 98 | Hostivař | (12,46- 603- 16,96- 164- 61,54- 18,64- 44,91- 0 - 69,89- NF ) | | | | |
| Cigler Luděk | 83 | 10,40 | 00 | Hostivař | Vyšín Stanislav | 89 | 4793 b. | 05 | Juliska |
| Černý Viktor | 82 | 9,49 | 99 | Hostivař | (12,69- 535- 11,80- 164- 57,11- 19,02- 31,02- 260- 45,11- 5:10,63) | | | | |
| Špaček Jindřich | 76 | 8,80 | 92 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 4655 b. | 11 | Rošického+Přátelství |
| **Koule 5kg**: |  |  |  |  | (12,51- 545- 11,00- 160- 60,30- 18,42- 32,21- 275- 40,56- 5:15,02) | | | | |
| Vadlejch Jakub | 90 | 17,12 | 07 | Kladno | Jareš Jakub | 80 | 4588 b. | 96 | Strahov |
| Severin Michal | 88 | 13,88 | 04 | Liberec | (12,24- 566- 10,88- 165- 57,01- 21,50- 27,22- 240- 45,60- 5:08,66) | | | | |
| Hingar Petr | 76 | 13,41 | 92 | hala Strahov | Poláček Marek | 73 | 4389 b. | 90 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 13,29 | 99 | Juliska | (13,1 - 543- 11,20- 160- 59,5 - 21,1 - 18,18- 310- 44,42- 5:15,0 ) | | | | |
| Rašín Martin | 90 | 12,86 | 07 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 4180 b. | 02 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 12,74 | 04 | Litomyšl | (12,47- 528- 7,40- 145- 56,14- 19,77- 21,94- 240- 36,28- 4:43,42) | | | | |
| Kačer Martin | 80 | 12,55 | 96 | Hostivař | Vacek Michal | 87 | 4060 b. | 03 | Eden |
| Hunal Jakub | 03 | 12,54 | 20 | Přátelství | (11,96- 578- 9,20- 156- 54,16- 19,56- 22,67- 0 - 22,73- 5:19,82) | | | | |
| Šafanda Filip | 85 | 12,42 | 01 | Hostivař | Bareš Lukáš | 86 | 4059 b. | 02 | Eden |
| Matoušek Jan | 78 | 12,40 | 94 | Hostivař | (12,22- 589- 10,68- 151- 55,42- 17,80- 27,94- 0 - 38,17- NF ) | | | | |
| Říha Michal | 91 | 12,33 | 07 | Děkanka | Vilímec Petr | 90 | 3967 b. | 07 | Juliska |
| Macháček Stanislav | 94 | 12,08 | 11 | Eden | (12,84- 520- 10,41- 130- 58,48- 19,21- 29,50- 200- 24,99- 4:55,32) | | | | |
| Severin David | 85 | 12,05 | 02 | Přátelství | Hečko Jan | 97 | 3951 b. | 13 | Houštka |
| Jareš Jakub | 80 | 11,98 | 96 | Eden | (12,84- 577- 8,85- 174- 62,39- 17,74- 23,22- 220- 25,36- 5:52,60) | | | | |
| Poláček Marek | 73 | 11,90 | 90 | Hostivař | Šalanda David | 02 | 3892 b. | 18 | Houštka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 11,80 | 05 | Juliska | (12,40 -528 - 8,84 -143 -55,59 -19,46 -22,60 -210 -28,11 - 5:28,66) | | | | |
| Čejka Pavel | 91 | 11,56 | 07 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | 3858 b. | 99 | Eden- **jednodenní** |
| Vilímec Petr | 90 | 11,26 | 07 | Tábor | (11,8 - 546- 10,46- 176- 67,7 - 17,3 - 25,91- 219- 31.31- 7:51,7 ) | | | | |
| Novotný Jakub | 85 | 11,16 | 02 | Kotlářka | Brabec Jiří | 73 | 3721 b. | 90 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 11,16 | 02 | Eden | (12,0 - 532- 9,42- 155- 59,6 - 20,1 - 19,80- 230- 33,26- 6:03,5 ) | | | | |
| Petrovič Michal | 81 | 11,13 | 97 | Eden | Horevaj Jan | 73 | 3690 b. | 90 | Hostivař |
| Fait David | 86 | 11,08 | 02 | Eden | (13,1 - 536- 8,27- 150- 56,7 - 22,1 - 18,18- 170- 28,44- 4:28,3 ) | | | | |
| **Disk 1,5kg**: |  |  |  |  | HrdýTomáš | 83 | 3686 b. | 98 | Eden, Děkanka |
| Vadlejch Jakub | 90 | 46,84 | 07 | Juliska | (12,8 - 489- 13,01- 155- 66,4 - 21,0 - 27,98- 195- 42,96- 6:02,4 ) | | | | |
| Rašín Martin | 90 | 41,50 | 07 | Eden |  |  |  |  |  |
| Matoušek Jan | 78 | 38,84 | 94 | Strahov | **Tyč**: |  |  |  |  |
| Jareš Jakub | 80 | 38,58 | 96 | Juliska | Hingar Petr | 76 | 340 | 92 | Eden |
| Severin Michal | 88 | 38,32 | 04 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 330 | 04 | Juliska |
| Říha Michal | 91 | 37,99 | 07 | Eden | Poláček Marek | 73 | 310 | 90 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 36,94 | 99 | Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 275 | 02 | Eden |
| Vyšín Stanislav | 89 | 36,28 | 06 | Eden | Macháček Stanislav | 94 | 275 | 11 | Přátelství |
| Hingar Petr | 76 | 34,68 | 92 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 260 | 02 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 34,02 | 04 | Litomyšl | Vilím Eduard | 72 | 260 | 89 | Hostivař |
| Severin David | 85 | 33,99 | 01 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 260 | 05 | Juliska |
| Šafanda Filip | 85 | 33,93 | 01 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 250 | 01 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | 33,27 | 10 | Eden | Lazar Filip | 01 | 255 | 18 | Houštka |
| Kačer Martin | 80 | 31,44 | 96 | Hostivař | Noll Jakub | 72 | 230 | 89 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 85 | 30,91 | 01 | Kotlářka | Brabec Jiří | 73 | 240 | 89 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 30,87 | 18 | Eden | Jareš Jakub | 80 | 240 | 96 | Strahov |
| Brabec Tomáš | 80 | 30,22 | 96 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 240 | 02 | Eden |
| Vilímec Petr | 90 | 29,50 | 07 | Juliska | Kašpar Adam | 94 | 220 | 10 | Juliska |
| Hunal Jakub | 03 | 29,23 | 20 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 220 | 13 | Strahov |
| Poláček Marek | 73 | 29,18 | 90 | Hostivař | Pospíšil Ondřej | 82 | 219 | 99 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 28,25 | 02 | Eden | Šalanda David | 02 | 210 | 18 | Houštka |
| Hradil Ondřej | 95 | 27,26 | 11 | Děkanka | Rychlík Jakub | 01 | 202 | 17 | Pacov |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 27,12 | 99 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 200 | 02 | Eden |
| **100y:** |  |  |  |  | Vilímec Petr | 90 | 200 | 07 | Juliska |
| Veselý František | 02 | 11,68 | 18 | Děkanka | Horevaj Jan | 73 | 170 | 90 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 11,71 | 18 | Děkanka | Kohout David | 75 | 160 | 91 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-63-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Dorostenci: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 700g:** |  |  |  |  | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 76,93 | 07 | Tábor | Vadlejch Jakub | 90 | 69,08 | 06 | Olomouc |
| Macháček Stanislav | 94 | 45,04 | 11 | Eden | Severin Michal | 88 | 53,30 | 04 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 42,87 | 18 | Kotlářka | Hingar Petr | 76 | 50,08 | 92 | Eden |
| Říha Michal | 91 | 42,29 | 07 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 49,30 | 06 | Eden |
| Rašín Martin | 90 | 42,24 | 07 | Juliska | Jareš Jakub | 80 | 47,10 | 96 | Eden |
| Šlouf Hynek | 02 | 39,60 | 18 | Juliska | Nejedlý Adam | 88 | 46,84 | 04 | Litomyšl |
| Čejka Pavel | 91 | 38,93 | 07 | Eden | Matoušek Jan | 78 | 46,06 | 94 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 38,46 | 07 | Tábor | Šafanda Filip | 85 | 44,97 | 02 | Eden |
| Novotný Jakub | 91 | 36,50 | 08 | Přátelství | Poláček Marek | 73 | 44,42 | 90 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 35,27 | 20 | Pacov | Vávra Štěpán | 85 | 43,69 | 02 | Eden |
| Hradil Ondřej | 95 | 32,33 | 11 | Hostivař | Severin David | 85 | 43,04 | 01 | Hostivař |
| Kašpar Adam | 94 | 31,43 | 10 | Juliska | Hloušek Adam | 85 | 42,41 | 01 | Eden |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 31,06 | 08 | Hostivař | Rašín Martin | 90 | 42,35 | 06 | Eden |
| Vondra Tomáš | 04 | 29,36 | 21 | Eden | Kačer Martin | 80 | 41,04 | 96 | Hostivař |
| Lazar Jan | 05 | 28,76 | 21 | Mor.Třebová | Novotný Jakub | 85 | 40,02 | 02 | Eden |
| Šalanda David | 02 | 28,11 | 18 | Houštka | Petronyuk Olexandr | 86 | 39,54 | 03 | Juliska |
| Lazar Filip | 01 | 26,90 | 17 | Houštka | Doubek Radek | 78 | 38,78 | 94 | Strahov |
| Klesňák Jan | 05 | 26,80 | 21 | Mor.Třebová | Bareš Lukáš | 86 | 38,17 | 02 | Eden |
| Vilímec Petr | 90 | 26,42 | 07 | Eden | Skopec Vladimír | 82 | 37,26 | 99 | Eden |
| Zima Lukáš | 91 | 26,35 | 08 | Hostivař | Noll Jakub | 72 | 37,08 | 88 | Hostivař |
| Varfolomieiev Roman | 00 | 26,03 | 16 | Podvinný mlýn | Prokš Martin | 82 | 36,88 | 98 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Vrhačský trojboj:** (5 + 1,5 + 0,7 / \*0,6)kg |  |  |  |  | **Klasický pětiboj:** (dá+oš+200+di+1500) |  |  |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 2532 b. | 07 | Juliska | Veselý František | 02 | 2568 b. | 18 | Kotlářka |
| (15,45 - d/46,84 - o/71,35) | | |  |  | (545 - 42,87 - 24,83 - 27,95 - 4:58,46) | | | |  |
| Rašín Martin | 90 | \*1568 b. | 06 | Juliska | Hečko Jan | 97 | 1727 b. | 13 | Kotlářka |
| (11,59 - d/35,80 - o/37,50) | | |  |  | (542 - 19,12 - 26,35 - 21,38 - 5:47,63) | | | |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | \*1541 b. | 05 | Hostivař | Panáček Adam | 93 | 1404 b. | 09 | Kotlářka |
| (10,12 - d/35,34 - o/42,50) | | |  |  | (436 - 22,04 - 30,40 - 14,48 - 5:01,44) | | | |  |
| Říha Michal | 91 | 1492 b. | 07 | Juliska |  |  |  |  |  |
| (12,02 - d/30,12 - o/38,26) | | |  |  | **Sprinterský trojboj**: | |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | \*1479 b. | 04 | Kotlářka | Kubernát Richard | 91 | 2215 b. | 08 | Děkanka |
| (12,01 - d/27,30 - o/41,23) | | |  |  | (7,44 - 11,58 - 23,41) | | |  |  |
| Černý Viktor | 82 | \*1445 b. | 99 | Hostivař | Šlouf Hynek | 02 | 2021 b. | 18 | Pacov |
| (12,54 - d/33,47 - o/28,14) | | |  |  | (7,77 - 11,95 - 23,57) | | |  |  |
| Severin David | 85 | \*1438 b. | 01 | Kotlářka | Rádl Jakub | 91 | 1953 b. | 07 | Kotlářka |
| (11,23 - d/30,55 - o/37,31) | | |  |  | (7,70 - 12,07 - 24,30) | | |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | \*1419 b. | 02 | Kotlářka | Brabec Jiří | 73 | 1945 b. | 89 | Strahov |
| (11,16 - d/30,44 - o/36,37) | | |  |  | (7,63 - 12,14 - 24,50) | | |  |  |
| Hunal Jakub | 03 | 1371 b. | 20 | Pacov | Cigler Jiří | 85 | 1925 b. | 02 | Kotlářka |
| (11,44 - d/ 27,99 - o/35,27 ) | | |  |  | (7,5 - 11,8 - 24,3 ) | | |  |  |
| Soušek Martin | 91 | 1287 b. | 08 | Hostivař | Lazar Filip | 01 | 1867 b. | 18 | Děkanka |
| (10,62 - d/26,38 - o/34,99) | | |  |  | (7,72 - 11,97 - 24,93) | | |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 1286 b. | 10 | Hostivař | Severa Filip | 01 | 1841 b. | 18 | Děkanka |
| (10,18 - d/27,90 - o/34,80) | | |  |  | (7,71 - 12,16 - 24,86) | | |  |  |
| Novotný Jakub | 91 | \*1222 b. | 08 | Hostivař | Kuhn Miroslav | 90 | 1814 b. | 06 | Kolín |
| ( 9,74 - d/25,75 - o/34,96) | | |  |  | (7,78 - 12,27 - 25,19) | | |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | \*1201 b. | 98 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 1811 b. | 01 | Kotlářka |
| (10,15 - d/24,87 - o/32,96) | | |  |  | (7,6 - 12,2 - 24,4 ) | | |  |  |
| Hradil Ondřej | 95 | 1163 b. | 11 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 1732 b. | 01 | Kotlářka |
| (10,33 - d/22,90 - o/32,33) | | |  |  | (7,6 - 12,4 - 24,9 ) | | |  |  |
| Kašpar Adam | 94 | 1108 b. | 10 | Hostivař | Severa Filip | 01 | 1729 b. | 17 | Děkanka |
| ( 9,66 - d/24,77 - o/28,65) | | |  |  | (7,91 - 12,46 - 25,31) | | |  |  |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 1072 b. | 08 | Hostivař | Černý Pavel | 91 | 1725 b. | 08 | Kotlářka |
| ( 8,67 - d/24,24 - o/31,06) | | |  |  | (7,98 - 12,45 - 25,13) | | |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 1064 b. | 21 | Hostivař | Tomeš Jakub | 91 | 1720 b. | 07 | Děkanka |
| (10,35 - d/ 22,85 - o/25,12 ) | | |  |  | (7,94 - 12,61 - 24,99) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | \*1029 b. | 01 | Kotlářka | Zobač Tomáš | 92 | 1665 b. | 08 | Děkanka |
| ( 8,17 - d/25,71 - o/28,05) | | |  |  | (7,92 - 12,53 - 25,92) | | |  |  |
| Vilímec Petr | 90 | \*1023 b. | 06 | Juliska | Ševčík Jaroslav | 91 | 1638 b. | 07 | Děkanka |
| ( 9,88 - d/22,92 - o/25,09) | | |  |  | (8,00 - 12,62 - 25,75) | | |  |  |
| Ambrož Tomáš | 83 | \*1012 b. | 00 | Kotlářka | Lazar Filip | 01 | 1609 b. | 17 | Kotlářka |
| (10,54 - d/24,62 - o/17,96) | | |  |  | (8,17 – 12,60 – 25,86) | | |  |  |
| Kubernát Richard | 91 | 1009 b. | 08 | Hostivař | Petrák Jiří | 91 | 1600 b. | 08 | Kotlářka |
| ( 9,74 - d/22,25 - o/24,60) | | |  |  | (8,24 - 12,72 - 25,17) | | |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | \* 986 b. | 02 | Kotlářka | Čejka Pavel | 91 | 1589 b. | 07 | Děkanka |
| ( 7,51 - d/22,46 - o/32,29) | | |  |  | (8,19 - 12,77 - 25,37) | | |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 973 b. | 14 | Hostivař | Wagenknecht Lukáš | 85 | 1582 b. | 02 | Kotlářka |
| ( 9,27 - d/22,77 - o/23,39) | | |  |  | (7,8 - 12,5 - 25,8 ) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Pospíšil Ondřej | 82 | 1566 b. | 99 | Eden |
|  |  |  |  |  | (7,93 - 12,64 - 26,90) | | |  |  |

-64-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků a štafet

Dorostenci: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Kladivo 5kg:** |  |  |  |  | **Oštěp 800g:** |  |  |  |  |
| Rašín Martin | 90 | 38,45 | 06 | Děkanka | Vadlejch Jakub | 90 | 66,12 | 07 | Pacov |
| Říha Michal | 91 | 36,85 | 07 | Děkanka | Vyšín Stanislav | 89 | 46,30 | 06 | Veleslavín |
| Macháček Stanislav | 94 | 28,12 | 11 | Eden | Hingar Petr | 76 | 45,52 | 92 | Stromovka |
| Severin Michal | 88 | 27,40 | 04 | Eden | Jareš Jakub | 80 | 37,24 | 96 | Riegrovy sady |
| Vadlejch Jakub | 90 | 26,34 | 06 | Eden | Petronyuk Olexandr | 86 | 34,77 | 03 | Riegrovy sady |
| Severin David | 85 | 26,30 | 01 | Eden | Prokš Martin | 82 | 34,67 | 98 | Eden |
| Vilímec Petr | 90 | 24,62 | 07 | Děkanka | Čejka Pavel | 91 | 33,66 | 07 | Děkanka |
| Cigler Luděk | 83 | 22,50 | 99 | Eden | Hloušek Adam | 85 | 30,86 | 02 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 22,21 | 99 | Eden |  |  |  |  |  |
| Skopec Michal | 81 | 20,30 | 98 | Eden | **50 m:** |  |  |  |  |
| Vondra Tomáš | 04 | 17,25 | 21 | Děkanka | Müller David | 76 | 6,57 | 93 | hala Strahov |
| Šimek Vítězslav | 02 | 17,05 | 18 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 6,65 | 02 | Česká Lípa |
|  |  |  |  |  | Cigler Jiří | 85 | 6,66 | 02 | Česká Lípa |
| **Halový sedmiboj**: |  |  |  |  | Vacek Michal | 87 | 6,66 | 03 | hala Strahov |
| Nejedlý Adam | 88 | 4238 b. | 04 | hala Strahov | Matoušek Jan | 78 | 6,77 | 94 | hala Strahov |
| (7,71 - 613 - 12,42 - 187 - 8,87 - 320 - 3:20,54) | | | | | Jareš Jakub | 80 | 6,6 | 96 | hala Stromovka |
| Hingar Petr | 76 | 4136 b. | 92 | hala Strahov | Tadiál Lukáš | 77 | 6,7 | 93 | hala Stromovka |
| (7,70 - 611 - 13,17 - 193 - 8,82 - 0 - 2:59,20) | | | | | Novotný Jiří | 79 | 6,95 | 95 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Halový pětiboj:** (60př+dá+60+koule+800m) |  |  |  |  | **5000m chůze:** |  |  |  |  |
| Kuhn Miroslav | 90 | 2705 b. | 06 | hala Stromovka | Bareš Lukáš | 86 | 37:34,6 | 02 | hala Stromovka |
| ( 9,67 - 572 - 7,73 - 9,91 - 2:28,08) | | | | | | |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| 4 x 100m: |  |  |  |
| Tomeš, Kubernát, Rádl, Zobač | 45,29 | 08 | Děkanka |
| Hloušek, Bareš, Cigler J., Kotrouš | 45,67 | 02 | Plzeň |
| Lazar, Severa, Šalanda, Šlouf | 46,30 | 18 | Juliska |
| Hloušek, Bareš, Cigler J., Fait | 46,45 | 02 | Eden |
| Tomeš, Rádl, Ševčík, Kubernát | 46,56 | 08 | Eden |
| Filip, Rádl, Hradil, Kuhn | 46,58 | 06 | Děkanka |
| Lazar, Severa, Veselý, Šlouf | 46,62 | 18 | Eden |
| Řehák, Cigler J., Novotný, Kotrouš | 46,71 | 01 | Stromovka |
| Ševčík, Rádl, Tomeš, Kubernát | 47,56 | 07 | Juliska |
| Řehák, Bareš, Novotný, Kotrouš | 47,4 | 01 | Kotlářka |
| Novotný, Fait, Cigler J., Kotrouš | 47,4 | 01 | Hostivař |
| Lazar, Severa, Šalanda, Veselý | 47,56 | 18 | Podvinný mlýn |
| Řehák, Wagenknecht, Cigler J., Kotrouš | 47,70 | 01 | Eden |
| Brabec, Mráz, Jašek, Toman | 47,7 | 88 | Přátelství |
| Ovečka, Pospíšil, Skopec, Černý | 47,98 | 99 | Eden |
| Vacek, Petronyuk, Hlaváč, Böck | 48,42 | 03 | Eden |
| Vejsada, Pospíšil, Černý, Tojšl | 48,45 | 98 | Eden |
| Filip, Zobač, Grygorskij, Kubernát | 48,53 | 07 | Tábor |
| Brabec, Mráz, Noll, Vilím | 48,4 | 88 | Juliska |
| Ovečka, Pospíšil, Cigler L., Černý | 48,76 | 99 | Eden |
| Brabec, Mráz, Toman, Noll | 49,1 | 88 | Přátelství |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Rádl, Ševčík, Petrák, Kubernát | 1:36,18 | 08 | Děkanka |
| Hloušek, Bareš, Cigler, Wagenknecht | 1:38,7 | 02 | Hostivař |
| Vejsada, Prokš, Skopec V., Tojšl | 1:44,38 | 98 | Eden |
| Wagenknecht, Cigler J., Hloušek, Bareš | 1:44,9 | 01 | Děkanka |
|  |  |  |  |
| **400 + 300 + 200 + 100m:** |  |  |  |
| Cigler L., Cigler J., Pospíšil, Hrdý | 2:30,50 | 99 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |
| **4 x 400m:** |  |  |  |
| Tomeš, Petrák, Kubernát, Rádl | 3:27,26 | 08 | Eden |
| Bareš, Wagenknecht, Cigler J., Kotrouš | 3:36,49 | 02 | Eden |
| Šlouf, Severa, Šalanda, Lazar | 3:40,66 | 18 | Juliska |
| Wagenknecht, Řehák, Cigler J., Kotrouš | 3:41,71 | 01 | Eden |
| Tomeš, Kubernát, Grygorskij, Zobač | 3:42,77 | 08 | Děkanka |
| Kohout, Cvetler, Machač V., Kožený | 3:45,0 | 92 | Hostivař |
| Petronyuk, Böck, Hlaváč, Vacek | 3:47,76 | 03 | Eden |
| Tomeš, Soušek, Edlman M. Kubernát | 3:51,89 | 07 | Děkanka |
| Černý, Pospíšil, Skopec V., Tojšl | 3:52,87 | 98 | Eden |
| Hlaváč, Čejka, Petronyuk, Böck | 3:53,6 | 03 | Riegrovy sady |

-65-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Juniorky:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60 m:** |  |  |  |  | **200 m:** |  |  |  |  |
| Miškovská Monika | 90 | w 8,17 | 08 | Eden | Jeřábková Eva | 85 | 26,19 | 04 | Stříbro |
| Jeřábková Eva | 85 | 8,23 | 04 | hala Stromovka | Baborová Johana | 90 | 26,54 | 08 | Eden |
| Košková Tereza | 78 | 8,27 | 97 | Stromovka | Košková Tereza | 78 | 26,4 | 96 | Eden |
| Fremrová Dominika | 88 | 8,28 | 06 | hala Strahov | Fremrová Dominika | 88 | 27,31 | 07 | Jihlava |
| Miškovská Monika | 90 | 8,32 | 08 | hala Stromovka | Těšíková Pavla | 74 | 27,1 | 92 | Stromovka |
| Baborová Johana | 90 | 8,32 | 08 | Děkanka | Churaňová Radka | 77 | 27,2 | 95 | Hostivař |
| Vávrová Rút | 84 | 8,48 | 02 | Eden | Řeháková Jana | 81 | 27,52 | 99 | Stromovka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 8,50 | 99 | hala Stromovka | Hlaváčová Anna | 88 | 27,55 | 07 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 8,51 | 99 | Stromovka | Cafourková Magda | 88 | 27,60 | 07 | Jihlava |
| Hlaváčová Anna | 88 | 8,54 | 07 | Děkanka | Miškovská Monika | 90 | 27,76 | 09 | Stromovka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 8,5 | 00 | Hostivař | Prokšová Jana | 86 | 28,21 | 04 | hala Strahov |
| Těšíková Pavla | 74 | 8,6 | 92 | Hostivař | Perničková Jitka | 78 | 28,8 | 96 | Hostivař |
| Perničková Jitka | 78 | 8,6 | 97 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 29,09 | 99 | Bílina |
| Cafourková Magda | 88 | 8,87 | 06 | hala Strahov | Vávrová Rút | 84 | 29,23 | 02 | Přátelství |
| Hulanová Petra | 81 | 8,96 | 99 | Eden | Zikmundová Tereza | 82 | 29,43 | 00 | hala Stromovka |
| Hápová Lucie | 82 | 8,99 | 00 | Eden | Šumpelová Alexand. | 85 | 29,88 | 03 | Přátelství |
| Hauserová Veronika | 84 | w 9,08 | 03 | Eden | Šťastná Petra | 85 | 30,06 | 03 | Děkanka |
| Koželuhová Klára | 87 | 9,13 | 05 | hala Stromovka | Hauserová Veronika | 84 | 30,14 | 02 | Juliska |
| Honsová Eliška | 95 | 9,15 | 13 | hala Stromovka | Zaspalová Jana | 84 | 30,32 | 03 | Eden |
| Honová Pavla | 88 | 9,21 | 06 | hala Stromovka | Bohuslavová Eva | 75 | 30,2 | 93 | Ústí n/Orlicí |
| Marková Eliška | 84 | 9,22 | 02 | Eden | Marková Eliška | 84 | 31,02 | 02 | Eden |
| Hauserová Veronika | 84 | 9,30 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **100 m:** |  |  |  |  | **300 m:** |  |  |  |  |
| Jeřábková Eva | 85 | 12,70 | 04 | Děkanka | Jeřábková Eva | 85 | 42,34 | 04 | Eden |
| Košková Tereza | 78 | 12,6 | 96 | Eden | Baborová Johana | 90 | 42,37 | 08 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | w 12,92 | 08 | Pacov | Řeháková Jana | 81 | 43,67 | 00 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | 13,04 | 08 | Děkanka | Hlaváčová Anna | 88 | 43,69 | 06 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 13,0 | 99 | Stromovka | Košková Tereza | 78 | 43,5 | 97 | Stromovka |
| Miškovská Monika | 90 | w 13,35 | 08 | Pacov | Zikmundová Tereza | 82 | 44,59 | 00 | Eden |
| Těšíková Pavla | 74 | 13,2 | 92 | Přátelství | Miškovská Monika | 90 | 44,78 | 08 | Eden |
| Miškovská Monika | 90 | 13,47 | 09 | Děkanka | Fremrová Dominika | 88 | 45,21 | 07 | Děkanka |
| Hlaváčová Anna | 88 | 13,51 | 06 | Eden | Těšíková Pavla | 74 | 46,4 | 92 | Hostivař |
| Fremrová Dominika | 88 | 13,60 | 07 | Děkanka | Cafourková Magda | 88 | 46,95 | 07 | Eden |
| Zaspalová Jana | 84 | 13,62 | 02 | Eden | Marková Eliška | 84 | 48,82 | 02 | Eden |
| Zikmundová Tereza | 82 | 13,71 | 00 | Stromovka | Šťastná Petra | 85 | 49,91 | 03 | hala Strahov |
| Vávrová Rút | 84 | 13,78 | 02 | Stromovka | Šumpelová Alexand. | 85 | 49,96 | 03 | hala Strahov |
| Lorencová Kateřina | 81 | 13,79 | 99 | Stromovka | Hápová Lucie | 82 | 50,0 | 00 | Hostivař |
| Cafourková Magda | 88 | w 14,01 | 06 | Eden | Hauserová Veronika | 84 | 50,50 | 03 | hala Strahov |
| Perničková Jitka | 78 | 14,10 | 97 | Juliska | Šimonová Lucie | 00 | 50,70 | 18 | Juliska |
| Hulanová Petra | 81 | 14,17 | 99 | Eden | Bulířová Jana | 79 | 52,9 | 97 | hala Strahov |
| Cafourková Magda | 88 | 14,21 | 06 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Štrynclová Jitka | 74 | 14,0 | 92 | Stromovka | **400 m:** |  |  |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 14,42 | 03 | Kolín | Jeřábková Eva | 85 | 58,38 | 04 | Hodonín |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 14,58 | 03 | Přátelství | Baborová Johana | 90 | 59,63 | 08 | Klatovy |
| Hápová Lucie | 82 | 14,59 | 00 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 60,4 | 95 | Riegrovy sady |
| Hauserová Veronika | 84 | 14,69 | 03 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 61,94 | 06 | Jablonec |
| Šťastná Petra | 85 | 14,70 | 03 | Děkanka | Zikmundová Tereza | 82 | 62,73 | 00 | Bílina |
| Koželuhová Klára | 87 | w 14,70 | 05 | Přátelství | Řeháková Jana | 81 | 63,02 | 00 | Bílina |
| Marková Eliška | 84 | 14,94 | 02 | Přátelství | Perničková Jitka | 78 | 64,6 | 97 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Petronyuková Mirosl. | 87 | 64,91 | 05 | Eden |
| **150 m:** |  |  |  |  | Cafourková Magda | 88 | 64,98 | 07 | Eden |
| Košková Tereza | 78 | 19,5 | 97 | Hostivař | Hulanová Petra | 81 | 65,25 | 99 | Strahov |
| Baborová Johana | 90 | 20,07 | 08 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Fremrová Dominika | 88 | 20,28 | 06 | hala Strahov | Těšíková Pavla | 74 | 67,2 | 93 | Ústí n/Orlicí |
| Miškovská Monika | 90 | 20,45 | 08 | hala Strahov | Fremrová Dominika | 88 | 67,51 | 07 | Pacov |
| Řeháková Jana | 81 | 20,3 | 99 | Hostivař | Bohuslavová Eva | 75 | 67,4 | 94 | Stromovka |
| Lederová Kamila | 76 | 20,5 | 94 | hala Stromovka | Šumpelová Alexand. | 85 | 67,94 | 03 | Eden |
| Hlaváčová Anna | 88 | 20,74 | 07 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 68,09 | 06 | Děkanka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 21,01 | 00 | Eden | Hauserová Veronika | 84 | 68,83 | 03 | Č. Budějovice |
| Vávrová Rút | 84 | 21,07 | 02 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 68,89 | 92 | Strahov |
| Cafourková Magda | 88 | 21,42 | 06 | hala Strahov | Grycová Petra | 87 | 69,67 | 06 | Eden |
| Hápová Lucie | 82 | 21,49 | 00 | Eden | Šimonová Lucie | 00 | 71,54 | 18 | Brno |
| Hauserová Veronika | 84 | 22,86 | 02 | Eden | Kupšovská Veronika | 88 | 72,40 | 06 | Děkanka |
| Mašínová Adriana | 69 | 22,8 | 88 | Hostivař | Vladyková Helena | 75 | 74,7 | 94 | Stromovka |
| Filipová Hana | 88 | 23,13 | 06 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Kupšovská Veronika | 88 | 24,21 | 06 | hala Strahov | **500 m:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Cafourková Magda | 88 | 1:26,56 | 07 | Děkanka |
| **600 m:** |  |  |  |  | Bulířová Jana | 79 | 1:32,2 | 97 | hala Strahov |
| Cafourková Magda | 88 | 1:50,47 | 07 | Eden | Mašínová Adriana | 69 | 1:40,5 | 87 | Hostivař |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 1:55,21 | 03 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-66-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Juniorky:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **800 m:** |  |  |  |  | **100 m př.:** 84cm/ 8,5m |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 2:19,05 | 05 | Eden | Košková Tereza | 78 | 16,8 | 96 | Dobruška |
| Bohuslavová Eva | 75 | 2:28,6 | 94 | Stromovka | Zaspalová Jana | 84 | 17,6 | 03 | Hostivař |
| Grycová Petra | 87 | 2:29,59 | 05 | Veleslavín | Vávrová Rút | 84 | 17,7 | 02 | Plzeň |
| Churaňová Radka | 77 | 2:30,4 | 96 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 18,04 | 05 | Veleslavín |
| Bulířová Jana | 79 | 2:30,76 | 98 | Strahov | Lorencová Kateřina | 81 | 18,26 | 99 | Bílina |
| Kolocová Kateřina | 74 | 2:33,1 | 92 | Stromovka | Churaňová Radka | 77 | 18,3 | 96 | Hostivař |
| Cafourková Magda | 88 | 2:34,34 | 07 | Děkanka | Šumpelová Alexand. | 85 | 19,11 | 03 | Nová Včelnice |
| Prokšová Jana | 86 | 2:34,39 | 04 | hala Strahov | Lyachová Michaela | 00 | 20,01 | 18 | Podvinný mlýn |
| Těšíková Pavla | 74 | 2:36,8 | 92 | Hostivař | Perničková Jitka | 78 | 20,5 | 96 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 2:37,07 | 02 | Přátelství | Jeřábková Eva | 85 | 21,1 | 03 | Hostivař |
| Hulanová Petra | 81 | 2:37,13 | 99 | Stromovka | Řeháková Jana | 81 | 21,3 | 00 | Hostivař |
| Perničková Jitka | 78 | 2:37,3 | 26 | Hostivař | Petronyuková Mirosl. | 87 | 21,3 | 05 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 2:40,87 | 19 | hala Stromovka | Marková Eliška | 84 | 23,27 | 02 | Eden |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 2:41,42 | 03 | Děkanka | Grycová Petra | 87 | 23,3 | 05 | Hostivař |
| Košková Tereza | 78 | 2:43,2 | 97 | Hostivař | Hulanová Petra | 81 | 26,2 | 99 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 2:43,2 | 00 | Hostivař | **400 m př.:** |  |  |  |  |
| Fremrová Dominika | 88 | 2:44,56 | 06 | Houštka | Churaňová Radka | 77 | 1:08,4 | 96 | Eden |
| Klára Lohniská | 79 | 2:51,0 | 98 | Domažlice | Prokšová Jana | 86 | 1:10,25 | 04 | Stříbro |
| Majerová Diana | 87 | 2:51,58 | 06 | Houštka | Petronyuková Mirosl. | 87 | 1:10,80 | 05 | Veleslavín |
| Šimonová Lucie | 00 | 2:57,15 | 18 | Eden | Těšíková Pavla | 74 | 1:11,7 | 92 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Šumpelová Alexand. | 85 | 1:15,09 | 03 | Nová Včelnice |
| **1000 m:** |  |  |  |  | Moravová Alena | 89 | 1:15,73 | 07 | Tábor |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 3:02,76 | 05 | hala Stromovka | Perničková Jitka | 78 | 1:15,7 | 96 | Tábor |
| Grycová Petra | 87 | 3:15,54 | 05 | Eden | Grycová Petra | 87 | 1:18,69 | 05 | Tábor |
| Bulířová Jana | 79 | 3:21,02 | 97 | hala Stromovka | Koželuhová Klára | 87 | 1:23,08 | 05 | Děkanka |
| Marková Eliška | 84 | 3:33,91 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Hulanová Petra | 81 | 3:34,71 | 99 | Eden | **2000 m př.:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Petronyuková Mirosl. | 87 | 7:05,83 | 05 | Pardubice |
| **1500 m:** |  |  |  |  | Grycová Petra | 87 | 7:45,57 | 05 | Eden |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 4:49,54 | 05 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 5:00,29 | 98 | Juliska | **3000 m př.:** |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 5:01,65 | 06 | hala Strahov | Petronyuková Mirosl. | 87 | 10:52,81 | 06 | Ostrava |
| Pokorná Eva | 69 | 5:16,92 | 88 | Eden | Grycová Petra | 87 | 11:51,01 | 05 | Olomouc |
| Hulanová Petra | 81 | 5:17,09 | 99 | Bílina |  |  |  |  |  |
| Kolocová Kateřina | 74 | 5:19,19 | 92 | Strahov | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 5:20,8 | 96 | Dobruška | Churaňová Radka | 77 | 516 | 96 | Eden |
| Marková Eliška | 84 | 5:32,05 | 02 | Stromovka | Slavíková Veronika | 01 | 510 | 19 | hala Strahov |
| Sýkorová Zuzana | 00 | 6:18,95 | 18 | Podvinný mlýn | Hlaváčová Anna | 88 | w 501 | 06 | Houštka |
|  |  |  |  |  | Zaspalová Jana | 84 | 500 | 02 | Eden |
| **míle:** |  |  |  |  | Hlaváčová Anna | 88 | 500 | 06 | Eden |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 5:21,8 | 05 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 497 | 04 | Eden |
| Grycová Petra | 87 | 5:44,6 | 05 | Hostivař | Jeřábková Eva | 85 | 487 | 03 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Košková Tereza | 78 | 477 | 97 | Hostivař |
| **2000 m:** |  |  |  |  | Těšíková Pavla | 74 | 475 | 92 | Stromovka |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 6:40,61 | 06 | hala Stromovka | Cafourková Tereza | 87 | 475 | 05 | hala Strahov |
| Grycová Petra | 87 | 6:56,35 | 06 | hala Stromovka | Cafourková Magda | 88 | 474 | 06 | hala Strahov |
| Marková Eliška | 84 | 7:53,79 | 02 | Eden | Lederová Kamila | 76 | 471 | 95 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Perničková Jitka | 78 | 459 | 96 | Juliska |
| **3000 m:** |  |  |  |  | Řeháková Jana | 81 | 457 | 99 | Hostivař |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 10:24,72 | 06 | Ostrava | Vávrová Rút | 84 | 447 | 02 | hala Stromovka |
| Bulířová Jana | 79 | 10:32,4 | 97 | M. Boleslav | Heřmánková Tereza | 81 | 446 | 99 | Strahov |
| Grycová Petra | 87 | 10:48,20 | 05 | hala Stromovka | Lorencová Kateřina | 81 | 437 | 99 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 12:05,31 | 02 | Děkanka | Marková Eliška | 84 | 420 | 02 | Eden |
| Hulanová Petra | 81 | 12:17,92 | 99 | Juliska | Honsová Eliška | 95 | 418 | 13 | hala Stromovka |
| Fremrová Dominika | 88 | 14:07,82 | 06 | Eden | Hauserová Veronika | 84 | 414 | 03 | Eden |
| Sýkorová Zuzana | 00 | 14:40,82 | 18 | Eden | Lyachová Michaela | 00 | 410 | 18 | Podvinný mlýn |
| Klégrová Jana | 84 | 16:48,01 | 02 | Juliska |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| **5000 m:** |  |  |  |  | Zaspalová Jana | 84 | 165 | 03 | Čáslav |
| Bulířová Jana | 79 | 19:12,9 | 98 | Tábor | Cafourková Magda | 88 | 158 | 06 | hala Strahov |
| Grycová Petra | 87 | 20:06,8 | 06 | Jablonec | Slavíková Veronika | 01 | 154 | 19 | hala Jablonec |
| Marková Eliška | 84 | 21:32,7 | 02 | Plzeň | Churaňová Radka | 77 | 140 | 95 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Baborová Johana | 90 | 135 | 08 | Kotlářka |
| **50 m př.:** |  |  |  |  | Petronyuková Mirosl. | 87 | 133 | 05 | Hostivař |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 9,54 | 03 | hala Strahov | Grycová Petra | 87 | 133 | 05 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Řeháková Jana | 81 | 131 | 99 | Hostivař |
| **60 m př.:** |  |  |  |  | Perničková Jitka | 78 | 128 | 96 | Hostivař |
| Slavíková Veronika | 01 | 9,45 | 19 | hala Stromovka | Košková Tereza | 78 | 126 | 97 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,68 | 02 | hala Stromovka | Lorencová Kateřina | 81 | 125 | 99 | Hostivař |
| Vávrová Rút | 84 | 10,9 | 02 | hala Stromovka | Jeřábková Eva | 85 | 121 | 03 | Hostivař |
| Koželuhová Klára | 87 | 11,54 | 05 | hala Stromovka | Hulanová Petra | 81 | 119 | 99 | Hostivař |
| Cafourková Tereza | 87 | 12,94 | 05 | hala Stromovka | Marková Eliška | 84 | 115 | 02 | Eden |

-67-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Juniorky: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | **Oštěp: 600g** |  |  |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 10,81 | 03 | N. Včelnice | Vadlejchová Lucie | 85 | 31,61 | 03 | Děkanka |
| Cafourková Tereza | 87 | 10,33 | 05 | hala Strahov | Valíčková Vladimíra | 73 | 30,78 | 92 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,28 | 02 | Děkanka | Perničková Jitka | 78 | 29,46 | 97 | Stromovka |
| Cafourková Magda | 88 | 10,06 | 06 | Pardubice | Buřičová Martina | 74 | 28,98 | 93 | Chrudim |
| Vávrová Rút | 84 | 10,05 | 02 | Přátelství | Bohuslavová Eva | 75 | 27,80 | 93 | Chrudim |
| Řeháková Jana | 81 | 8,94 | 99 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 27,76 | 02 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 8,80 | 99 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 27,07 | 99 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Mlýnková Alice | 86 | 26,33 | 04 | Hostivař |
| **Koule 4kg:** |  |  |  |  | Bulířová Jana | 79 | 25,62 | 97 | Eden |
| Slavíková Veronika | 01 | 12,59 | 19 | hala Stromovka | Marková Eliška | 84 | 25,09 | 02 | Kotlářka |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 10,96 | 03 | Děkanka | Táflová Kateřina | 89 | 23,57 | 08 | Děkanka |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,49 | 02 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 21,00 | 06 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 8,86 | 99 | Juliska | Churaňová Radka | 77 | 20,28 | 96 | Hostivař |
| Táflová Kateřina | 89 | 8,84 | 07 | Eden | Šimonová Lucie | 00 | 19,96 | 18 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | 8,37 | 04 | Hostivař | Hulanová Petra | 81 | 19,71 | 99 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 8,32 | 00 | Eden | Rottová Hana | 85 | 19,33 | 03 | Eden |
| Churaňová Radka | 77 | 8,28 | 96 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 18,40 | 00 | Hostivař |
| Perničková Jitka | 78 | 7,80 | 96 | Hostivař | Počtová Hana | 81 | 18,23 | 99 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 7,76 | 99 | Hostivař | Petronyuková Mirosl. | 87 | 16,16 | 05 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 7,74 | 02 | Eden | Košková Tereza | 78 | 15,54 | 97 | Hostivař |
| Nedvědová Eva | 70 | 7,68 | 86 | Hostivař | Grycová Petra | 87 | 12,62 | 05 | Hostivař |
| Bohuslavová Eva | 75 | 7,60 | 93 | Ústí n/O | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 7,56 | 91 | Stromovka | Zaspalová Jana | 84 | 30,08 | 03 | Č. Budějovice |
| Smutná Eliška | 80 | 7,55 | 98 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 27,38 | 04 | Přátelství |
| Bulířová Jana | 79 | 7,32 | 97 | Eden | Bulířová Jana | 79 | 24,70 | 97 | Stromovka |
| Vladyková Helena | 75 | 7,31 | 94 | Stromovka | Prokšová Jana | 86 | 22,92 | 04 | Hostivař |
| Miškovská Monika | 90 | 7,31 | 09 | Pacov | Táflová Kateřina | 89 | 22,77 | 07 | Přátelství |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 7,25 | 03 | Děkanka | Hulanová Petra | 81 | 21,93 | 99 | Stromovka |
| Šimonová Lucie | 00 | 7,20 | 18 | Eden | Řeháková Jana | 81 | 21,80 | 99 | Stromovka |
| Košková Tereza | 78 | 7,17 | 97 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 19,85 | 02 | Děkanka |
| Baborová Johana | 90 | 7,01 | 09 | Pacov | Lorencová Kateřina | 81 | 18,52 | 99 | Hostivař |
| **Kladivo 4kg:** |  |  |  |  | Perničková Jitka | 78 | 18,44 | 97 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 22,89 | 02 | Děkanka | Smutná Eliška | 80 | 17,40 | 98 | Hostivař |
| Táflová Kateřina | 89 | 22,43 | 08 | Děkanka | Košková Tereza | 78 | 16,80 | 97 | Hostivař |
| Tichá Barbora | 84 | 17,48 | 02 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 12,84 | 92 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Sedmiboj:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 3539 b. | 96 | Hostivař | Zaspalová Jana | 84 | 1341 b. | 03 | Kotlářka |
| (18,3 - 140 - 7,71 - 27,2 - 498 - 20,28 - 2:30,4 ) | | | | | ( 9,66 - d/28,07 - o/26,35) | | |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 3213 b. | 03 | Eden | Táflová Kateřina | 89 | 1038 b. | 08 | Juliska |
| (17,93 - 152 - 9,68 - 30,32 - 465 - 27,51 - 3:19,11) | | | | | ( 8,22 - d/21,74 - o/21,96) | | |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 3107 b. | 97 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 998 b. | 02 | Kotlářka |
| (18,1 - 126 - 6,84 - 26,7 - 477 - 15,54 - 2:43,2 ) | | | | | ( 7,55 - d/18,11 - o/25,09) | | |  |  |
| Perničková Jitka | 78 | 2937 b. | 96 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 911 b. | 00 | Hostivař |
| (20,5 - 128 - 7,80 - 28,8 - 454 - 21,96 - 2:37,3 ) | | | | | ( 7,90 - d/20,18 - o/17,17) | | |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 2697 b. | 99 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| (21,8 - 131 - 8,45 - 28,3 - 431 - 15,17 - 2:44,3 ) | | | | | **Sprinterský trojboj:** | |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 2485 b. | 05 | Hostivař | Baborová Johana | 90 | 2235 b. | 08 | Děkanka |
| (21,3 - 133 - 5,88 - 31,5 - 404 - 16,16 - 2:29,9 ) | | | | | ( 8,32 - 13,04 - 26,89) | | |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 2395 b. | 02 | Eden | Miškovská Monika | 90 | 2055 b. | 09 | Děkanka |
| (23,27 - 115 - 7,74 - 31,02 - 420 - 25,07 - 2:45,95) | | | | | (8,3 - 13,4 - 27,9 ) | | |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 2240 b. | 05 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 1972 b. | 00 | Kotlářka |
| (23,3 - 133 - 5,91 - 31,9 - 403 - 12,62 - 2:33,6 ) | | | | | (8,3 - 13,4 - 27,9 ) | | |  |  |
| Lorencová Kateřina | 81 | 2189 b. | 99 | Hostivař | Hlaváčová Anna | 88 | 1865 b. | 07 | Kotlářka |
| (20,4 - 122 - 7,15 - 30,5 - 431 - 20,54 - 3:27,9) | | | | | (8,71 - 13,83 - 28,51) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Zikmundová Tereza | 82 | 1547 b. | 00 | Kotlářka |
| **50 m:** |  |  |  |  | (8,9 - 14,4 - 29,4 ) | | |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 7,14 | 97 | hala Strahov | Hauserová Veronika | 84 | 1372 b. | 02 | Eden |
| Jeřábková Eva | 85 | 7,30 | 03 | hala Strahov | (9,30 - 14,87 - 31,15) | | |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 7,63 | 03 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 7,89 | 03 | hala Strahov | **Halový pětiboj:** | | | | |
|  |  |  |  |  | Slavíková Veronika | 01 | 3123 b. | 0902 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | (9,64 - 144 - 12,59 - 487 - 2:40,87) | | | |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-68-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

Juniorky: pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Zapletalová, Cafourková T., Fremrová, Jeřábková | 51,50 | 04 | Stříbro |
| Miškovská, Hlaváčová, Fremrová, Baborová | 51,63 | 06 | Eden |
| Zikmundová, Řeháková, Jeřábková, Pospíšilová | 52,2 | 99 | Stromovka |
| Hlaváčová, Cafourková T., Cafourková M., Jeřábková | 52,59 | 04 | Děkanka |
| Cafourková T., Hauserová, Hlaváčová, Jeřábková | 53,62 | 03 | Děkanka |
| Lederová, Rýdlová, Těšíková, Churaňová | 53,5 | 92 | Přátelství |
| Zikmundová, Heřmánková, Řeháková, Hulanová | 54,01 | 99 | Strahov |
| Lhotáková, Churaňová, Těšíková, Košková | 53,9 | 93 | Čáslav |
| Zikmundová, Hápová, Řeháková, Pospíšilová | 54,3 | 99 | Juliska |
| Buřičová, Lhotáková, Churaňová, Lederová | 54,81 | 93 | Jablonec |
| Počtová, Lorencová, Remková, Hulanová | 55,46 | 99 | Stromovka |
| Fremrová, Horáčková, Machotová, Moravová | 57,02 | 06 | Juliska |
| Hauserová, Šťastná, Rottová, Jeřábková | 59,19 | 03 | Eden |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Jeřábková, Cafourková M., Prokšová, Hlaváčová | 1:49,95 | 04 | hala Strahov |
| Hlaváčová, Králíčková, Cafourková M., Šumpelová | 1:57,28 | 03 | Děkanka |
|  |  |  |  |
| **4 x 400m:** |  |  |  |
| Miškovská, Baborová, Červenková, Hlaváčová | 4:16,34 | 06 | Eden |
| Horáčková, Cafourková, Moravová, Petronyuková | 4:30,76 | 06 | Eden |
| Marková, Šumpelová, Mlýnková, Petronyuková | 4:31,8 | 02 | Plzeň |
| Mlýnková, Brandová, Jeřábková, Hápová | 4:34,62 | 00 | Houštka |
| Červenková, Horáčková, Grycová, Petronyuková | 4:35,66 | 06 | Třebíč |
| Štrynclová, Malíková, Rýdlová, Těšíková | 4:38,9 | 92 | Stromovka |
| Jeřábková, Vojtová, Hulanová, Remková | 4:42,93 | 99 | Stromovka |
|  |  |  |  |
| **800 + 400 + 200 + 100m:** |  |  |  |
| Grycová, Hlaváčová, Šumpelová, Cafourková M. | 4:36,60 | 03 | Děkanka |

-69-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Junioři:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 50 m: |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Řehák Martin | 84 | 6,55 | 03 | hala Strahov | Vacek Michal | 87 | 22,07 | 06 | Strahov |
| Hloušek Adam | 85 | 6,86 | 03 | hala Strahov | Gabriel Petr | 78 | 23,27 | 97 | Eden |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 6,91 | 03 | hala Strahov | Kubernát Richard | 91 | 23,34 | 09 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Brabec Jiří | 73 | 23,3 | 91 | Přátelství |
| **60m:** |  |  |  |  | Šalanda David | 02 | 23,66 | 21 | Podvinný mlýn |
| Vacek Michal | 87 | 6,94 | 06 | hala Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 23,67 | 09 | Děkanka |
| Kubernát Richard | 91 | 7,34 | 10 | hala Stromovka | Hrubý Štěpán | 02 | 23,68 | 21 | Eden |
| Gabriel Petr | 78 | 7,36 | 97 | Čáslav | Pospíšil Ondřej | 82 | 23,5 | 01 | Česká Lípa |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 7,38 | 01 | Eden | Böck Adam | 87 | 23,74 | 06 | Plzeň |
| Böck Adam | 87 | 7,53 | 06 | Děkanka | Hrubý Ondřej | 02 | 23,76 | 21 | Eden |
| Rádl Jakub | 91 | 7,53 | 09 | Děkanka | Severa Filip | 01 | 23,82 | 20 | Kotlářka |
| Cigler Jiří | 85 | 7,54 | 03 | Děkanka | Hradil Dan | 91 | 24,13 | 10 | Kotlářka |
| Řehák Martin | 84 | w 7,54 | 03 | Eden | Kožený František | 75 | 24,0 | 93 | Juliska |
| Černý Pavel | 91 | 7,54 | 10 | hala Stromovka | Petrák Jiří | 91 | 24,32 | 09 | Kotlářka |
| Šalanda David | 02 | 7,54 | 20 | hala Stromovka | Macháček Stanislav | 94 | 24,35 | 13 | Kotlářka |
| Řehák Martin | 84 | 7,58 | 02 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 24,44 | 03 | Juliska |
| Severa Filip | 01 | 7,60 | 19 | hala Stromovka | Tomeš Jakub | 91 | 24,55 | 09 | Děkanka |
| Soušek Martin | 91 | 7,66 | 10 | hala Stromovka | Soušek Martin | 91 | 24,62 | 09 | Klatovy |
| Macháček Stanislav | 94 | w 7,65 | 13 | Děkanka | Kubánek Jan | 92 | 24,65 | 10 | Písek |
| Tomeš Jakub | 91 | 7,67 | 09 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 24,6 | 03 | Riegrovy sady |
| Hradil Dan | 91 | 7,67 | 10 | Kotlářka | Ovečka Jan | 83 | 24,90 | 02 | hala Stromovka |
| Brabec Jiří | 73 | 7,5 | 91 | Hostivař | Řehák Martin | 84 | 24,91 | 03 | Eden |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 7,71 | 10 | Děkanka | **300 m**: |  |  |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 7,71 | 13 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 35,41 | 05 | Děkanka |
| Šebek Filip | 02 | w 7,76 | 20 | Hostivař | Kožený František | 75 | 37,02 | 94 | hala Stromovka |
| Ambrož Tomáš | 84 | w 7,82 | 02 | Eden | Böck Adam | 87 | 37,06 | 06 | Děkanka |
| Ovečka Jan | 83 | 7,84 | 01 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 37,20 | 03 | Eden |
| Petrák Jiří | 91 | 7,91 | 10 | hala Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 37,56 | 09 | hala Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 7,98 | 04 | hala Strahov | Severa Filip | 01 | 37,89 | 20 | Eden |
| **100 m:** |  |  |  |  | Petrák Jiří | 91 | 38,21 | 10 | hala Stromovka |
| Vacek Michal | 87 | 10,86 | 06 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 38,58 | 03 | Eden |
| Brabec Jiří | 73 | 11,0 | 92 | Přátelství | Cvetler Martin | 76 | 38,64 | 94 | hala Stromovka |
| Kubernát Richard | 91 | w 11,49 | 09 | Eden | Tomeš Jakub | 91 | 38,70 | 09 | Děkanka |
| Hrubý Štěpán | 02 | 11,49 | 21 | Hostivař | Danda Michal | 74 | 38,6 | 93 | Hostivař |
| Šalanda David | 02 | 11,49 | 21 | Hostivař | Černý Pavel | 91 | 38,96 | 10 | hala Strahov |
| Kubernát Richard | 91 | 11,62 | 09 | Pacov | Šalanda David | 02 | 38,97 | 20 | Eden |
| Kotek Michal | 79 | 11,4 | 97 | Hostivař | Hrubý Štěpán | 02 | 39,23 | 21 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 11,4 | 03 | Děkanka | Hrubý Ondřej | 02 | 39,24 | 21 | Hostivař |
| Gabriel Petr | 78 | 11,65 | 97 | Eden | Kasl David | 76 | 39,44 | 94 | hala Stromovka |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,65 | 01 | Strahov | Hlaváč Jakub | 87 | 39,52 | 06 | hala Stromovka |
| Hrubý Ondřej | 02 | 11,68 | 21 | Kotlářka | Techl Lukáš | 77 | 39,5 | 96 | hala Stromovka |
| Böck Adam | 87 | 11,72 | 06 | Veleslavín | Machač Vojtěch | 76 | 39,76 | 94 | hala Stromovka |
| Severa Filip | 01 | 11,77 | 20 | Kotlářka | Chlupatý Roman | 75 | 40,23 | 94 | hala Stromovka |
| Rádl Jakub | 91 | 11,78 | 09 | Děkanka | Edlman Martin | 90 | 40,28 | 09 | hala Stromovka |
| Lazar Filip | 01 | 11,81 | 20 | Podvinný mlýn | **400 m:** |  |  |  |  |
| Hradil Dan | 91 | 11,86 | 10 | Juliska | Vacek Michal | 87 | 49,91 | 06 | Strahov |
| Řehák Martin | 84 | w 11,98 | 03 | Eden | Kožený František | 75 | 50,88 | 94 | hala Stromovka |
| Řehák Martin | 84 | 12,01 | 02 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 51,26 | 03 | Eden |
| Hloušek Adam | 85 | 12,01 | 04 | Přátelství | Böck Adam | 87 | 51,9 | 06 | Stromovka |
| Macháček Stanislav | 94 | 12,02 | 13 | Kotlářka | Rádl Jakub | 91 | 52,28 | 09 | Děkanka |
| Šebek Filip | 02 | 12,03 | 21 | Děkanka | Černý Pavel | 91 | 52,70 | 10 | hala Stromovka |
| Ovečka Jan | 83 | 11,8 | 01 | Děkanka | Cvetler Martin | 76 | 53,00 | 94 | Jablonec |
| Tomeš Jakub | 91 | 12,09 | 09 | Děkanka | Hrubý Štěpán | 02 | 53,00 | 21 | Hostivař |
| **150 m**: |  |  |  |  | Hradil Dan | 91 | 53,05 | 10 | Juliska |
| Vacek Michal | 87 | 16,72 | 06 | Eden | Danda Michal | 74 | 53,0 | 92 | Stromovka |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 17,21 | 01 | Eden | Tomeš Jakub | 91 | 53,23 | 09 | Klatovy |
| Černý Pavel | 91 | 17,96 | 10 | hala Strahov | Hlaváč Jakub | 87 | 53,65 | 05 | Děkanka |
| Macháček Stanislav | 94 | w 18,18 | 13 | Děkanka | Hrubý Ondřej | 02 | 53,69 | 21 | Hostivař |
| Řehák Martin | 84 | w 18,29 | 03 | Eden | Petronyuk Alexandr | 86 | 53,92 | 05 | Eden |
| Řehák Martin | 84 | 18,34 | 02 | Eden | Šalanda David | 02 | 53,93 | 21 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 18,42 | 05 | hala Stromovka | Skopec Vladimír | 82 | 53,95 | 00 | Eden |
| Kotek Michal | 79 | 18,2 | 97 | Hostivař | Severa Filip | 01 | 54,07 | 20 | Přátelství |
| Gabriel Petr | 78 | 18,2 | 97 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 54,35 | 03 | Eden |
| Severa Filip | 01 | 18,51 | 19 | hala Strahov | Čejka Ladislav | 87 | 54,47 | 05 | Děkanka |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 18,73 | 10 | hala Strahov | Kasl David | 76 | 55,22 | 94 | hala Stromovka |
| Cvetler Martin | 76 | 18,6 | 94 | hala Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 55,24 | 02 | Eden |
| Míka Tomáš | 71 | 18,8 | 89 | Hostivař | Edlman Martin | 90 | 55,98 | 09 | Děkanka |
| Kasl David | 76 | 18,8 | 94 | hala Stromovka | Techl Lukáš | 77 | 56,1 | 96 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 18,8 | 94 | hala Stromovka | Ovečka Jan | 83 | 56,51 | 01 | Eden |
| Poláček Marek | 73 | 19,0 | 92 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 56,4 | 91 | Hostivař |
| Brůček Jaroslav | 68 | 19,9 | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Edlman Tomáš | 90 | 20,51 | 08 | Houštka |  |  |  |  |  |

-70-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Junioři: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **500 m**: |  |  |  |  | **1500 m:** |  |  |  |  |
| Böck Adam | 87 | 1:07,15 | 06 | Eden | Kožený František | 75 | 3:53,29 | 94 | Jablonec |
| Kožený František | 75 | 1:07,1 | 94 | hala Stromovka | Danda Michal | 74 | 3:57,20 | 93 | Juliska |
| Cvetler Martin | 76 | 1:08,5 | 95 | Hostivař | Edlman Martin | 90 | 4:07,64 | 08 | Juliska |
| Tomeš Jakub | 91 | 1:08,82 | 09 | Eden | Petronyuk Alexandr | 86 | 4:08,02 | 04 | Eden |
| Rádl Jakub | 91 | 1:09,06 | 10 | hala Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 4:09,13 | 09 | Eden |
| Hlaváč Jakub | 87 | 1:10,21 | 06 | Eden | Chlupatý Roman | 75 | 4:09,14 | 94 | Eden |
| Danda Michal | 74 | 1:10,8 | 93 | Hostivař | Petronyuk Alexandr | 86 | 4:10,60 | 05 | Děkanka |
| Machač Vojtěch | 76 | 1:11,7 | 94 | hala Stromovka | Horevaj Jan | 73 | 4:15,00 | 91 | hala Stromovka |
| Techl Lukáš | 77 | 1:11,98 | 96 | hala Stromovka | Machač Vojtěch | 76 | 4:16,60 | 94 | Stromovka |
| Chlupatý Roman | 75 | 1:12,2 | 94 | hala Stromovka | Cvetler Martin | 76 | 4:17,7 | 95 | Přátelství |
| Techl Lukáš | 77 | 1:12,3 | 95 | Hostivař | Skopec Vladimír | 82 | 4:18,75 | 00 | Stromovka |
| Kasl David | 76 | 1:12,9 | 94 | hala Stromovka | Hlaváč Jakub | 87 | 4:18,92 | 06 | Plzeň |
| Černý Pavel | 91 | 1:13,18 | 91 | Eden | Ježek Jan | 85 | 4:19,71 | 04 | Děkanka |
| Ježek Jan | 85 | 1:15,21 | 03 | Eden | Böck Adam | 87 | 4:20,15 | 06 | Eden |
| Brůček Jaroslav | 68 | 1:24,3 | 86 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 4:21,53 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  | Petrák Jiří | 91 | 4:21,79 | 09 | Č. Budějovice |
| **600 m:** |  |  |  |  | Ježek Jan | 85 | 4:30,37 | 03 | Děkanka |
| Kožený František | 75 | 1:25,34 | 93 | hala Strahov | Cigler Jiří | 85 | 4:40,95 | 03 | Eden |
| Petrák Jiří | 91 | 1:25,83 | 10 | hala Strahov | Ovečka Jan | 83 | 4:54,84 | 01 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 1:27,0 | 09 | hala Strahov | Holinka Marek | 83 | 4:58,70 | 02 | Eden |
| Petrák Jiří | 91 | 1:27,3 | 09 | hala Strahov | Hradil Dan | 91 | 4:59,34 | 10 | Juliska |
| Chlupatý Roman | 75 | 1:27,5 | 94 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:28,01 | 09 | Děkanka | 2000m: |  |  |  |  |
| Danda Michal | 74 | 1:28,74 | 93 | hala Strahov | Hlaváč Jakub | 87 | 6:06,45 | 05 | hala Stromovka |
| Tomeš Jakub | 91 | 1:29,0 | 09 | hala Strahov | Cigler Luděk | 83 | 6:08,5 | 01 | Česká Lípa |
| Rádl Jakub | 91 | 1:29,3 | 09 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | 3000m: |  |  |  |  |
| **800 m:** |  |  |  |  | Stolařík Radek | 79 | 9:08,33 | 97 | hala Stromovka |
| Kožený František | 75 | 1:54,82 | 93 | Jablonec | Chlupatý Roman | 75 | 9:08,49 | 94 | Juliska |
| Danda Michal | 74 | 1:57,63 | 92 | Stromovka | Edlman Martin | 90 | 9:08,55 | 09 | Klatovy |
| Böck Adam | 87 | 1:58,10 | 06 | Juliska | Edlman Tomáš | 90 | 9:12,41 | 09 | Klatovy |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 1:59,19 | 05 | Eden | Petronyuk Alexandr | 86 | 9:14,6 | 04 | Olymp |
| Cvetler Martin | 76 | 1:59,7 | 94 | hala Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 9:27,89 | 01 | hala Stromovka |
| Edlman Martin | 90 | 2:00,02 | 09 | Děkanka | Cvetler Martin | 76 | 9:30,43 | 95 | Juliska |
| Edlman Tomáš | 90 | 2:00,59 | 09 | Juliska | Ježek Jan | 85 | 9:33,06 | 04 | hala Stromovka |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:00,92 | 06 | Veleslavín | Černý Viktor | 82 | 11:03,75 | 00 | Juliska |
| Tomeš Jakub | 91 | 2:01,01 | 09 | Juliska | Oplt Filip | 97 | 11:23,20 | 16 | Juliska |
| Skopec Vladimír | 82 | 2:01,71 | 01 | hala Stromovka | Varfolomieiev Rom. | 00 | 11:54,35 | 18 | Juliska |
| Čejka Ladislav | 87 | 2:02,14 | 06 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Petrák Jiří | 91 | 2:02,20 | 10 | hala Stromovka | 5000 m: |  |  |  |  |
| Rádl Jakub | 91 | 2:03,37 | 09 | Juliska | Danda Michal | 74 | 15:38,5 | 93 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 2:03,9 | 94 | hala Stromovka | Edlman Martin | 90 | 15:40,67 | 09 | Ostrava |
| Cigler Luděk | 83 | 2:04,64 | 02 | Eden | Edlman Tomáš | 90 | 15:51,38 | 09 | Ostrava |
| Chlupatý Roman | 75 | 2:04,6 | 94 | Riegrovy sady | Petronyuk Alexandr | 86 | 16:00,94 | 04 | Liberec |
| Horevaj Jan | 73 | 2:05,2 | 91 | Hostivař | Chlupatý Roman | 75 | 16:07,3 | 94 | Hostivař |
| Hloušek Adam | 85 | 2:05,72 | 04 | hala Strahov | Ježek Jan | 85 | 17:15,9 | 04 | Přátelství |
| Machač Vojtěch | 76 | 2:05,9 | 94 | Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 17:24,5 | 01 | Hostivař |
| Ježek Jan | 85 | 2:09,9 | 04 | Olymp |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | 2000m př.: |  |  |  |  |
| **1000 m:** |  |  |  |  | Chlupatý Roman | 75 | 6:16,99 | 93 | Strahov |
| Danda Michal | 74 | 2:32,5 | 92 | Stromovka | Petronyuk Alexandr | 86 | 6:18,75 | 04 | Juliska |
| Edlman Martin | 90 | 2:38,86 | 08 | hala Strahov | Edlman Martin | 90 | 6:34,79 | 09 | Děkanka |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 2:39,7 | 04 | Hostivař | Edlman Tomáš | 90 | 6:34,83 | 09 | Děkanka |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:40,57 | 06 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Böck Adam | 87 | 2:41,13 | 06 | Kolín | 3000m př.: |  |  |  |  |
| Edlman Martin | 90 | 2:42,4 | 09 | hala Arena O2 | Chlupatý Roman | 75 | 9:31,34 | 94 | Jablonec |
| Ježek Jan | 85 | 2:42,7 | 04 | Hostivař | Petronyuk Alexandr | 86 | 9:49,65 | 02 | Eden |
| Horevaj Jan | 73 | 2:44,0 | 91 | hala Strahov | Edlman Martin | 90 | 10:07,48 | 09 | Sušice |
| Skopec Vladimír | 82 | 2:44,57 | 01 | hala Stromovka | Edlman Martin | 90 | 10:19,77 | 09 | Moskva |
| Petrák Jiří | 91 | 2:44,91 | 09 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 2:46,56 | 01 | hala Stromovka | 60m př.: |  |  |  |  |
| Čejka Ladislav | 87 | 2:46,99 | 06 | hala Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 8,61 | 01 | hala Stromovka |
| Rádl Jakub | 91 | 2:47,04 | 09 | Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 9,03 | 04 | hala Strahov |
| Tomeš Jakub | 91 | 2:58,6 | 09 | hala Arena O2 | Hečko Jan | 97 | 10,06 | 15 | hala Stromovka |
| Černý Pavel | 91 | 3:00,9 | 09 | hala Arena O2 |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| míle: |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Danda Michal | 74 | 4:31,41 | 92 | Eden |  |  |  |  |  |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 4:44,1 | 05 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hlaváč Jakub | 87 | 4:49,06 | 06 | Kolín |  |  |  |  |  |
| Chlupatý Roman | 75 | 5:05,1 | 93 | hala Strahov |  |  |  |  |  |

-71-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Junioři: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **110m př.:** |  |  |  |  | **110m př.:** 107cm |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 15,61 | 01 | Bílina | KroupaTomáš | 92 | 16,77 | 10 | Písek |
| Cigler Jiří | 85 | 16,0 | 03 | Děkanka | Hečko Jan | 97 | 18,01 | 15 | Veleslavín |
| Hečko Jan | 97 | 17,23 | 16 | Eden | Šebek Filip | 02 | 18,38 | 21 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 17,67 | 13 | Strahov | Výška: |  |  |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 17,6 | 03 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | 190 | 01 | Strahov |
| Šebek Filip | 02 | w 17,84 | 21 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 182 | 03 | Eden |
| Šebek Filip | 02 | 18,13 | 21 | Juliska | Kotrouš Jan | 85 | 180 | 04 | Juliska |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 18,53 | 05 | Juliska | Noll Jakub | 72 | 175 | 90 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 19,09 | 04 | Juliska | Hečko Jan | 97 | 175 | 15 | Juliska |
| Hradil Dan | 91 | 20,01 | 10 | Juliska | Hunal Jakub | 03 | 175 | 21 | Eden |
| Brabec Jiří | 73 | 19,9 | 91 | Hostivař | Petronyuk Alexandr | 86 | 173 | 05 | Juliska |
| Hloušek Adam | 85 | 20,58 | 03 | Eden | Novotný Jakub | 85 | 170 | 04 | Přátelství |
| Holinka Marek | 83 | 20,99 | 02 | Eden | Hradil Dan | 91 | 170 | 10 | Juliska |
| Ovečka Jan | 83 | 21,47 | 01 | Eden | Zaspal Petr | 89 | 168 | 07 | Kotlářka |
| Poláček Marek | 73 | 21,5 | 91 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 166 | 13 | Strahov |
| Černý Viktor | 82 | 21,5 | 00 | Hostivař | Brabec Jiří | 73 | 165 | 92 | Hostivař |
| Oplt Filip | 97 | 21,78 | 16 | Juliska | Míka Tomáš | 71 | 160 | 89 | Hostivař |
| Horevaj Jan | 73 | 21,6 | 91 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 160 | 91 | Hostivař |
| Cigler Luděk | 83 | 21,90 | 02 | Eden | Poláček Marek | 73 | 160 | 92 | Hostivař |
| Noll Jakub | 72 | 25,7 | 90 | Hostivař | Veselý František | 02 | 160 | 20 | Přátelství |
| **200m př.:** |  |  |  |  | Hloušek Adam | 85 | 158 | 03 | Eden |
| Tomeš Jakub | 91 | 28,00 | 09 | Děkanka | Šafanda Filip | 85 | 152 | 04 | Juliska |
| Rádl Jakub | 91 | 28,38 | 09 | Děkanka | Šebek Filip | 02 | 152 | 20 | Hostivař |
| Černý Pavel | 91 | 30,49 | 09 | Děkanka | Oplt Filip | 97 | 150 | 16 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Holinka Marek | 83 | 146 | 01 | Eden |
| **400m př.:** |  |  |  |  | Tyč: |  |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 57,24 | 03 | Juliska | Macháček Stanislav | 94 | 300 | 12 | Rošického |
| Tomeš Jakub | 91 | 58,30 | 09 | Ostrava | Poláček Marek | 73 | 285 | 92 | Hostivař |
| Rádl Jakub | 91 | 58,34 | 09 | Pacov | Cigler Jiří | 85 | 280 | 03 | Pacov |
| Kroupa Tomáš | 92 | 61,97 | 10 | Písek | Brabec Jiří | 73 | 265 | 92 | Hostivař |
| Kasl David | 76 | 1:03,60 | 94 | Strahov | Holinka Marek | 83 | 265 | 02 | Eden |
| Cigler Luděk | 83 | 1:04,8 | 02 | Eden | Ovečka Jan | 83 | 250 | 01 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 1:08,41 | 01 | Strahov | Novotný Jakub | 85 | 250 | 03 | Děkanka |
| Holinka Marek | 83 | 1:11,8 | 01 | Kotlářka | Hloušek Adam | 85 | 245 | 03 | Eden |
| Oplt Filip | 97 | 1:15,53 | 16 | Děkanka | Petronyuk Alexandr | 86 | 245 | 05 | Juliska |
| Skopec Michal | 81 | 1:18,3 | 99 | Hostivař | Hradil Dan | 91 | 245 | 10 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Noll Jakub | 72 | 230 | 90 | Hostivař |
| **Dálka:** |  |  |  |  | Pospíšil Ondřej | 82 | 230 | 01 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 664 | 03 | Kotlářka | Hečko Jan | 97 | 230 | 16 | Houštka |
| Kotrouš Jan | 85 | 649 | 04 | hala Strahov | Oplt Filip | 97 | 230 | 16 | Houštka |
| Hečko Jan | 97 | 631 | 15 | Veleslavín | Šebek Filip | 02 | 181 | 20 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 619 | 21 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 180 | 91 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 615 | 01 | Eden | Koule 6kg/\*6,25kg: |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 611 | 05 | Stromovka | Šafanda Filip | 85 | 12,91 | 04 | Juliska |
| Hradil Dan | 91 | 607 | 10 | Juliska | Černý Viktor | 82 | \* 12,88 | 01 | Kotlářka |
| Cigler Jiří | 85 | 600 | 03 | Riegrovy sady | Rašín Martin | 90 | 12,49 | 08 | Juliska |
| Vyšín Stanislav | 89 | 598 | 07 | Eden | Novotný Jakub | 85 | 12,27 | 04 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 594 | 13 | Přátelství | Severin David | 85 | 11,76 | 04 | Hostivař |
| Noll Jakub | 72 | 590 | 90 | Strahov | Říha Michal | 91 | 11,48 | 09 | hala Stromovka |
| Hrubý Štěpán | 02 | 590 | 21 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 11,32 | 08 | Hostivař |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 589 | 10 | Písek | Poláček Marek | 73 | \* 11,03 | 91 | Hostivař |
| Šebek Filip | 02 | 586 | 21 | Eden | Hunal Jakub | 03 | 11,02 | 21 | Hostivař |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 577 | 05 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | \* 10,94 | 01 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 577 | 09 | Juliska | Macháček Stanislav | 94 | 10,93 | 12 | Děkanka |
| Šalanda David | 02 | 575 | 21 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 10,61 | 04 | Hostivař |
| Lazar Filip | 01 | 570 | 20 | Eden | Hečko Jan | 97 | 10,24 | 16 | Děkanka |
| Šafanda Filip | 85 | 566 | 04 | Juliska | Petronyuk Alexandr | 86 | 10,12 | 05 | Juliska |
| Brabec Jiří | 73 | 562 | 91 | Hostivař | Vilímec Petr | 90 | 10,00 | 08 | Hostivař |
| Řehák Martin | 84 | 558 | 03 | Kotlářka | Soušek Martin | 91 | 9,98 | 10 | Hostivař |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | Novotný Jakub | 85 | \* 9,78 | 03 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 85 | 13,96 | 03 | Přátelství | Ševčík Jaroslav | 91 | 9,73 | 10 | Hostivař |
| Kotrouš Jan | 85 | 13,71 | 04 | hala Stromovka | Kotrouš Jan | 85 | 9,66 | 03 | Kotlářka |
| Lazar Filip | 01 | 13,18 | 20 | Přátelství | Hradil Daniel | 91 | 9,55 | 10 | Juliska |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 12,67 | 10 | Děkanka | Řehák Martin | 84 | \* 9,53 | 02 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 12,63 | 03 | hala Strahov | Ambrož Tomáš | 84 | \* 9,27 | 02 | Eden |
| Vyšín Stanislav | 89 | 12,54 | 07 | Eden | Kubernát Richard | 91 | 9,00 | 09 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 11,81 | 09 | Děkanka | Šebek Filip | 02 | 7,99 | 1810 | Hostivař |
| Rašín Martin | 90 | 11,55 | 08 | Eden |  |  |  |  |  |
| Poláček Marek | 73 | 11,02 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 10,51 | 05 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 10,32 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Prokš Martin | 81 | 9,75 | 99 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-72-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Junioři: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Disk 1,75kg:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojbo**j: (6/6,25\* + 1,75 + 0,8) kg |  |  |  |  |
| Rašín Martin | 90 | 37,87 | 08 | Juliska | Vyšín Stanislav | 89 | 1596 b. | 08 | Hostivař |
| Severin David | 85 | 35,67 | 04 | Hostivař | (11,32 - d/32,34 - o/45,31) | | |  |  |
| Šafanda Filip | 85 | 33,04 | 04 | Juliska | Šafanda Filip | 85 | 1495 b. | 04 | Kotlářka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 32,34 | 08 | Hostivař | (11,69 - d/28,60 - o/41,90) | | |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 32,04 | 04 | Hostivař | Veselý František | 02 | 1450 b. | 2108 | Pacov |
| Veselý František | 02 | 31,90 | 20 | Hostivař | (10,52 - d/30,14 - o/41,66) | | |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 31,45 | 12 | Přátelství | Macháček Stanislav | 94 | 1422 b. | 12 | Juliska |
| Hunal Jakub | 03 | 29,37 | 21 | Hostivař | (10,20 - d/31,42 - o/39,30) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 29,04 | 04 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 1356 b. | 03 | Kotlářka |
| Říha Michal | 91 | 29,04 | 09 | Hostivař | (11,16 - d/27,48 - o/36,15) | | |  |  |
| Soušek Martin | 91 | 28,52 | 09 | Hostivař | Poláček Marek | 73 | 1344 b. | 92 | Hostivař |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 28,19 | 05 | Juliska | ( \* - nedochovalo se ) | | |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 27,35 | 04 | Hostivař | Soušek Martin | 91 | 1291 b. | 09 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 25,98 | 16 | Hostivař | ( 9,94 - d/28,52 - o/35,27) | | |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 25,84 | 10 | Hostivař | Říha Michal | 91 | 1261 b. | 09 | Hostivař |
| Vilímec Petr | 90 | 25,11 | 08 | Eden | ( 9,69 - d/29,04 - o/33,48) | | |  |  |
| Řehák Martin | 84 | 25,08 | 03 | Hostivař | Pospíšil Ondřej | 82 | 1226 b. | 01 | Kotlářka |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 23,75 | 10 | Hostivař | (10,63\* - d/25,25 - o/32,27) | | |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 21,28 | 03 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 1110 b. | 09 | Hostivař |
| Zaspal Petr | 89 | 20,64 | 08 | Hostivař | ( 9,26 - d/25,84 - o/29,04 ) | | |  |  |
| Kubernát Richard | 91 | 20,27 | 09 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 1105 b. | 03 | Kotlářka |
| **Disk 2kg:** |  |  |  |  | ( 9,66 - d/23,32 - o/30,44) | | |  |  |
| Černý Viktor | 82 | 38,54 | 01 | Přátelství | Brabec Jiří | 73 | 1076 b. | 92 | Hostivař |
| Severin David | 85 | 32,59 | 03 | Děkanka | ( \* -nedochovalo se ) | | |  |  |
| Poláček Marek | 73 | 29,28 | 92 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 1050 b. | 15 | Hostivař |
| Brabec Jiří | 73 | 28,76 | 92 | Hostivař | ( 9,25 - d/25,04 - o/25,82) | | |  |  |
| Říha Michal | 91 | 27,75 | 09 | Klatovy | Řehák Martin | 84 | 1005 b. | 02 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 26,94 | 01 | Eden | ( 9,43\* - d/20,29 - o/28,42) | | |  |  |
| Holinka Marek | 83 | 23,80 | 02 | Říčany | Ševčík Jaroslav | 91 | 1000 b. | 09 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 23,56 | 03 | Pacov | ( 9,34 - d/22,17 - o/27,97) | | |  |  |
| Skopec Michal | 81 | 22,70 | 99 | Hostivař | Vilímec Petr | 90 | 997 b. | 08 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 85 | 22,17 | 03 | Hostivař | ( 9,51 - d/23,03 - o/23,74) | | |  |  |
| Prokš Martin | 81 | 21,90 | 99 | Hostivař | Holinka Marek | 83 | 932 b. | 02 | Kotlářka |
| Hloušek Adam | 85 | 21,89 | 03 | Hostivař | ( 8,15\* - d/22,66 -o/25,40) | | |  |  |
| Řehák Martin | 84 | 21,87 | 02 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 903 b. | 08 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 20,95 | 98 | Hostivař | ( 8,87 - d/20,64 - o/22,96) | | |  |  |
| Noll Jakub | 72 | 19,96 | 90 | Hostivař | Kuhn Miroslav | 90 | 896 b. | 08 | Hostivař |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 18,78 | 03 | Hostivař | ( 8,37 - d/19,73 - o/25,80) | | |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 18,20 | 02 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 860 b. | 04 | Kotlářka |
| Horevaj Jan | 73 | 18,12 | 91 | Hostivař | ( 8,34 - d/19,66 - o/23,40) | | |  |  |
| Ovečka Jan | 83 | 17,51 | 01 | Eden | Kubernát Richard | 91 | 835 b. | 04 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | ( 9,00 - d/20,27 - o/17,80) | | |  |  |
| Oštěp 800g: |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | 49,45 | 08 | Přátelství | **Kladivo 6kg:** |  |  |  |  |
| Šafanda Filip | 85 | 47,48 | 04 | Juliska | Říha Michal | 91 | 33,66 | 09 | Stromovka |
| Poláček Marek | 73 | 47,44 | 92 | Hostivař | Šafanda Filip | 85 | 28,23 | 04 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | 45,59 | 13 | Kolín | Cigler Jiří | 85 | 21,64 | 04 | Eden |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 45,53 | 05 | Juliska | Severin David | 85 | 21,48 | 03 | Eden |
| Severin David | 85 | 45,38 | 04 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 20,97 | 12 | Děkanka |
| Veselý František | 02 | 42,98 | 20 | Přátelství | Hečko Jan | 97 | 20,09 | 16 | Děkanka |
| Kubánek Jan | 92 | 41,82 | 10 | Pacov | Vyšín Stanislav | 89 | 19,00 | 08 | Eden |
| Říha Michal | 91 | 41,10 | 09 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Soušek Martin | 91 | 40,95 | 09 | Stromovka | **Kladivo 6,25kg:** |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 38,65 | 03 | Juliska | Černý Viktor | 82 | 26,52 | 01 | Eden |
| Černý Viktor | 82 | 38,34 | 01 | Hostivař | Pospíšil Ondřej | 82 | 17,26 | 00 | Eden |
| Hloušek Adam | 85 | 37,98 | 04 | Eden |  |  |  |  |  |
| Prokš Martin | 81 | 36,75 | 99 | Hostivař | **Kladivo 7,26kg:** |  |  |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 35,55 | 01 | Hostivař | Říha Michal | 91 | 26,55 | 09 | Klatovy |
| Hradil Daniel | 91 | 35,54 | 10 | Juliska | Černý Viktor | 82 | 18,10 | 01 | Kotlářka |
| Hunal Jakub | 03 | 33,64 | 21 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Noll Jakub | 72 | 33,10 | 90 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 33,02 | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Brabec Tomáš | 80 | 32,75 | 99 | Eden |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 31,14 | 16 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 30,44 | 03 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-73-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Junioři: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Desetiboj:** s (6 +1,75) kg | | |  |  | **Sprinterský trojboj:** | |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 5382 b. | 03 | Eden | Vacek Michal | 87 | 2582 b. | 06 | Kotlářka |
| (11,84 -587 - 9,27 -182 -51,26 -16,42 -25,73 -265 -28,69 -4:40,95) |  |  |  |  | (7,01 - 11,06 - 22,27) |  |  |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 5076 b. | 13 | Strahov | Gabriel Petr | 78 | 2234 b. | 97 | Čáslav |
| (12,05 -558 -10,21 -166 -56,97 -17,67 -30,60 -290 -43,78 -5:03,23) |  |  |  |  | (7,36 - 11,66 - 23,31) |  |  |  |  |
| Petronyuk Alexandr | 86 | 4995 b. | 05 | Juliska | Rádl Jakub | 91 | 2121 b, | 09 | Děkanka |
| (12,96 -577 -10,12 -173 -55,62 -18,53 -28,19 -245 -39,88 -4:25,64) |  |  |  |  | (7,53 - 11,78 - 23,67) |  |  |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 4861 b. | 10 | Juliska | Böck Adam | 87 | 2081 b. | 06 | Děkanka |
| (11,86 -607 - 9,55 -170 -53,05 -20,01 -25,51 -245 -35,54 -4:59,34) |  |  |  |  | (7,53 - 11,80 - 24,07) |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 4613 b. | 01 | Eden | Severa Filip | 01 | 2044 b. | 20 | Děkanka |
| (11,79 -593 -10,23 -188 -61,91 -15,74 -26,94 -230 -30,63 -6:38,20) |  |  |  |  | (7,63 – 11,89 - 23,92) |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 4265 b. | 16 | Houštka | Hradil Daniel | 91 | 1987 b. | 10 | Kotlářka |
| (13,03 -580 - 9,63 -171 -59,96 -17,36 -21,01 -230 -31,14 -5:22,64) |  |  |  |  | (7,67 - 12,02 - 24,13) |  |  |  |  |
| Šafanda Filip | 85 | 4022 b. | 04 | Juliska | Řehák Martin | 84 | 1941 b. | 02 | Eden |
| (12,41 -566 -12,91 -152 -58,28 -19,09 -33,04 - 0 -41,56 - vzdal ) |  |  |  |  | (7,56 - 12,01 - 25,10) |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 4016 b. | 91 | Hostivař | Tomeš Jakub | 91 | 1937 b. | 09 | Děkanka |
| (11,9 -562 - 9,01 -155 -60,6 -19,9 -25,62 -265 -30,24 -5:40,8 ) |  |  |  |  | (7,67 - 12,09 - 24,55) |  |  |  |  |
| Poláček Marek | 73 | 3998 b. | 91 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 1935 b. | 13 | Děkanka |
| (13,0 -533 -10,19 -155 -63,6 -21,5 -28,30 -285 -43,20 -5:22,2 ) |  |  |  |  | (7,71 - 12,03 - 24,56) |  |  |  |  |
| Holinka Marek | 83 | 3946 b. | 02 | Eden | Pospíšil Ondřej | 82 | 1912 b. | 01 | Kotlářka |
| (12,56 -555 - 8,00 146 -58,16 -20,99 -21,30 -265 -29,40 -4:58,70) |  |  |  |  | (7,4 - 11,9 - 24, 6 ) |  |  |  |  |
| Horevaj Jan | 73 | 3766 b. | 91 | Hostivař | Petrák Jiří | 91 | 1838 b. | 09 | Kotlářka |
| (13,1 -524 - 7,10 -160 -56,4 -21,6 -18,12 -180 -28,90 -4:26,4 ) |  |  |  |  | (7,92 - 12,37 - 24,32) |  |  |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 3650 b. | 03 | Eden | Šalanda David | 02 | 1817 b. | 20 | Děkanka |
| (12,36 -548 - 6,94 -158 -54,35 -20,82 -21,28 -245 -36,99 - vzdal ) |  |  |  |  | (7,80 – 12,25 - 25,15) |  |  |  |  |
| Šebek Filip | 02 | 3638 b. | 20 | Hostivař | Černý Pavel | 91 | 1703 b. | 09 | Kotlářka |
| (12,68 -542 - 7,23 -152 -59,48 -18,28 -15,86 -181 -23,71 -5:13,85) |  |  |  |  | (8,02 - 12,47 - 25,25) |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 3393 b. | 02 | Eden | Ovečka Jan | 83 | 1633 b. | 01 | Kotlářka |
| (12,87 -507 - 7,57 -130 -57,06 -21,90 -18,20 - 0 -20,78 -4:26,07) |  |  |  |  | (7,8 - 12,4 - 25,4 ) |  |  |  |  |
| Ovečka Jan | 83 | 3360 b. | 01 | Eden | Hlaváč Jakub | 87 | 1510 b. | 06 | Děkanka |
| (12,45 -501 - 7,40 - 0 -57,67 -21,47 -17,50 -250 -28,95 -4:54,84) |  |  |  |  | (8,22 - 12,90 - 25,96) |  |  |  |  |
| Noll Jakub | 72 | 3191 b. | 90 | Hostivař | Holinka Marek | 83 | 1480 b. | 01 | Kotlářka |
| (12,5 -526 - 8,70 -175 -61,2 -25,7 -19,96 -230 -33,10 -7:02,5 ) |  |  |  |  | (7,9 - 12,7 - 26,3 ) |  |  |  |  |
| Oplt Filip | 97 | 3045 b. | 16 | Houštka | Edlman Martin | 90 | 1441 b. | 08 | Kotlářka |
| (13,16 -508 - 7,03 -150 -64,84 -22,14 -16,86 -230 -18,83 -5:11,00) |  |  |  |  | (8,33 - 13,07 - 26,09) |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Edlman Tomáš | 90 | 1343 b. | 08 | Kotlářka |
| **Desetiboj:** s (7,26 a 2,0) kg | | |  |  | (8,38 - 13,28 - 26,79) |  |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 4866 b. | 03 | Pacov | Oplt Filip | 97 | 1280 b. | 16 | Kotlářka |
| (11,8 -590 - 9,36 -176 -55,3 -17,6 -23,58 -280 -27,34 -4:55,5 ) | | | | | (8,38 - 13,19 - 27,80) |  |  |  |  |
| Holinka Marek | 83 | 3367 b. | 02 | Říčany |  |  |  |  |  |
| (12,79 -499 - 8,23 -130 -58,7 -23,28 -23,80 -230 -25,61 -5:03,9 ) | | | | | **Klasický pětiboj:** (dá+oš+200+di+1500) |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Macháček Stanislav | 94 | 2610 b. | 13 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | (539 - 43,00 - 24,35 – 30,53 - 5:05,56) | | | |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100 m:** |  |  |  |
| Lazar F., Severa, Šalanda, Veselý | 45,42 | 21 | Přátelství |
| Řehák, Hloušek, Novotný, Vacek | 46,3 | 03 | Děkanka |
| Tomeš, Rádl, Ševčík , Kubernát | 46,63 | 09 | Juliska |
| Brabec J., Kožený, Cvetler, Hingar | 47,4 | 92 | Přátelství |
| Černý, Bareš, Cigler L., Pospíšil | 50,1 | 00 | Riegrovy sady |
| Hloušek, Holinka, Cigler L., Bareš | 51,3 | 01 | Hostivař |
| Čejka, Edlman T., Edlman M., Petronyuk | 54,83 | 05 | Stromovka |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Filip, Čejka, Rádl, Böck | 1:39,28 | 06 | Děkanka |
| Ovečka, Holinka, Cigler J., Kotrouš | 1:40,4 | 01 | Děkanka |
| Řehák, Wagenknecht, Hloušek, Cigler J. | 1:41,86 | 02 | hala Stromovka |
| Řehák, Cigler J., Bareš, Pospíšil | 1:42,73 | 01 | hala Stromovka |
| Holinka, Pospíšil, Cigler J., Ovečka | 1:44,06 | 00 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |
| **4 x 400 m:** |  |  |  |
| Gabriel, Kasl, Kožený, Cvetler | 3:32,19 | 94 | Strahov |
| Soušek, Rádl, Petrák, Kubernát | 3:35,05 | 09 | Stromovka |
| Gabriel, Cvetler, Kožený, Machač V. | 3:35,2 | 93 | Stromovka |
| Ježek, Hloušek, Vacek, Cigler | 4:10,5 | 03 | Riegrovy sady |

-74-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Ženy:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **50 m:** |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 7,05 | 03 | hala Strahov | Košková Tereza | 78 | 25,20 | 01 | Jablonec |
| Pešková Ivana | 81 | 7,41 | 03 | hala Strahov | Jeřábková Eva | 85 | 25,84 | 05 | Eden |
| Pešková Kateřina | 77 | 7,75 | 03 | hala Strahov | Řeháková Jana | 81 | 26,90 | 05 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Zikmundová Tereza | 82 | 27,37 | 02 | Eden |
| **60m:** |  |  |  |  | Honsová Eliška | 95 | 27,75 | 20 | Eden  **8.Pha** |
| Košková Tereza | 78 | 7,69 | 02 | hala Stromovka | Nollová Šárka | 74 | 27,6 | 99 | Stromovka |
| Jeřábková Eva | 85 | 8,07 | 05 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 27,7 | 97 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 8,10 | 06 | hala Stromovka | Máčelová Irena | 61 | 27,9 | 87 | Přátelství |
| Zikmundová Tereza | 82 | w 8,47 | 02 | Eden | Štěpánková Zuzana | 63 | 28,0 | 87 | Sparta |
| Máčelová Irena | 61 | 8,59 | 87 | Přátelství | Těšíková Pavla | 74 | 28,1 | 94 | Stromovka |
| Pešková Ivana | 81 | 8,61 | 05 | hala Strahov | Perničková Jitka | 78 | 28,5 | 00 | Kotlářka |
| Honsová Eliška | 95 | 8,63 | 20 | Hostivař | Milesová Iva | 77 | 29,29 | 04 | Juliska |
| Těšíková Pavla | 74 | 8,5 | 94 | Hostivař | Vávrová Sára | 87 | 29,77 | 10 | Juliska |
| Zaspalová Jana | 84 | 8,87 | 05 | Eden | Pešková Kateřina | 77 | 29,89 | 02 | Č.Budějovice |
| Fremrová Dominika | 88 | 8,91 | 09 | Eden | Pešková Ivana | 81 | 30,41 | 01 | Stromovka |
| Cafourková Magda | 88 | 8,91 | 09 | Děkanka | Majerová Diana | 87 | 30,72 | 09 | Děkanka |
| Perničková Jitka | 78 | 8,7 | 00 | Kotlářka | Poláková Martina | 73 | 30,5 | 95 | Stromovka |
| Milesová Iva | 77 | 9,03 | 06 | hala Stromovka | Vladyková Helena | 75 | 31,5 | 95 | Stromovka |
| Ullrichová Šárka | 69 | 8,9 | 89 | Hostivař | Pavlíková Klára | 91 | 31,88 | 19 | Podvinný mlýn |
| Koželuhová Klára | 87 | 9,12 | 10 | hala Stromovka | Zaspalová Jana | 84 | 32,0 | 04 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 9,31 | 10 | Děkanka | Koželuhová Klára | 88 | 32,75 | 09 | Kotlářka |
| Vávrová Miriam | 56 | 9,1 | 94 | Hostivař | **400m:** |  |  |  |  |
| Vladyková Helena | 75 | 9,2 | 95 | Hostivař | Jeřábková Eva | 85 | 58,17 | 05 | Eden |
| Němcová |  | 9,4 | 87 | Hostivař | Zikmundová Tereza | 82 | 60,56 | 02 | Eden |
| Straková |  | 9,7 | 87 | Hostivař | Košková Tereza | 78 | 60,81 | 01 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Churaňová Radka | 77 | 61,2 | 97 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Milesová Iva | 77 | 62,91 | 05 | Eden |
| **100m:** |  |  |  |  | Řeháková Jana | 81 | 63,01 | 02 | Eden |
| Košková Tereza | 78 | 11,9 | 98 | Eden | Perničková Jitka | 78 | 63,40 | 00 | Juliska |
| Jeřábková Eva | 85 | 12,56 | 05 | Tábor | Honsová Eliška | 95 | 64,65 | 18 | Podvinný mlýn |
| Řeháková Jana | 81 | 12,97 | 05 | Tábor | Máčelová Irena | 61 | 65,07 | 87 | Přátelství |
| Zikmundová Tereza | 82 | 13,30 | 02 | Eden | Těšíková Pavla | 74 | 65,1 | 94 | Hostivař |
| Štěpánková Zuzana | 63 | 13,2 | 87 | Přátelství | Majerová Diana | 87 | 68,58 | 09 | Eden |
| Honsová Eliška | 95 | 13,60 | 20 | Kotlářka | Mašínová Adriana | 69 | 70,32 | 90 | Strahov |
| Pešková Ivana | 81 | 13,63 | 06 | Brno | Ročňáková Miloslava | 45 | 72,7 | 91 | Houštka |
| Máčelová Irena | 61 | 13,4 | 87 | Přátelství | Vladyková Helena | 75 | 74,2 | 95 | Děkanka |
| Singerová Markéta | 73 | 13,4 | 94 | Hostivař | Protivová Květoslava | 50 | 80,5 | 91 | Stromovka |
| Fremrová Dominika | 88 | 13,99 | 09 | Juliska | **500m:** |  |  |  |  |
| Perničková Jitka | 78 | 14,08 | 99 | Bílina | Zikmundová Tereza | 82 | 1:23,92 | 03 | Eden |
| Cafourková Magda | 88 | 14,18 | 09 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Těšíková Pavla | 74 | 14,0 | 94 | Stromovka | **600m:** |  |  |  |  |
| Baborová Johana | 90 | 14,27 | 10 | Pacov | Zikmundová Tereza | 82 | 1:45,09 | 03 | hala Strahov |
| Vávrová Sára | 87 | 14,36 | 10 | Děkanka | Jeřábková Eva | 85 | 1:51,71 | 08 | Děkanka |
| Pavlíková Klára | 91 | 14,43 | 19 | Podvinný mlýn | Majerová Diana | 87 | 1:52,98 | 08 | Děkanka |
| Svátková |  | 14,2 | 87 | Sparta |  |  |  |  |  |
| Ullrichová Šárka | 69 | 14,3 | 89 | Pekařka | **800m:** |  |  |  |  |
| Holeňová Petra | 81 | 14,56 | 06 | Děkanka | Milesová Iva | 77 | 2:20,17 | 07 | hala Stromovka |
| Koželuhová Klára | 88 | 14,73 | 09 | Kotlářka | Churaňová Radka | 77 | 2:21,70 | 99 | Bílina |
| Adamová Marcela | 63 | 14,5 | 86 | Sparta | Zikmundová Tereza | 82 | 2:23,10 | 03 | Brno |
| Holasová Michaela | 73 | 14,5 | 94 | Stromovka | Petronyuková Miroslava | 87 | 2:23,47 | 07 | Tábor |
|  |  |  |  |  | Pátková Lenka | 71 | 2:28,40 | 99 | Bílina |
| **150m:** |  |  |  |  | Těšíková Pavla | 74 | 2:29,8 | 94 | Stromovka |
| Košková Tereza | 78 | 19,18 | 00 | hala Stromovka | Březinová Vanda | 73 | 2:30,04 | 08 | Hradec Králové |
| Jeřábková Eva | 85 | 19,31 | 05 | Eden | Majerová Diana | 87 | 2:30,15 | 10 | Děkanka |
| Řeháková Jana | 81 | 19,68 | 06 | hala Strahov | Řeháková Jana | 81 | 2:30,52 | 03 | Eden |
| Honsová Eliška | 95 | 20,90 | 20 | Hostivař | Jeřábková Eva | 95 | 2:32,77 | 10 | Písek |
| Perničková Jitka | 78 | 20,95 | 00 | Eden | Mašínová Adriana | 69 | 2:38,72 | 90 | Eden |
| Milesová Iva | 77 | 21,70 | 06 | hala Stromovka | Ročňáková Miloslava | 45 | 2:43,5 | 91 | Houštka |
| Ullrichová Šárka | 69 | 21,8 | 89 | Hostivař | Košková Tereza | 78 | 2:45,5 | 00 | Hostivař |
| Majerová Diana | 87 | 23,40 | 08 | Houštka | Šimonová Lucie | 00 | 2:49,39 | 20 | Hostivař |
| Šimonová Lucie | 00 | 23,99 | 20 | Hostivař | Vladyková Helena | 75 | 2:50,0 | 95 | Děkanka |
| Vávrová Miriam | 56 | 24,5 | 04 | Svitavy | Vávrová Sára | 87 | 2:52,90 | 10 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Poláková Martina | 73 | 2:54,2 | 95 | Děkanka |
| **300m:** |  |  |  |  | Protivová Květoslava | 50 | 3:12,3 | 91 | Stromovka |
| Jeřábková Eva | 85 | 40,97 | 05 | Děkanka | **1000m:** |  |  |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 43,06 | 01 | hala Stromovka | Pokorná Věnceslava | 48 | 3:20,7 | 92 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 43,76 | 03 | hala Strahov | Churaňová Radka | 77 | 3:26,06 | 97 | hala Strahov |
| Zikmundová Tereza | 82 | 44,30 | 02 | Eden | Majerová Diana | 87 | 3:33,65 | 09 | Eden |
| Perničková Jitka | 78 | 44,40 | 00 | Eden | Ročňáková Miloslava | 45 | 3:38,97 | 91 | hala Jablonec |
| Churaňová Radka | 77 | 44,69 | 97 | hala Stromovka | Pátková Lenka | 71 | 3:41,12 | 99 | Eden |
| Milesová Iva | 77 | 51,4 | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-75-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Ženy: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **1500m:** |  |  |  |  | **60m př.:** 76cm/ 7,0m |  |  |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 4:37,00 | 07 | hala Stromovka | Vávrová Miriam | 56 | 12,61 | 07 | hala Bratislava |
| Bulířová Jana | 79 | 4:51,7 | 00 | h. Hammond-Lousia |  |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 4:52,88 | 00 | Stromovka | **60m př.:** 76cm/ 8,0m |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 4:53,82 | 08 | Brno | Vávrová Miriam | 56 | 12,90 | 06 | h. Linec-Rakous |
| Březinová Vanda | 73 | 5:06,70 | 09 | Tábor |  |  |  |  |  |
| Pokorná Markéta | 61 | 5:10,4 | 89 | Sparta | **100m př.:** |  |  |  |  |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 5:11,8 | 93 | Čáslav | Nollová Šárka | 74 | 15,29 | 06 | Houštka |
| Majerová Diana | 87 | 5:15,09 | 09 | Děkanka | Singerová Markéta | 73 | 16,1 | 94 | Hostivař |
| Pokorná Eva | 69 | 5:16,92 | 88 | Eden | Košková Tereza | 78 | 16,5 | 01 | Pacov |
| Ročňáková Milosl. | 45 | 5:34,96 | 91 | Turku | Milesová Iva | 77 | 17,72 | 04 | Juliska |
| Janoušková Šárka | 67 | 5:37,6 | 89 | Stromovka | Tvardková Andrea | 73 | 17,5 | 97 | N.Město n/Metují |
| Mašínová Adriana | 69 | 5:47,0 | 91 | Stromovka | Janíková Lucie | 76 | 17,5 | 98 | Eden |
| Protivová Květoslava | 50 | 6:20,6 | 91 | Přátelství | Kovářová Lenka | 80 | 17,75 | 05 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Koželuhová Klára | 87 | 17,90 | 09 | Stromovka |
| **míle:** |  |  |  |  | Honsová Eliška | 95 | 18,17 | 20 | Kotlářka |
| Březinová Vanda | 73 | 5:48,48 | 09 | Kotlářka | Zaspalová Jana | 84 | 18,29 | 07 | Tábor |
|  |  |  |  |  | Vávrová Miriam | 56 | 18,3 | 94 | Riegrovy sady |
| **2000m:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 19,17 | 19 | Hostivař |
| Pokorná Markéta | 61 | 7:23,0 | 87 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 19,52 | 03 | Eden |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 7:29,0 | 87 | Hostivař | Zikmundová Tereza | 82 | 19,57 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Holasová Michaela | 73 | 19,4 | 93 | Ústí n/O |
| 3000m: |  |  |  |  | Churaňová Radka | 77 | 19,4 | 97 | Hostivař |
| Milesová Iva | 77 | 9:56,61 | 07 | hala Stromovka | Pešková Kateřina | 77 | 19,71 | 02 | Stromovka |
| Bulířová Jana | 79 | 10:09,90 | 00 | h.Jonesboro-Arkans | Perničková Jitka | 78 | 20,6 | 98 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 10:32,45 | 99 | Bílina | Mašínová Adriana | 69 | 24,7 | 90 | Hostivař |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 10:39,9 | 93 | Ústí n/O |  |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 10:42,56 | 08 | Brno |  |  |  |  |  |
| Pokorná Markéta | 61 | 10:47,5 | 88 | Sparta | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Březinová Vanda | 73 | 11:02,13 | 09 | Eden | Honsová Eliška | 95 | 33,27 | 20 | Podvinný mlýn |
| Janoušková Šárka | 67 | 11:50,9 | 89 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Pokorná Eva | 69 | 12:04,89 | 91 | Eden | **400m př.:** |  |  |  |  |
| Mašínová Adriana | 69 | 12:32,0 | 90 | Sparta | Churaňová Radka | 77 | 1:09,6 | 97 | Stromovka |
| Ročňáková Milosl. | 45 | 12:37,2 | 88 | Neratovice | Milesová Iva | 77 | 1:10,18 | 01 | Eden |
| Majerová Diana | 87 | 13:03,87 | 10 | Pacov | Singerová Markéta | 73 | 1:10,5 | 94 | Stromovka |
| Poláková Martina | 73 | 13:10,3 | 95 | Stromovka | Perničková Jitka | 78 | 1:11,78 | 00 | Bílina |
| Pavlíková Klára | 91 | 13:45,01 | 1106 | Hostivař | Petronyuková Mirosl. | 87 | 1:11,96 | 08 | Pacov |
|  |  |  |  |  | Janíková Lucie | 76 | 1:12,86 | 97 | Houštka |
| **5000m:** |  |  |  |  | Pátková Lenka | 71 | 1:13,26 | 99 | Bílina |
| Milesová Iva | 77 | 17:08,81 | 06 | Liberec | Tvardková Andrea | 73 | 1:13,99 | 97 | Houštka |
| Bulířová Jana | 79 | 17:37,22 | 00 | h.Jonesboro-Arkans | Honsová Eliška | 95 | 1:18,76 | 2206 | Podvinný mlýn |
| Churaňová Radka | 77 | 18:40,21 | 00 | Bílina | Koželuhová Klára | 87 | 1:20,39 | 08 | Děkanka |
| Březinová Vanda | 73 | 19:12,76 | 09 | Tábor | Vávrová Sára | 87 | 1:20,44 | 11 | Děkanka |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 19:25,8 | 96 | Čáslav | Dvořáková Adriana | 69 | 1:25,8 | 94 | Stromovka |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 19:36,98 | 07 | Tábor |  |  |  |  |  |
| Ročňáková Milosl. | 45 | 21:39,98 | 92 | Kristiansand | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 21:41,19 | 07 | Tábor | Řeháková Jana | 81 | 522 | 05 | Veleslavín |
| Pokorná Olga | 33 | 25:22,44 | 92 | Stromovka | Pešková Ivana | 81 | w 512 | 02 | Brno |
|  |  |  |  |  | Kovářová Lenka | 80 | 512 | 05 | Děkanka |
| **10000m:** |  |  |  |  | Pešková Ivana | 81 | 511 | 02 | Děkanka |
| Bulířová Jana | 79 | 36:14,48 | 00 | h.Jonesboro-Arkans | Čechová Marcela | 55 | 509 | 86 | Přátelství |
| Milesová Iva | 77 | 38:12,11 | 06 | Strahov | Singerová Markéta | 73 | 505 | 94 | Riegrovy sady |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 38:33,02 | 91 | Jablonec | Těšíková Pavla | 74 | 499 | 94 | Hostivař |
| Březinová Vanda | 73 | 41:17,71 | 08 | Tábor | Churaňová Radka | 77 | 494 | 97 | Houštka |
| Ročňáková Milosl. | 45 | 43:56,34 | 91 | Turku | Janíková Lucie | 76 | 489 | 97 | Houštka |
| Pokorná Olga | 33 | 52:08,0 | 92 | Kristiansand | Jeřábková Eva | 85 | 489 | 05 | Třebíč |
|  |  |  |  |  | Vávrová Miriam | 56 | 483 | 93 | Čáslav |
| **Hodinovka:** |  |  |  |  | Milesová Iva | 77 | 480 | 04 | Juliska |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 15168m | 91 | Houštka | Vadlejchová Lucie | 85 | 473 | 09 | Stromovka |
| Březinová Vanda | 73 | 14220m | 06 | Česká Lípa | Vávrová Sára | 87 | 473 | 11 | Pacov |
|  |  |  |  |  | Zaspalová Jana | 84 | 469 | 04 | Plzeň |
| **3000m př.:** |  |  |  |  | Košková Tereza | 78 | 466 | 00 | Hostivař |
| Milesová Iva | 77 | 11:10,65 | 06 | Houštka | Honsová Eliška | 95 | 466 | 18 | Kotlářka |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 11:39,40 | 08 | Pacov | Pešková Kateřina | 77 | 460 | 02 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Cafourková Magda | 88 | 457 | 08 | Pacov |
|  |  |  |  |  | Zikmundová Tereza | 82 | 445 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Brtníková Petra | 53 | 433 | 86 | tunel Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-76-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

Ženy: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 10,35 | 05 | Tábor | Zaspalová Jana | 84 | 33,38 | 05 | Eden |
| Vávrová Sára | 87 | w 10,24 | 10 | Písek | Vávrová Sára | 87 | 26,44 | 21 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 10,09 | 10 | Písek | Havlová Jarmila | 45 | 25,28 | 89 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 8,89 | 04 | Hostivař | Vindušková Jitka | 54 | 25,12 | 86 | Přátelství |
| Vávrová Miriam | 56 | 8,24 | 06 | hala Jablonec | Vadlejchová Lucie | 85 | 24,53 | 06 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Řeháková Jana | 81 | 22,00 | 04 | Hostivař |
| **Výška:** |  |  |  |  | Vávrová Miriam | 56 | 21,91 | 05 | Hostivař |
| Nollová Šárka | 74 | 177 | 04 | Eden | Holasová Michaela | 73 | 21,10 | 93 | Ústí n/O |
| Čadková Ivana | 59 | 166 | 88 | Eden | Buřičová Martina | 74 | 19,86 | 94 | Hostivař |
| Cafourková Magda | 88 | 158 | 10 | Pacov | Milesová Iva | 77 | 19,84 | 04 | Hostivař |
| Vávrová Miriam | 56 | 157 | 93 | Jablonec | Koželuhová Klára | 87 | 18,62 | 09 | Hostivař |
| Čechová Marcela | 55 | 156 | 86 | Přátelství | Honsová Eliška | 95 | 18,37 | 19 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 155 | 05 | Děkanka | Janíková Lucie | 76 | 18,30 | 97 | N. Město n/Met |
| Holasová Michaela | 73 | 151 | 94 | Stromovka | Jirásková Jana | 65 | 18,21 | 96 | Tábor |
| Vindušková Jitka | 54 | 145 | 88 | Děkanka | Košková Tereza | 78 | 17,02 | 98 | Hostivař |
| Singerová Markéta | 73 | 145 | 94 | Hostivař | Mašínová Adriana | 69 | 16,36 | 90 | Hostivař |
| Churaňová Radka | 77 | 144 | 97 | Hostivař | Šimonová Lucie | 00 | 11,27 | 20 | Pacov |
| Milesová Iva | 77 | 143 | 05 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Vávrová Sára | 87 | 142 | 20 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 135 | 02 | Eden | **Oštěp 600g:** |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 132 | 17 | Pacov | Milesová Iva | 77 | 36,75 | 05 | Juliska |
| Řeháková Jana | 81 | 130 | 02 | Eden | Pešková Kateřina | 77 | 32,89 | 02 | Č. Budějovice |
| Mašínová Adriana | 69 | 125 | 90 | Hostivař | Perničková Jitka | 78 | 31,82 | 99 | Stromovka |
| Jirásková Jana | 60 | 125 | 97 | Hostivař | Holasová Michaela | 73 | 31,76 | 93 | Čáslav |
| Perničková Jitka | 78 | 125 | 98 | Hostivař | Buřičová Martina | 74 | 31,54 | 94 | Strahov |
| Košková Tereza | 78 | 125 | 98 | Hostivař | Pešková Ivana | 81 | 29,46 | 02 | Brno |
|  |  |  |  |  | Valíčková Vladěna | 73 | 29,02 | 93 | Ústí n/O |
|  |  |  |  |  | Bohuslavová Eva | 75 | 28,10 | 95 | Děkanka |
| **Koule 4kg:** |  |  |  |  | Slimáková Helena | 53 | 26,26 | 86 | Přátelství |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,74 | 05 | Děkanka | Košková Tereza | 78 | 26,26 | 00 | Hostivař |
| Vindušková Jitka | 54 | 10,17 | 88 | Děkanka | Churaňová Radka | 77 | 26,25 | 98 | Hostivař |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 9,85 | 08 | Pacov | Janíková Lucie | 76 | 24,65 | 98 | Eden |
| Vávrová Miriam | 56 | 9,47 | 92 | Hostivař | Bulířová Jana | 79 | 23,55 | 01 | Č. Budějovice |
| Nollová Šárka | 74 | 9,45 | 99 | Stromovka | Zaspalová Jana | 84 | 22,23 | 04 | Hostivař |
| Milesová Iva | 77 | 9,26 | 04 | Juliska | Řeháková Jana | 81 | 20,70 | 02 | Eden |
| Holasová Michaela | 73 | 9,19 | 94 | Stromovka | Koželuhová Klára | 87 | 20,09 | 09 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 9,08 | 21 | Kotlářka | Adamová Marcela | 63 | 19,22 | 86 | Sparta |
| Jirásková Jana | 65 | 8,60 | 98 | Tábor | Vávrová Sára | 87 | 18,65 | 10 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 8,40 | 02 | Eden | Šimonová Lucie | 00 | 18,42 | 20 | Pacov |
| Churaňová Radka | 77 | 8,25 | 97 | Hostivař | Mašínová Adriana | 69 | 18,04 | 90 | Hostivař |
| Košková Tereza | 78 | 8,17 | 00 | Hostivař | Honsová Eliška | 95 | 17,65 | 19 | Hostivař |
| Vladyková Helena | 75 | 8,05 | 95 | Hostivař | Vávrová Miriam | 56 | 15,83 | 03 | Hostivař |
| Valíčková Vladěna | 73 | 7,98 | 94 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Poláková Martina | 73 | 7,71 | 95 | Děkanka | **Kladivo 4kg:** |  |  |  |  |
| Pešková Ivana | 81 | 7,58 | 02 | Č. Budějovice | Zaspalová Jana | 84 | 24,43 | 07 | Pacov |
| Pešková Kateřina | 77 | 7,53 | 02 | Plzeň |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 7,17 | 20 | Pacov | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Bohuslavová Eva | 75 | 7,11 | 95 | Děkanka | Vávrová Miriam | 56 | 9,08 | 07 | hala Bratislava |
| Havlová Jarmila | 45 | 6,88 | 90 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 6,78 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 6,72 | 09 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Šimonová Lucie | 00 | 6,41 | 20 | Pacov |  |  |  |  |  |

-77-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

Ženy: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Vrhačský trojboj:** |  |  |  |  | **Sedmiboj:** |  |  |  |  |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 1324 b. | 05 | Hostivař | Milesová Iva | 77 | 3837 b. | 04 | Juliska |  |  |
| (10,13 - d/30,42 - o/21,38) | | |  |  | (17,72 - 140 - 9,26 - 29,29 - 480 - 35,74 - 2:29,34) | | | | |  |  |
| Vávrová Sára | 87 | 989 b. | 19 | Hostivař | Churaňová Radka | 77 | 3366 b. | 97 | Hostivař |  |  |
| ( 8,31 - d/22,80 - o/17,39) | | |  |  | (19,4 - 144 - 8,25 - 27,7 - 470 - 19,58 - 2:32,2 ) | | | | |  |  |
| Vávrová Miriam | 56 | 940 b. | 03 | Hostivař | Košková Tereza | 78 | 3191 b. | 00 | Hostivař |  |  |
| ( 9,09 - d/18,90 - o/15,83) | | |  |  | (17,6 - 120 - 7,26 - 27,7 - 466 - 26,26 - 2:45,5 ) | | | | |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 919 b. | 02 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 3188 b. | 02 | Eden |  |  |
| ( 7,73 - d/20,35 - o/18,06) | | |  |  | (20,49 - 130 - 8,40 - 28,34 - 481 - 20,70 - 2:31,27) | | | | |  |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 848 b. | 09 | Kotlářka | Zikmundová Tereza | 82 | 3011 b. | 02 | Eden |  |  |
| ( 6,51 - d/18,62 - o/20,09) | | |  |  | (19,57 - 135 - 6,78 - 28,72 - 445 - 15,54 - 2:29,84) | | | | |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 771 b. | 20 | Pacov | Vávrová Sára | 87 | 2698 b. | 10 | Juliska |  |  |
| ( 7,17 - d/17,42 - o/14,81) | | |  |  | (20,10 - 130 - 8,17 - 29,77 - 456 - 15,74 - 2:52,90) | | | | |  |  |
| Šimonová Lucie | 00 | 682 b. | 20 | Pacov | Mašínová Adriana | 69 | 2025 b. | 90 | Hostivař |  |  |
| ( 6,41 - d/11,27 - o/18,42) | | |  |  | (24,7 - 125 - 6,31 - 32,8 - 408 - 18,04 - 2:48,5 ) | | | | |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Sprintérský trojboj:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 2452 b. | 98 | Eden |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,12 - 12,59 - 25,99) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Jeřábková Eva | 85 | 2420 b. | 05 | Kotlářka |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,15 - 12,73 - 25,97) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Řeháková Jana | 84 | 2232 b. | 06 | Kladno |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,27 - 13,08 - 27,02) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 2108 b. | 02 | Eden |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,47 - 13,30 - 27,37) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 1779 b. | 20 | Děkanka |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,81 – 14,00 - 28,93) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Perničková Jitka | 78 | 1738 b. | 00 | Kotlářka |  |  |  |  |  |  |  |
| (8,8 - 13,9 - 28,5 ) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 1333 b. | 09 | Kotlářka |  |  |  |  |  |  |  |
| (9,14 - 14,73 - 32,75) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Šimonová Lucie | 00 | 1125 b. | 1806 | Děkanka |  |  |  |  |  |  |  |
| (9,62 – 15,60 - 32,34) |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-78-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

Ženy: pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Miškovská, Baborová, Fremrová, Jeřábková | 50,27 | 09 | Juliska |
| Miškovská, Hlaváčová, Řeháková, Jeřábková | 50,84 | 07 | Jihlava |
| Zapletalová, Baborová, Řeháková, Jeřábková | 51,17 | 05 | Tábor |
| Řeháková, Zikmundová, Pešková I., Jeřábková | 51,32 | 03 | N. Včelnice |
| Perničková, Zikmundová, Nollová, Košková | 51,34 | 00 | Plzeň |
| Řeháková, Hlaváčová, Fremrová, Jeřábková | 51,41 | 06 | Jablonec |
| Řeháková, Zikmundová, Vávrová R., Jeřábková | 51,54 | 02 | Eden |
| Miškovská, Hlaváčová, Baborová, Jeřábková | 51,54 | 06 | Liberec |
| Řeháková, Nollová, Cafourková, Jeřábková | 51,88 | 03 | Děkanka |
| Řeháková, Hlaváčová, Baborová, Jeřábková | 52,23 | 05 | Jihlava |
| Řeháková, Zikmundová, Nollová, Košková | 52,27 | 00 | Stromovka |
| Miškovská, Hlaváčová, Fremrová, Jeřábková | 52,36 | 07 | Pacov |
| Miškovská, Baborová, Fremrová, Jeřábková | 52,36 | 08 | Pacov |
| Perničková, Zikmundová, Churaňová, Košková | 52,2 | 98 | Hostivař |
| Řeháková, Zikmundová, Churaňová, Košková | 52,49 | 98 | Juliska |
| Perničková, Pátková, Nollová, Košková | 52,3 | 99 | Stromovka |
| Řeháková, Koželuhová, Kovářová, Jeřábková | 52,88 | 04 | Domažlice |
| Řeháková, Zikmundová, Košková, Perničková | 52,91 | 00 | Bílina |
| Fremrová, Baborová, Cafourková, Jeřábková | 53,23 | 07 | Tábor |
| Řeháková, Nollová, Hlaváčová, Jeřábková | 53,47 | 04 | Děkanka |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Řeháková, Cafourková T., Fremrová, Jeřábková | 1:47,31 | 05 | hala Strahov |
| Perničková, Zikmundová, Churaňová, Košková | 1:52,0 | 98 | hala Stromovka |
| Perničková, Churaňová, Těšíková, Košková | 1:52,5 | 94 | Stromovka |
| Perničková, Hápová, Zikmundová, Košková | 1:52,90 | 99 | hala Stromovka |
| Hechtová, Holasová, Buřičová, Vávrová | 2:02,1 | 94 | Stromovka |
| Poláková, Hechtová, Vladyková V. a H. | 2:03,5 | 95 | Stromovka |
|  |  |  |  |
| **4 + 3 + 2 + 100m:** |  |  |  |
| Jeřábková, Baborová, Hlaváčová, Miškovská | 2:30,44 | 06 | Plzeň |
|  |  |  |  |
| **4 x 400m:** |  |  |  |
| Jeřábková, Hlaváčová, Červenková, Fremrová | 4:11,17 | 05 | hala Stromovka |
| Hlaváčová, Červenková, Baborová, Jeřábková | 4:13,01 | 06 | Pardubice |
| Řeháková, Zikmundová, Fremrová , Jeřábková | 4:14,06 | 03 | Klatovy |
| Řeháková, Moravová, Petronyuková, Jeřábková | 4:14,82 | 04 | Eden |
| Košková, Jeřábková, Perničková, Zikmundová | 4:18,13 | 00 | Bílina |
| Petronyuková, Moravová, Milesová, Hlaváčová | 4:18,85 | 05 | Veleslavín |
| Řeháková, Cafourková T., Fremrová , Jeřábková | 4:19,01 | 03 | Č.Budějovice |
| Miškovská, Hlaváčová, Baborová, Jeřábková | 4:19,31 | 06 | Liberec |
| Řeháková, Zikmundová, Nollová, Košková | 4:20,61 | 00 | Stromovka |
| Pešková, Petronyuková, Moravová, Milesová | 4:20,58 | 06 | Pardubice |
| Tvardková, Košková, Perničková, Zikmundová | 4:21,93 | 99 | Stromovka |
| Perničková, Těšíková, Churaňová, Singerová | 4:22,2 | 94 | Hostivař |
| Miškovská, Milesová, Baborová, Jeřábková | 4:24,92 | 08 | Děkanka |
| Košková, Perničková, Zikmundová, Churaňová | 4:27,4 | 98 | Tábor |
| Nollová, Lukešová, Zaspalová, Churaňová | 4:29,04 | 99 | Bílina |
| Moravová, Miškovská, Petronyuková, Pešková | 4:30,43 | 04 | Plzeň |
| Honová, Hlaváčová, Březinová, Milesová | 4:32,32 | 04 | Eden |
| Holasová, Těšíková, Churaňová, Rýdlová | 4:36,0 | 93 | Ústí n/O |
| Štěpánková, Valíčková, Macková, Kalivodová | 4:36,8 | 88 | Stromovka |
| Červenková, Grycová, Milesová, Petronyuková | 4:39,64 | 04 | Domažlice |
| Vávrová, Kajínková K., Buřičová, Bohuslavová | 4:45,5 | 95 | Hostivař |

-79-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Muži:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 6,85 | 07 | hala Stromovka | Vacek Michal | 87 | 21,71 | 07 | Sušice |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 7,40 | 02 | Eden | Gabriel Petr | 78 | 23,40 | 98 | Eden |
| Řehák Martin | 84 | 7,44 | 07 | hala Stromovka | Hradil Dan | 91 | 23,43 | 11 | Děkanka |
| Kubernát Richard | 91 | 7,44 | 14 | Děkanka | Kubernát Richard | 91 | 23,46 | 14 | Děkanka |
| Kotrouš Jan | 85 | 7,50 | 09 | hala Stromovka | Macura Karel | 90 | 23,47 | 10 | Písek |
| Macura Karel | 90 | 7,50 | 10 | Kotlářka | Severa Filip | 01 | 23,48 | 21 | Podvinný mlýn |
| Hradil Dan | 91 | 7,54 | 11 | Eden | Kožený František | 75 | 23,71 | 97 | Eden |
| Böck Adam | 87 | 7,55 | 08 | Kotlářka | Danda Michal | 74 | 23,76 | 98 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 7,59 | 05 | Děkanka | Řehák Martin | 84 | 23,78 | 07 | Jihlava |
| Brabec Jiří | 73 | 7,4 | 93 | Hostivař | Brabec Jiří | 73 | 23,6 | 93 | Děkanka |
| Čech Pavel | 53 | 7,75 | 89 | Strahov | Böck Adam | 87 | w 23,85 | 07 | Pacov |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 7,87 | 12 | hala Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 23,89 | 02 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | 7,88 | 18 | Děkanka | Böck Adam | 87 | 24,02 | 09 | Děkanka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 7,90 | 12 | hala Stromovka | Houda Vladimír | 61 | 23,8 | 87 | Přátelství |
| Hečko Jan | 97 | 7,90 | 17 | hala Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 24,29 | 06 | hala Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 7,91 | 09 | Kotlářka | Hloušek Adam | 85 | 24,50 | 09 | Kotlářka |
| Trávník Rostislav | 62 | 7,7 | 86 | Hostivař | Kabelík Karel | 90 | 24,51 | 10 | Děkanka |
| Zaspal Petr | 89 | 7,94 | 12 | hala Stromovka | Čadek Martin | 59 | 24,5 | 87 | Stromovka |
| Černý Zdeněk | 59 | 7,8 | 86 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 24,76 | 14 | Kotlářka |
| Poláček Marek | 73 | 7,8 | 94 | Hostivař | Vyšín Stanislav | 89 | 25,29 | 12 | Kotlářka |
| Hlaváč Jakub | 87 | 8,10 | 08 | Houštka | Zaspal Petr | 89 | 25,54 | 11 | Kotlářka |
| Svoboda Miloslav | 61 | 7,9 | 86 | Hostivař | **300m:** |  |  |  |  |
| Mojžíš František | 86 | 8,22 | 12 | Houštka | Hradil Dan | 91 | 36,32 | 11 | Eden |
| **100m:** |  |  |  |  | Vacek Michal | 87 | 36,40 | 12 | Děkanka |
| Vacek Michal | 87 | 10,81 | 07 | Sušice | Kožený František | 75 | 36,62 | 96 | hala Stromovka |
| Gabriel Petr | 78 | 11,49 | 98 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 37,14 | 12 | Děkanka |
| Severa Filip | 01 | w 11,50 | 21 | Eden | Böck Adam | 87 | 37,48 | 08 | Houštka |
| Brabec Jiří | 73 | 11,3 | 93 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 38,22 | 05 | Eden |
| Hradil Dan | 91 | 11,60 | 11 | Klatovy | Severa Filip | 01 | 38,35 | 21 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 11,60 | 21 | Hostivař | Bušta Petr | 64 | 38,7 | 88 | Hostivař |
| Houda Vladimír | 61 | 11,4 | 86 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 38,96 | 08 | Houštka |
| Kubernát Richard | 91 | 11,62 | 14 | Děkanka | Danda Michal | 74 | 39,0 | 97 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,70 | 02 | Bílina | Cigler Luděk | 83 | 39,28 | 08 | Houštka |
| Řehák Martin | 84 | w 11,78 | 07 | Tábor | Techl Lukáš | 77 | 39,4 | 97 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 11,78 | 08 | Nová Paka | Cvetler Martin | 76 | 39,5 | 96 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 11,79 | 09 | Děkanka | Houda Vladimír | 61 | 39,8 | 86 | Pekařka |
| Macura Karel | 90 | 11,79 | 10 | Kotlářka | Brabec Jiří | 73 | 40,1 | 93 | Hostivař |
| Řehák Martin | 84 | 11,81 | 07 | Děkanka | Ježek Jan | 85 | 40,42 | 08 | Houštka |
| Kraus Lubomír | 71 | 11,86 | 98 | Eden | Edlman Martin | 90 | 40,59 | 10 | hala Stromovka |
| Macháček Stanislav | 94 | 11,86 | 14 | Děkanka | Edlman Tomáš | 90 | 41,59 | 10 | hala Stromovka |
| Kotrouš Jan | 85 | 11,93 | 09 | Pacov | Ziegler Jan | 48 | 41,7 | 86 | Pekařka |
| Pluháček Jiří | 69 | 11,7 | 89 | Hostivař | Svoboda Miloslav | 61 | 43,0 | 86 | Pekařka |
| Čadek Martin | 59 | 11,8 | 87 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Čech Pavel | 53 | 11,8 | 89 | Hostivař | **400m:** |  |  |  |  |
| Kabelík Karel | 90 | 12,22 | 10 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 49,89 | 07 | Jihlava |
| Kubernát Richard | 91 | 12,24 | 12 | Děkanka | Kožený František | 75 | 50,33 | 95 | Eden |
| **150m:** |  |  |  |  | Hradil Dan | 91 | 50,91 | 11 | Děkanka |
| Vacek Michal | 87 | 16,13 | 07 | Mitterteich | Cigler Jiří | 85 | 50,95 | 09 | Juliska |
| Cigler Jiří | 85 | 17,40 | 07 | Děkanka | Böck Adam | 87 | 51,93 | 08 | Houštka |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 17,53 | 02 | Eden | Kotrouš Jan | 85 | 52,17 | 12 | hala Stromovka |
| Kubernát Richard | 91 | 17,69 | 14 | Houštka | Danda Michal | 74 | 52,18 | 98 | Stromovka |
| Böck Adam | 87 | 17,84 | 07 | hala Stromovka | Petronyuk Alexandr | 86 | 52,73 | 07 | Tábor |
| Macháček Stanislav | 94 | 17,87 | 14 | hala Strahov | Hloušek Adam | 85 | 52,81 | 09 | Houštka |
| Řehák Martin | 84 | 18,03 | 06 | Eden | Skopec Vladimír | 82 | 52,89 | 03 | Eden |
| Hečko Jan | 97 | 18,52 | 17 | Děkanka | Kubernát Richard | 91 | 53,94 | 14 | Stromovka |
| Danda Michal | 74 | 18,3 | 97 | Hostivař | Severa Filip | 01 | 54,36 | 21 | Hostivař |
| Bušta Petr | 64 | 18,4 | 89 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 54,57 | 07 | Tábor |
| Brabec Jiří | 73 | 18,4 | 93 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 54,60 | 06 | Děkanka |
| Hloušek Adam | 85 | 18,62 | 05 | hala Stromovka | Techl Lukáš | 77 | 55,0 | 97 | Eden |
| Hlaváč Jakub | 87 | 19,05 | 08 | Houštka | Ježek Jan | 85 | 55,21 | 10 | Eden |
| Cigler Luděk | 83 | 19,07 | 08 | Houštka | Kasl David | 74 | 55,4 | 99 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 18,9 | 86 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 56,45 | 17 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 19,38 | 10 | hala Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 56,99 | 10 | Eden |
| Poláček Marek | 73 | 19,2 | 94 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 57,2 | 96 | Pekařka |
| Ježek Jan | 85 | 19,59 | 08 | Houštka | Hečko Jan | 97 | 57,51 | 17 | Houštka |
| Oplt Filip | 97 | 19,77 | 17 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Prokš Ivan | 57 | 19,6 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Edlman Tomáš | 90 | 19,90 | 10 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Černý Zdeněk | 59 | 19,7 | 86 | Hostivař | **100y:** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Macháček Stanislav | 94 | 11,38 | 18 | Děkanka |

-80-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Muži: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **500m:** |  |  |  |  | **1500m:** |  |  |  |  |
| Kožený František | 75 | 1:06,5 | 95 | Hostivař | Kožený František | 75 | 3:54,23 | 95 | hala Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 1:07,71 | 06 | Eden | Danda Michal | 74 | 4:01,2 | 95 | Přátelství |
| Böck Adam | 87 | 1:08,60 | 07 | hala Strahov | Edlman Tomáš | 90 | 4:05,19 | 10 | hala Stromovka |
| Cigler Luděk | 83 | 1:09,98 | 06 | Eden | Edlman Martin | 90 | 4:05,37 | 10 | hala Stromovka |
| Danda Michal | 74 | 1:10,8 | 95 | Hostivař | Ježek Jan | 85 | 4:07,96 | 10 | Klatovy |
| Edlman Tomáš | 90 | 1:11,46 | 10 | hala Strahov | Hloušek Adam | 85 | 4:08,07 | 07 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 1:11,46 | 10 | hala Strahov | Cigler Luděk | 83 | 4:08,59 | 08 | Eden |
| Ježek Jan | 85 | 1:15,21 | 05 | Eden | Skopec Vladimír | 82 | 4:08,96 | 03 | Eden |
| Krofta Jiří | 55 | 1:28,2 | 86 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 4:12,8 | 94 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Petronyuk Olexandr | 86 | 4:14,1 | 06 | Stromovka |
| **600m:** |  |  |  |  | Veverka Jaroslav | 62 | 4:16,0 | 93 | Stromovka |
| Böck Adam | 87 | 1:23,89 | 10 | Děkanka | Pěkný Jan | 52 | 4:16,1 | 87 | Stromovka |
| Skopec Vladimír | 82 | 1:25,34 | 04 | Eden | Hlaváč Jakub | 87 | 4:17,20 | 07 | hala Stromovka |
| Hloušek Adam | 85 | 1:26,83 | 09 | Děkanka | Chlupatý Roman | 75 | 4:20,3 | 95 | Přátelství |
| Cigler Luděk | 83 | 1:28,55 | 08 | Houštka | Bušta Petr | 64 | 4:22,2 | 87 | Stromovka |
| Čejka Ladislav | 87 | 1:29,7 | 09 | hala Stromovka | Getachew Eyob | 86 | 4:23,50 | 12 | Pacov |
| Ježek Jan | 85 | 1:30,25 | 10 | hala Strahov | Böck Adam | 87 | 4:23,96 | 08 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Trunec Jaroslav | 43 | 4:40,4 | 86 | Děkanka |
| **800m:** |  |  |  |  | Bubeníček | 43 | 4:42,0 | 86 | Děkanka |
| Kožený František | 75 | 1:54,08 | 95 | Stromovka | Pelc Miroslav | 65 | 4:44,23 | 99 | Eden |
| Böck Adam | 87 | 1:56,80 | 08 | hala Strahov | Kotrouš Jan | 85 | 4:52,43 | 09 | Pacov |
| Skopec Vladimír | 82 | 1:56,95 | 02 | Eden | **2000m:** |  |  |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 1:56,97 | 08 | Juliska | Edlman Tomáš | 90 | 5:40,53 | 10 | hala Strahov |
| Danda Michal | 74 | 1:57,46 | 98 | Eden | Edlman Martin | 90 | 5:41,06 | 10 | hala Strahov |
| Cigler Luděk | 83 | 1:59,63 | 08 | Kotlářka | Cigler Luděk | 83 | 5:55,30 | 06 | hala Stromovka |
| Horevaj Jan | 73 | 1:59,6 | 95 | Stromovka | Ježek Jan | 85 | 6:01,49 | 05 | hala Stromovka |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:00,64 | 07 | hala Stromovka | Pěkný Jan | 52 | 6:01,6 | 86 | Hostivař |
| Edlman Martin | 90 | 2:01,11 | 10 | hala Stromovka | Bušta Petr | 64 | 6:10,0 | 86 | Hostivař |
| Edlman Tomáš | 90 | 2:02,10 | 10 | hala Stromovka | Trunec Jaroslav | 43 | 6:34,8 | 89 | Hostivař |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 2:02,17 | 06 | Jablonec | Krofta Jiří | 55 | 6:36,8 | 89 | Hostivař |
| Ježek Jan | 85 | 2:03,68 | 06 | hala Jablonec | Pokorný Ivan | 63 | 6:37,0 | 86 | Hostivař |
| Veverka Jaroslav | 62 | 2:10,0 | 92 | Stromovka | Hájek Antonín | 48 | 7:01,8 | 94 | hala Stromovka |
| Getachew Eyob | 86 | 2:10,34 | 12 | Pacov | Krátký Milan | 43 | 7:24,6 | 86 | Hostivař |
| Cvetler Martin | 76 | 2:12,5 | 96 | Hostivař | Resl Jindřich | 20 | 7:31,6 | 86 | Hostivař |
| Pelc Miroslav | 65 | 2:15,93 | 99 | Eden | Kulštejn Jiří | 53 | 8:33,4 | 86 | Hostivař |
| Bušta Petr | 64 | 2:17,8 | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Cita Jan | 82 | 2:19,82 | 16 | Kotlářka | **3000m:** |  |  |  |  |
| Trunec Jaroslav | 43 | 2:20,62 | 92 | Stromovka | Kožený František | 75 | 8:41,58 | 95 | hala Stromovka |
| Svoboda Miloslav | 60 | 2:28,6 | 86 | Hostivař | Danda Michal | 74 | 8:50,6 | 97 | Stromovka |
| Krofta Jiří | 55 | 2:34,1 | 86 | Hostivař | Veverka Jaroslav | 62 | 9:03,8 | 92 | Juliska |
| **1000m:** |  |  |  |  | Edlman Tomáš | 90 | 9:06,27 | 10 | Pacov |
| Kožený František | 75 | 2:33,6 | 95 | hala Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 9:07,18 | 06 | Veleslavín |
| Danda Michal | 74 | 2:34,84 | 96 | hala Stromovka | Chlupatý Roman | 75 | 9:08,49 | 94 | Juliska |
| Skopec Vladimír | 82 | 2:34,94 | 04 | Eden | Horevaj Jan | 73 | 9:10,8 | 98 | hala Stromovka |
| Edlman Tomáš | 90 | 2:35,18 | 10 | hala Stromovka | Edlman Martin | 90 | 9:20,80 | 10 | Pacov |
| Hloušek Adam | 85 | 2:36,74 | 06 | Kolín | Ježek Jan | 85 | 9:23,22 | 08 | Klatovy |
| Edlman Martin | 90 | 2:37,27 | 10 | hala Stromovka | Pěkný Jan | 52 | 9:24,0 | 89 | Hostivař |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:39,53 | 07 | hala Strahov | Trunec Jaroslav | 43 | 9:41,3 | 89 | Hostivař |
| Cigler Luděk | 83 | 2:39,81 | 06 | hala Stromovka | Krofta Jiří | 55 | 9:50,7 | 92 | Hostivař |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 2:39,98 | 06 | hala Stromovka | Pelc Miroslav | 65 | 9:54,7 | 93 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 2:40,14 | 08 | Děkanka | Pokorný Ivan | 63 | 9:59,5 | 86 | malý Strahov |
| Chlupatý Roman | 75 | 2:41,5 | 95 | hala Stromovka | Hloušek Adam | 85 | 10:12,8 | 07 | Stromovka |
| Ježek Jan | 85 | 2:41,83 | 09 | Eden | Žák Miroslav | 45 | 10:22,2 | 92 | Hostivař |
| Bušta Petr | 64 | 2:47,8 | 86 | Pekařka | Hájek Antonín | 48 | 10:43,51 | 94 | hala Stromovka |
| Veverka Jaroslav | 62 | 2:49,27 | 93 | Juliska | Matzner Karel | 29 | 10:44,2 | 87 | Zábřeh |
| Krofta Jiří | 55 | 3:01,3 | 92 | Hostivař | Medonos Jan | 43 | 10:53,6 | 92 | Hostivař |
| Žák Miroslav | 45 | 3:01,8 | 92 | Hostivař | Cita Jan | 82 | 10:58,19 | 17 | Juliska |
| Trunec Jaroslav | 43 | 3:01,9 | 91 | Hostivař | Šuran Josef | 32 | 11:06,7 | 87 | Hostivař |
| Medonos Jan | 43 | 3:11,2 | 93 | Hostivař | **10000m:** |  |  |  |  |
| Krátký Milan | 43 | 3:32,1 | 93 | Hostivař | Veverka Jaroslav | 62 | 31:55,83 | 92 | Juliska |
| Šuran Josef | 32 | 3:32,7 | 89 | Hostivař | Ježek Jan | 85 | 35:06,67 | 10 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Chlupatý Roman | 75 | 35:16,52 | 07 | Jihlava |
| **míle:** |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 35:48,70 | 07 | Kotlářka |
| Hloušek Adam | 85 | 4:34,24 | 06 | Kolín | Hájek Antonín | 48 | 36:37,0 | 91 | Přátelství |
| Cigler Luděk | 83 | 4:34,85 | 06 | Kolín | Matzner Karel | 29 | 39:35,74 | 91 | Turku |
| Veverka Jaroslav | 62 | 4:38,87 | 92 | Eden | Resl Jindřich | 20 | 44:51,33 | 92 | B.Bystrica |
| Hájek Antonín | 48 | 5:30,0 | 92 | hala Strahov | Fretzer Antonín | 23 | 48:54,57 | 92 | Kristiansand |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **5000m chůze:** |  |  |  |  | **10 km chůze:** okruh |  |  |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 33:31,01 | 06 | Jablonec | Hloušek Adam | 85 | 1:06 hod | 12 | Jablonec |

-81-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Muži: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **5000m:** |  |  |  |  | **Dálka:** |  |  |  |  |
| Veverka Jaroslav | 62 | 15:23,91 | 92 | Juliska | Kotrouš Jan | 85 | w 694 | 08 | Pacov |
| Edlman Tomáš | 90 | 15:33,14 | 10 | Břeclav | Kotrouš Jan | 85 | 681 | 08 | Děkanka |
| Edlman Martin | 90 | 15:43,06 | 10 | Břeclav | Lazar Filip | 01 | 645 | 21 | Hostivař |
| Petronyuk Viktor | 60 | 16:16,17 | 07 | Tábor | Cigler Jiří | 85 | w 643 | 07 | Pacov |
| Pěkný Jan | 52 | 16:17,2 | 87 | Přátelství | Novotný Jakub | 85 | 641 | 07 | Jihlava |
| Cigler Luděk | 83 | 16:18,04 | 08 | Děkanka | Hečko Jan | 97 | 637 | 17 | hala Stromovka |
| Ježek Jan | 85 | 16:32,95 | 08 | Děkanka | Pluháček Jiří | 69 | 624 | 89 | Strahov |
| Trunec Jaroslav | 43 | 16:35,2 | 87 | Stromovka | Kříž Zdeněk | 72 | 620 | 91 | Stromovka |
| Vorlický Zbyněk | 50 | 16:38,01 | 92 | Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 616 | 06 | Veleslavín |
| Krofta Jiří | 55 | 17:07,80 | 90 | Strahov | Čech Petr | 44 | 612 | 86 | Pekařka |
| Pelc Miroslav | 65 | 17:09,6 | 98 | Pekařka | Pospíšil Ondřej | 82 | 600 | 02 | Děkanka |
| Pokorný Ivan | 63 | 17:14,0 | 86 | Pekařka | Novotný Miroslav | 57 | 598 | 86 | Hostivař |
| Hájek Antonín | 48 | 17:30,3 | 93 | Stromovka | Čech Pavel | 53 | 597 | 89 | Pekařka |
| Bušta Petr | 64 | 18:02,8 | 99 | Pekařka | Svoboda Jindřich |  | 596 | 86 | malý Strahov |
| Skopec Vladimír | 82 | 18:34,53 | 06 | Jablonec | Macháček Stanislav | 94 | 592 | 14 | hala Stromovka |
| Matzner Karel | 29 | 19:14,0 | 90 | Vyškov | Noll Jakub | 72 | 590 | 90 | Hostivař |
| Šuran Josef | 32 | 19:37,7 | 89 | Hostivař | Hradil Dan | 91 | 590 | 11 | Juliska |
| Pokorný Ivan | 32 | 21:08,9 | 89 | Hostivař | Kabelík Karel | 90 | 588 | 10 | Pacov |
| Resl Jindřich | 20 | 21:51,69 | 92 | Stromovka | Böck Adam | 87 | 587 | 09 | Pacov |
| Fretzer Antonín | 23 | 23:49,0 | 92 | Kristiansand | Zaspal Petr | 89 | 585 | 11 | Rošického |
| **60m př.:** |  |  |  |  | Trávník Rostislav | 62 | 578 | 88 | Přátelství |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 8,30 | 08 | hala Stromovka | Rafaj Jan | 55 | 576 | 86 | Pekařka |
| Cigler Jiří | 85 | 9,10 | 06 | hala Strahov | Řehák Martin | 84 | 572 | 04 | Kotlářka |
| Macháček Stanislav | 94 | 9,33 | 14 | hala Stromovka | **Výška:** |  |  |  |  |
| Zaspal Petr | 89 | 9,36 | 12 | hala Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 193 | 02 | hala Stromovka |
| Hečko Jan | 97 | 9,65 | 17 | hala Stromovka | Kříž Zdeněk | 72 | 191 | 91 | Stromovka |
| **110m př.:** |  |  |  |  | Cigler Jiří | 85 | 188 | 08 | Nová Paka |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 15,06 | 08 | Tábor | Kotrouš Jan | 85 | 186 | 09 | Pacov |
| Cigler Jiří | 85 | 15,73 | 07 | Jihlava | Čech Petr | 44 | 185 | 87 | Stromovka |
| Čech Pavel | 53 | 15,8 | 90 | Stromovka | Ziegler Jan | 48 | 180 | 86 | Pekařka |
| Zaspal Petr | 89 | 16,90 | 12 | Strahov | Petr Martin | 54 | 180 | 88 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | 16,96 | 14 | Juliska | Trávník Rostislav | 62 | 180 | 88 | Sparta |
| Kotrouš Jan | 85 | 17,04 | 09 | Pacov | Hečko Jan | 97 | 179 | 17 | Děkanka |
| Černý Zdeněk | 59 | 17,6 | 87 | Sparta | Noll Jakub | 72 | 175 | 90 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 17,86 | 17 | Houštka | Dobrovolný Jan | 80 | 175 | 07 | Pacov |
| Rafaj Jan | 55 | 18,04 | 87 | Strahov | Macháček Stanislav | 94 | 171 | 18 | Eden |
| Petr Martin | 54 | 18,3 | 87 | Stromovka | Čech Pavel | 53 | 170 | 86 | Děkanka |
| Trávník Rostislav | 62 | 18,5 | 88 | Hostivař | Novotný Miroslav | 57 | 170 | 87 | Sparta |
| Behenský Petr | 41 | 19,8 | 92 | Přátelství | Zuza Tomáš | 65 | 170 | 86 | Pekařka |
| Novotný Miroslav | 57 | 20,0 | 88 | Hostivař | Kraus Lubomír | 71 | 165 | 98 | Eden |
| Tomeš Jakub | 91 | 20,35 | 18 | Kotlářka | Behenský Petr | 41 | 164 | 89 | Hostivař |
| Dobrovolný Jan | 80 | 20,39 | 05 | Juliska | Zaspal Petr | 89 | 162 | 11 | Rošického |
| Ziegler Jan | 48 | 20,7 | 87 | Stromovka | Poláček Marek | 73 | 160 | 93 | Hostivař |
| Bušta Petr | 64 | 21,8 | 91 | Hostivař | Kunst Tomáš | 79 | 160 | 00 | Děkanka |
| Prokš Ivan | 57 | 21,9 | 89 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 157 | 21 | Hostivař |
| Vodrážka Jiří | 43 | 22,5 | 89 | Hostivař | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 24,4 | 91 | Hostivař | Trávník Rostislav | 62 | 380 | 87 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Macháček Stanislav | 94 | 310 | 17 | Eden |
| **200m př.:** |  |  |  |  | Cigler Jiří | 85 | 300 | 08 | Nová Paka |
| Čech Pavel | 53 | 26,5 | 89 | Hostivař | Čech Pavel | 53 | 280 | 89 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 28,8 | 86 | Děkanka | Novotný Miroslav | 57 | 270 | 90 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 29,83 | 19 | Podvinný mlýn | Dobrovolný Jan | 80 | 265 | 05 | Juliska |
| Rafaj Jan | 55 | 30,2 | 86 | Děkanka | Prokš Ivan | 57 | 250 | 89 | Hostivař |
| Stehno Michal | 63 | 30,3 | 86 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | 240 | 11 | Pacov |
| Grusa Jan | 79 | 32,04 | 13 | Kotlářka | Hečko Jan | 97 | 240 | 18 | Houštka |
| Dobrovolný Jan | 80 | 37,77 | 13 | Kotlářka | Vodrážka Jiří | 43 | 230 | 89 | Hostivař |
| **400m př.:** |  |  |  |  | Závada Milan | 64 | 230 | 89 | Hostivař |
| Cigler Jiří | 85 | 55,45 | 07 | Tábor | Noll Jakub | 72 | 230 | 90 | Hostivař |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 58,47 | 09 | Pacov | Zaspal Petr | 89 | 225 | 11 | Rošického |
| Böck Adam | 87 | 61,38 | 09 | Pacov | Kotrouš Jan | 85 | 220 | 09 | Pacov |
| Pleschinger Jan | 80 | 61,66 | 10 | Klatovy | Bušta Petr | 64 | 200 | 91 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 63,15 | 18 | Kotlářka | Hošek Jiří | 68 | 200 | 91 | Hostivař |
| Chlupatý Roman | 75 | 63,8 | 96 | Děkanka | Tomeš Jakub | 91 | 200 | 21 | Hostivař |
| Kasl David | 76 | 65,4 | 97 | Děkanka | Rádl Jakub | 91 | 200 | 21 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 71,77 | 13 | Děkanka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **3000m př.:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Chlupatý Roman | 75 | 10:13,45 | 07 | Sušice |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 10:23,77 | 07 | Sušice |  |  |  |  |  |
| Bušta Petr | 64 | 10:40,9 | 87 | Sparta |  |  |  |  |  |
| Hájek Antonín | 48 | 12:01,74 | 91 | Eden |  |  |  |  |  |

-82-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

Muži: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Koule 7,26kg:** |  |  |  |  | **Disk 2kg:** |  |  |  |  |
| Jech Jaromír | 57 | 13,38 | 88 | Přátelství | Severín David | 85 | 40,66 | 10 | Děkanka |
| Pěník Vojtěch | 85 | 12,84 | 09 | Č.Budějovice | Černý Viktor | 82 | 40,53 | 05 | Děkanka |
| Černý Viktor | 82 | 12,11 | 02 | Hostivař | Pěník Vojtěch | 85 | 40,43 | 08 | Děkanka |
| Severín David | 85 | 12,11 | 11 | Klatovy | Závada Milan | 64 | 38,30 | 88 | Eden |
| Šafanda Filip | 85 | 12,01 | 06 | Stromovka | Jech Jaromír | 57 | 36,88 | 88 | Děkanka |
| Závada Milan | 64 | 11,98 | 86 | Pekařka | Dostál Jan | 72 | 34,22 | 17 | Juliska |
| Fliegl Milan | 43 | 11,79 | 83 | Svitavy | Prokš Ivan | 57 | 33,74 | 89 | Přátelství |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,42 | 10 | Pacov | Hošek Jiří | 68 | 33,00 | 02 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 11,18 | 88 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 32,77 | 05 | Juliska |
| Proněk Luděk | 34 | 10,87 | 93 | hala Strahov | Pospíšil Ondřej | 82 | 32,65 | 10 | Písek |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 10,86 | 06 | Veleslavín | Dostál Jan | 72 | 32,63 | 16 | Podvinný mlýn |
| Vodrážka Jiří | 43 | 10,85 | 89 | Pekařka | Šafanda Filip | 85 | 32,30 | 05 | Hostivař |
| Kunst Tomáš | 79 | 10,67 | 02 | Pekařka | Poláček Marek | 73 | 31,92 | 94 | Stromovka |
| Závada Martin | 98 | 10,58 | 20 | Kotlářka | Vyšín Stanislav | 89 | 31,50 | 12 | Kotlářka |
| Hošek Jiří | 68 | 10,57 | 02 | Hostivař | Vodrážka Jiří | 43 | 31,44 | 88 | Stromovka |
| Behenský Petr | 41 | 10,47 | 88 | Stromovka | Trávník Rostislav | 62 | 31,40 | 98 | Pekařka |
| Kachlík Jan |  | 10,38 | 86 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 30,76 | 90 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 10,38 | 14 | Stromovka | Macháček Stanislav | 94 | 29,55 | 14 | Kotlářka |
| Kuchler Josef | 74 | 10,32 | 98 | Eden | Kašák Vladimír | 79 | 29,03 | 00 | Děkanka |
| Macháček Stanislav | 94 | 10,24 | 15 | hala Stromovka | Dobrovolný Jan | 80 | 28,98 | 07 | Pacov |
| Dostál Jan | 72 | 10,24 | 16 | Kotlářka | Cigler Jiří | 85 | 28,57 | 08 | Nová Paka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Oštěp:** |  |  |  |  | **Kladivo 7,26kg:** |  |  |  |  |
| Jech Jaromír | 57 | 61,86 | 87 | Sparta | Závada Milan | 64 | 36,22 | 06 | Jablonec |
| Vyšín Stanislav | 89 | 52,26 | 12 | Děkanka | Pěník Vojtěch | 85 | 35,63 | 09 | Č.Budějovice |
| Mlsna Martin | 85 | 51,03 | 10 | Děkanka | Dostál Jan | 72 | 34,28 | 21 | Riegrovy sady |
| Severín David | 85 | 50,64 | 09 | Pacov | Severín David | 85 | 27,78 | 10 | Pacov |
| Šafanda Filip | 85 | 50,06 | 07 | Jihlava | Jech Jaromír | 56 | 27,55 | 06 | Děkanka |
| Kříž Zdeněk | 72 | 49,82 | 91 | Eden | Šafanda Filip | 85 | 24,00 | 05 | Děkanka |
| Poláček Marek | 73 | 47,32 | 94 | Stromovka | Poláček Marek | 73 | 23,56 | 94 | Riegrovy sady |
| Trávník Rostislav | 62 | 46,14 | 86 | malý Stadion | Vodrážka Jiří | 43 | 22,20 | 94 | Stromovka |
| Macháček Stanislav | 94 | 45,89 | 16 | Děkanka | Novotný Miroslav | 57 | 21,88 | 95 | Děkanka |
| Novotný Jakub | 85 | 45,58 | 05 | Juliska | Cigler Jiří | 85 | 21,02 | 05 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Kašák Vladimír | 79 | 44,12 | 01 | Kotlářka | Vyšín Stanislav | 89 | 20,85 | 10 | Pacov |
| Vávra Jan | 86 | 43,32 | 14 | Juliska | Behenský Petr | 41 | 20,18 | 90 | Hostivař |
| Danda Michal | 74 | 42,14 | 98 | Eden | Černý Viktor | 82 | 19,86 | 03 | Děkanka |
| Prokš Martin | 80 | 41,52 | 01 | Hostivař | Prokš Ivan | 57 | 19,66 | 94 | Stromovka |
| Černý Viktor | 82 | 41,41 | 05 | Veleslavín | Skopec Vladimír | 82 | 18,95 | 16 | Děkanka |
| Gabriel Petr | 78 | 41,23 | 99 | Hostivař | Proněk Luděk | 34 | 18,60 | 92 | Stromovka |
| Závada Milan | 64 | 41,10 | 97 | Pekařka | Noll Jakub | 72 | 18,00 | 95 | Riegrovy sady |
| Dobrovolný Jan | 80 | 40,56 | 07 | Pacov | Novotný Jakub | 85 | 17,79 | 05 | Děkanka |
| Mojžíš Jaroslav | 65 | 39,96 | 99 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 16,06 | 14 | Děkanka |
| Novotný Miroslav | 57 | 39,90 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Soušek Martin | 91 | 39,65 | 13 | Kotlářka | **Sprintérský trojboj**: |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Macura Karel | 90 | 2120 b. | 10 | Kotlářka |
| **Trojskok:** |  |  |  |  | (7,50 - 11,79 - 23,77) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 14,60 | 08 | Tábor | Böck Adam | 87 | 2081 b. | 09 | Děkanka |
| Novotný Jakub | 85 | 13,23 | 05 | Přátelství | (7,55 - 11,79 - 24,02) | | |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 12,98 | 09 | Č.Budějovice | Řehák Martin | 84 | 1982 b. | 06 | Kladno |
| Vyšín Stanislav | 89 | 12,83 | 11 | Děkanka | (7,56 - 11,95 - 24,75) | | |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 12,25 | 17 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 1832 b. | 09 | Kotlářka |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 12,21 | 11 | hala Stromovka | (7,91 - 12,28 - 24,50) | | |  |  |
| Novotný Miroslav | 57 | 12,00 | 87 | Přátelství | Zaspal Petr | 89 | 1637 b. | 11 | Děkanka |
| Trávník Rostislav | 62 | 11,60 | 87 | Přátelství | (7,98 - 12,65 - 25,77) | | |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 9,91 | 14 | Děkanka | Macháček Stanislav | 94 | 1630 b. | 19 | Kotlářka |
| Závada Milan | 64 | 9,00 | 92 | Hostivař | (7,99 - 12,60 - 25,94) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 1522 b. | 06 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | (8,33 - 12,82 - 25,61) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Řehák Břetislav | 55 | 890 b. | 03 | Liberec |
|  |  |  |  |  | (8,78 - 14,32 - 29,76) | |  |  |  |

-83-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších mužů

Muži: pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Desetiboj:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj**: (7,26 - 2,0 - 0,8) kg | | | |  |
| Cigler Jiří | 85 | 5380 b. | 08 | Nová Paka | Jech Jaromír | 57 | 1834 b. | 88 | Děkanka |
| (11,78 -607 - 9,66 -188 -53,46 -17,20 -28,57 -300 -29,68 -4:58,53) | | | | | (12,43 - d/36,88 – o/50,80) | | |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | 5211 b. | 09 | Pacov | Severín David | 85 | 1718 b. | 10 | Juliska |
| (11,93 -649 - 8,83 -186 -53,58 -17,44 -23,18 -220 -37,41 -4:52,43) | | | | | (11,90 - d/38,44 - o/42,95) | | |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 5000 b. | 15 | Juliska | Novotný Jakub | 85 | 1565 b. | 05 | Juliska |
| (12,01 -572 -10,10 -167 -58,34 -17,31 -27,27 -300 -42,10 -5:09,20) | | | | | 10,79 - d/32,77 - o/45,58) | | |  |  |
| Trávník Rostislav | 62 | 4876 b. | 88 | Hostivař | Závada Milan | 64 | 1467 b. | 92 | Hostivař |
| (12,4 -578 -11,18 -172 -61,1 -18,5 -30,26 -360 -43,74 -5:33,0 ) | | | | | (výkony se nedochovaly) | | |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 4353 b. | 17 | Houštka | Pěník Vojtěch | 85 | 1465 b. | 08 | Hostivař |
| (12,33 -616 - 8,90 -174 -57,51 -17,86 -18,85 -220 -28,54 -5:30,51) | | | | | (11,49 - d/36,59 - o/29,63) | | |  |  |
| Zaspal Petr | 89 | 4254 b. | 11 | Rošického+Přátelství | Vyšín Stanislav | 89 | 1349 b. | 09 | Hostivař |
| (12,34 -585 - 9,04 -162 -58,63 -17,92 -21,15 -225 -31,08 -5:26,65) | | | | | ( 9,47 - d/26,87 - o/43,45) | | |  |  |
| Čech Pavel | 53 | 3983 b. | 89 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 1305 b. | 88 | Děkanka |
| (12,2 -550 - 8,05 -160 -59,3 -17,5 -20,10 -280 -27,36 -5:59,6 ) | | | | | (10,15 - d/29,42 -o/34,08) | | |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 3943 b. | 07 | Pacov | Pospíšil Ondřej | 82 | 1265 b. | 09 | Hostivař |
| (12,78 -515 - 8,74 -175 -63,06 -20,93 -28,98 -263 -40,56 -5:58,11) | | | | | (10,54 - d/28,63 - o/30,66) | | |  |  |
| Bušta Petr | 64 | 3589 b. | 91 | Hostivař | Vodrážka Jiří | 43 | 1260 b. | 88 | Děkanka |
| (13,1 -520 - 7,38 -135 -57,4 -21,8 -20,60 -200 -31.14 -4:37,2 ) | | | | | (10,03 - d/29,64 -o/31,18) | | |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 3424 b. | 21 | Hostivař | Macháček Standa | 94 | 1222 b. | 15 | Hostivař |
| (DNF -545 - 9,84 -157 -56,39 -DNF -28,35 -230 -35,40 -5:13,38) | | | | | ( 9,84 - d/27,41 - o/32,31 ) | | |  |  |
| Prokš Ivan | 57 | 3404 b. | 89 | Hostivař | Hošek Jiří | 68 | 1197 b. | 95 | Hostivař |
| (12,7 -491 - 8,55 -150 -63,6 -21,9 -30,88 -250 -21,72 -5:35,5 ) | | | | | (10,23 - d/30,52 - o/24,50) | | |  |  |
| Novotný Miroslav | 57 | 3201 b. | 88 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 1193 b. | 08 | Hostivař |
| ( výkony se nedochovaly ) | | | | | ( 9,96- d/24,33 - o/34,74) | | |  |  |
| Noll Jakub | 72 | 3191 b. | 90 | Hostivař | Dobrovolný Jan | 80 | 1163 b. | 06 | Juliska |
| (12,5 -526 - 8,17 -175 -61,2 -25,7 -19,96 -230 -33,10 -7:02,5 ) | | | | | ( 8,37 - d/25,36 - o/37,15) | | |  |  |
| Závada Milan | 64 | 3190 b. | 89 | Hostivař | Fliegl Milan | 43 | 1118 b. | 94 | Hostivař |
| (13,9 -482 -10,37 -150 -63,6 -27,9 -33,22 -230 -37,88 -5:45,0 ) | | | | | (10,54 - d/27,28 - o/22,08) | | |  |  |
| Hošek Jiří | 68 | 2635 b, | 91 | Hostivař | Proněk Luděk | 34 | 1101 b. | 92 | Hostivař |
| (14,0 -460 -10,20 -140 -68,8 - 0 -28,60 -200 -32,98 -6:30,4 ) | | | | | (10,08 - d/25,62 -o/25,18) | | |  |  |
| Vodrážka Jiří | 43 | 2616 b. | 89 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 1066 b. | 09 | Hostivař |
| (13,9 -451 -10,10 -145 -74,3 -22,5 -29,46 -230 -30,66 - vzdal ) | | | | | ( 9,23 - d/25,54 - o/24,27) | | |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 2245 b. | 91 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 1056 b. | 17 | Hostivař |
| (14,1 -443 - 7,17 -130 -64,3 -24,4 -21,10 - 0 -26,66 -5:51,9 ) | | | | | ( 9,59 - d/23,33 - o/27,23 ) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Noll Jakub | 72 | 1023 b. | 95 | Hostivař |
| **Klasický pětiboj:** (dá+oš+200+di+1500) | | | | | ( 8,84 - d/20,22 - o/32,22) | | |  |  |
| Macháček Stanislav | 94 | 2579 b. | 14 | Kotlářka | Novotný Miroslav | 57 | 986 b. | 94 | Hostivař |
| (569 - 40,73 - 24,76 - 29,55 - 5:06,50) | | | | | ( 7,84 - d/20,64 - o/33,22) | | |  |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | 2575 b. | 12 | Kotlářka | Zaspal Petr | 89 | 984 b. | 10 | Hostivař |
| (554 - 47,90 - 25,29 – 31,50 - 5:19,74) | | | | | ( 9,01 - d/22,56 - o/25,63 ) | | |  |  |
| Zaspal Petr | 89 | 2037 b. | 11 | Kotlářka | Chalupa Vladimír | 50 | 915 b. | 92 | Hostivař |
| (565 - 31,51 - 25,54 - 19,53 - 5:34,05) | | | | | ( 7,62 - d/21,86 – o/27,46) | | |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 1952 b. | 10 | Kotlářka | Prokš Ivan | 57 | 880 b. | 94 | Hostivař |
| (487 - 38,54 - 27,68 - 28,36 - 5:42,13) | | | | | ( 7,56 - d/26,44 - o/18,80) | | |  |  |
| Severín David | 85 | 1670 b. | 13 | Kotlářka | Hloušek Adam | 85 | 837 b. | 09 | Hostivař |
| (485 - 43,69 - 31,04 - 33,42 - 6:51,53) | | | | | ( 6,12 - d/19,50 - o/31,35) | | |  |  |

-84-

Dlouhodobé tabulky ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - veteráni

**Muži:** pokračování

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Koule 6,25kg:** |  |  |  |  | **Vrhačský pětiboj:** muži od 50 let (6,25-6,25-1,5-0,8-11,34kg) | | | | |
| Fliegl Milan | 43 | 12,24 | 93 | Baden | Behenský Petr | 41 | 2345 b. | 99 | Brno |
| Vodrážka Jiří | 43 | 11,14 | 93 | Baden | (k/20,78 - 9,61 - d/30,33 - o/27,95 - b/9,33) | | | | |
| Behenský Petr | 41 | 10,64 | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Proněk Luděk | 34 | 10,43 | 92 | hala Jablonec | **Vrhačský trojboj:** muži od 50 let (6,25-1,5-0,8) kg | | | | |
|  |  |  |  |  | Vodrážka Jiří | 43 | 1413 b. | 93 | Hostivař |
| **Koule 5kg:** |  |  |  |  | (10,77 - d/34,20 - o/32,42) | | |  |  |
| Fliegl Milan | 43 | 11,53 | 04 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 1300 b. | 94 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 9,77 | 08 | hala Stromovka | ( 9,81 - d/29,68 - o/34,84) | | |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 7,37 | 14 | Hostivař | Fliegl Milan | 43 | 1204 b. | 93 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | (11,36 - d/29,34 - o/21,76) | | |  |  |
| **Koule 4 kg:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Fliegl Milan | 43 | 10,58 | 16 | Kolín | **Vrhačský trojboj**: muži od 60 let (5,0 + 1,0 + 0,6 kg) | | | | |
| Behenský Petr | 41 | 8,24 | 14 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 1177 b. | 03 | Hostivař |
| Chalupa Vladimír | 50 | 8,08 | 21 | Hostivař | ( 9,35 - d/30,70 - o/26,61) | | |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Disk 1,5kg:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** muži od 65 let (4 + 1 + 0,6) kg | | | | |
| Vodrážka Jiří | 43 | 34,28 | 93 | Baden | Behenský Petr | 41 | 912 b. | 12 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 31,44 | 92 | Hostivař | ( 8,35 - d/23,96 - o/21,10 ) | | |  |  |
| Fliegl Milan | 43 | 29,58 | 94 | Hostivař | Fliegl Milan | 43 | 819 b. | 13 | Hostivař |
| Chalupa Vladimír | 50 | 20,31 | 14 | Hostivař | ( 9,32 - d/20,20 - o/15,95 ) | | |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Disk 1kg:** |  |  |  |  | **Vrhačský trojboj:** muži od 70 let (4 + 1 + 0,5) kg | | | | |
| Fliegl Milan | 43 | 32,45 | 04 | Hostivař | Fliegl Milan | 43 | 871 b. | 14 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 31,29 | 05 | Hostivař | (10,38 - d/17,14 - o/18,69 ) | | |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 21,30 | 21 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 836 b. | 14 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | ( 8,24 - d/21,93 - o/18,93 ) | | |  |  |
| **Oštěp 600g:** |  |  |  |  | Chalupa Vladimír | 50 | 761 b. | 21 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 26,61 | 03 | Hostivař | ( 7,92 - d/21,30 - o/15,54) | | |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 15,59 | 14 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Oštěp 500 g:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Behenský Petr | 41 | 18,93 | 14 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Fliegl Milan | 43 | 18,69 | 14 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Kladivo 6,25kg:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Behenský Petr | 41 | 21,78 | 99 | Brno |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **Břemeno 11,34kg:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Behenský Petr | 41 | 9,35 | 99 | Brno |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-85-

Dlouhodobé tabulky ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších štafet

**Muži:** pokračování

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **4 x 100m:** |  |  |  |
| Novotný, Cigler J., Kotrouš, Vacek | 44,46 | 07 | Jihlava |
| Kubernát, Cigler J., Kotrouš, Pospíšil | 44,59 | 08 | Pacov |
| Řehák, Cigler J., Tomeš, Kotrouš | 44,78 | 07 | Tábor |
| Šalanda, Hrubý O., Hrubý Š., Severa | 44,83 | 21 | Hostivař |
| Šebek, Hrubý O., Hrubý Š., Severa | 45,21 | 21 | Kladno |
| Kotrouš, Vacek, Cigler J., Böck | 45,33 | 05 | Děkanka |
| Šebek, Hunal, Šalanda, Severa | 45,43 | 21 | Podvinný mlýn |
| Severa-h, Šalanda, Macháček,Lazar-h | 46,65 | 19 | Hostivař |
| Severa-h, Šalanda, Knap, Macháček | 46,96 | 19 | Stromovka |
| Böck, Řehák, Kuhn, Kotrouš | 46,73 | 06 | Stromovka |
| Řehák, Hlaváč, Kotrouš, Vacek | 46,74 | 05 | Stromovka |
| Filip, Rádl, Hloušek, Kubernát | 47,0 | 06 | Jablonec |
| Techl, Horevaj, Kožený, Danda | 47,2 | 97 | Hostivař |
| Kraus, Gabriel, Kotek, Danda | 47,3 | 98 | Hostivař |
| Gabriel, Cvetler, Noll, Horevaj | 48,0 | 95 | Riegrovy sady |
| Řehák, Petronyuk, Kuhn, Čejka | 48,26 | 05 | Děkanka |
| Noll J., Brabec J., Prokš, Poláček M. | 48,3 | 91 | Stromovka |
| Ovečka, Mojžíš, Skopec, Gabriel | 48,6 | 01 | Hostivař |
| Šebek, Hradil, Macháček, Klesňák | 48,97 | 20 | Podvinný mlýn |
| Tojšl, Kotek, Danda, Gabriel | 49,0 | 97 | Pekařka |
|  |  |  |  |
| **4 x 200m:** |  |  |  |
| Řehák, Kotrouš, Kuhn, Vacek | 1:34,76 | 06 | Děkanka |
| Böck, Novotný, Kotrouš, Vacek | 1:35,46 | 05 | Veleslavín |
| Vacek, Böck, Hloušek, Hlaváč | 1:36,47 | 06 | hala Strahov |
| Řehák, Zaspal, Hloušek, Vacek | 1:36,58 | 05 | hala Strahov |
| Gabriel, Horevaj, Kasl, Cvetler | 1:37,5 | 94 | Stromovka |
| Brabec, Cvetler, Kožený, Rataj | 1:38,1 | 93 | Hostivař |
| Pospíšil, Ovečka, Skopec, Gabriel | 1:38,54 | 00 | Stromovka |
| Chlupatý, Bušta, Horevaj, Kasl | 1:40,47 | 99 | Eden |
| Gabriel, Kotek, Chlupatý, Horevaj | 1:40,4 | 96 | Děkanka |
| Řehák, Černý, Hlaváč, Čejka | 1:40,83 | 05 | Veleslavín |
| Glogr, Hečko, Macháček, Kubernát | 1:41,20 | 14 | Děkanka |
| Cigler L., Edelman T., Hlaváč, Hloušek | 1:43,01 | 06 | Děkanka |
| Cigler L., Skopec V., Černý, Pelc | 1:46,78 | 99 | Eden |
| Skopec, Grusa, Severín, Dobrovolný | 1:52,45 | 14 | Děkanka |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
| **4 + 3 + 2 + 100m:** |  |  |  |
| Böck, Hloušek, Hlaváč, L.Cigler | 2:10,00 | 06 | Plzeň |
|  |  |  |  |
| **4 x 400m**: |  |  |  |
| Horevaj, Cvetler, Danda, Kožený | 3:32,6 | 95 | Hostivař |
| Kubernát, Cigler J., Kotrouš, Böck | 3:33,15 | 08 | Děkanka |
| Horevaj, Kasl, Danda, Kožený | 3:33,7 | 97 | Hostivař |
| Vacek, Kotrouš, Řehák, Petronyuk | 3:34,2 | 05 | Děkanka |
| Kubernát, Petronyuk O., Zobač, Cigler J. | 3:37,03 | 08 | Děkanka |
| Doubek J., Chlupatý, Horevaj, Cvetler | 3:37,4 | 94 | Hostivař |
| Vyšín, Hloušek, Vacek, Kotrouš | 3:38,43 | 11 | Pacov |
| Edlman M., Tomeš, Hlaváč, Rádl | 3:39.07 | 07 | Klatovy |
| Kraus, Horevaj, Kasl, Danda | 3:44,4 | 98 | Hostivař |
| Horevaj, Černý, Techl, Danda | 3:44,8 | 97 | Hostivař |
| Černý, Bušta, Pěkný, Houda | 3:46,7 | 87 | Stromovka |
| Bušta, Chlupatý, Kasl, Horevaj | 3:49,2 | 99 | Děkanka |
| Černý, Dobrovolný, Ježek, Hlaváč | 3:52,4 | 05 | Děkanka |
| Horevaj, Kasl, Skopec, Černý | 3:53,83 | 99 | Hostivař |
| Ježek, Hloušek, Vacek, Cigler L. | 4:10,5 | 03 | Riegrovy sady |
| Horevaj, Pospíšil, Cvetler, Skopec M. | 4:27,5 | 98 | Hostivař |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

-86-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **100m:** |  |  |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 7,69 | 02 | hala Stromovka | Košková Tereza | 78 | 11,9 | 98 | Eden |
| Fremrová Dominika | 88 | 8,05 | 05 | Eden | Jeřábková Eva | 85 | 12,56 | 05 | Tábor |
| Jeřábková Eva | 85 | 8,07 | 05 | Eden | Fremrová Dominika | 88 | w 12,79 | 05 | Přátelství |
| Řeháková Jana | 81 | 8,10 | 06 | hala Stromovka | Baborová Johana | 90 | w 12,92 | 08 | Pacov |
| Králíčková Iva | 89 | 8,13 | 03 | Česká Lípa | Miškovská Monika | 90 | w 12,94 | 07 | Pacov |
| Miškovská Monika | 90 | w 8,17 | 08 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 12,95 | 18 | Děkanka |
| Miškovská Monika | 90 | 8,19 | 07 | Eden | Řeháková Jana | 81 | 12,97 | 05 | Tábor |
| Lhotáková Pavla | 79 | 8,0 | 93 | Strahov | Miškovská Monika | 90 | 12,99 | 07 | Děkanka |
| Zapletalová Tereza | 89 | 8,0 | 03 | Kotlářka | Fremrová Dominika | 88 | 13,02 | 05 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | 8,32 | 08 | Děkanka | Počtová Hana | 81 | 12,8 | 97 | Eden |
| Pospíšilová Hana | 83 | 8,1 | 98 | Přátelství | Baborová Johana | 90 | 13,04 | 08 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Lederová Kamila | 76 | 13,11 | 92 | Strahov |
| Slavíková Veronika | 01 | 8,34 | 18 | Děkanka | Zikmundová Tereza | 82 | 13,30 | 02 | Eden |
| Vokatá Martina | 74 | 8,2 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Bohuslavová Eva | 75 | 8,2 | 89 | Hostivař | Cafourková Tereza | 87 | 13,31 | 03 | Přátelství |
| Cafourková Tereza | 87 | w 8,40 | 03 | Eden | Kalivodová Klára | 72 | 13,1 | 88 | Děkanka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 8,44 | 98 | hala Stromovka | Heřmánková Tereza | 81 | 13,1 | 98 | Domažlice |
| Mlýnková Alice | 86 | 8,2 | 00 | Hostivař | Zapletalová Tereza | 89 | 13,26 | 05 | Eden |
| Fryčová Kateřina | 85 | 8,2 | 00 | Juliska | Králíčková Iva | 89 | 13,34 | 03 | Eden |
| Vávrová Sára | 87 | 8,2 | 02 | Jeseniova | Štěpánková Zuzana | 63 | 13,2 | 87 | Přátelství |
| Vyšínová Monika | 94 | 8,46 | 07 | Juliska | Těšíková Pavla | 74 | 13,2 | 92 | Přátelství |
| Zikmundová Tereza | 82 | w 8,47 | 02 | Eden | Šauerová Petra | 84 | 13,48 | 00 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 8,48 | 96 | Strahov | Hlaváčová Anna | 88 | 13,51 | 06 | Eden |
| Vávrová Rút | 84 | 8,48 | 02 | Eden | Palová Veronika | 90 | 13,53 | 04 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Heřmánková Tereza | 81 | 8,52 | 98 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 13,3 | 92 | Stromovka |
| Lederová Kamila | 76 | 8,3 | 89 | Hostivař | Pospíšilová Hana | 83 | 13,3 | 99 | Stromovka |
| Kovaříková Veronika | 83 | 8,3 | 98 | Přátelství | Honsová Eliška | 95 | 13,60 | 20 | Kotlářka |
| Hlaváčová Anna | 88 | 8,54 | 07 | Děkanka | Lorencová Kateřina | 81 | 13,62 | 98 | Eden |
| Palová Veronika | 90 | 8,55 | 04 | Děkanka | Zaspalová Jana | 84 | 13,62 | 02 | Eden |
| Máčelová Irena | 61 | 8,59 | 87 | Přátelství | Pešková Ivana | 81 | 13,63 | 06 | Brno |
| Cafourková Magda | 88 | 8,59 | 05 | Eden | Máčelová Irena | 61 | 13,4 | 87 | Přátelství |
| Pešková Ivana | 81 | 8,61 | 05 | hala Strahov | Vokatá Martina | 74 | 13,4 | 89 | Stromovka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 8,62 | 96 | Strahov | Singerová Markéta | 73 | 13,4 | 94 | Hostivař |
| Červenková Jana | 89 | 8,63 | 05 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 13,68 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | 8,63 | 18 | Pekařka | Lukešová Lenka | 83 | 13,69 | 99 | Bílina |
| Honsová Eliška | 95 | 8,63 | 20 | Hostivař | Rýdlová Lucie | 77 | 13,5 | 91 | Přátelství |
| Lukešová Lenka | 83 | 8,4 | 98 | Přátelství | Bohuslavová Eva | 75 | 13,5 | 91 | Přátelství |
| Smutná Eliška | 80 | 8,65 | 94 | Eden | Lichtenberková Lena | 77 | 13,5 | 92 | Přátelství |
| Filípková Kateřina | 07 | 8,65 | 21 | Morav. Třebová | Vávrová Sára | 87 | 13,5 | 02 | Plzeň |
| Nováková Lenka | 75 | 8,67 | 88 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 13,77 | 05 | Děkanka |
| Lichtenberková Lena | 77 | 8,69 | 90 | Eden | Vávrová Rút | 84 | 13,78 | 02 | Stromovka |
| Podaná Tereza | 92 | 8,71 | 06 | hala Strahov | Prokšová Jana | 86 | w 13,81 | 00 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | w 8,72 | 03 | Eden | Marková Anna | 06 | 13,82 | 21 | Hostivař |
| Rýdlová Lucie | 77 | 8,5 | 91 | Přátelství | Šťastná Alice | 73 | 13,6 | 88 | Přátelství |
| Těšíková Pavla | 74 | 8,5 | 94 | Hostivař | Bendlmayerová Mag. | 74 | 13,90 | 89 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Švihelová Radka | 84 | 8,5 | 96 | Hostivař | Prokšová Jana | 86 | 13,90 | 03 | Přátelství |
| Zaspalová Jana | 84 | 8,5 | 97 | Hostivař | Filípková Kateřina | 07 | 13,90 | 21 | Podvinný mlýn |
| Marková Eliška | 84 | 8,5 | 98 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | w 13,96 | 04 | Eden |
| Trková Alexandra | 87 | 8,5 | 00 | Děkanka | Červenková Jana | 89 | 13,98 | 06 | Eden |
| Červenková Kristýna | 08 | 8,79 | 21 | hala Strahov | Lhotáková Pavla | 79 | 14,03 | 93 | Jablonec |
| Čámská Klára | 08 | 8,79 | 21 | hala Strahov | Ridvanová Tereza | 04 | 14,03 | 19 | Hostivař |
| Marková Anna | 06 | 8,80 | 21 | Hostivař | Lohniská Klára | 79 | 13,8 | 93 | Nymburk |
| Vadlejchová Lucie | 85 | w 8,82 | 02 | Eden | Doleželová Alexand. | 84 | 13,8 | 98 | Hostivař |
| Doleželová Alexand. | 84 | 8,83 | 01 | hala Stromovka | Krutská Jiřina | 87 | 14,05 | 04 | Eden |
| Kubátová Monika | 73 | 8,6 | 87 | Hostivař | Hápová Lucie | 82 | 14,07 | 99 | Stromovka |
| Sedmihorská Tereza | 76 | 8,6 | 88 | Eden | Perničková Jitka | 78 | 14,08 | 99 | Bílina |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 8,6 | 90 | Hostivař | Šťastná Petra | 85 | 14,09 | 01 | Strahov |
| Šímová Dana | 76 | 8,6 | 90 | Přátelství | Vadlejchová Lucie | 85 | 14,09 | 02 | Eden |
| Fišerová Pavla | 87 | 8,6 | 00 | Jeseniova | Smutná Eliška | 80 | 14,10 | 96 | Přátelství |
| Perničková Jitka | 78 | 8,6 | 97 | Hostivař | Horáčková Tereza | 89 | 14,10 | 05 | Jihlava |
| Fryčová Kateřina | 85 | 8,6 | 99 | Kotlářka | Honová Pavla | 88 | w 14,11 | 04 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | 8,6 | 01 | hala Stromovka | Vacková Klára | 91 | 14,11 | 08 | Děkanka |
| Cafourková Tereza | 87 | 8,6 | 03 | Hostivař | Štrynclová Jitka | 74 | 13,9 | 89 | Přátelství |
| Krutská Jiřina | 87 | w 8,87 | 03 | Eden | Majerová Martina | 76 | 13,9 | 90 | Sparta |
| Honová Jana | 90 | 8,89 | 04 | Eden | Hulanová Petra | 81 | 14,17 | 99 | Eden |
| Ridvanová Tereza | 04 | 8,89 | 19 | Jeseniova |  |  |  |  |  |
| Dostálová Anna | 05 | 8,90 | 20 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |

# -87-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **150m:** |  |  |  |  | **200m**  **:** |  |  |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 19,18 | 00 | hala Stromovka | Košková Tereza | 78 | 25,20 | 01 | Jablonec |
| Jeřábková Eva | 85 | 19,31 | 05 | Eden | Jeřábková Eva | 85 | 25,84 | 05 | Eden |
| Králíčková Iva | 89 | 19,42 | 04 | Eden | Baborová Johana | 90 | 26,54 | 08 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 19,68 | 06 | hala Strahov | Kalivodová Klára | 72 | 26,4 | 88 | Přátelství |
| Fremrová Dominika | 88 | 19,79 | 05 | Eden | Fremrová Dominika | 88 | 26,70 | 05 | hala Stromovka |
| Zapletalová Tereza | 89 | 19,90 | 04 | Eden | Lederová Kamila | 76 | 26,6 | 92 | Stromovka |
| Miškovská Monika | 90 | 19,95 | 05 | Juliska | Řeháková Jana | 81 | 26,90 | 05 | hala Stromovka |
| Slavíková Veronika | 01 | 20,01 | 16 | Pacov | Slavíková Veronika | 01 | 26,95 | 18 | Děkanka |
| Baborová Johana | 90 | 20,07 | 08 | Houštka | Miškovská Monika | 90 | 27,02 | 07 | Jihlava |
| Počtová Hana | 81 | 20,16 | 95 | Eden | Těšíková Pavla | 74 | 27,1 | 92 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Lhotáková Pavla | 79 | 20,0 | 92 | Eden | Zikmundová Tereza | 82 | 27,37 | 02 | Eden |
| Pospíšilová Hana | 83 | 20,0 | 98 | Eden | Králíčková Iva | 89 | 27,46 | 03 | Eden |
| Cafourková Magda | 88 | w 20,52 | 03 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 27,2 | 96 | Hostivař |
| Lederová Kamila | 76 | 20,4 | 89 | Přátelství | Pospíšilová Hana | 83 | 27,3 | 99 | Stromovka |
| Vokatá Martina | 74 | 20,4 | 87 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 27,55 | 07 | Eden |
| Marková Anna | 06 | 20,70 | 21 | Přátelství | Cafourková Magda | 88 | 27,60 | 07 | Jihlava |
| Bohuslavová Eva | 75 | 20,5 | 88 | Hostivař | Zapletalová Tereza | 89 | 27,74 | 05 | Veleslavín |
| Mlýnková Alice | 86 | 20,74 | 99 | Strahov | Honsová Eliška | 95 | 27,75 | 20 | Eden |
| Hlaváčová Anna | 88 | 20,74 | 07 | Eden | Červenková Jana | 89 | 27,76 | 06 | Eden |
| Doleželová Alexand. | 84 | 20,6 | 98 | Přátelství | Cafourková Tereza | 87 | 27,80 | 04 | hala Strahov |
| Šauerová Petra | 84 | 20,6 | 99 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Filípková Kateřina | 07 | 27,83 | 21 | Kotlářka |
| Palová Veronika | 90 | 20,6 | 04 | Děkanka | Nollová Šárka | 74 | 27,6 | 99 | Stromovka |
| Honsová Eliška | 95 | 20,90 | 20 | Hostivař | Lukešová Lenka | 83 | 27,85 | 99 | Eden |
| Fryčová Kateřina | 86 | 20,92 | 00 | Eden | Lhotáková Pavla | 79 | 27,7 | 93 | Čáslav |
| Cafourková Tereza | 87 | 20,93 | 04 | Eden | Máčelová Irena | 61 | 27,9 | 87 | Přátelství |
| Churaňová Radka | 77 | 20,7 | 90 | Hostivař | Štěpánková Zuzana | 63 | 28,0 | 87 | Sparta |
| Zikmundová Tereza | 82 | 20,95 | 99 | Eden | Prokšová Jana | 86 | 28,1 | 01 | Kotlářka |
| Perničková Jitka | 78 | 20,95 | 00 | Eden | Šauerová Petra | 84 | 28,44 | 00 | Eden |
| Filípková Kateřina | 07 | 20,97 | 21 | Juliska | Doleželová Alexand. | 84 | 28,59 | 00 | Přátelství |
| Cafourková Magda | 88 | 21,00 | 04 | Eden | Kovaříková Veronika | 83 | 28,4 | 97 | Stromovka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 21,04 | 96 | Strahov | Horáčková Tereza | 89 | w 28,65 | 05 | Jihlava |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Prokšová Jana | 86 | 21,05 | 01 | Eden | Lorencová Kateřina | 81 | 28,71 | 98 | hala Stromovka |
| Vávrová Rút | 84 | 21,07 | 02 | Eden | Heřmánková Tereza | 81 | 28,5 | 97 | Hostivař |
| Šloufová Nela | 05 | 21,08 | 20 | Děkanka | Perničková Jitka | 78 | 28,5 | 00 | Kotlářka |
| Heřmánková Tereza | 81 | 20,9 | 95 | Hostivař | Rýdlová Lucie | 77 | 28,6 | 92 | Stromovka |
| Kovaříková Veronika | 83 | 20,9 | 98 | Přátelství | Hápová Lucie | 82 | 28,6 | 97 | Stromovka |
| Vyšínová Monika | 94 | 21,14 | 08 | Juliska | Zaspalová Jana | 84 | 28,96 | 01 | Strahov |
| Žambůrková Emma | 02 | w 21,16 | 14 | Podvinný mlýn | Fryčová Kateřina | 86 | 28,99 | 00 | Bílina |
| Zábranská Kristýna | 87 | 21,20 | 01 | Eden | Horáčková Tereza | 89 | 29,00 | 05 | Juliska |
| Kubátová Monika | 73 | 21,0 | 87 | Eden | Palová Veronika | 90 | 29,09 | 04 | Eden |
| Lichtenberková Lena | 77 | 21,24 | 90 | Eden | Počtová Hana | 81 | 28,9 | 95 | Stromovka |
| Hápová Lucie | 82 | 21,0 | 96 | Hostivař | Poláková Martina | 73 | 28,9 | 88 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Lukešová Lenka | 83 | 21,1 | 98 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 29,18 | 02 | Eden |
| Zaspalová Jana | 84 | 21,1 | 98 | Eden | Ridvanová Tereza | 04 | 29,18 | 21 | Hostivař |
| Brandová Věra | 86 | 21,1 | 00 | Kotlářka | Vávrová Rút | 84 | 29,23 | 02 | Přátelství |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 21,43 | 02 | Eden | Milesová Iva | 77 | 29,29 | 04 | Juliska |
| Marková Eliška | 84 | 21,2 | 98 | Přátelství | Marková Anna | 06 | 29,34 | 21 | Kotlářka |
| Vávrová Sára | 87 | 21,2 | 02 | Jeseniova | Bendlmayerová Mag. | 74 | 29,40 | 89 | Strahov |
| Behenská Radka | 86 | 21,51 | 00 | Strahov | Brandová Věra | 86 | 29,43 | 00 | Plzeň |
| Fišerová Pavla | 87 | 21,52 | 01 | Eden | Šťastná Alice | 73 | 29,2 | 88 | Přátelství |
| Nováková Lenka | 75 | 21,3 | 88 | Jeseniova | Macková Jana | 73 | 29,2 | 89 | Eden |
| Honová Jana | 90 | 21,55 | 04 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | w 29,48 | 04 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hniličková Lenka | 89 | 21,57 | 04 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | 29,49 | 04 | Eden |
| Horáčková Tereza | 89 | 21,58 | 04 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 29,3 | 90 | Sparta |
| Marková Anna | 06 | 21,62 | 20 | Děkanka | Kajínková Klára | 81 | 29,3 | 97 | Hostivař |
| Majerová Martina | 76 | 21,4 | 89 | Přátelství | Horáčková Tereza | 89 | 29,68 | 04 | Plzeň |
| Smutná Eliška | 80 | 21,4 | 94 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 29,71 | 18 | Pacov |
| Žambůrková Emma | 02 | 21,67 | 14 | Kotlářka | Hladíková Dana | 73 | 29,5 | 89 | hala Stromovka |
| Kajínková Klára | 81 | 21,71 | 96 | Strahov | Štrynclová Jitka | 74 | 29,5 | 89 | Stromovka |
| Černá Klára | 04 | 21,72 | 18 | Děkanka | Vávrová Sára | 87 | 29,77 | 10 | Juliska |
| Ridvanová Tereza | 04 | 21,72 | 19 | Stromovka | Šumpelová Alexan. | 85 | 29,88 | 03 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Pešková Kateřina | 77 | 29,89 | 02 | Č. Budějovice |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-88-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **300m:** |  |  |  |  | **400m:** |  |  |  |  |
| Jeřábková Eva | 85 | 40,97 | 05 | Děkanka | Jeřábková Eva | 85 | 58,17 | 05 | Eden |
| Baborová Johana | 90 | 42,37 | 08 | Eden | Lederová Kamila | 76 | 59,03 | 92 | Strahov |
| Lederová Kamila | 76 | 42,79 | 91 | Eden | Baborová Johana | 90 | 59,15 | 06 | Jablonec |
| Fremrová Dominika | 88 | 43,03 | 05 | Eden | Kalivodová Klára | 72 | 60,05 | 88 | Strahov |
| Košková Tereza | 78 | 43,06 | 01 | hala Stromovka | Churaňová Radka | 77 | 60,4 | 95 | Riegrovy sady |
| Králíčková Iva | 89 | 43,10 | 04 | Děkanka | Zikmundová Tereza | 82 | 60,56 | 02 | Eden |
| Lhotáková Pavla | 79 | 43,4 | 92 | Hostivař | Košková Tereza | 78 | 60,81 | 01 | Stromovka |
| Řeháková Jana | 81 | 43,67 | 00 | Eden | Fremrová Dominika | 88 | 61,28 | 05 | hala Strahov |
| Hlaváčová Anna | 88 | 43,69 | 06 | Eden | Červenková Jana | 89 | 61,49 | 06 | Jablonec |
| Marková Anna | 06 | 43,89 | 21 | Děkanka | Hlaváčová Anna | 88 | 61,94 | 06 | Jablonec |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Červenková Jana | 89 | 44,29 | 06 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 62,10 | 18 | Kotlářka |
| Zikmundová Tereza | 82 | 44,30 | 02 | Eden | Milesová Iva | 77 | 62,91 | 05 | Eden |
| Slavíková Veronika | 01 | 44,39 | 17 | hala Stromovka | Řeháková Jana | 81 | 62,94 | 98 | Juliska |
| Perničková Jitka | 78 | 44,40 | 00 | Eden | Perničková Jitka | 78 | 63,40 | 00 | Juliska |
| Bohuslavová Eva | 75 | 44,2 | 89 | Přátelství | Prokšová Jana | 86 | 63,83 | 03 | Eden |
| Miškovská Monika | 90 | 44,63 | 07 | Eden | Moravová Alena | 89 | 63,95 | 05 | Tábor |
| Churaňová Radka | 77 | 44,69 | 97 | hala Stromovka | Honsová Eliška | 95 | 64,65 | 18 | Podvinný mlýn |
| Filípková Kateřina | 07 | 44,81 | 21 | Děkanka | Miškovská Monika | 90 | 64,82 | 06 | Čáslav |
| Cafourková Tereza | 87 | 44,94 | 03 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 64,91 | 03 | Eden |
| Zapletalová Tereza | 89 | 45,20 | 04 | Eden | Petronyuková Mirosl. | 87 | 64,91 | 05 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Pospíšilová Hana | 83 | 45,26 | 98 | hala Strahov | Těšíková Pavla | 74 | 64,8 | 91 | Přátelství |
| Nováková Lenka | 75 | 45,35 | 88 | Eden | Cafourková Magda | 88 | 64,98 | 07 | Eden |
| Trková Alexandra | 87 | 45,53 | 00 | Třinec | Pospíšilová Hana | 83 | 65,1 | 99 | Stromovka |
| Počtová Hana | 81 | 45,3 | 94 | Eden | Hulanová Petra | 81 | 65,25 | 99 | Strahov |
| Prokšová Jana | 86 | 45,74 | 01 | Eden | Rýdlová Lucie | 77 | 65,4 | 92 | Přátelství |
| Mlýnková Alice | 86 | 45,82 | 00 | Eden | Honová Pavla | 88 | 65,55 | 04 | Děkanka |
| Moravová Alena | 89 | 45,97 | 05 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 65,57 | 90 | hala Stromovka |
| Kalivodová Klára | 72 | 45,9 | 89 | Hostivař | Kajínková Klára | 81 | 65,79 | 98 | Eden |
| Doleželová Alexand. | 84 | 45,9 | 98 | Eden | Počtová Hana | 81 | 66,4 | 96 | Dobruška |
| Honová Jana | 90 | 46,14 | 04 | Eden | Macková Jana | 73 | 66,75 | 89 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Fryčová Kateřina | 85 | 46,15 | 00 | Stromovka | Šumpelová Alexand. | 85 | 66,77 | 02 | Stromovka |
| Macková Jana | 73 | 46,0 | 86 | Hostivař | Poláková Martina | 73 | 66,9 | 88 | Přátelství |
| Lukešová Lenka | 83 | 46,0 | 98 | Eden | Lhotáková Pavla | 79 | 66,9 | 93 | Čáslav |
| Rýdlová Lucie | 77 | 46,2 | 91 | Přátelství | Bohuslavová Eva | 75 | 67,4 | 94 | Stromovka |
| Palová Veronika | 90 | 46,2 | 03 | Hostivař | Vojtová Irena | 84 | 67,77 | 00 | Stromovka |
| Lohniská Klára | 79 | 46,47 | 94 | hala Strahov | Majerová Diana | 87 | 68,56 | 09 | Eden |
| Těšíková Pavla | 74 | 46,4 | 91 | hala Strahov | Hniličková Lenka | 89 | 68,59 | 04 | Plzeň |
| Cafourková Magda | 88 | 46,65 | 05 | Kolín | Marková Eliška | 84 | 68,60 | 02 | Eden |
| Hápová Lucie | 82 | 46,80 | 96 | Strahov | Hauserová Veronika | 84 | 68,83 | 03 | Č. Budějovice |
| Poláková Martina | 73 | 46,6 | 88 | hala Stromovka | Hápová Lucie | 82 | 68,91 | 98 | Juliska |
|  |  |  |  |  | Doleželová Alexand. | 84 | 68,9 | 98 | Eden |
| Honová Pavla | 88 | 46,87 | 04 | Eden |  |  |  |  |  |
| Kolocová Kateřina | 74 | 46,7 | 88 | Pekařka | Buřičová Martina | 74 | 69,44 | 89 | hala Stromovka |
| Kovaříková Veronika | 82 | 47,10 | 97 | Strahov | Grycová Petra | 87 | 69,67 | 06 | Eden |
| Hniličková Lenka | 89 | 47,18 | 04 | Eden | Malíková Daniela | 78 | 69,6 | 92 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 47,0 | 98 | Eden | Ridvanová Tereza | 04 | 69,98 | 19 | Stromovka |
| Horáčková Tereza | 89 | 47,41 | 05 | Eden | Krutská Jiřina | 87 | 70,11 | 03 | Eden |
| Šauerová Petra | 84 | 47,3 | 99 | Hostivař | Kovaříková Veronika | 83 | 70,0 | 97 | N.Město n/Metují |
| Behenská Radka | 86 | 47,50 | 01 | Eden | Mašínová Adriana | 69 | 70,32 | 90 | Strahov |
| Marková Anna | 06 | 47,54 | 20 | Kotlářka | Kovandová Kristýna | 87 | 70,51 | 03 | Eden |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 47,62 | 02 | Eden | Píšová Milada | 74 | 70,5 | 91 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Šimonová Lucie | 00 | 71,54 | 18 | Brno |
| Vávrová Sára | 87 | 47,77 | 01 | hala Stromovka |  |  |  |  |  |
| Kovandová Kristýna | 87 | 47,79 | 01 | hala Stromovka | Štrynclová Jitka | 74 | 71,7 | 89 | Přátelství |
| Ridvanová Tereza | 04 | 47,80 | 19 | Juliska | Brandová Věra | 86 | 71,89 | 02 | Eden |
| Majerová Martina | 75 | 47,6 | 89 | Eden | Bulířová Jana | 79 | 72,40 | 96 | Eden |
| Kajínková Julie | 81 | 47,6 | 95 | Hostivař | Kupšovská Veronika | 88 | 72,40 | 06 | Děkanka |
| Štrynclová Jitka | 74 | 47,7 | 88 | Hostivař | Ročňáková Miloslava | 45 | 72,7 | 91 | Houštka |
| Podaná Tereza | 92 | 48,02 | 05 | hala Stromovka | Filipová Hana | 88 | 73,91 | 05 | Eden |
| Šloufová Nela | 05 | 48,19 | 19 | hala Strahov | Šerkopová Kateřina | 81 | 75,2 | 96 | Dobruška |
| Hořešovská Markéta | 76 | 48,0 | 91 | Hostivař | Hechtová Iva | 78 | 76,3 | 92 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 48,0 | 98 | Hostivař | Protivová Květoslava | 50 | 80,5 | 91 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-89-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **800m:** |  |  |  |  | **1500m:** |  |  |  |  |
| Kalivodová Klára | 72 | 2:17,5 | 89 | Olomouc | Milesová Iva | 77 | 4:37,00 | 07 | hala Stromovka |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 2:19,05 | 05 | Eden | Petronyuková Mirosl. | 87 | 4:46,97 | 03 | Eden |
| Milesová Iva | 77 | 2:20,17 | 07 | hala Stromovka | Bulířová Jana | 79 | 4:51,7 | 00 | Hammond-USA |
| Churaňová Radka | 77 | 2:21,70 | 99 | Bílina | Churaňová Radka | 77 | 4:52,88 | 00 | Stromovka |
| Moravová Alena | 89 | 2:22,86 | 05 | Děkanka | Grycová Petra | 87 | 4:56,10 | 02 | Eden |
| Zikmundová Tereza | 82 | 2:23,10 | 03 | Brno | Březinová Vanda | 73 | 5:06,70 | 09 | Tábor |
| Marková Anna | 06 | 2:24,66 | 21 | Děkanka | Pokorná Markéta | 61 | 5:10,4 | 89 | Sparta |
| Bohuslavová Eva | 75 | 2:25,0 | 89 | hala Strahov | Marková Eliška | 84 | 5:10,6 | 01 | hala Stromovka |
| Grycová Petra | 87 | 2:26,11 | 02 | Eden | Šedinová Petra | 73 | 5:10,8 | 88 | Přátelství |
| Přibylová Eliška | 95 | 2:27,69 | 09 | Děkanka | Prokšová Jana | 86 | 5:11,58 | 00 | Houštka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Pátková Lenka | 71 | 2:28,40 | 99 | Bílina | Moravová Alena | 89 | 5:11,71 | 05 | Eden |
| Šímová Barbora | 75 | 2:28,46 | 90 | Strahov | Pokorná Věnceslava | 48 | 5:11,8 | 93 | Čáslav |
| Šedinová Petra | 73 | 2:29,56 | 88 | Eden | Kolocová Kateřina | 74 | 5:13,8 | 88 | Eden |
| Těšíková Pavla | 74 | 2:29,8 | 94 | Stromovka | Majerová Diana | 87 | 5:15,09 | 09 | Děkanka |
| Kolocová Kateřina | 74 | 2:29,8 | 89 | Stromovka | Pokorná Eva | 69 | 5:16,92 | 88 | Eden |
| Březinová Vanda | 73 | 2:30,04 | 08 | Hradec Králové | Hulanová Petra | 81 | 5:17,09 | 99 | Bílina |
| Majerová Diana | 87 | 2:30,15 | 10 | Děkanka | Marková Anna | 06 | 5:20,35 | 21 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 2:30,52 | 03 | Eden | Malíková Daniela | 78 | 5:21,6 | 93 | Nymburk |
| Bulířová Jana | 79 | 2:30,76 | 98 | Eden | Šímová Barbora | 75 | 5:22,36 | 90 | Strahov |
| Marková Eliška | 84 | 2:31,2 | 01 | Plzeň | Pokorná Sáva | 71 | 5:22,5 | 87 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Honová Pavla | 88 | 2:31,49 | 04 | Eden | Němcová Kamila | 75 | 5:25,0 | 89 | Přátelství |
| Nováková Michaela | 73 | 2:31,68 | 88 | Eden | Valíčková Vladimíra | 73 | 5:25,5 | 87 | Eden |
| Kajínková Klára | 81 | 2:32,2 | 93 | Přátelství | Lohniská Klára | 79 | 5:28,08 | 93 | Eden |
| Prokšová Jana | 86 | 2:32,3 | 00 | Kotlářka | Honová Pavla | 88 | 5:28,50 | 04 | Juliska |
| Pospíšilová Miluše | 80 | 2:32,5 | 93 | Přátelství | Pospíšilová Miluše | 80 | 5:28,6 | 93 | Děkanka |
| Jeřábková Eva | 95 | 2:32,77 | 10 | Písek | Ročňáková Miloslava | 45 | 5:34,96 | 91 | Turku |
| Lederová Kamila | 76 | 2:33,8 | 89 | Hostivař | Tománková Zuzana | 88 | 5:35,5 | 99 | Hostivař |
| Winzigová Dagmar | 77 | 2:33,9 | 91 | Hostivař | Fialová Lucie | 91 | 5:35,76 | 06 | hala Strahov |
| Cafourková Magda | 88 | 2:34,34 | 07 | Děkanka | Hořešovská Markéta | 76 | 5:35,7 | 91 | Přátelství |
| Lohniská Klára | 79 | 2:35,2 | 93 | Strahov | Havlová Karin | 06 | 5:36,98 | 21 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Malíková Dana | 78 | 2:35,5 | 91 | Přátelství | Janoušková Šárka | 67 | 5:37,6 | 89 | Stromovka |
| Horešovská Markéta | 76 | 2:36,3 | 89 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 5:37,88 | 02 | Eden |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 2:36,6 | 88 | Přátelství | Nováková Michaela | 73 | 5:38,5 | 87 | Eden |
| Filípková Kateřina | 07 | 2:36,63 | 21 | Hostivař | Kňavová Petra | 77 | 5:38,7 | 91 | Přátelství |
| Rýdlová Lucie | 77 | 2:36,7 | 91 | Hostivař | Pokorná Jindra | 78 | 5:39,5 | 90 | Hostivař |
| Hulanová Petra | 81 | 2:37,13 | 99 | Stromovka | Janečková Josefína | 03 | 5:39,97 | 18 | Podvinný mlýn |
| Perničková Jitka | 78 | 2:37,3 | 96 | Hostivař | Wagenknechtová Hana | 86 | 5:40,1 | 99 | Hostivař |
| Fremrová Dominika | 88 | 2:37,3 | 04 | Hostivař | Stanková Martina | 75 | 5:40,7 | 88 | Hostivař |
| Miškovská Monika | 90 | 2:37,6 | 04 | Hostivař | Vokurková Zuzana | 75 | 5:42,1 | 88 | Hostivař |
| Zdeňková Klára | 75 | 2:38,3 | 88 | hala Strahov | Kajínková Klára | 81 | 5:43,18 | 97 | Juliska |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 2:38,62 | 18 | Kolín | Horská Markéta | 90 | 5:43,76 | 04 | Eden |
| Mašínová Adriana | 69 | 2:38,72 | 90 | Eden | Kmochová Adéla | 88 | 5:44,2 | 00 | Jeseniova |
| Vojtová Irena | 84 | 2:39,1 | 99 | Stromovka | Kášková Gabriela | 07 | 5:44,45 | 21 | Kotlářka |
| Němcová Kamila | 75 | 2:39,2 | 89 | Jeseniova | Miškovská Monika | 90 | 5:46,5 | 02 | Kotlářka |
| Pospíšilová Hana | 83 | 2:39,4 | 98 | Hostivař | Dufková Jana | 84 | 5:46,9 | 99 | Stromovka |
| Kmochová Adéla | 88 | 2:39,7 | 00 | Kotlářka | Mašínová Adriana | 69 | 5:47,0 | 91 | Stromovka |
| Behenská Radka | 86 | 2:40,62 | 00 | Strahov | Pospíšilová Hana | 83 | 5:47,7 | 96 | Strahov |
| Lhotáková Pavla | 79 | 2:41,0 | 91 | Hostivař | Kolkowská Michaela | 77 | 5:48,9 | 90 | Hostivař |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 2:41,12 | 01 | Eden | Dufková Jana | 84 | 5:52,08 | 00 | Eden |
| Janečková Josefína | 03 | 2:41,49 | 18 | Kotlářka | Dědinová Pavla | 73 | 5:53,0 | 86 | Jeseniova |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Palová Veronika | 90 | 2:41,6 | 03 | Jeseniova | Lorencová Kateřina | 81 | 5:53,2 | 92 | Hostivař |
| Havlová Karin | 06 | 2:41,67 | 21 | Hostivař | Mlýnková Alice | 86 | 5:54,77 | 02 | Eden |
| Horská Markéta | 90 | 2:41,97 | 04 | Jeseniova | Vojtová Irena | 84 | 5:53,4 | 98 | Eden |
| Vokurková Zuzana | 75 | 2:41,9 | 88 | Hostivař | Kindlová Barbora | 87 | 5:53,77 | 01 | Eden |
| Ďurkechová Maria | 08 | 2:42,04 | 21 | Hostivař | Hechtová Iva | 78 | 5:55,08 | 90 | Eden |
| Stanková Martina | 75 | 2:42,2 | 88 | Pekařka | Winzigová Dagmar | 77 | 5:55,5 | 90 | Hostivař |
| Cvetlerová Jana | 79 | 2:42,4 | 93 | Eden | Lutovská Tereza | 86 | 5:55,6 | 99 | Jitřní |
| Králíčková Iva | 89 | 2:42,45 | 03 | Eden | Tůmová Kateřina | 85 | 5:57,0 | 97 | Pekařka |
| Košková Tereza | 78 | 2:43,2 | 97 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 6:00,2 | 00 | Jeseniova |
| Švamberková Lucie | 73 | 2:43,4 | 87 | Hostivař | Červenková Jana | 89 | 6:02,15 | 04 | Plzeň |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Carr Olivie | 05 | 2:43,25 | 19 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Fialová Lucie | 91 | 2:43,68 | 05 | Eden |  |  |  |  |  |
| Ročňáková Miloslava | 45 | 2:43,5 | 91 | Houštka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-90-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **1000m:** |  |  |  |  | **3000m:** |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 3:08,79 | 03 | Eden | Milesová Iva | 77 | 9:56,61 | 07 | hala Stromovka |
| Moravová Alena | 89 | 3:11,72 | 06 | hala Stromovka | Bulířová Jana | 79 | 10:09,90 | 00 | h. Jonesb.-Arkansas |
| Kalivodová Klára | 72 | 3:13,2 | 89 | hala Strahov | Petronyuková Mirosl. | 87 | 10:15,42 | 03 | Opava |
| Grycová Petra | 87 | 3:16,07 | 01 | Eden | Churaňová Radka | 77 | 10:32,45 | 99 | Bílina |
| Honová Pavla | 88 | 3:17,70 | 04 | Eden | Pokorná Věnceslava | 48 | 10:39,9 | 93 | Ústí n/Orlicí |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 3:20,7 | 92 | Hostivař | Pokorná Markéta | 61 | 10:47,5 | 88 | Sparta |
| Bulířová Jana | 79 | 3:21,02 | 97 | hala Stromovka | Grycová Petra | 87 | 10:48,20 | 05 | hala Stromovka |
| Prokšová Jana | 86 | 3:23,16 | 01 | hala Stromovka | Březinová Vanda | 73 | 11:02,13 | 09 | Eden |
| Churaňová Radka | 77 | 3:26,06 | 97 | hala Strahov | Marková Eliška | 84 | 11:20,61 | 01 | Eden |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 3:29,5 | 88 | hala Stromovka | Pokorná Eva | 69 | 11:29,8 | 89 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hlaváčová Anna | 88 | 3:31,70 | 02 | Eden | Pokorná Sáva | 71 | 11:49,4 | 87 | Stromovka |
| Pospíšilová Miluše | 80 | 3:31,9 | 94 | hala Stromovka | Janoušková Šárka | 67 | 11:50,9 | 89 | Stromovka |
| Majerová Diana | 87 | 3:33,65 | 09 | Eden | Bohuslavová Eva | 75 | 12:08,1 | 96 | Svitavy |
| Marková Eliška | 84 | 3:33,91 | 02 | Eden | Hulanová Petra | 81 | 12:17,92 | 99 | Bílina |
| Hulanová Petra | 81 | 3:34,71 | 99 | Eden | Mašínová Adriana | 69 | 12:32,0 | 90 | Sparta |
| Nováková Michaela | 73 | 3:38,4 | 89 | Hostivař | Hořešovská Markéta | 76 | 12:33,89 | 91 | Eden |
| Šedinová Petra | 73 | 3:38,6 | 89 | Hostivař | Moravová Alena | 89 | 12:35,39 | 06 | Eden |
| Ročňáková Miloslava | 45 | 3:38,97 | 91 | hala Jablonec | Ročňáková Miloslava | 45 | 12:37,2 | 88 | Neratovice |
| Wagenknechtová Hana | 85 | 3:40,59 | 02 | Eden | Majerová Diana | 87 | 13:03,87 | 10 | Pacov |
| Pátková Lenka | 71 | 3:41,12 | 99 | Eden | Poláková Martina | 73 | 13:10,3 | 95 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vojtová Irena | 84 | 3:44,05 | 98 | hala Stromovka | Tymlová Alžběta | 04 | 13:13,17 | 21 | Juliska |
| Schulzová Michaela | 94 | 3:44,8 | 06 | Jeseniova | Horská Markéta | 90 | 13:18,30 | 04 | Děkanka |
| Řeháková Jana | 81 | 3:54,54 | 97 | hala Strahov | Červenková Jana | 89 | 13:33,15 | 04 | Děkanka |
| Přibylová Eliška | 95 | 3:59,8 | 06 | Jeseniova | Dufková Jana | 84 | 13:44,15 | 01 | Strahov |
| Podhorská Gabriela | 92 | 4:04,70 | 05 | Kotlářka | Pavlíková Klára | 00 | 13:45,01 | 21 | Hostivař |
| Vodičková Lenka | 92 | 4:16,67 | 05 | Kotlářka | Fremrová Dominika | 88 | 14:07,82 | 06 | Eden |
| Bajtlerová Sylva | 93 | 4:19,2 | 05 | Jitřní | Sýkorová Zuzana | 00 | 14:40,82 | 18 | Eden |
|  |  |  |  |  | Hechtová Iva | 78 | 14:42,6 | 95 | Stromovka |
| **2000m:** |  |  |  |  | Matoušová Maja | 91 | 14:47,95 | 07 | Děkanka |
| Tymlová Alžběta | 04 | 7:57,70 | 21 | Podvinný mlýn | Klégrová Jana | 84 | 15:01,8 | 01 | Eden |
| Kášková Gabriela | 07 | 8:06,05 | 21 | Podvinný mlýn | Chalupová Šárka | 85 | 15:04,0 | 99 | Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| **5000m:** |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 17:08,81 | 06 | Liberec |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 17:37,22 | 00 | h. Jonesb.-Arkansas |  |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 18:19,48 | 04 | Domažlice | **400m př.:** |  |  |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 18:40,21 | 00 | Bílina | Churaňová Radka | 77 | 1:08,4 | 96 | Eden |
| **Březinová Vanda** | 73 | 19:12,76 | 09 | Tábor | Milesová Iva | 77 | 1:10,18 | 01 | Eden |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 19:25,8 | 96 | Čáslav | Prokšová Jana | 86 | 1:10,25 | 04 | Stříbro |
| Grycová Petra | 87 | 19:50,36 | 03 | Č.Budějovice | Vojtová Irena | 84 | 1:10,46 | 00 | Eden |
| Marková Eliška | 84 | 20:49,4 | 01 | Kotlářka | Singerová Markéta | 73 | 1:10,5 | 94 | Stromovka |
| Ročňáková Miloslava | 45 | 21:39,98 | 92 | Kristiansand | Petronyuková Mirosl. | 87 | 1:10,80 | 05 | Veleslavín |
| Dufková Jana | 84 | 24:50,37 | 01 | Č.Budějovice | Perničková Jitka | 78 | 1:11,78 | 00 | Bílina |
| Pokorná Olga | 33 | 25:22,44 | 92 | Stromovka | Těšíková Pavla | 74 | 1:11,7 | 92 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Mlýnková Alice | 86 | 1:12,16 | 00 | Bílina |
| **10000m:** |  |  |  |  | Vávrová Sára | 87 | 1:12,48 | 02 | Stromovka |
| Bulířová Jana | 79 | 36:14,46 | 00 | Miami - Florida |  |  |  |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 38:12,11 | 06 | Strahov | Rýdlová Lucie | 77 | 1:12,4 | 92 | Stromovka |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 38:33,02 | 91 | Jablonec | Janíková Lucie | 76 | 1:12,86 | 97 | Houštka |
| Březinová Vanda | 73 | 41:17,71 | 08 | Tábor | Pátková Lenka | 71 | 1:13,26 | 99 | Bílina |
| Ročňáková Miloslava | 45 | 43:56,34 | 91 | Turku | Šumpelová Alexand. | 85 | 1:13,37 | 02 | Eden |
| Pokorná Olga | 33 | 52:08,0 | 92 | Kristiansand | Honová Pavla | 88 | 1:13,90 | 04 | Eden |
|  |  |  |  |  | Tvardková Andrea | 73 | 1:13,99 | 97 | Houštka |
| 3000 m př.: |  |  |  |  | Ridvanová Tereza | 04 | 1:14,33 | 21 | Podvinný mlýn |
| **Petronyuková Mirosl.** | 87 | 10:52,81 | 06 | Ostrava | Moravová Alena | 89 | 1:14,42 | 05 | Juliska |
| Milesová Iva | 77 | 11:10,65 | 06 | Houštka | Kolocová Kateřina | 74 | 1:15,0 | 89 | Strahov |
| Grycová Petra | 87 | 11:51,01 | 05 | Olomouc | Tymlová Alžběta | 04 | 1:15,12 | 21 | Podvinný mlýn |
| Březinová-Kadeřáb. | 73 | 12:18,61 | 09 | Stromovka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Zikmundová Tereza | 82 | 1:16,7 | 98 | Eden |
|  |  |  |  |  | Košková Tereza | 78 | 1:17,0 | 94 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Koželuhová Klára | 87 | 1:17,71 | 04 | Plzeň |
|  |  |  |  |  | Grycová Petra | 87 | 1:18,69 | 05 | Tábor |
|  |  |  |  |  | Honsová Eliška | 95 | 1:18,76 | 21 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |  | Remková Zuzana | 83 | 1:22,69 | 00 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Brandová Věra | 86 | 1:23,83 | 01 | Č.Budějovice |
|  |  |  |  |  | Dvořáková Adriana | 69 | 1:25,8 | 94 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Vávrová Rút | 84 | 1:26,24 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  | Svítková Gabriela | 74 | 1:33,22 | 91 | Eden |

# -91-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **100m př.:** 84cm /8,5m |  |  |  |  | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| Nollová Šárka | 74 | 15,29 | 06 | Houštka | Vadlejchová Lucie | 85 | 10,81 | 03 | Nová Včelnice |
| Singerová Markéta | 73 | 16,1 | 94 | Hostivař | Cafourková Tereza | 87 | 10,59 | 04 | hala Strahov |
| Košková Tereza | 78 | 16,5 | 01 | Pacov | Zaspalová Jana | 84 | 10,28 | 02 | Děkanka |
| Slavíková Veronika | 01 | 17,08 | 18 | Kotlářka | Vávrová Sára | 87 | w 10,24 | 10 | Písek |
| Počtová Hana | 81 | 17,1 | 97 | Nové Město/M | Vávrová Sára | 87 | 10,14 | 02 | Děkanka |
| Milesová Iva | 77 | 17,72 | 04 | Juliska | Cafourková Magda | 88 | 10,06 | 06 | Pardubice |
| Tvardková Andrea | 73 | 17,5 | 97 | Nové Město/M | Vávrová Rút | 84 | 10,05 | 02 | Přátelství |
| Janíková Lucie | 76 | 17,5 | 98 | Eden | Remková Zuzana | 83 | 9,87 | 00 | Stromovka |
| Kovářová Lenka | 80 | 17,75 | 05 | Děkanka | Šťastná Petra | 85 | 9,57 | 02 | Plzeň |
| Koželuhová Klára | 87 | 17,80 | 11 | Klatovy | Králíčková Iva | 89 | 9,32 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Vojtová Irena | 84 | 9,30 | 00 | Houštka |
| Zaspalová Jana | 84 | 17,6 | 03 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vojtová Irena | 84 | 17,88 | 00 | Stromovka | Zábranská Kristýna | 87 | 9,08 | 02 | Stromovka |
| Vávrová Rút | 84 | 17,7 | 02 | Plzeň | Řeháková Jana | 81 | 8,94 | 99 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 18,04 | 97 | Houštka | Mlýnková Alice | 86 | 8,88 | 02 | Přátelství |
| Honsová Eliška | 95 | 18,17 | 20  06 | Kotlářka | Lorencová Kateřina | 81 | 8,80 | 99 | Hostivař |
| Šumpelová Alexand. | 85 | w 18,41 | 01 | Eden | Hlaváčová Anna | 88 | 8,75 | 05 | Hostivař |
| Tymlová Alžběta | 04 | 18,53 | 21 | Hostivař | Vaněčková Jana | 85 | 8,63 | 01 | Strahov |
| Vávrová Miriam | 56 | 18,3 | 94 | Riegrovy sady | Malá Petra | 85 | 8,51 | 01 | Strahov |
| Churaňová Radka | 77 | 18,3 | 96 | Hostivař | Hulanová Petra | 81 | 8,33 | 98 | Hostivař |
| Ridvanová Tereza | 04 | 18,55 | 21 | Hostivař | Vávrová Miriam | 56 | 8,24 | 06 | hala Jablonec |
|  |  |  |  |  | Grycová Petra | 87 | 8,22 | 03 | Hostivař |
| Zikmundová Tereza | 82 | 18,5 | 97 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Šumpelová Alexand. | 85 | 18,88 | 02 | Stromovka | Horáčková Tereza | 89 | 7,78 | 05 | Hostivař |
| Vávrová Sára | 87 | 19,42 | 18 | Houštka | Marková Eliška | 84 | 7,62 | 00 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 19,52 | 03 | Eden | Hlaváčková Marie | 89 | 7,57 | 04 | Hostivař |
| Holasová Michaela | 73 | 19,4 | 93 | Ústí n/Orlicí | Machotová Jana | 90 | 7,50 | 05 | Hostivař |
| Pešková Kateřina | 77 | 19,71 | 02 | Stromovka | Hniličková Lenka | 89 | 7,39 | 04 | Hostivař |
| Perničková Jitka | 78 | 20,5 | 96 | Hostivař | Červenková Jana | 89 | 7,15 | 05 | Hostivař |
| Bulířová Jana | 79 | 20,7 | 93 | Čáslav | Honová Pavla | 88 | 6,99 | 04 | Hostivař |
| Gajdová Magda | 81 | 20,8 | 96 | Svitavy | Tichá Barbora | 84 | 6,90 | 99 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Táflová Kateřina | 89 | 6,88 | 04 | Hostivař |
| Jeřábková Eva | 85 | 21,1 | 03 | Hostivař | Šauerová Jana | 90 | 6,08 | 05 | Hostivař |
| Lyachová Michaela | 00 | 21,37 | 19 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 21,3 | 05 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 23,27 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 23,3 | 05 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| 200m př.: |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Mlýnková Alice | 86 | 31,58 | 00 | Třinec |  |  |  |  |  |
| Králíčková Iva | 89 | 31,69 | 03 | Česká Lípa |  |  |  |  |  |
| Vávrová Sára | 87 | 32,16 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 33,06 | 97 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 33,27 | 20 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Šloufová Nela | 05 | 34,03 | 19 | Veleslavín |  |  |  |  |  |
| Filípková Kateřina | 07 | 34,07 | 21 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Ridvanová Tereza | 04 | 34,10 | 20 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Počtová Hana | 81 | 34,1 | 95 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Lukešová Lenka | 83 | 34,5 | 98 | Přátelství |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 34,62 | 15 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Koželuhová Klára | 87 | 34,63 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 34,74 | 20 | Veleslavín |  |  |  |  |  |
| Tichá Romana | 03 | 34,81 | 18 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Havlová Karin | 06 | 34,84 | 21 | Podvinný mlýn |  |  |  |  |  |
| Vojtová Irena | 84 | 35,2 | 99 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 35,6 | 94 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Palová Veronika | 90 | 35,8 | 04 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Flieglová Jana | 79 | 35,9 | 93 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Tymlová Alžběta | 04 | 36,01 | 19 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Brandová Věra | 86 | 36,2 | 01 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Moravová Alena | 89 | 36,48 | 03 | Eden |  |  |  |  |  |
| Hampl Kristina | 07 | 36,78 | 21 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Baborová Johana | 90 | 36,81 | 04 | Eden |  |  |  |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 38,39 | 98 | Eden |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-92-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Dálka:** |  |  |  |  | **Výška:** |  |  |  |  |
| Králíčková Iva | 89 | w 537 | 04 | Eden | Nollová Šárka | 74 | 177 | 04 | Eden |
| Králíčková Iva | 89 | 535 | 04 | Plzeň | Králíčková Iva | 89 | 172 | 04 | Plzeň |
| Slavíková Veronika | 01 | 533 | 18 | Kolín | Čadková Ivana | 59 | 166 | 88 | Eden |
| Šíchová Lucie | 72 | 525 | 85 | Přátelství | Zaspalová Jana | 84 | 165 | 03 | Čáslav |
| Lederová Kamila | 76 | 525 | 92 | Strahov | Cafourková Magda | 88 | 160 | 05 | Eden |
| Řeháková Jana | 81 | 522 | 05 | Veleslavín | Šloufová Nela | 05 | 159 | 20 | Děkanka |
| Churaňová Radka | 77 | 516 | 96 | Eden | Vávrová Miriam | 56 | 157 | 93 | Jablonec |
| Pešková Ivana | 81 | w 512 | 02 | Brno | Čechová Marcela | 55 | 156 | 86 | Přátelství |
| Kovářová Lenka | 80 | 512 | 05 | Děkanka | Remková Zuzana | 83 | 155 | 98 | hala Postupická |
| Pešková Ivana | 81 | 511 | 02 | Děkanka | Slavíková Veronika | 01 | 154 | 19 | hala Jablonec |
| Zapletalová Tereza | 89 | 510 | 05 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Čechová Marcela | 55 | 509 | 86 | Přátelství | Temelová Jana | 77 | 153 | 91 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Holasová Michaela | 73 | 151 | 94 | Stromovka |
| Cafourková Magda | 88 | 503 | 04 | hala Strahov | Lederová Kamila | 76 | 150 | 90 | Eden |
| Hlaváčová Anna | 88 | w 501 | 06 | Houštka | Švihelová Radka | 84 | 148 | 98 | Kotlářka |
| Zaspalová Jana | 84 | 500 | 02 | Eden | Palová Veronika | 90 | 148 | 03 | Mazurská |
| Hlaváčová Anna | 88 | 500 | 06 | Eden | Kubátová Monika | 73 | 145 | 87 | Eden |
| Těšíková Pavla | 74 | 499 | 94 | Hostivař | Majerová Martina | 76 | 145 | 90 | Strahov |
| Bohuslavová Eva | 75 | 498 | 89 | Přátelství | Churaňová Radka | 77 | 145 | 92 | Přátelství |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 497 | 04 | Eden | Heřmánková Tereza | 81 | 145 | 95 | Stromovka |
| Šloufová Nela | 05 | 495 | 21 | Hostivař | Vindušková Jitka | 54 | 145 | 88 | Děkanka |
| Jeřábková Eva | 85 | 494 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Janíková Lucie | 76 | 489 | 97 | Houštka | Vojtová Irena | 84 | 145 | 00 | Eden |
| Filípková Kateřina | 07 | 484 | 21 | Hostivař | Zábranská Kristýna | 87 | 145 | 00 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Milesová Iva | 77 | 143 | 05 | Juliska |
| Vávrová Miriam | 56 | 483 | 93 | Čáslav | Marková Anna | 06 | 142 | 20 | Kotlářka |
| Vávrová Sára | 87 | 483 | 02 | Eden | Vávrová Sára | 87 | 142 | 20 | Hostivař |
| Pospíšilová Hana | 83 | 481 | 98 | Hostivař | Vyšínová Monika | 94 | 141 | 08 | Stromovka |
| Vokatá Martina | 74 | 480 | 88 | Hostivař | Švamberková Lucie | 73 | 140 | 87 | malý Strahov |
| Kolocová Kateřina | 74 | 480 | 88 | Pekařka | Bohuslavová Eva | 75 | 140 | 88 | Pekařka |
| Milesová Iva | 77 | 480 | 04 | Juliska | Fritschová Linda | 75 | 140 | 90 | Přátelství |
| Vyšínová Monika | 94 | 480 | 08 | Eden | Dvořáková Zuzana | 77 | 140 | 92 | Stromovka |
| Lhotáková Pavla | 79 | 478 | 93 | Ústí n/Orlicí |  |  |  |  |  |
| Heřmánková Tereza | 81 | 478 | 95 | Hostivař | Trexlerová Lucie | 78 | 140 | 92 | Hostivař |
| Košková Tereza | 78 | 477 | 97 | Hostivař | Pětivoká Markéta | 86 | 140 | 00 | Eden |
|  |  |  |  |  | Vadlejchová Lucie | 85 | 140 | 00 | Eden |
| Miškovská Monika | 90 | 476 | 05 | Eden | Miškovská Monika | 90 | 140 | 06 | Hostivař |
| Smutná Eliška | 80 | 475 | 94 | Eden | Přibylová Eliška | 95 | 140 | 11 | Kotlářka |
| Cafourková Tereza | 87 | 475 | 05 | hala Strahov | Filípková Kateřina | 07 | 140 | 21 | Morav. Třebová |
| Honsová Eliška | 95 | 466 | 18 | Kotlářka | Palová Veronika | 90 | 139 | 04 | Jeseniova |
| Perničková Jitka | 78 | 465 | 95 | Hostivař | Baborová Johana | 90 | 138 | 06 | Kotlářka |
| Mlýnková Alice | 86 | 465 | 00 | Hostivař | Šonková Radka | 74 | 136 | 88 | Hostivař |
| Lohniská Klára | 79 | 464 | 93 | Eden | Havlová Karin | 06 | 136 | 20 | Hostivař |
| Šťastná Petra | 85 | 462 | 01 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Pešková Kateřina | 77 | 460 | 02 | Děkanka | Winzigová Dagmar | 77 | 135 | 90 | hala H.Počernice |
| Lukešová Lenka | 83 | 459 | 99 | Eden | Müllerová Pavla | 77 | 135 | 91 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Grendelová Renata | 78 | 135 | 91 | Hostivař |
| Bürgerová Markéta | 75 | 458 | 88 | Hostivař | Bulířová Jana | 79 | 135 | 94 | Barrandov |
| Ridvanová Tereza | 04 | 458 | 21 | Eden | Malá Petra | 86 | 135 | 00 | Děkanka |
| Bendlmayerová Mag. | 74 | 456 | 89 | Eden | Vaněčková Jana | 85 | 135 | 01 | hala Stromovka |
| Vávrová Rút | 84 | 456 | 01 | Eden | Grycová Petra | 87 | 135 | 01 | Hostivař |
| Doleželová Alexand. | 84 | 454 | 98 | Přátelství | Fišerová Pavla | 87 | 135 | 01 | Kotlářka |
| Zábranská Kristýna | 87 | 454 | 00 | Jeseniova | Zikmundová Tereza | 82 | 135 | 02 | Eden |
| Šímová Dana | 76 | 451 | 90 | Přátelství | Pitřincová Kamila | 00 | 135 | 14 | hala Strahov |
| Šímová Barbora | 75 | 450 | 90 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Kubátová Monika | 73 | 449 | 87 | malý Strahov | Carr Olivie | 05 | 135 | 17 | Děkanka |
| Švamberková Lucie | 73 | 449 | 87 | Hostivař | Hampl Kristina | 07 | 135 | 21 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Havlová Karin | 06 | 135 | 21 | Morav. Třebová |
| Palová Veronika | 90 | 449 | 03 | Jeseniova | Vladyková Helena | 75 | 134 | 89 | Hostivař |
| Plášilová Hana | 73 | 448 | 87 | Hostivař | Jeřábková Eva | 85 | 134 | 99 | Hostivař |
| Bulířová Jana | 79 | 447 | 93 | Strahov | Nováková Lenka | 75 | 133 | 88 | Hostivař |
| Zikmundová Tereza | 82 | 447 | 96 | Hostivař | Kolocová Kateřina | 74 | 133 | 88 | Hostivař |
| Ježková Petra | 74 | 446 | 87 | Hostivař | Krutská Jiřina | 87 | 133 | 03 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 445 | 98 | Hostivař | Petronyuková Mirosl. | 87 | 133 | 05 | Hostivař |
| Čámská Klára | 08 | 445 | 21 | Juliska | Maredová Eva | 07 | 133 | 19 | Juliska |
| Poláková Martina | 73 | 444 | 88 | Přátelství | Ďurkechová Maria | 08 | 133 | 21 | Juliska |
| Miškovská Monika | 90 | 443 | 04 | Hostivař | Lorencová Kateřina | 81 | 132 | 96 | Strahov |
| Marková Anna | 06 | 443 | 21 | Hostivař | Vávrová Rút | 84 | 132 | 98 | hala Postupická |
|  |  |  |  |  | Kavanová Kateřina | 03 | 132 | 16 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Honsová Eliška | 95 | 132 | 17 | Pacov |

-93-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

Ženské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Koule 4kg**: |  |  |  |  | **Disk 1kg:** |  |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 12,59 | 19 | hala Stromovka | Slavíková Veronika | 01 | 36,20 | 18 | Juliska |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 10,96 | 03 | Děkanka | Zaspalová Jana | 84 | 33,38 | 05 | Eden |
| Zaspalová Jana | 84 | 10,74 | 05 | Děkanka | Vadlejchová Lucie | 85 | 27,38 | 04 | Přátelství |
| Vindušková Jitka | 54 | 10,17 | 88 | Děkanka | Fritschová Linda | 75 | 27,10 | 89 | Eden |
| Machotová Jana | 90 | 9,82 | 06 | Juliska | Krutská Jiřina | 87 | 26,76 | 04 | Juliska |
| Vávrová Miriam | 56 | 9,47 | 92 | Hostivař | Vávrová Sára | 87 | 26,44 | 21 | Hostivař |
| Nollová Šárka | 74 | 9,45 | 99 | Stromovka | Gajdová Magda | 81 | 26,16 | 97 | Juliska |
| Tvardková Andrea | 73 | 9,30 | 96 | Čáslav | Bulířová Jana | 79 | 25,88 | 94 | Riegrovy sady |
| Milesová Iva | 77 | 9,26 | 04 | Juliska | Machotová Jana | 90 | 25,53 | 06 | Juliska |
| Kališová Radka | 78 | 9,20 | 95 | Riegrovy sady | Havlová Jarmila | 45 | 25,28 | 89 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Holasová Michaela | 73 | 9,19 | 94 | Stromovka | Vindušková Jitka | 54 | 25,12 | 86 | Přátelství |
| Vávrová Sára | 87 | 9,08 | 21 | Kotlářka | Tichá Barbora | 84 | 24,50 | 01 | Hostivař |
| Táflová Kateřina | 89 | 8,98 | 06 | Juliska | Svobodová Alžběta | 00 | 24,05 | 16 | Hostivař |
| Řeháková Jana | 81 | 8,86 | 99 | Juliska | Prokšová Jana | 86 | 23,66 | 03 | Eden |
| Jirásková Jana | 65 | 8,60 | 98 | Tábor | Bürgerová Markéta | 75 | 23,38 | 91 | Stromovka |
| Prokšová Jana | 86 | 8,37 | 04 | Hostivař | Táflová Kateřina | 89 | 22,77 | 07 | Přátelství |
| Počtová Hana | 81 | 8,32 | 00 | Eden | Provazníková Julie | 03 | 22,48 | 20 | Pacov |
| Churaňová Radka | 77 | 8,28 | 96 | Hostivař | Dostálová Anna | 05 | 22,29 | 21 | Děkanka |
| Košková Tereza | 78 | 8,17 | 00 | Hostivař | Kališová Radka | 78 | 22,00 | 95 | Riegrovy sady |
| Bohuslavová Eva | 75 | 8,05 | 92 | Stromovka | Řeháková Jana | 81 | 22,00 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vladyková Helena | 75 | 8,05 | 95 | Hostivař | Hulanová Petra | 81 | 21,93 | 99 | Stromovka |
| Bulířová Jana | 79 | 8,01 | 95 | Riegrovy sady | Vávrová Miriam | 56 | 21,91 | 05 | Hostivař |
| Valíčková Vladěna | 73 | 7,98 | 94 | Hostivař | Ridvanová Tereza | 04 | 21,35 | 20 | Pacov |
| Perničková Jitka | 78 | 7,80 | 96 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 21,34 | 00 | Stromovka |
| Lorencová Kateřina | 81 | 7,76 | 99 | Hostivař | Holasová Michaela | 73 | 21,10 | 93 | Ústí n/Orlicí |
| Marková Eliška | 84 | 7,74 | 02 | Eden | Počtová Hana | 81 | 20,82 | 96 | Přátelství |
| Poláková Martina | 73 | 7,71 | 95 | Děkanka | Samková Veronika | 88 | 20,65 | 02 | Hostivař |
| Nedvědová Eva | 70 | 7,68 | 86 | Hostivař | Kyptová Monika | 75 | 20,22 | 89 | Hostivař |
| Pešková Ivana | 81 | 7,58 | 02 | Č.Budějovice | Havlová Jarmila | 73 | 19,86 | 87 | Eden |
| Dostálová Anna | 05 | 7,57 | 21 | Kotlářka | Buřičová Martina | 74 | 19,86 | 94 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Smutná Eliška | 80 | 7,55 | 98 | Hostivař | Milesová Iva | 77 | 19,84 | 04 | Hostivař |
| Pešková Kateřina | 77 | 7,53 | 02 | Plzeň | Dvořáková Zuzana | 77 | 19,76 | 92 | Jeseniova |
| Bürgerová Markéta | 75 | 7,31 | 91 | Stromovka | Lehnerová Natálie | 05 | 19,54 | 21 | Hostivař |
| Miškovská Monika | 90 | 7,31 | 09 | Pacov | Rašínová Jana | 88 | 19,49 | 05 | Juliska |
| Šumpelová Alexand. | 84 | 7,25 | 03 | Děkanka | Dalibová Dagmar | 77 | 19,30 | 93 | Čáslav |
| Šimonová Lucie | 00 | 7,20 | 18 | Eden | Malá Petra | 85 | 19,26 | 01 | Stromovka |
| Honsová Eliška | 95 | 7,17 | 20 | Pacov | Smutná Eliška | 80 | 19,08 | 96 | Hostivař |
| Lehnerová Natálie | 05 | 7,14 | 21 | Podvinný mlýn | Lehnerová Natálie | 05 | 18,91 | 20 | Podvinný mlýn |
| Tichá Barbora | 84 | 7,08 | 01 | Č.Budějovice | Komárková Magda | 73 | 18,72 | 88 | Hostivař |
| Wernerová Viktorie | 76 | 7,03 | 92 | Stromovka | Koželuhová Klára | 88 | 18,62 | 09 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Baborová Johana | 90 | 7,01 | 09 | Pacov | Lorencová Kateřina | 81 | 18,52 | 99 | Hostivař |
| Hulanová Petra | 81 | 6,97 | 99 | Hostivař | Kubíková Radka | 86 | 18,45 | 01 | Eden |
| Havlová Jarmila | 45 | 6,88 | 90 | Stromovka | Perničková Jitka | 78 | 18,44 | 97 | Hostivař |
| Rottová Hana | 85 | 6,80 | 03 | Přátelství | Honsová Eliška | 95 | 18,37 | 19 | Hostivař |
| Zikmundová Tereza | 82 | 6,78 | 02 | Eden | Šloufová Nela | 05 | 18,31 | 21 | Hostivař |
| Koželuhová Klára | 88 | 6,72 | 09 | Hostivař | Janíková Lucie | 76 | 18,30 | 97 | Nové Město/M |
| Provazníková Julie | 03 | 6,67 | 19 | Podvinný mlýn | Jirásková Jana | 65 | 18,21 | 98 | Tábor |
| Jeřábková Eva | 85 | 6,60 | 03 | Hostivař | Kučerová Jana | 76 | 18,10 | 89 | Eden |
| Mašínová Adriana | 69 | 6,51 | 89 | Pekařka | Králíčková Iva | 89 | 17,80 | 04 | Hostivař |
| Buřičová Martina | 74 | 6,49 | 92 | Přátelství | Křikavová Petra | 74 | 17,66 | 88 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Malíková Daniela | 78 | 6,24 | 94 | Hostivař | Škrabánková Karol. | 06 | 17,66 | 20 | Podvinný mlýn |
| Protivová Květoslava | 50 | 6,23 | 91 | Přátelství | Hniličková Lenka | 89 | 17,64 | 04 | Děkanka |
| Lyachová Michaela | 00 | 6,20 | 19 | Hostivař | Cafourková Magda | 88 | 17,53 | 04 | Hostivař |
| Grycová Petra | 87 | 5,91 | 05 | Hostivař | Šlajerová Jana | 84 | 17,30 | 00 | Přátelství |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 5,88 | 05 | Hostivař | Lyachová Michaela | 00 | 17,06 | 19 | Hostivař |
| Winzigová Dagmar | 77 | 5,66 | 91 | Stromovka | Košková Tereza | 78 | 17,02 | 98 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Hlaváčková Marie | 89 | 16,92 | 04 | Děkanka |
| **Kladivo 4 kg:** |  |  |  |  | Kaslová Hana | 82 | 16,82 | 98 | Přátelství |
| Machotová Jana | 90 | 24,99 | 07 | Klatovy | Zábranská Kristýna | 87 | 16,78 | 02 | Hostivař |
| Zaspalová Jana | 84 | 24,43 | 07 | Pacov | Tymlová Alžběta | 04 | 16,70 | 21 | Hostivař |
| Táflová Kateřina | 89 | 22,43 | 08 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Dostálová Anna | 05 | 21,41 | 21 | Riegrovy sady | Šumpelová Alexand. | 85 | 16,69 | 01 | Hostivař |
| Tichá Barbora | 84 | 21,36 | 01 | Eden | Motlová Alena | 75 | 16,62 | 89 | Eden |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 20,46 | 02 | Č. Budějovice | Šťastná Alice | 73 | 16,52 | 89 | Hostivař |
| Provazníková Julie | 03 | 18,40 | 19 | Riegrovy sady | Dvořáková Jana | 79 | 16,46 | 92 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Kmochová Lea | 84 | 16,40 | 98 | Eden |

-94-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

**Ženské složky:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 600g:** |  |  |  |  | **Koule 3kg:** |  |  |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 36,75 | 05 | Juliska | Slavíková Veronika | 01 | 12,52 | 18 | Eden |
| Machotová Jana | 90 | 35,56 | 05 | Kladno | Zaspalová Jana | 84 | 11,65 | 01 | Eden |
| Slavíková Veronika | 01 | 34,42 | 18 | Podvinný mlýn | Machotová Jana | 90 | 10,81 | 06 | Eden |
| Pešková Kateřina | 77 | 32,89 | 02 | Č.Budějovice | Kališová Radka | 78 | 10,70 | 95 | Hostivař |
| Dvořáková Zuzana | 77 | 32,68 | 93 | Čáslav | Vadlejchová Lucie | 85 | 10,60 | 01 | Eden |
| Zaspalová Jana | 84 | 32,04 | 00 | Kotlářka | Táflová Kateřina | 89 | 10,36 | 06 | Eden |
| Perničková Jitka | 78 | 31,82 | 99 | Stromovka | Počtová Hana | 81 | 10,26 | 97 | Eden |
| Holasová Michaela | 73 | 31,76 | 93 | Čáslav | Prokšová Jana | 86 | 10,14 | 03 | Juliska |
| Bulířová Jana | 79 | 31,64 | 94 | Eden | Fritschová Linda | 75 | 9,74 | 90 | Přátelství |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 31,61 | 03 | Děkanka | Dvořáková Jana | 79 | 9,59 | 94 | hala Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Buřičová Martina | 74 | 31,54 | 94 | Strahov | Zábranská Kristýna | 87 | 9,54 | 01 | Strahov |
| Valíčková Vladimíra | 73 | 30,78 | 92 | Hostivař | Bulířová Jana | 79 | 9,34 | 94 | Hostivař |
| Pešková Ivana | 81 | 29,46 | 02 | Brno | Filípková Kateřina | 07 | 9,33 | 21 | Morav. Třebová |
| Bürgerová Markéta | 75 | 29,26 | 89 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 9,32 | 20 | Veleslavín |
| Bohuslavová Eva | 75 | 29,06 | 92 | Hostivař | Řeháková Jana | 81 | 9,27 | 98 | Hostivař |
| Lorencová Kateřina | 81 | 28,54 | 98 | Přátelství | Čížová Nikola | 94 | 9,22 | 07 | Jitřní |
| Fritschová Linda | 75 | 28,06 | 90 | Přátelství | Vyšínová Monika | 94 | 9,20 | 09 | hala Stromovka |
| Zábranská Kristýna | 87 | 27,88 | 03 | Eden | Tichá Barbora | 84 | 9,17 | 01 | hala Stromovka |
| Mlýnková Alice | 86 | 26,33 | 04 | Hostivař | Smutná Eliška | 80 | 9,16 | 97 | hala Strahov |
| Slimáková Helena | 53 | 26,26 | 86 | Přátelství | Lehnerová Natálie | 05 | 9,07 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 26,26 | 00 | Hostivař | Fiřtíková Barbora | 02 | 9,06 | 16 | Stromovka |
| Churaňová Radka | 77 | 26,25 | 98 | Hostivař | Nováková Michaela | 73 | 9,02 | 89 | Eden |
| Píšová Milada | 74 | 25,72 | 91 | Přátelství | Hniličková Lenka | 89 | 8,98 | 04 | Děkanka |
| Prokšová Jana | 86 | 25,54 | 03 | Eden | Trexlerová Lucie | 78 | 8,94 | 92 | Jeseniova |
| Samková Veronika | 88 | 25,41 | 02 | Eden | Švihelová Radka | 84 | 8,90 | 99 | Hostivař |
| Marková Eliška | 84 | 25,23 | 00 | Přátelství | Samková Veronika | 88 | 8,88 | 03 | Děkanka |
| Dostálová Anna | 05 | 24,74 | 21 | Hostivař | Macková Jana | 73 | 8,86 | 88 | Přátelství |
| Janíková Lucie | 76 | 24,65 | 98 | Eden | Melicharová Veron. | 81 | 8,70 | 97 | Hostivař |
| Vokatá Martina | 74 | 24,24 | 88 | Hostivař | Dostálová Anna | 05 | 8,68 | 21 | Hostivař |
| Táflová Kateřina | 89 | 24,03 | 06 | Čáslav | Drahorádová Julie | 80 | 8,63 | 94 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Cafourková Magda | 88 | 23,83 | 04 | Juliska | Bláhová Karolína | 75 | 8,62 | 88 | Jeseniova |
| Ridvanová Tereza | 04 | 23,36 | 21 | Hostivař | Krutská Jiřina | 87 | 8,58 | 04 | Děkanka |
| Malá Petra | 85 | 23,29 | 01 | Eden | Lorencová Kateřina | 81 | 8,57 | 97 | Hostivař |
| Králíčková Iva | 89 | 23,02 | 04 | Juliska | Cafourková Magda | 88 | 8,55 | 04 | Hostivař |
| Smutná Eliška | 80 | 22,94 | 96 | Hostivař | Svobodová Alžběta | 00 | 8,55 | 15 | Juliska |
| Vyšínová Monika | 94 | 22,66 | 08 | Juliska | Kovandová Kristýna | 87 | 8,48 | 02 | Eden |
| Počtová Hana | 81 | 22,52 | 96 | Přátelství | Lhotáková Pavla | 79 | 8,44 | 92 | Děkanka |
| Havlová Jarmila | 73 | 22,36 | 87 | malý Strahov | Hlaváčková Marie | 89 | 8,42 | 04 | Hostivař |
| Šedinová Petra | 73 | 22,34 | 89 | Přátelství | Ridvanová Tereza | 04 | 8,40 | 21 | Hostivař |
| Kovandová Kristýna | 87 | 22,22 | 02 | Přátelství | Vodrážková Martina | 76 | 8,39 | 90 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Drahorádová Julie | 80 | 21,84 | 94 | Hostivař | Marková Eliška | 84 | 8,38 | 01 | Hostivař |
| Kubíková Radka | 86 | 21,51 | 01 | Strahov | Boudová Tereza | 05 | 8,38 | 215 | Hostivař |
| Horská Markéta | 90 | 21,50 | 04 | Eden | Šumpelová Alexand. | 85 | 8,35 | 02 | Hostivař |
| Melicharová Veronik. | 81 | 21,30 | 97 | Hostivař | Valíčková Vladimíra | 73 | 8,34 | 89 | Hostivař |
| Koželuhová Klára | 87 | 20,92 | 02 | Eden | Miškovská Monika | 90 | 8,34 | 06 | Hostivař |
| Hlaváčková Marie | 89 | 20,72 | 04 | Eden | Provazníková Julie | 03 | 8,31 | 17 | Jeseniova |
| Řeháková Jana | 81 | 20,70 | 02 | Eden | Ovečková Marie | 90 | 8,29 | 03 | Hostivař |
| Kmochová Lea | 84 | 20,56 | 98 | Kotlářka | Zapletalová Tereza | 89 | 8,29 | 05 | Děkanka |
| Hájková Gabriela | 77 | 20,38 | 91 | Přátelství | Bohuslavová Eva | 75 | 8,20 | 89 | Hostivař |
| Šťastná Petra | 85 | 20,30 | 00 | Eden | Králíčková Iva | 89 | 8,19 | 04 | Juliska |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Kyptová Monika | 75 | 20,28 | 89 | Eden | Wernerová Viktorie | 76 | 8,17 | 92 | Hostivař |
| Šlajerová Jana | 84 | 20,20 | 00 | Eden | Šerkopová Kateřina | 81 | 8,15 | 96 | Přátelství |
| Gajdová Magda | 81 | 20,08 | 95 | Hostivař | Krublová Denisa | 03 | 8,14 | 17 | hala Stromovka |
| Hulanová Petra | 81 | 19,71 | 99 | Hostivař | Havlová Jarmila | 73 | 8,11 | 88 | Hostivař |
| Zavázalová Kateřina | 72 | 19,46 | 86 | Hostivař | Poláková Martina | 73 | 8,09 | 88 | Hostivař |
| Jeřábková Eva | 85 | 19,41 | 00 | Strahov | Tichá Romana | 03 | 8,08 | 17 | Hostivař |
| Pětivoká Markéta | 86 | 19,40 | 00 | Hostivař | Vávrová Rút | 84 | 8,07 | 01 | Hostivař |
| Rottová Hana | 85 | 19,36 | 00 | Eden | Šťastná Petra | 85 | 8,07 | 01 | Hostivař |
| Adamová Marcela | 63 | 19,22 | 86 | Sparta | Lehnerová Natálie | 05 | 8,05 | 20 | Veleslavín |
|  |  |  |  |  | Boudová Tereza | 05 | 8,03 | 20 | Veleslavín |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Perničková Jitka | 78 | 8,06 | 95 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Bürgerová Markéta | 75 | 8,02 | 89 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Zikmundová Tereza | 82 | 8,01 | 99 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Kyptová Monika | 75 | 8,00 | 88 | Pekařka |

-95-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodnic

**Ženské složky:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Kladivo 3kg:** |  |  |  |  | **Sprinterský trojboj:** 60m + 100m + 200m | |  |  |  |
| Slavíková Veronika | 01 | 30,27 | 18 | Kolín | Jeřábková Eva | 85 | 2454 b. | 02 | Eden |
| Zaspalová Jana | 84 | 28,23 | 01 | Eden | (8,12 - 12,60 - 25,95) | | |  |  |
| Machotová Jana | 90 | 28,01 | 06 | Eden | Košková Tereza | 78 | 2452 b. | 98 | Eden |
| Dostálová Anna | 05 | 25,97 | 21 | Děkanka | (8,12 - 12,59 - 25,99) | | |  |  |
| Tichá Barbora | 84 | 25,42 | 01 | Eden | Slavíková Veronika | 01 | 2241 b. | 18 | Děkanka |
| Svobodová Alžběta | 00 | 24,32 | 17 | Eden | (8,34 - 12,95 - 26,95) | | |  |  |
| Zapletalová Tereza | 89 | 23,96 | 05 | Děkanka | Baborová Johana | 90 | 2235 b. | 08 | Děkanka |
| Vadlejchová Lucie | 85 | 23,31 | 02 | Eden | ( 8,32 - 13,04 - 26,89) | | |  |  |
| Provazníková Julie | 03 | 22,64 | 19 | Eden | Řeháková Jana | 84 | 2232 b. | 06 | Kladno |
| Táflová Kateřina | 89 | 20,15 | 06 | Eden | ( 8,27 - 13,08 - 27,02) | | |  |  |
| Krutská Jiřina | 87 | 18,99 | 04 | Plzeň | Miškovská Monika | 90 | 2202 b. | 07 | Kotlářka |
| Rašínová Jana | 88 | 18,79 | 05 | Děkanka | ( 8,21 - 13,12 - 27,53) | | |  |  |
| Sýkorová Zuzana | 00 | 17,12 | 16 | Děkanka | Zikmundová Tereza | 82 | 2108 b. | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | (8,47 - 13,30 - 27,37) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Pospíšilová Hana | 83 | 1998 b. | 98 | Eden |
| **Sedmiboj:** ženy a juniorky (koule 4kg) | | | |  | ( 8,54 - 13,68 - 27,72) | | |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 3837 b. | 04 | Juliska | Hlaváčová Anna | 88 | 1865 b. | 07 | Kotlářka |
| (17,72 - 140 - 9,26 - 29,29 - 480 - 35,74 - 2:29,34) | | | | | ( 8,71 - 13,83 - 28,51) | | |  |  |
| Churaňová Radka | 77 | 3539 b. | 96 | Hostivař | Zapletalová Tereza | 89 | 1793 b. | 03 | Kotlářka |
| (18,3 - 140 - 7,71 - 27,2 - 498 - 20,28 - 2:30,4 ) | | | | | (8,72 - 14,03 - 29,00) | | |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 3213 b. | 03 | Eden | Honsová Eliška | 95 | 1779 b. | 20 | Děkanka |
| (17,93 - 152 - 9,68 - 30,32 - 465 - 27,51 - 3:19,11) | | | | | (8,81 - 14,00 - 28,93) | | |  |  |
| Košková Tereza | 78 | 3191 b. | 00 | Hostivař | Vadlejchová Lucie | 85 | 1744 b. | 02 | Eden |
| (17,6 - 120 - 7,26 - 27,7 - 466 - 26,26 - 2:45,5 ) | | | | | (8,82 - 14,09 - 29,18) | | |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 3188 b. | 02 | Eden | Perničková Jitka | 78 | 1738 b. | 00 | Kotlářka |
| (20,49 - 130 - 8,40 - 28,34 - 481 - 20,70 - 2:31,27) | | | | | (8,8 - 13,9 - 28,5 ) | | |  |  |
| Zikmundová Tereza | 82 | 3011 b. | 02 | Eden | Hápová Lucie | 82 | 1698 b. | 98 | Eden |
| (19,57 - 135 - 6,78 - 28,72 - 445 - 15,54 - 2:29,84) | | | | | (8,97 - 14,19 - 29,07) | | |  |  |
| Vávrová Sára | 87 | 2698 b. | 10 | Juliska | Zaspalová Jana | 84 | 1656 b. | 98 | Eden |
| (20,10 - 130 - 8,17 - 29,77 - 456 - 15,74 - 2:52,90) | | | | | (8,93 - 14,23 - 29,70) | | |  |  |
| Petronyuková Mirosl. | 87 | 2485 b. | 05 | Hostivař | Šloufová Nela | 05 | 1622 b. | 18 | Pacov |
| (21,3 - 133 - 5,88 - 31,5 - 404 - 16,16 - 2:29,9 ) | | | | | (8,78 - 14,93 - 29,71) | | |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 2395 b. | 02 | Eden | Cafourková Tereza | 87 | 1620 b. | 03 | Kotlářka |
| (23,27 - 115 - 7,74 - 31,02 - 420 - 25,07 - 2:45,95) | | | | | (8,95 - 14,39 - 29,79) | | |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 2240 b. | 05 | Hostivař | Koželuhová Klára | 87 | 1558 b. | 04 | Kotlářka |
| (23,3 - 133 - 5,91 - 31,9 - 403 - 12,62 - 2:33,6 ) | | | | | (8,94 - 14,56 - 30,36) | | |  |  |
| Lorencová Kateřina | 81 | 2189 b. | 99 | Hostivař | Krutská Jiřina | 87 | 1537 b. | 04 | Kotlářka |
| (20,4 - 122 - 7,15 - 30,5 - 431 - 20,54 - 3:27,9 ) | | | | | (8,94 - 14,73 - 30,32) | | |  |  |
| Mašínová Adriana | 69 | 2025 b. | 90 | Hostivař | Prokšová Jana | 86 | 1532 b. | 00 | Kotlářka |
| (24,7 - 125 - 6,31 - 32,8 - 408 - 18,04 - 2:48,5 ) | | | | | (8,9 - 14,5 - 29,4 ) | | |  |  |
|  |  |  |  |  | Vávrová Rút | 84 | 1506 b. | 01 | Kotlářka |
| **Vrhačský trojboj:** 4kg + 1kg + 0,6kg |  |  |  |  | (8,6 - 14,5 - 30,9 ) | | |  |  |
| Zaspalová Jana | 84 | 1341 b. | 03 | Kotlářka | Přibylová Eliška | 95 | 1495 b. | 09 | Kotlářka |
| ( 9,66 - d/28,07 - o/26,35) | | |  |  | (9,15 - 14,72 - 30,16) | | |  |  |
| Táflová Kateřina | 89 | 1038 b. | 07 | Juliska | Cafourková Magda | 88 | 1461 b. | 02 | Eden |
| ( 8,22 - d/21,19 - o/21,83) | | |  |  | (9,14 - 14,85 - 30,44) | | |  |  |
| Marková Eliška | 84 | 998 b. | 02 | Kotlářka | Zábranská Kristýna | 87 | 1428 b. | 01 | Kotlářka |
| ( 7,55 - d/18,11 - o/25,09) | | |  |  | (8,9 - 14,6 - 30,7 ) | | |  |  |
| Vávrová Sára | 87 | 980 b. | 11 | Hostivař | Honová Pavla | 88 | 1386 b. | 04 | Kotlářka |
| ( 8,07 - d/23,18 - o/17,34) | | |  |  | (9,35 - 15,03 - 30,43) | | |  |  |
| Vávrová Miriam | 56 | 940 b. | 03 | Hostivař | Hauserová Veronika | 84 | 1372 b. | 02 | Eden |
| ( 9,09 - d/18,90 - o/15,83) | | |  |  | (9,30 - 14,87 - 31,15) | | |  |  |
| Řeháková Jana | 81 | 919 b. | 02 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 7,73 - d/20,35 - o/18,06) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Koželuhová Klára | 88 | 848 b. | 09 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,51 - d/18,62 - o/20,09) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Honsová Eliška | 95 | 771 b. | 20 | Pacov |  |  |  |  |  |
| ( 7,17 - d/17,42 - o/14,81) | | |  |  |  |  |  |  |  |
| Lyachová Michaela | 00 | 700 b. | 19 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| ( 6,20 - d/17,06 -o/14,67) | | |  |  |  |  |  |  |  |

-96-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **60m:** |  |  |  |  | **100m:** |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 6,85 | 07 | hala Stromovka | Vacek Michal | 87 | 10,81 | 07 | Sušice |
| Brabec Tomáš | 80 | 7,1 | 95 | Čáslav | Brabec Jiří | 73 | 11,0 | 92 | Přátelství |
| Kubernát Richard | 91 | 7,34 | 10 | hala Stromovka | Kubernát Richard | 91 | w 11,39 | 08 | Pacov |
| Gabriel Petr | 78 | 7,36 | 97 | Čáslav | Gabriel Petr | 78 | 11,49 | 98 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 7,38 | 01 | Eden | Hrubý Štěpán | 02 | 11,49 | 21 | Hostivař |
| Řehák Martin | 84 | 7,44 | 07 | hala Stromovka | Šalanda David | 02 | 11,49 | 21 | Hostivař |
| Rataj Zdeněk | 79 | 7,49 | 94 | Eden | Severa Filip | 01 | w 11,50 | 21 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 7,50 | 09 | hala Stromovka | Kubernát Richard | 91 | 11,51 | 08 | Děkanka |
| Macura Karel | 90 | 7,50 | 10 | Kotlářka | Hradil Dan | 91 | 11,60 | 11 | Klatovy |
| Fait David | 86 | 7,51 | 01 | Eden | Severa Filip | 01 | 11,60 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Houda Vladimír | 61 | 11,4 | 86 | Hostivař |
| Severa Filip | 01 | 7,51 | 20 | Eden |  |  |  |  |  |
| Filip Jan | 91 | 7,53 | 06 | Eden | Kotek Michal | 79 | 11,4 | 97 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 7,53 | 06 | Děkanka | Cigler Jiří | 85 | 11,4 | 03 | Děkanka |
| Rádl Jakub | 91 | 7,53 | 09 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | 11,65 | 01 | Strahov |
| Jareš Jakub | 80 | 7,3 | 95 | Eden | Hrubý Ondřej | 02 | 11,68 | 21 | Kotlářka |
| Cigler Jiří | 85 | 7,54 | 03 | Děkanka | Šlouf Hynek | 02 | w 11,71 | 18 | Kotlářka |
| Černý Pavel | 91 | 7,54 | 10 | hala Stromovka | Hingar Petr | 76 | 11,72 | 92 | Eden |
| Hradil Daniel | 91 | 7,54 | 11 | Eden | Böck Adam | 87 | 11,72 | 06 | Veleslavín |
| Kuhn Miroslav | 90 | 7,56 | 07 | hala Stromovka | Mráz Pavel | 72 | 11,5 | 88 | Přátelství |
| Šalanda David | 02 | 7,58 | 20 | Eden | Kuhn Miroslav | 90 | w 11,74 | 06 | Eden |
|  |  |  |  |  | Řehák Martin | 84 | w 11,78 | 07 | Tábor |
| Hunal Jakub | 03 | 7,59 | 18 | Kotlářka | Rádl Jakub | 91 | 11,78 | 09 | Děkanka |
| Šlouf Hynek | 02 | 7,60 | 17 | Pacov | Kuhn Miroslav | 90 | 11,79 | 06 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | w 7,62 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 7,63 | 89 | Strahov | Macura Karel | 90 | 11,79 | 10 | Kotlářka |
| Ornst Martin | 01 | 7,64 | 16 | Děkanka | Šlouf Hynek | 02 | 11,80 | 18 | Eden |
| Macháček Stanislav | 94 | w 7,65 | 13 | Děkanka | Řehák Martin | 84 | 11,81 | 07 | Děkanka |
| Soušek Martin | 91 | 7,66 | 10 | hala Stromovka | Lazar Filip | 01 | 11,81 | 20 | Podvinný mlýn |
| Tomeš Jakub | 91 | 7,67 | 09 | Děkanka | Müller David | 76 | 11,6 | 93 | Hostivař |
| Hingar Petr | 76 | 7,69 | 91 | Strahov | Kraus Lubomír | 71 | 11,86 | 98 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 7,71 | 04 | hala Strahov | Macháček Stanislav | 94 | 11,86 | 14 | Děkanka |
| Podhorský Tomáš | 90 | 7,71 | 07 | hala Stromovka | Nejedlý Adam | 88 | w 11,90 | 04 | Eden |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 7,71 | 10 | Děkanka | Kotrouš Jan | 85 | 11,93 | 09 | Pacov |
|  |  |  |  |  | Vilím Eduard | 72 | 11,7 | 88 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 7,71 | 13 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Knap Tomáš | 03 | 7,71 | 18 | hala Strahov | Pluháček Jiří | 69 | 11,7 | 89 | Hostivař |
| Lazar Filip | 01 | 7,72 | 18 | Děkanka | Rataj Zdeněk | 79 | 11,7 | 94 | Eden |
| Bareš Lukáš | 86 | 7,73 | 01 | hala Stromovka | Filip Jan | 91 | 11,94 | 06 | Jablonec |
| Zaspal Petr | 89 | 7,73 | 05 | Eden | Fait David | 86 | 12,00 | 02 | Přátelství |
| Tojšl Ondřej | 82 | 7,5 | 97 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 12,01 | 04 | Přátelství |
| Ovečka Jan | 83 | 7,5 | 00 | Hostivař | Hunal Jakub | 03 | 12,01 | 19 | Podvinný mlýn |
| Čech Pavel | 53 | 7,75 | 89 | Strahov | Šebek Filip | 02 | 12,03 | 21 | Děkanka |
| Zobač Tomáš | 92 | 7,75 | 08 | Eden | Čadek Martin | 59 | 11,8 | 87 | Stromovka |
| Gregor Martin | 06 | 7,77 | 21 | Podvinný mlýn | Čech Pavel | 53 | 11,8 | 89 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Brabec Tomáš | 80 | 12,04 | 96 | Eden |
| Novotný Jakub | 85 | 7,80 | 00 | Eden |  |  |  |  |  |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 7,80 | 01 | Eden | Tojšl Ondřej | 82 | 11,8 | 97 | Hostivař |
| Kotek Michal | 79 | 7,81 | 94 | Eden | Ovečka Jan | 83 | 11,8 | 01 | Děkanka |
| Ambrož Tomáš | 84 | w 7,82 | 02 | Eden | Tomeš Jakub | 91 | 12,09 | 09 | Děkanka |
| Korpoš Michal | 76 | 7,6 | 91 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 12,12 | 04 | Litomyšl |
| Matoušek Jan | 78 | 7,6 | 93 | Kotlářka | Toman Zdeněk | 72 | 11,9 | 88 | Přátelství |
| Rom Tomáš | 80 | 7,6 | 95 | Přátelství | Bareš Lukáš | 86 | 11,9 | 01 | Děkanka |
| Ambrož Tomáš | 84 | 7,6 | 99 | Eden | Veselý František | 02 | 12,15 | 20 | Kotlářka |
| Klesňák Jan | 05 | 7,84 | 21 | Moravská Třebová | Gregor Martin | 06 | 12,20 | 21 | Kotlářka |
| Hečko Jan | 97 | 7,90 | 17 | hala Stromovka | Nehasil Radek | 73 | 12,0 | 88 | Přátelství |
| Hloušek Adam | 85 | 7,91 | 09 | Kotlářka | Rom Tomáš | 80 | 12,0 | 95 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Petrák Jiří | 91 | 7,91 | 10 | hala Stromovka | Kabelík Karel | 90 | 12,22 | 10 | Děkanka |
| Trávník Rostislav | 62 | 7,7 | 86 | Hostivař | Jareš Jakub | 80 | 12,24 | 96 | Strahov |
| Vyšata Robert | 74 | 7,7 | 88 | Juliska | Čejka Ladislav | 87 | 12,0 | 06 | Stromovka |
| Gabriel Radim | 76 | 7,7 | 91 | Přátelství | Novotný Jakub | 85 | 12,27 | 01 | Eden |
| Mojžíš František | 86 | 7,7 | 01 | Riegrovy sady | Noll Jakub | 72 | 12,28 | 90 | Strahov |
| Špejchlík David | 88 | 7,94 | 04 | hala Strahov | Zaspal Petr | 89 | 12,30 | 05 | Eden |
| Veselý František | 02 | 7,95 | 18 | Děkanka | Hečko Jan | 97 | 12,33 | 17 | Houštka |
| Říha Michal | 91 | 7,98 | 07 | Kotlářka | Kožený František | 75 | 12,1 | 92 | Pekařka |
| Glogr Jan | 99 | 7,96 | 14 | Juliska | Cvetler Martin | 76 | 12,1 | 97 | Pekařka |

-97-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **150m:** |  |  |  |  | **200m:** |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 16,71 | 07 | hala Stromovka | Vacek Michal | 87 | 21,71 | 07 | Sušice |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 17,21 | 01 | Eden | Kubernát Richard | 91 | w 23,05 | 08 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 17,40 | 07 | Děkanka | Kubernát Richard | 91 | 23,10 | 08 | Děkanka |
| Kubernát Richard | 91 | 17,61 | 07 | Děkanka | Gabriel Petr | 78 | 23,27 | 97 | Eden |
| Filip Jan | 91 | 17,69 | 06 | K.Vary | Hradil Dan | 91 | 23,43 | 11 | Děkanka |
| Rataj Zdeněk | 79 | 17,5 | 94 | Přátelství | Macura Karel | 90 | 23,47 | 10 | Písek |
| Böck Adam | 87 | 17,84 | 07 | hala Stromovka | Severa Filip | 01 | 23,48 | 21 | Podvinný mlýn |
| Macháček Stanislav | 94 | 17,87 | 14 | hala Strahov | Šlouf Hynek | 02 | 23,52 | 18 | Juliska |
| Fait David | 86 | 17,89 | 01 | Eden | Brabec Jiří | 73 | 23,3 | 91 | Přátelství |
| Kuhn Miroslav | 90 | 17,93 | 07 | hala Stromovka | Filip Jan | 91 | 23,58 | 06 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Šalanda David | 02 | 23,66 | 21 | Podvinný mlýn |
| Jareš Jakub | 80 | 17,7 | 95 | Eden |  |  |  |  |  |
| Hradil Daniel | 91 | 17,95 | 06 | hala Strahov | Rádl Jakub | 91 | 23,67 | 09 | Děkanka |
| Černý Pavel | 91 | 17,96 | 10 | hala Strahov | Hrubý Štěpán | 02 | 23,68 | 21 | Eden |
| Řehák Martin | 84 | 18,03 | 06 | Eden | Kožený František | 75 | 23,71 | 97 | Eden |
| Šlouf Hynek | 02 | 18,05 | 17 | hala Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 23,5 | 01 | Česká Lípa |
| Hunal Jakub | 03 | 18,08 | 18 | Kotlářka | Böck Adam | 87 | 23,74 | 06 | Plzeň |
| Bareš Lukáš | 86 | 18,22 | 01 | Strahov | Danda Michal | 74 | 23,76 | 98 | Eden |
| Rádl Jakub | 91 | 18,33 | 06 | Eden | Hrubý Ondřej | 02 | 23,76 | 21 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 18,34 | 01 | Eden | Řehák Martin | 84 | 23,78 | 07 | Jihlava |
| Ornst Martin | 01 | 18,37 | 16 | Eden | Houda Vladimír | 61 | 23,8 | 87 | Přátelství |
|  |  |  |  |  | Černý Pavel | 91 | 24,05 | 10 | hala Stromovka |
| Kotek Michal | 79 | 18,2 | 97 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Gabriel Petr | 78 | 18,2 | 97 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 24,29 | 06 | hala Stromovka |
| Šalanda David | 02 | 18,46 | 19 | hala Strahov | Kuhn Miroslav | 90 | 24,30 | 06 | Eden |
| Severa Filip | 01 | 18,51 | 19 | hala Strahov | Petrák Jiří | 91 | 24,32 | 09 | Kotlářka |
| Hečko Jan | 97 | 18,52 | 17 | Děkanka | Macháček Stanislav | 94 | 24,35 | 13 | Kotlářka |
| Zaspal Petr | 89 | 18,53 | 05 | Eden | Mráz Pavel | 72 | 24,2 | 88 | Přátelství |
| Gregor Martin | 06 | 18,53 | 21 | Přátelství | Tomeš Jakub | 91 | 24,40 | 07 | Jihlava |
| Danda Michal | 74 | 18,3 | 97 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 24,50 | 09 | Kotlářka |
| Knap Tomáš | 03 | 18,60 | 18 | hala Strahov | Kabelík Karel | 90 | 24,51 | 10 | Děkanka |
| Hloušek Adam | 85 | 18,62 | 05 | hala Stromovka | Kotrouš Jan | 85 | 24,58 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  | Soušek Martin | 91 | 24,62 | 09 | Klatovy |
| Bušta Petr | 64 | 18,4 | 89 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 18,4 | 93 | Hostivař | Vilím Eduard | 72 | 24,4 | 88 | Přátelství |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 18,73 | 10 | hala Strahov | Bareš Lukáš | 86 | 24,4 | 02 | Eden |
| Tojšl Ondřej | 82 | 18,5 | 97 | Strahov | Kubánek Jan | 92 | 24,65 | 10 | Písek |
| Müller David | 76 | 18,6 | 93 | Hostivař | Čadek Martin | 59 | 24,5 | 87 | Stromovka |
| Cvetler Martin | 76 | 18,6 | 94 | hala Stromovka | Veselý František | 02 | 24,83 | 18 | Kotlářka |
| Brabec Tomáš | 80 | 18,6 | 95 | Hostivař | Čejka Ladislav | 87 | w 24,84 | 04 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 18,90 | 04 | hala Stromovka | Čejka Pavel | 91 | 24,84 | 07 | Eden |
| Černík Jaroslav | 73 | 18,7 | 88 | Hostivař | Klesňák Jan | 05 | 24,86 | 21 | Eden |
| Rom Tomáš | 80 | 18,7 | 95 | Přátelství | Čejka Ladislav | 87 | 24,91 | 06 | Eden |
|  |  |  |  |  | Lazar Filip | 01 | 24,93 | 18 | Děkanka |
| Korpoš Michal | 76 | 19,02 | 91 | Eden |  |  |  |  |  |
| Mojžíš František | 86 | 19,03 | 01 | Strahov | Zobač Tomáš | 92 | 24,97 | 08 | Děkanka |
| Míka Tomáš | 71 | 18,8 | 89 | Hostivař | Cvetler Martin | 76 | 24,9 | 94 | Stromovka |
| Kožený František | 75 | 18,8 | 92 | hala Strahov | Novotný Jakub | 85 | 24,9 | 01 | Kotlářka |
| Machač Vojtěch | 76 | 18,8 | 94 | hala Stromovka | Gregor Martin | 06 | 25,16 | 21 | Kotlářka |
| Kasl David | 76 | 18,8 | 94 | hala Stromovka | Hlaváč Jakub | 87 | 25,23 | 05 | Stromovka |
| Trávník Rostislav | 62 | 18,9 | 86 | Hostivař | Jašek Pavel | 72 | 25,0 | 88 | Přátelství |
| Hlaváč Jakub | 87 | 19,05 | 08 | Houštka | Toman Zdeněk | 72 | 25,0 | 88 | Přátelství |
| Konopík Štěpán | 06 | 19,06 | 21 | Kotlářka | Ornst Martin | 01 | 25,27 | 16 | Děkanka |
| Cigler Luděk | 83 | 19,07 | 08 | Houštka | Ševčík Jaroslav | 91 | 25,38 | 09 | Klatovy |
|  |  |  |  |  | Černý Viktor | 82 | 25,43 | 99 | Stromovka |
| Lazar Filip | 01 | 19,11 | 18 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Zobač Tomáš | 92 | 19,14 | 09 | Eden | Tojšl Ondřej | 82 | 25,50 | 98 | Eden |
| Novotný Jiří | 79 | 19,15 | 95 | hala Stromovka | Kasl David | 76 | 25,3 | 94 | hala Stromovka |
| Říha Michal | 91 | 19,17 | 07 | hala Stromovka | Zaspal Petr | 89 | 25,54 | 11 | Kotlářka |
| Hyška Jan | 07 | 19,23 | 21 | Děkanka | Kotek Michal | 79 | 25,58 | 96 | Eden |
| Hingar Petr | 76 | 19,0 | 91 | Kotlářka | Knap Tomáš | 03 | 25,60 | 19 | Stromovka |
| Poláček Marek | 73 | 19,0 | 92 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 25,61 | 06 | Děkanka |
| Edlman Martin | 90 | 19,38 | 10 | hala Strahov | Nehasil Radek | 73 | 25,4 | 88 | Přátelství |
| Hradil Ondřej | 95 | 19,42 | 10 | Děkanka | Wagenknecht Lukáš | 85 | 25,68 | 02 | Přátelství |
| Vyšata Robert | 74 | 19,2 | 88 | Juliska | Nejedlý Adam | 88 | 25,69 | 04 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  | Hunal Jakub | 03 | 25,69 | 18 | Podvinný mlýn |
| Čejka Pavel | 91 | 19,45 | 07 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | w 19,45 | 20 | Juliska | Jareš Jakub | 80 | 25,5 | 96 | Eden |
| Glogr Jan | 99 | 19,53 | 14 | Přátelství | Rom Tomáš | 80 | 25,6 | 95 | Hostivař |
| Tojšl Adam | 78 | 19,55 | 93 | hala Strahov | Brabec Tomáš | 80 | 25,6 | 96 | Děkanka |

-98-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **300m:** |  |  |  |  | **400m:** |  |  |  |  |
| Vacek Michal | 87 | 35,41 | 05 | Děkanka | Vacek Michal | 87 | 49,89 | 07 | Jihlava |
| Hradil Dan | 91 | 36,32 | 11 | Eden | Kožený František | 75 | 50,33 | 95 | Eden |
| Kožený František | 75 | 36,62 | 96 | hala Stromovka | Hradil Dan | 91 | 50,91 | 11 | Děkanka |
| Cigler Jiří | 85 | 37,20 | 03 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 50,95 | 09 | Juliska |
| Rádl Jakub | 91 | 37,38 | 08 | Houštka | Rádl Jakub | 91 | 51,09 | 08 | Děkanka |
| Böck Adam | 87 | 37,48 | 08 | Houštka | Böck Adam | 87 | 51,93 | 08 | Houštka |
| Tomeš Jakub | 91 | 37,80 | 08 | Děkanka | Danda Michal | 74 | 52,18 | 98 | Eden |
| Severa Filip | 01 | 37,89 | 20 | Eden | Šlouf Hynek | 02 | 52,56 | 18 | Kotlářka |
| Kotrouš Jan | 85 | 37,93 | 02 | Eden | Černý Pavel | 91 | 52,70 | 10 | hala Stromovka |
| Petrák Jiří | 91 | 38,21 | 10 | hala Stromovka | Petronyuk Alexandr | 86 | 52,73 | 07 | Tábor |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 38,22 | 05 | Eden | Hloušek Adam | 85 | 52,81 | 09 | Houštka |
| Šlouf Hynek | 02 | 38,30 | 17 | hala Stromovka | Skopec Vladimír | 82 | 52,89 | 03 | Eden |
| Gabriel Petr | 78 | 38,47 | 93 | Eden | Cvetler Martin | 76 | 53,00 | 94 | Jablonec |
| Bareš Lukáš | 86 | 38,51 | 01 | Eden | Hrubý Štěpán | 02 | 53,00 | 21 | Hostivař |
| Cvetler Martin | 76 | 38,64 | 94 | hala Stromovka | Tomeš Jakub | 91 | 53,11 | 08 | Děkanka |
| Gregor Martin | 06 | 38,67 | 21 | Děkanka | Kotrouš Jan | 85 | 53,58 | 08 | Pacov |
| Danda Michal | 74 | 38,6 | 93 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 53,65 | 05 | Děkanka |
| Fait David | 86 | 38,85 | 01 | Strahov | Hrubý Ondřej | 02 | 53,69 | 21 | Hostivař |
| Bušta Petr | 64 | 38,7 | 88 | Hostivař | Petrák Jiří | 91 | 53,74 | 08 | Děkanka |
| Kubernát Richard | 91 | 38,96 | 06 | Karlovy Vary | Šalanda David | 02 | 53,93 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hlaváč Jakub | 87 | 38,96 | 08 | Houštka | Kubernát Richard | 91 | 53,94 | 14 | Stromovka |
| Černý Pavel | 91 | 38,96 | 10 | hala Strahov | Jirásek Radek | 70 | 54,09 | 88 | Strahov |
| Šalanda David | 02 | 38,97 | 20 | Eden | Severa Filip | 01 | 54,07 | 20 | Přátelství |
| Ornst Martin | 01 | 39,01 | 16 | Stromovka | Čejka Ladislav | 87 | 54,47 | 05 | Děkanka |
| Filip Jan | 91 | 39,23 | 06 | Přátelství | Gabriel Petr | 78 | 54,4 | 94 | Eden |
| Hrubý Štěpán | 02 | 39,23 | 21 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 54,60 | 06 | Děkanka |
| Hrubý Ondřej | 02 | 39,24 | 21 | Hostivař | Ježek Jan | 85 | 55,21 | 10 | Eden |
| Cigler Luděk | 83 | 39,28 | 08 | Houštka | Kasl David | 76 | 55,22 | 94 | hala Stromovka |
| Jirásek Radek | 70 | 39,1 | 88 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 55,26 | 01 | Eden |
| Kasl David | 76 | 39,44 | 94 | hala Stromovka | Bareš Lukáš | 86 | 55,42 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Techl Lukáš | 77 | 39,4 | 97 | Hostivař | Wagenknecht Lukáš | 85 | 55,82 | 02 | Eden |
| Machač Vojtěch | 76 | 39,76 | 94 | hala Stromovka | Techl Lukáš | 77 | 55,8 | 97 | Pekařka |
| Jareš Jakub | 80 | 40,01 | 94 | Eden | Edlman Martin | 90 | 55,96 | 09 | Děkanka |
| Houda Vladimír | 61 | 39,8 | 86 | Pekařka | Hingar Petr | 76 | 56,25 | 92 | Eden |
| Horevaj Jan | 73 | 39,8 | 90 | Hostivař | Doubek Jan | 78 | 56,1 | 94 | Hostivař |
| Chlupatý Roman | 75 | 40,23 | 94 | hala Stromovka | Macháček Stanislav | 94 | 56,45 | 17 | Eden |
| Edlman Martin | 90 | 40,26 | 09 | hala Stromovka | Ovečka Jan | 83 | 56,51 | 01 | Eden |
| Zobač Tomáš | 92 | 40,27 | 08 | Eden | Černý Viktor | 82 | 56,52 | 98 | Eden |
| Rataj Zdeněk | 79 | 40,1 | 93 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 56,3 | 90 | Pekařka |
| Brabec Jiří | 73 | 40,1 | 93 | Hostivař | Edlman Tomáš | 90 | 56,73 | 09 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Ježek Jan | 85 | 40,42 | 08 | Houštka | Čejka Pavel | 91 | 56,80 | 07 | Přátelství |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 40,57 | 02 | Eden | Kohout David | 75 | 56,6 | 92 | Stromovka |
| Hyška Jan | 07 | 40,62 | 21 | Děkanka | Jareš Jakub | 80 | 57,01 | 96 | Strahov |
| Hlaváč Jan | 94 | 40,79 | 09 | Děkanka | Vyšín Stanislav | 89 | 57,11 | 05 | Juliska |
| Tojšl Ondřej | 82 | 40,6 | 97 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 57,35 | 04 | Litomyšl |
| HejhalJaromír | 06 | 40,85 | 21 | Podvinný mlýn | Chlupatý Roman | 75 | 57,41 | 92 | Eden |
| Doubek Jan | 78 | 40,96 | 94 | hala Stromovka | Hečko Jan | 97 | 57,51 | 17 | Houštka |
| Konopík Štěpán | 06 | 40,97 | 21 | Podvinný mlýn | Svoboda Miloslav | 60 | 57,3 | 87 | Stromovka |
| Kuhn Miroslav | 90 | 40,98 | 05 | hala Stromovka | Bušta Petr | 64 | 57,4 | 91 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 41,03 | 20 | hala Strahov | Brunner Martin | 73 | 57,70 | 88 | Strahov |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Zobač Tomáš | 92 | 41,05 | 10 | hala Strahov | Machač Vojtěch | 76 | 57,6 | 92 | Hostivař |
| Říha Michal | 91 | 41,24 | 06 | Přátelství | Hlaváč Jan | 94 | 57,81 | 10 | hala Stromovka |
| Novotný Jakub | 85 | 41,29 | 00 | hala Stromovka | Toman Zdeněk | 72 | 58,0 | 87 | Hostivař |
| Nejedlý Adam | 88 | 41,41 | 03 | Eden | Holinka Marek | 83 | 58,16 | 02 | Eden |
| Brunner Martin | 73 | 41,2 | 88 | Hostivař | Tojšl Ondřej | 82 | 58,24 | 98 | Eden |
| Mojžíš František | 86 | 41,49 | 00 | Eden | Šafanda Filip | 85 | 58,28 | 04 | Juliska |
| Knap Tomáš | 03 | 41,51 | 18 | Přátelství | Vilím Eduard | 72 | 58,2 | 89 | Hostivař |
| Holinka Marek | 83 | 41,57 | 01 | Eden | Vilímec Petr | 90 | 58,48 | 07 | Juliska |
| Hunal Jakub | 03 | 41,57 | 18 | Veleslavín | Zaspal Petr | 89 | 58,63 | 11 | Rošického |
| Edlman Tomáš | 90 | 41,59 | 10 | hala Stromovka | Mráz Pavel | 72 | 58,7 | 88 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vršek Petr | 77 | 41,6 | 94 | hala Stromovka | Lazar Filip | 01 | 59,06 | 18 | Houštka |
| Novotný Jiří | 79 | 41,93 | 94 | Eden | Fraitag Josef | 72 | 59,0 | 87 | Hostivař |
| Ziegler Jan | 48 | 41,7 | 86 | Pekařka | Vršek Petr | 77 | 59,39 | 94 | Strahov |
| Grygorskij Vitalij | 92 | 42,02 | 07 | Eden | Šebek Filip | 02 | 59,48 | 20 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Čech Pavel | 53 | 59,3 | 89 | Hostivař |

-99-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 800m: |  |  |  |  | 1000m: |  |  |  |  |
| Kožený František | 75 | 1:54,06 | 95 | Stromovka | Danda Michal | 74 | 2:32,5 | 92 | Stromovka |
| Böck Adam | 87 | 1:56,80 | 08 | hala Strahov | Kožený František | 75 | 2:33,6 | 95 | hala Stromovka |
| Skopec Vladimír | 82 | 1:56,95 | 02 | Eden | Skopec Vladimír | 82 | 2:34,94 | 04 | Eden |
| Hloušek Adam | 85 | 1:56,97 | 08 | Juliska | Edlman Tomáš | 90 | 2:35,18 | 10 | hala Stromovka |
| Danda Michal | 74 | 1:57,46 | 98 | Eden | Hloušek Adam | 85 | 2:36,74 | 06 | Kolín |
| Rádl Jakub | 91 | 1:58,09 | 08 | Děkanka | Edlman Martin | 90 | 2:37,27 | 10 | hala Stromovka |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 1:59,19 | 05 | Eden | Petronyuk Olexandr | 86 | 2:39,27 | 03 | Eden |
| Cigler Luděk | 83 | 1:59,63 | 08 | Kotlářka | Hlaváč Jakub | 87 | 2:39,53 | 07 | hala Strahov |
| Horevaj Jan | 73 | 1:59,6 | 95 | Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 2:39,81 | 06 | hala Stromovka |
| Cvetler Martin | 76 | 1:59,7 | 94 | hala Stromovka | Böck Adam | 87 | 2:40,14 | 08 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Edlman Martin | 90 | 2:00,02 | 09 | Děkanka | Rádl Jakub | 91 | 2:41,21 | 08 | Eden |
| Edlman Tomáš | 90 | 2:00,59 | 09 | Juliska | Chlupatý Roman | 75 | 2:41,5 | 95 | hala Stromovka |
| Hlaváč Jakub | 87 | 2:00,64 | 07 | hala Stromovka | Ježek Jan | 85 | 2:41,83 | 09 | Eden |
| Petrák Jiří | 91 | 2:00,85 | 08 | Děkanka | Stolařík Radek | 79 | 2:42,35 | 96 | hala Stromovka |
| Tomeš Jakub | 91 | 2:01,01 | 09 | Juliska | Petrák Jiří | 91 | 2:43,41 | 08 | Eden |
| Čejka Ladislav | 87 | 2:02,14 | 06 | Juliska | Horevaj Jan | 73 | 2:44,0 | 91 | hala Strahov |
| Ježek Jan | 85 | 2:03,68 | 05 | hala Stromovka | Cvetler Martin | 76 | 2:46,3 | 93 | Hostivař |
| Machač Vojtěch | 76 | 2:03,9 | 94 | hala Stromovka | Perkner Stanislav | 76 | 2:46,4 | 93 | Hostivař |
| Chlupatý Roman | 75 | 2:04,6 | 94 | Riegrovy sady | Bušta Petr | 64 | 2:47,8 | 86 | Pekařka |
| Kohout David | 75 | 2:06,59 | 92 | Juliska | Veverka Jaroslav | 62 | 2:49,27 | 93 | Juliska |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Perkner Stanislav | 76 | 2:06,87 | 93 | Juliska | Kohout David | 75 | 2:53,2 | 92 | Hostivař |
| Černý Pavel | 91 | 2:07,40 | 09 | hala Stromovka | Machač Vojtěch | 76 | 2:55,1 | 93 | Hostivař |
| Kotrouš Jan | 85 | 2:08,29 | 02 | Juliska | Tomeš Jakub | 91 | 2:58,48 | 07 | Eden |
| Techl Lukáš | 77 | 2:09,13 | 94 | Strahov | Hingar Petr | 76 | 2:59,20 | 92 | hala Strahov |
| Kasl David | 76 | 2:09,33 | 92 | Juliska | Šlouf Hynek | 02 | 2:59,63 | 17 | Houštka |
| Stolařík Radek | 79 | 2:09,7 | 94 | Stromovka | Kasl David | 76 | 2:59,5 | 92 | Hostivař |
| Gregor Martin | 06 | 2:09,85 | 21 | Děkanka | Hlaváč Jan | 94 | 3:00,16 | 10 | hala Stromovka |
| Veverka Jaroslav | 62 | 2:10,0 | 92 | Stromovka | Černý Pavel | 91 | 3:00,9 | 09 | hala Aréna O2 |
| Bareš Lukáš | 86 | 2:11,53 | 02 | Eden | Krofta Jiří | 55 | 3:01,3 | 92 | Hostivař |
| Panáček Adam | 93 | 2:11,66 | 10 | Houštka | Žák Miroslav | 45 | 3:01,8 | 92 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Doubek Jan | 78 | 2:13,3 | 94 | hala Stromovka | Trunec Jaroslav | 43 | 3:01,9 | 91 | Hostivař |
| Hlaváč Jan | 94 | 2:13,81 | 09 | Děkanka | Gregor Martin | 06 | 3:02,28 | 21 | Mor.Třebová |
| Černý Viktor | 82 | 2:14,31 | 97 | Strahov | Hradil Daniel | 91 | 3:02,45 | 05 | Juliska |
| Černý Pavel | 91 | 2:14,34 | 10 | hala Stromovka | Konopík Štěpán | 06 | 3:02,59 | 21 | Mor.Třebová |
| Ovečka Jan | 83 | 2:14,3 | 01 | Hostivař | Machač Jindřich | 77 | 3:03,0 | 92 | Hostivař |
| Suchý Jan | 79 | 2:14,4 | 93 | Třinec | Panáček Adam | 93 | 3:04,62 | 10 | hala Strahov |
| Oravec Jan | 81 | 2:15,74 | 97 | Stromovka | Doubek Jan | 78 | 3:05,0 | 93 | Hostivař |
| Pelc Miroslav | 65 | 2:15,93 | 99 | Eden | Veselý František | 02 | 3:05,18 | 17 | Houštka |
| Hradil Daniel | 91 | 2:16,1 | 06 | Hostivař | Kačer Martin | 80 | 3:06,69 | 95 | Strahov |
| Konopík Štěpán | 06 | 2:16,47 | 21 | Děkanka | Bareš Lukáš | 86 | 3:07,42 | 00 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Machač Jindřich | 77 | 2:17,56 | 92 | Strahov | Čejka Pavel | 91 | 3:10,78 | 06 | Juliska |
| Bušta Petr | 64 | 2:17,8 | 86 | Hostivař | Medonos Jan | 43 | 3:11,2 | 93 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 2:19,7 | 94 | Stromovka | Krofta Michal | 76 | 3:11,0 | 92 | Hostivař |
| Trunec Jaroslav | 43 | 2:20,62 | 92 | Stromovka | Čejka Ladislav | 87 | 3:11,7 | 03 | Hostivař |
| Kubernát Richard | 91 | 2:20,65 | 06 | hala Stromovka | Nejedlý Adam | 88 | 3:13,36 | 03 | Houštka |
| Holinka Marek | 83 | 2:21,3 | 01 | Pekařka | Cigler Jiří | 85 | 3:13,39 | 00 | Eden |
| Říha Michal | 91 | 2:21,57 | 06 | hala Stromovka | Filip Jan | 91 | 3:13,70 | 06 | Kotlářka |
| Filip Jan | 91 | 2:21,73 | 05 | Eden | Ornst Martin | 01 | 3:14,42 | 16 | Houštka |
| Hašek Přemysl | 80 | 2:22,0 | 98 | Hostivař | Klesňák Jan | 05 | 3:14,4 | 20 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 85 | 2:22,4 | 01 | Hostivař | Jareš Jakub | 80 | 3:16,20 | 95 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Cigler Jiří | 85 | 2:23,2 | 99 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 3:16,45 | 04 | Juliska |
| Novák Ondřej | 84 | 2:23,8 | 97 | Eden | Matoušek Jan | 78 | 3:17,18 | 93 | Strahov |
| Čejka Pavel | 91 | 2:24,17 | 06 | hala Stromovka | Doubek Filip | 78 | 3:17,0 | 93 | hala Stromovka |
| Oplt Filip | 97 | 2:25,19 | 16 | Děkanka | Grusa Jan | 79 | 3:17,1 | 93 | Hostivař |
| Krofta Michal | 76 | 2:25,57 | 92 | Stromovka | Hejhal Jaromír | 06 | 3:18,47 | 21 | Hostivař |
| Kuběnka Michal | 95 | 2:25,72 | 09 | Houštka | Macháček Stanislav | 94 | 3:19,82 | 09 | Juliska |
| Jareš Jakub | 80 | 2:25,6 | 93 | Stromovka | Rychlík Jakub | 01 | 3:25,38 | 16 | Kotlářka |
| Prokš Martin | 81 | 2:25,85 | 95 | Eden | Vilímec Petr | 90 | 3:26,06 | 05 | Juliska |
| Konopík Štěpán | 06 | 2:26,45 | 20 | Kotlářka | Svoboda Ivo | 73 | 3:27,4 | 86 | Hostivař |
| Svoboda Miloslav | 60 | 2:28,6 | 86 | Hostivař | Červený Jonáš | 07 | 3:29.43 | 21 | Mor.Třebová |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vršek Petr | 77 | 2:29,14 | 92 | Juliska | Severa Filip | 01 | 3:29,46 | 16 | Houštka |
| Labík Luděk | 76 | 2:29,2 | 89 | Hostivař | Chalupa Ondřej | 89 | 3:30,2 | 01 | Eden |
| Levý Radek | 75 | 2:29,5 | 89 | Hostivař | Krátký Milan | 43 | 3:32,1 | 93 | Hostivař |
| Tojšl Adam | 78 | 2:30,0 | 92 | Eden | Šuran Josef | 32 | 3:32,7 | 89 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 2:30,90 | 21 | Hostivař | Grulich Lukáš | 06 | 3:33.40 | 21 | Hostivař |

-100-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **1500m:** |  |  |  |  | **3000m:** |  |  |  |  |
| Kožený František | 75 | 3:53,29 | 94 | Jablonec | Kožený František | 75 | 8:41,58 | 95 | hala Stromovka |
| Danda Michal | 74 | 3:57,20 | 93 | Juliska | Danda Michal | 74 | 8:50,6 | 97 | Stromovka |
| Edlman Tomáš | 90 | 4:05,19 | 10 | hala Stromovka | Veverka Jaroslav | 62 | 9:03,8 | 92 | Juliska |
| Edlman Martin | 90 | 4:05,37 | 10 | hala Stromovka | Stolařík Radek | 79 | 9:05,82 | 96 | hala Stromovka |
| Ježek Jan | 85 | 4:07,96 | 10 | Klatovy | Edlman Tomáš | 90 | 9:06,27 | 10 | Pacov |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 4:08,02 | 04 | Eden | Cigler Luděk | 83 | 9:07,18 | 06 | Veleslavín |
| Hloušek Adam | 85 | 4:08,07 | 07 | Eden | Chlupatý Roman | 75 | 9:08,49 | 94 | Juliska |
| Cigler Luděk | 83 | 4:08,59 | 08 | Eden | Edlman Martin | 90 | 9:08,55 | 09 | Klatovy |
| Skopec Vladimír | 82 | 4:08,96 | 03 | Eden | Petronyuk Olexandr | 86 | 9:09,8 | 03 | Děkanka |
| Chlupatý Roman | 75 | 4:09,14 | 94 | Eden | Horevaj Jan | 73 | 9:10,8 | 96 | hala Stromovka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Horevaj Jan | 73 | 4:12,8 | 93 | Stromovka | Cvetler Martin | 76 | 9:15,23 | 93 | Vítkovice |
| Cvetler Martin | 76 | 4:14,10 | 92 | Strahov | Ježek Jan | 85 | 9:23,22 | 08 | Klatovy |
| Stolařík Radek | 79 | 4:14,7 | 96 | hala Stromovka | Pěkný Jan | 52 | 9:24,0 | 89 | Hostivař |
| Veverka Jaroslav | 62 | 4:16,0 | 93 | Stromovka | Machač Vojtěch | 76 | 9:32,37 | 93 | Strahov |
| Pěkný Jan | 52 | 4:16,1 | 87 | Stromovka | Kohout David | 75 | 9:36,6 | 92 | Přátelství |
| Machač Vojtěch | 76 | 4:16,60 | 94 | Stromovka | Trunec Jaroslav | 43 | 9:41,3 | 89 | Hostivař |
| Hlaváč Jakub | 87 | 4:17,20 | 07 | hala Stromovka | Krofta Jiří | 55 | 9:50,7 | 92 | Hostivař |
| Petrák Jiří | 91 | 4:17,77 | 08 | Eden | Pelc Miroslav | 65 | 9:54,7 | 93 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 4:20,15 | 06 | Eden | Pokorný Ivan | 40 | 9:59,5 | 86 | malý Strahov |
| Bušta Petr | 64 | 4:22,2 | 87 | Stromovka | Petrák Jiří | 91 | 10:07,48 | 08 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Kohout David | 75 | 4:22,5 | 92 | Přátelství | Ovečka Jan | 83 | 10:07,55 | 02 | hala Stromovka |
| Rádl Jakub | 91 | 4:27,41 | 08 | Děkanka | Doubek Jan | 78 | 10:11,8 | 92 | Přátelství |
| Doubek Jan | 78 | 4:30,72 | 94 | Stromovka | Žák Miroslav | 45 | 10:22,2 | 92 | Hostivař |
| Kotrouš Jan | 85 | 4:36,60 | 02 | Eden | Machač Jindřich | 77 | 10:22,5 | 92 | Přátelství |
| Panáček Adam | 93 | 4:38,08 | 10 | Písek | Černý Viktor | 82 | 10:34,8 | 96 | Hostivař |
| Machač Jindřich | 77 | 4:39,8 | 92 | hala Stromovka | Hájek Antonín | 48 | 10:43,51 | 94 | hala Stromovka |
| Trunec Jaroslav | 43 | 4:40,4 | 86 | Děkanka | Matzner Karel | 29 | 10:44,2 | 87 | Zábřeh |
| Cigler Jiří | 85 | 4:40,95 | 03 | Eden | Panáček Adam | 93 | 10:51,06 | 10 | hala Stromovka |
| Bubeníček | 43 | 4:42,0 | 86 | Děkanka | Medonos Jan | 43 | 10:53,6 | 92 | Hostivař |
| Kasl David | 76 | 4:43,8 | 92 | Hostivař | Kasl David | 76 | 10:55,9 | 90 | Děkanka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Pelc Miroslav | 65 | 4:44,23 | 99 | Eden | Šuran Josef | 32 | 11:06,7 | 87 | Hostivař |
| Černý Pavel | 91 | 4:44,77 | 08 | Eden | Lukeš Václav | 40 | 11:10,0 | 87 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 4:45,1 | 97 | Děkanka | Stočes Jan | 55 | 11:14,0 | 92 | Hostivař |
| Tomeš Jakub | 91 | 4:46,77 | 07 | Přátelství | Loužný Tomáš | 91 | 11:15,54 | 06 | hala Strahov |
| Konopík Štěpán | 07 | 4:47,64 | 21 | Kotlářka | Krátký Milan | 43 | 11:22,3 | 87 | Hostivař |
| Oravec Jan | 81 | 4:50,41 | 97 | Juliska | Hašek Přemysl | 80 | 11:36,9 | 98 | Eden |
| Ovečka Jan | 83 | 4:54,84 | 01 | Eden | Varfolomieiev Rom. | 00 | 11:54,35 | 18 | Juliska |
| Vilímec Petr | 90 | 4:55,32 | 07 | Juliska | Michalík Lukáš | 77 | 11:58,2 | 91 | Kotlářka |
| Doubek Filip | 78 | 4:57,0 | 93 | Přátelství | Řehák Břetislav | 55 | 12:13,5 | 02 | Hostivař |
| Veselý František | 02 | 4:58,46 | 18 | Kotlářka | Chuchler Michal | 84 | 12:20,0 | 96 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Holinka Marek | 83 | 4:58,70 | 02 | Eden | Tuček Pavel | 82 | 12:20,8 | 96 | Hostivař |
| Krofta Michal | 76 | 4:58,9 | 92 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 12:33,1 | 96 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 4:59,25 | 18 | Kotlářka | Resl Jindřich | 20 | 12:36,8 | 92 | Hostivař |
| Hradil Dan | 91 | 4:59,34 | 10 | Juliska | Fretzer Alexander | 23 | 12:42,8 | 87 | Zábřeh |
| Novotný Jakub | 85 | 4:59,70 | 01 | Eden | Vilímec Petr | 90 | 12:46,04 | 05 | Břeclav |
| Valigurský |  | 4:59,9 | 87 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Jareš Jakub | 80 | 5:02,7 | 93 | Přátelství | **10000m:** |  |  |  |  |
| Fraitag Josef | 72 | 5:02,8 | 87 | Hostivař | Veverka Jaroslav | 62 | 31:55,83 | 92 | Juliska |
| Kučera Aleš | 80 | 5:03,1 | 95 | Eden | Ježek Jan | 85 | 35:06,67 | 10 | Děkanka |
| Hingar Petr | 76 | 5:03,88 | 92 | Eden | Chlupatý Roman | 75 | 35:16,52 | 07 | Jihlava |
| Svoboda Miloslav | 43 | 5:05,0 | 86 | Děkanka | Cigler Luděk | 83 | 35:49,3 | 05 | Kotlářka |
| Čejka Ladislav | 87 | 5:06,45 | 03 | Eden | Hájek Antonín | 48 | 36:37,0 | 91 | Přátelství |
| Sýkora Lubor | 72 | 5:06,9 | 87 | Hostivař | Matzner Karel | 29 | 39:35,74 | 91 | Turku |
| Grusa Jan | 79 | 5:07,9 | 92 | Strahov | Resl Jindřich | 20 | 44:51,33 | 92 | B. Bystrica |
| Janura Jan | 79 | 5:10,1 | 93 | Eden | Fretzer Antonín | 23 | 48:54,57 | 92 | Kristiansand |
| Vyšín Stanislav | 89 | 5:10,63 | 05 | Juliska | Pachman Otakar | 44 | 59:48,17 | 06 | Kotlářka |
| Berka Michal | 74 | 5:11,19 | 89 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Novák Ondřej | 84 | 5:12,6 | 97 | Strahov | **3000m př.:** |  |  |  |  |
| Šebek Filip | 02 | 5:13,85 | 20 | Hostivař | Chlupatý Roman | 75 | 9:31,34 | 94 | Jablonec |
|  |  |  |  |  | Petronyuk Olexandr | 86 | 9:49,65 | 05 | Eden |
| **5000m chůze:** |  |  |  |  | Edlman Martin | 90 | 10:07,48 | 09 | Sušice |
| Skopec Vladimír | 82 | 33:31,01 | 06 | Jablonec | Edlman Tomáš | 90 | 10:19,77 | 09 | Moskva |
| Bareš Lukáš | 86 | 37:34,6 | 02 | hala Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 10:23,77 | 07 | Sušice |
|  |  |  |  |  | Bušta Petr | 64 | 10:40,9 | 87 | Sparta |
| **10 km chůze:** okruh |  |  |  |  | Hájek Antonín | 48 | 12:01,74 | 91 | Eden |
| Hloušek Adam | 85 | 1:06 hod | 12 | Jablonec |  |  |  |  |  |

-101-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **5000m:** |  |  |  |  | **200m př.:** |  |  |  |  |
| Veverka Jaroslav | 62 | 15:23,91 | 92 | Juliska | Čech Pavel | 53 | 26,5 | 89 | Hostivař |
| Edlman Tomáš | 90 | 15:33,14 | 10 | Břeclav | Cigler Jiří | 85 | 27,60 | 02 | Děkanka |
| Danda Michal | 74 | 15:38,5 | 93 | Hostivař | Tomeš Jakub | 91 | 28,00 | 09 | Děkanka |
| Edlman Martin | 90 | 15:40,67 | 09 | Ostrava | Bareš Lukáš | 86 | 28,10 | 01 | Eden |
| Stolařík Radek | 79 | 15:53,88 | 96 | Stromovka | Rádl Jakub | 91 | 28,38 | 09 | Děkanka |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 16:00,94 | 04 | Liberec | Zaspal Petr | 89 | 28,78 | 05 | Veleslavín |
| Cvetler Martin | 76 | 16:01,2 | 93 | Hostivař | Nejedlý Adam | 88 | 28,83 | 03 | Přátelství |
| Machač Vojtěch | 76 | 16:05,8 | 93 | Stromovka | Trávník Rostislav | 62 | 28,8 | 86 | Děkanka |
| Chlupatý Roman | 75 | 16:07,3 | 94 | Hostivař | Vyšín Stanislav | 89 | 29,52 | 05 | Veleslavín |
| Pěkný Jan | 52 | 16:17,2 | 87 | Přátelství | Novotný Jakub | 85 | 29,3 | 00 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 16:18,04 | 08 | Děkanka | Macháček Stanislav | 94 | 29,83 | 19 | Podvinný mlýn |
| Ježek Jan | 85 | 16:32,95 | 08 | Děkanka | Hradil Daniel | 91 | 29,9 | 05 | Veleslavín |
| Kohout David | 75 | 16:35,1 | 92 | Stromovka | Brunner Martin | 73 | 30,2 | 89 | Hostivař |
| Trunec Jaroslav | 43 | 16:35,2 | 87 | Stromovka | Rafaj Jan | 55 | 30,2 | 86 | Děkanka |
| Vorlický Zbyněk | 50 | 16:38,01 | 92 | Stromovka | Černý Pavel | 91 | 30,49 | 09 | Děkanka |
| Krofta Jiří | 55 | 17:07,80 | 90 | Strahov | Stehno Michal | 63 | 30,3 | 86 | Děkanka |
| Pelc Miroslav | 65 | 17:09,6 | 98 | Pekařka | Kubernát Richard | 91 | 30,68 | 08 | Stromovka |
| Pokorný Ivan | 40 | 17:14,0 | 86 | Pekařka | Hingar Petr | 76 | 30,6 | 91 | Hostivař |
| Hájek Antonín | 48 | 17:30,3 | 93 | Stromovka | Pospíšil Ondřej | 82 | 30,98 | 98 | Eden |
| Bušta Petr | 64 | 18:02,8 | 99 | Pekařka | Palkoska Michal | 76 | 30,8 | 90 | Riegrovy sady |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 18:34,53 | 06 | Jablonec | Knap Tomáš | 03 | 31,03 | 18 | Přátelství |
| Hlaváč Jakub | 87 | 18:57,41 | 03 | Přátelství | Rychlík Jakub | 01 | 31,78 | 16 | Stromovka |
| Matzner Karel | 29 | 19:14,0 | 90 | Vyškov | Lazar Jan | 05 | 31,93 | 21 | Kotlářka |
| Šuran Josef | 32 | 19:37,7 | 89 | Hostivař | Grusa Jan | 79 | 32,04 | 13 | Kotlářka |
| Černý Viktor | 82 | 20:07,8 | 99 | hala Stromovka | Doubek Radek | 78 | 32,2 | 93 | Stromovka |
| Bareš Lukáš | 86 | 21:08,8 | 00 | Děkanka | Křivánek Pavel | 77 | 32,2 | 91 | Hostivař |
| Resl Jindřich | 20 | 21:51,69 | 92 | Stromovka | Edlman Tomáš | 90 | 32,52 | 05 | Břeclav |
| Řehák Břetislav | 55 | 23:22,7 | 02 | Eden | Wagenknecht Martin | 93 | 32,79 | 08 | Juliska |
| Fretzer Antonín | 23 | 23:49,0 | 92 | Kristiansand | Severa Filip | 01 | 32,94 | 16 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Vejsada Daniel | 82 | 33,16 | 97 | Strahov |
| **110m př.:**  107 cm |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 15,06 | 08 | Tábor | Kavan Vojtěch | 07 | 33,32 | 21 | Podvinný mlýn |
| Cigler Jiří | 85 | 15,73 | 07 | Jihlava | Skopec Vladimír | 82 | 33,1 | 97 | Strahov |
| Čech Pavel | 53 | 15,8 | 90 | Stromovka | Toul Marek | 06 | 33,38 | 21 | Podvinný mlýn |
| Kroupa Tomáš | 92 | 16,77 | 10 | Písek | Kotrouš Jan | 85 | 33,2 | 99 | Hostivař |
| Nejedlý Adam | 88 | 16,7 | 04 | Pekařka | Šalanda David | 02 | 33,49 | 16 | Děkanka |
| Zaspal Petr | 89 | 16,90 | 12 | Strahov | Kasl David | 76 | 33,4 | 90 | Riegrovy sady |
| Macháček Stanislav | 94 | 16,96 | 14 | Juliska | Šebek Filip | 02 | 33,67 | 16 | Rošického |
| Kotrouš Jan | 85 | 17,04 | 09 | Pacov | Štěpán Jan | 05 | 33,80 | 21 | Kotlářka |
| Hingar Petr | 76 | 17,0 | 92 | Hostivař | Červený Jonáš | 07 | 33,85 | 21 | Podvinný mlýn |
|  |  |  |  |  | Panáček Adam | 93 | 34,02 | 08 | Houštka |
| Černý Zdeněk | 59 | 17,6 | 87 | Sparta |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 17,86 | 17 | Houštka | Kovář Martin | 06 | 34,43 | 20 | Veleslavín |
| Rafaj Jan | 55 | 18,04 | 87 | Strahov | Šlouf Hynek | 02 | 35,51 | 16 | Rošického |
| Šebek Filip | 02 | 18,38 | 21 | Hostivař | Grulich Lukáš | 06 | 35,84 | 21 | Kotlářka |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 18,53 | 05 | Juliska | Kohout Pavel | 81 | 35,5 | 95 | Přátelství |
| Petr Martin | 54 | 18,3 | 87 | Stromovka | Dobrovolný Jan | 80 | 37,77 | 13 | Kotlářka |
| Trávník Rostislav | 62 | 18,5 | 88 | Hostivař | Toul Marek | 06 | 37,81 | 20 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 19,09 | 04 | Juliska | Vaško Daniel | 05 | 38,25 | 20 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 19,8 | 92 | Přátelství | Grulich Lukáš | 06 | 38,81 | 20 | Veleslavín |
| Brabec Jiří | 73 | 19,9 | 91 | Hostivař | **400m př.:** 91cm |  |  |  |  |
| Novotný Miroslav | 57 | 20,0 | 88 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 55,45 | 07 | Tábor |
|  |  |  |  |  | Tomeš Jakub | 91 | 58,30 | 09 | Ostrava |
| Tomeš Jakub | 91 | 20,35 | 18 | Kotlářka | Rádl Jakub | 91 | 58,34 | 09 | Pacov |
| Dobrovolný Jan | 80 | 20,39 | 05 | Juliska | Petronyuk Olexandr | 86 | 58,47 | 09 | Pacov |
| Hloušek Adam | 85 | 20,58 | 03 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 1:01,1 | 02 | Eden |
| Ziegler Jan | 48 | 20,7 | 87 | Stromovka | Böck Adam | 87 | 1:01,38 | 09 | Pacov |
| Holinka Marek | 83 | 20,99 | 02 | Eden | Kroupa Tomáš | 92 | 1:01,97 | 10 | Písek |
| Ovečka Jan | 83 | 21,47 | 01 | Eden | Nejedlý Adam | 88 | 1:02,13 | 04 | Kotlářka |
| Poláček Marek | 73 | 21,5 | 91 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 1:03,15 | 18 | Kotlářka |
| Černý Viktor | 82 | 21,5 | 00 | Hostivař | Kasl David | 76 | 1:03,60 | 94 | Strahov |
| Horevaj Jan | 73 | 21,6 | 91 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Cigler Luděk | 83 | 21,90 | 02 | Eden | Chlupatý Roman | 75 | 1:03,8 | 96 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 1:04,8 | 02 | Eden |
| Bušta Petr | 64 | 21,8 | 91 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 1:05,0 | 01 | Kotlářka |
| Prokš Ivan | 57 | 21,9 | 89 | Hostivař | Černý Pavel | 91 | 1:05,31 | 07 | Tábor |
| Vodrážka Jiří | 43 | 22,5 | 89 | Hostivař | Pospíšil Ondřej | 82 | 1:08,41 | 01 | Strahov |
| Chalupa Vladimír | 50 | 24,4 | 91 | Hostivař | Grusa Jan | 79 | 1:11,77 | 13 | Děkanka |
| Noll Jakub | 72 | 25,7 | 90 | Hostivař | Holinka Marek | 83 | 1:11,8 | 01 | Kotlářka |
| Závada Milan | 64 | 27,9 | 90 | Hostivař | Skopec Michal | 81 | 1:18,3 | 99 | Hostivař |

-102-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Dálka:** |  |  |  |  | **Trojskok:** |  |  |  |  |
| Kotrouš Jan | 85 | w 694 | 08 | Pacov | Kotrouš Jan | 85 | 14,60 | 08 | Tábor |
| Kotrouš Jan | 85 | 681 | 08 | Děkanka | Novotný Jakub | 85 | 13,96 | 03 | Přátelství |
| Novotný Jakub | 85 | 664 | 03 | Kotlářka | Lazar Filip | 01 | 13,18 | 20 | Přátelství |
| Hingar Petr | 76 | w 657 | 92 | Eden | Vyšín Stanislav | 89 | 13,03 | 06 | Eden |
| Nejedlý Adam | 88 | 647 | 04 | Eden | Cigler Jiří | 85 | 12,98 | 09 | Č.Budějovice |
| Lazar Filip | 01 | 645 | 21 | Hostivař | Ševčík Jaroslav | 91 | 12,67 | 10 | Děkanka |
| Cigler Jiří | 85 | w 643 | 07 | Pacov | Bareš Lukáš | 86 | 12,63 | 02 | Přátelství |
| Hingar Petr | 76 | 641 | 92 | Eden | Zaspal Petr | 89 | 12,29 | 05 | Eden |
| Hečko Jan | 97 | 637 | 17 | hala Stromovka | Hečko Jan | 97 | 12,25 | 17 | Děkanka |
| Pluháček Jiří | 69 | 624 | 89 | Strahov | Novotný Miroslav | 57 | 12,00 | 87 | Přátelství |
| Kuhn Miroslav | 90 | 623 | 06 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Kříž Zdeněk | 72 | 620 | 91 | Stromovka | Soušek Martin | 91 | 11,81 | 09 | Děkanka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 620 | 06 | Eden | Kačer Martin | 80 | 11,74 | 95 | Riegrovy sady |
|  |  |  |  |  | Rašín Martin | 90 | 11,63 | 07 | Přátelství |
| Hunal Jakub | 03 | 619 | 21 | Hostivař | Trávník Rostislav | 62 | 11,60 | 87 | Přátelství |
| Cigler Jiří | 85 | 616 | 06 | Veleslavín | Kubernát Richard | 91 | 11,39 | 08 | Eden |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 615 | 01 | Eden | Pospíšil Ondřej | 82 | 11,10 | 99 | Hostivař |
| Noll Jakub | 72 | 613 | 89 | Hostivař | Poláček Marek | 73 | 11,02 | 92 | Hostivař |
| Rataj Zdeněk | 79 | 613 | 94 | Eden | Petronyuk Olexandr | 86 | 10,51 | 05 | Hostivař |
| Čech Petr | 44 | 612 | 86 | Pekařka | Severín David | 85 | 10,50 | 00 | Hostivař |
| Vacek Michal | 87 | 611 | 05 | Stromovka | Cigler Luděk | 83 | 10,40 | 00 | Hostivař |
| Hradil Dan | 91 | 607 | 10 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 603 | 07 | Juliska | Brabec Jiří | 73 | 10,32 | 92 | Hostivař |
| Novotný Miroslav | 57 | 598 | 86 | Hostivař | Severín David | 85 | 10,25 | 13 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Šafanda Filip | 85 | 10,22 | 99 | Hostivař |
| Čech Pavel | 53 | 597 | 89 | Pekařka | Hrdý Tomáš | 83 | 9,99 | 98 | Hostivař |
| Brabec Tomáš | 80 | 597 | 95 | Děkanka | Dobrovolný Jan | 80 | 9,91 | 14 | Děkanka |
| Zaspal Petr | 89 | 597 | 06 | Kotlářka | Prokš Martin | 81 | 9,75 | 99 | Hostivař |
| Böck Adam | 87 | 587 | 09 | Pacov | Dobrovolný Jan | 80 | 9,73 | 13 | Kotlářka |
| Svoboda Miloslav | 61 | 596 | 86 | malý Strahov | Vilímec Petr | 90 | 9,65 | 05 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 594 | 13 | Přátelství | Černý Viktor | 82 | 9,49 | 99 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 592 | 02 | Eden | Hošek Michal | 77 | 9,28 | 92 | Hostivař |
| Hrubý Štěpán | 02 | 590 | 21 | Eden |  |  |  |  |  |
| Jareš Jakub | 80 | 589 | 96 | Eden | Doubek Radek | 78 | 9,20 | 92 | Hostivař |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 589 | 10 | Písek | Čejka Pavel | 91 | 9,02 | 05 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Hudec Lukáš | 77 | 9,01 | 92 | Hostivař |
| Kabelík Karel | 90 | 588 | 10 | Pacov | Tadiál Lukáš | 77 | 9,00 | 92 | Hostivař |
| Ornst Martin | 01 | 587 | 16 | hala Strahov | Závada Milan | 64 | 9,00 | 92 | Hostivař |
| Šebek Filip | 02 | 586 | 21 | Eden | Hlaváč Jakub | 87 | 9,00 | 02 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 578 | 88 | Přátelství | Špaček Jindřich | 76 | 8,80 | 92 | Hostivař |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 577 | 05 | Děkanka | Hloušek Adam | 85 | 8,77 | 99 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 577 | 09 | Juliska | Wagenknecht Lukáš | 85 | 8,43 | 99 | Hostivař |
| Rafaj Jan | 55 | 576 | 86 | Pekařka |  |  |  |  |  |
| Šalanda David | 02 | 575 | 21 | Eden |  |  |  |  |  |
| Špejchlík David | 88 | 574 | 04 | Pekařka |  |  |  |  |  |
| Řehák Martin | 84 | 572 | 04 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hradil Ondřej | 95 | 569 | 10 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Šafanda Filip | 85 | 566 | 04 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 562 | 91 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Lazar Jan | 05 | 563 | 21 | Mor.Třebová |  |  |  |  |  |
| Šlouf Hynek | 02 | 561 | 18 | Eden |  |  |  |  |  |
| Jašek Pavel | 72 | 556 | 88 | Strahov |  |  |  |  |  |
| Gabriel Petr | 78 | 555 | 93 | Přátelství |  |  |  |  |  |
| Holinka Marek | 83 | 555 | 02 | Eden |  |  |  |  |  |
| Severín David | 85 | 553 | 04 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Kačer Martin | 80 | 552 | 95 | Děkanka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Poláček Marek | 73 | 549 | 90 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 549 | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 548 | 03 | Eden |  |  |  |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 548 | 04 | hala Strahov |  |  |  |  |  |
| Stehno Michal | 63 | 545 | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Fait David | 86 | 545 | 01 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Veselý František | 02 | 545 | 18 | Kotlářka |  |  |  |  |  |
| Jech Jaromír | 57 | 544 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Klesňák Jan | 05 | 543 | 21 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Mráz Pavel | 72 | 541 | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Ovečka Jan | 83 | 540 | 99 | Eden |  |  |  |  |  |
| Severa Filip | 01 | 537 | 18 | Přátelství |  |  |  |  |  |

-103-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Výška:** |  |  |  |  | **Tyč:** |  |  |  |  |
| Hingar Petr | 76 | 193 | 92 | hala Strahov | Trávník Rostislav | 62 | 380 | 87 | Přátelství |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 193 | 02 | hala Stromovka | Berka Michal | 74 | 370 | 89 | Vítkovice |
| Kříž Zdeněk | 72 | 191 | 91 | Stromovka | Noll Marek | 74 | 350 | 89 | Vítkovice |
| Nejedlý Adam | 88 | 191 | 03 | hala Strahov | Hingar Petr | 76 | 340 | 92 | Eden |
| Cigler Jiří | 85 | 188 | 08 | Nová Paka | Nejedlý Adam | 88 | 330 | 03 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 186 | 09 | Pacov | Poláček Marek | 73 | 310 | 90 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 185 | 87 | Přátelství | Macháček Stanislav | 94 | 310 | 17 | Eden |
| Čech Petr | 44 | 185 | 87 | Stromovka | Cigler Jiří | 85 | 300 | 08 | Nová Paka |
| Ziegler Jan | 48 | 180 | 86 | Pekařka | Čech Pavel | 53 | 280 | 89 | Hostivař |
| Petr Martin | 54 | 180 | 88 | Eden | Novotný Miroslav | 57 | 270 | 90 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Hečko Jan | 97 | 179 | 17 | Děkanka | Brabec Jiří | 73 | 265 | 91 | Hostivař |
| Zaspal Petr | 89 | 176 | 06 | Kotlářka | Holinka Marek | 83 | 265 | 02 | Eden |
| Noll Jakub | 72 | 175 | 89 | Hostivař | Dobrovolný Jan | 80 | 265 | 05 | Juliska |
| Dobrovolný Jan | 80 | 175 | 07 | Pacov | Vilím Eduard | 72 | 260 | 89 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 175 | 21 | Eden | Bareš Lukáš | 86 | 260 | 02 | Eden |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 173 | 05 | Juliska | Vyšín Stanislav | 89 | 260 | 05 | Juliska |
| Macháček Stanislav | 94 | 171 | 18 | Eden | Lazar Filip | 01 | 255 | 18 | Houštka |
| Čech Pavel | 53 | 170 | 86 | Děkanka | Prokš Ivan | 57 | 250 | 89 | Hostivař |
| Zuza Tomáš | 65 | 170 | 86 | Pekařka | Novotný Jakub | 85 | 250 | 01 | Eden |
| Novotný Miroslav | 57 | 170 | 87 | Sparta | Ovečka Jan | 83 | 250 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Noll Marek | 74 | 170 | 89 | Přátelství | Hradil Daniel | 91 | 250 | 05 | Juliska |
| Novotný Jakub | 85 | 170 | 04 | Přátelství | Hloušek Adam | 85 | 245 | 03 |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | 170 | 06 | Děkanka | Petronyuk Olexandr | 86 | 245 | 05 | Juliska |
| Hradil Dan | 91 | 170 | 10 | Juliska | Matoušek Jan | 78 | 240 | 93 | Přátelství |
| Veselý František | 02 | 170 | 19 | Stromovka | Jareš Jakub | 80 | 240 | 95 | Přátelství |
| Hunal Jakub | 03 | 170 | 20 | Přátelství | Kačer Martin | 80 | 240 | 95 | Strahov |
| Krybus Radek | 89 | 169 | 04 | Eden | Pospíšil Ondřej | 82 | 240 | 11 | Pacov |
| Špejchlík David | 88 | 167 | 03 | Eden | Hečko Jan | 97 | 240 | 18 | Houštka |
| Vilím Eduard | 72 | 165 | 88 | Hostivař | Závada Milan | 64 | 230 | 89 | Hostivař |
| Mráz Pavel | 72 | 165 | 88 | Hostivař | Vodrážka Jiří | 43 | 230 | 89 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 165 | 92 | Hostivař | Noll Jakub | 72 | 230 | 89 | Hostivař |
| Jareš Jakub | 80 | 165 | 96 | Strahov | Oplt Filip | 97 | 230 | 16 | Houštka |
| Kraus Lubomír | 71 | 165 | 98 | Eden | Veselý František | 02 | 230 | 17 | Houštka |
| Behenský Petr | 41 | 164 | 89 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 225 | 11 | Rošického |
| Vadlejch Jakub | 90 | 164 | 07 | Juliska | Jašek Pavel | 72 | 220 | 87 | Hostivař |
| Skopec Michal | 81 | 163 | 96 | Nymburk | Kotrouš Jan | 85 | 220 | 09 | Pacov |
| Šlouf Hynek | 02 | 161 | 17 | Houštka | Kašpar Adam | 94 | 220 | 10 | Juliska |
| Berka Michal | 74 | 160 | 89 | Hostivař | Glogr Jan | 99 | 215 | 14 | Juliska |
| Míka Tomáš | 71 | 160 | 89 | Hostivař | Klesňák Jan | 05 | 211 | 20 | Hostivař |
| Poláček Marek | 73 | 160 | 90 | Hostivař | Skopec Michal | 81 | 210 | 95 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Horevaj Jan | 73 | 160 | 91 | Hostivař | Šalanda David | 02 | 210 | 18 | Houštka |
| Hošek Michal | 77 | 160 | 92 | Stromovka | Lazar Jan | 05 | 210 | 19 | Houštka |
| Kunst Tomáš | 79 | 160 | 00 | Děkanka | Rychlík Jakub | 01 | 202 | 17 | Pacov |
| Klesňák Jan | 05 | 160 | 21 | Mor.Třebová | Mráz Pavel | 72 | 200 | 87 | malý Strahov |
| Suchý Jan | 79 | 158 | 93 | Eden | Hošek Jiří | 68 | 200 | 91 | Hostivař |
| Kačer Martin | 80 | 158 | 95 | Děkanka | Bušta Petr | 64 | 200 | 91 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 158 | 00 | Kotlářka | Špejchlík David | 88 | 200 | 02 | Eden |
| Hrdý Tomáš | 83 | 156 | 98 | Hostivař | Čejka Pavel | 91 | 200 | 06 | Juliska |
| Vacek Michal | 87 | 156 | 03 | Eden | Vilímec Petr | 90 | 200 | 07 | Juliska |
| Rychlík Jakub | 01 | 156 | 17 | Pacov | Tomeš Jakub | 91 | 200 | 21 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Prokš Ivan | 57 | 155 | 90 | Hostivař | Rádl Jakub | 91 | 200 | 21 | Hostivař |
| Gabriel Petr | 78 | 155 | 92 | Stromovka | Hrdý Tomáš | 83 | 195 | 98 | Eden |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 155 | 06 | Eden | Toman Zdeněk | 72 | 190 | 87 | Hostivař |
| Kubernát Richard | 91 | 155 | 07 | Děkanka | Knap Tomáš | 03 | 182 | 17 | Pacov |
| Ornst Martin | 01 | 155 | 16 | Eden | Šebek Filip | 02 | 181 | 20 | Hostivař |
| Lazar Filip | 01 | 155 | 18 | Juliska | Sýkora Lubor | 72 | 180 | 87 | Hostivař |
| Tichý Petr | 72 | 152 | 86 | Riegrovy sady | Brunner Martin | 73 | 180 | 87 | Hostivař |
| Šebek Filip | 02 | 152 | 20 | Hostivař | Krátký Roman | 74 | 180 | 88 | Hostivař |
| Černý Viktor | 82 | 151 | 99 | Hostivař | Horevaj Jan | 73 | 180 | 91 | Hostivař |
| Hloušek Adam | 85 | 151 | 01 | Eden | Machač Vojtěch | 77 | 180 | 91 | Hostivař |
| Bareš Lukáš | 86 | 151 | 01 | Eden | Čejka Ladislav | 87 | 180 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Šlouf Hynek | 02 | 162 | 17 | Pacov |
|  |  |  |  |  | Petr Přemysl | 73 | 160 | 86 | Přátelství |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-104-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Koule 7,26kg:** |  |  |  |  | **Disk 2kg:** |  |  |  |  |
| Jech Jaromír | 57 | 13,38 | 88 | Přátelství | Severín David | 85 | 40,66 | 10 | Děkanka |
| Pěník Vojtěch | 85 | 12,84 | 09 | Č.Budějovice | Černý Viktor | 82 | 40,53 | 05 | Děkanka |
| Černý Viktor | 82 | 12,11 | 02 | Hostivař | Pěník Vojtěch | 85 | 40,43 | 08 | Děkanka |
| Severín David | 85 | 12,11 | 11 | Klatovy | Závada Milan | 64 | 38,30 | 88 | Eden |
| Šafanda Filip | 85 | 12,01 | 06 | Stromovka | Jech Jaromír | 57 | 36,88 | 88 | Děkanka |
| Závada Milan | 64 | 11,98 | 86 | Pekařka | Dostál Jan | 72 | 34,22 | 17 | Juliska |
| Fliegl Milan | 43 | 11,79 | 83 | Svitavy | Prokš Ivan | 57 | 33,74 | 89 | Přátelství |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 11,42 | 10 | Pacov | Hošek Jiří | 68 | 33,00 | 02 | Hostivař |
| Trávník Rostislav | 62 | 11,18 | 88 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 32,77 | 05 | Juliska |
| Proněk Luděk | 34 | 10,87 | 93 | hala Strahov | Pospíšil Ondřej | 82 | 32,65 | 10 | Písek |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Novotný Jakub | 85 | 10,86 | 06 | Veleslavín | Šafanda Filip | 85 | 32,30 | 05 | Hostivař |
| Vodrážka Jiří | 43 | 10,85 | 89 | Pekařka | Poláček Marek | 73 | 31,92 | 94 | Stromovka |
| Kunst Tomáš | 79 | 10,67 | 02 | Pekařka | Vodrážka Jiří | 43 | 31,44 | 88 | Stromovka |
| Závada Martin | 98 | 10,58 | 20 | Kotlářka | Behenský Petr | 41 | 30,76 | 90 | Hostivař |
| Hošek Jiří | 68 | 10,57 | 02 | Hostivař | Trávník Rostislav | 62 | 30,26 | 88 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 10,47 | 88 | Stromovka | Macháček Stanislav | 94 | 29,55 | 14 | Kotlářka |
| Kachlík Jan |  | 10,38 | 86 | Hostivař | Poláček Marek | 73 | 29,28 | 92 | Hostivař |
| Grusa Jan | 79 | 10,38 | 14 | Stromovka | Kašák Vladimír | 79 | 29,03 | 00 | Děkanka |
| Kuchler Josef | 74 | 10,32 | 98 | Eden | Dobrovolný Jan | 80 | 28,98 | 07 | Pacov |
| Macháček Stanislav | 94 | 10,24 | 15 | hala Stromovka | Brabec Jiří | 73 | 28,76 | 92 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Dostál Jan | 72 | 10,24 | 16 | Kotlářka | Vyšín Stanislav | 89 | 28,73 | 09 | Pacov |
| Vlk Jiří | 51 | 10,01 | 86 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 28,57 | 08 | Nová Paka |
| Kotrouš Jan | 85 | 9,96 | 08 | Hostivař | Hradil Daniel | 91 | 28,35 | 21 | Hostivař |
| Hradil Daniel | 91 | 9,94 | 21 | Kladno | Říha Michal | 91 | 27,75 | 09 | Klatovy |
| Cigler Jiří | 85 | 9,86 | 07 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 27,33 | 10 | Hostivař |
| Mlsna Martin | 85 | 9,86 | 10 | Písek | Fliegel Milan | 43 | 27,28 | 94 | Hostivař |
| Poláček Marek | 73 | 9,80 | 93 | Hostivař | Kuchler Josef | 74 | 26,94 | 97 | Hostivař |
| Lettl Vladislav | 66 | 9,74 | 89 | Hostivař | Proněk Luděk | 34 | 26,66 | 91 | Přátelství |
| Závada Milan | 91 | 9,73 | 21 | Hostivař | Hradil Ondřej | 94 | 26,20 | 19 | Hostivař |
| Macháček Stanislav | 94 | 9,72 | 14 | Juliska | Kunst Tomáš | 79 | 25,05 | 00 | Děkanka |
| Kašák Vladimír | 79 | 9,71 | 00 | Děkanka |  |  |  |  |  |
| Dobrovolný Jan | 80 | 9,70 | 11 | Juliska | Holinka Marek | 83 | 23,48 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  | Hečko Jan | 97 | 23,33 | 17 | Hostivař |
| Hečko Jan | 97 | 9,59 | 17 | Hostivař | Skopec Michal | 81 | 22,70 | 99 | Hostivař |
| Vacek Michal | 87 | 9,54 | 16 | Podvinný mlýn | Zaspal Petr | 89 | 22,56 | 10 | Hostivař |
| Zaspal Petr | 89 | 9,53 | 11 | Klatovy | Novotný Miroslav | 57 | 22,28 | 89 | Hostivař |
| Vávra Jan | 86 | 9,47 | 14 | Juliska | Chalupa Vladimír | 50 | 22,12 | 93 | Hostivař |
| Noll Jakub | 72 | 9,42 | 95 | Riegrovy sady | Prokš Martin | 81 | 21,90 | 99 | Hostivař |
| Novotný Miroslav | 57 | 9,37 | 89 | Hostivař | Řehák Martin | 84 | 21,87 | 02 | Hostivař |
| Mojžíš František | 86 | 9,20 | 10 | Hostivař | Hloušek Adam | 85 | 21,89 | 03 | Hostivař |
| Nejepínský Radek | 80 | 9,15 | 21 | Hostivař | Grusa Jan | 79 | 20,95 | 98 | Hostivař |
| Prokš Ivan | 57 | 9,09 | 90 | Pekařka |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Petronyuk Olexandr | 86 | 20,73 | 02 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Bušta Petr | 64 | 20,60 | 91 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Noll Jakub | 72 | 20,56 | 94 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Čech Pavel | 53 | 20,10 | 89 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Skopec Vladimír | 82 | 19,05 | 16 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | Wagenknecht Lukáš | 85 | 18,78 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Cigler Luděk | 83 | 18,20 | 02 | Eden |
|  |  |  |  |  | Horevaj Jan | 73 | 18,12 | 91 | Hostivař |
|  |  |  |  |  | Ovečka Jan | 83 | 17,50 | 01 | Eden |
|  |  |  |  |  | Mojžíš František | 86 | 17,47 | 10 | Hostivař |

-105-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Oštěp 800g:** |  |  |  |  | **Sprinterský trojboj:** 60m + 100m + 200m |  |  |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 66,12 | 07 | Pacov | Vacek Michal | 87 | 2582 b. | 06 | Kotlářka |
| Jech Jaromír | 57 | 61,86 | 87 | Sparta | (7,01 - 11,06 - 22,27) | |  |  |  |
| Vyšín Stanislav | 89 | 51,55 | 11 | Klatovy | Gabriel Petr | 78 | 2234 b. | 97 | Čáslav |
| Mlsna Martin | 85 | 51,03 | 10 | Děkanka | (7,36 - 11,66 - 23,31) | |  |  |  |
| Severín David | 85 | 50,64 | 09 | Pacov | Kubernát Richard | 91 | 2215 b. | 08 | Děkanka |
| Šafanda Filip | 85 | 50,06 | 07 | Jihlava | (7,44 - 11,58 - 23,41) | |  |  |  |
| Kříž Zdeněk | 72 | 49,82 | 91 | Eden | Rádl Jakub | 91 | 2121 b. | 09 | Děkanka |
| Poláček Marek | 73 | 47,44 | 92 | Hostivař | (7,53 - 11,78 - 23,67) | |  |  |  |
| Trávník Rostislav | 62 | 46,14 | 86 | malý Stadion | Macura Karel | 90 | 2120 b. | 10 | Kotlářka |
| Macháček Stanislav | 94 | 45,89 | 16 | Děkanka | (7,50 - 11,79 - 23,77) | |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Böck Adam | 87 | 2081 b. | 06 | Děkanka |
| Novotný Jakub | 85 | 45,58 | 05 | Juliska | (7,53 - 11,80 - 24,07) | |  |  |  |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 45,53 | 05 | Juliska | Severa Filip | 01 | 2044 b. | 20 | Děkanka |
| Hingar Petr | 76 | 45,52 | 92 | Stromovka | (7,63 - 11,89 - 23,92) | |  |  |  |  | |
| Vávra Jan | 86 | 43,32 | 14 | Juliska | Šlouf Hynek | 02 | 2021 b. | 18 | Pacov |
| Veselý František | 02 | 42,98 | 20 | Přátelství | (7,77 – 11,95 – 23,57) | |  |  |  |
| Danda Michal | 74 | 42,14 | 98 | Eden | Filip Jan | 91 | 2015 b. | 06 | Kotlářka |
| Kubánek Jan | 92 | 41,82 | 10 | Pacov | (7,55 - 12,03 - 24,11) | |  |  |  |
| Černý Viktor | 82 | 41,41 | 05 | Veleslavín | Hradil Daniel | 91 | 1987 b. | 10 | Kotlářka |
| Gabriel Petr | 78 | 41,23 | 99 | Hostivař | (7,67 - 12,02 - 24,13) | |  |  |  |
| Závada Milan | 64 | 41,10 | 97 | Pekařka | Řehák Martin | 84 | 1982 b. | 06 | Kladno |
|  |  |  |  |  | (7,56 - 11,95 - 24,75) | |  |  |  |
| Říha Michal | 91 | 41,10 | 09 | Juliska | Brabec Jiří | 73 | 1945 b. | 89 | Strahov |
| Soušek Martin | 91 | 40,95 | 09 | Stromovka | (7,63 - 12,14 - 24,50) | |  |  |  |
| Kašák Vladimír | 79 | 40,80 | 00 | Riegrovy sady | Tomeš Jakub | 91 | 1937 b. | 09 | Děkanka |
| Dobrovolný Jan | 80 | 40,56 | 07 | Pacov | (7,67 - 12,09 - 24,55) | |  |  |  |
| Novotný Miroslav | 57 | 39,90 | 92 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 1925 b. | 02 | Kotlářka |
| Mojžíš Jaroslav | 65 | 39,96 | 99 | Hostivař | (7,5 - 11,8 - 24,3 ) | |  |  |  |
| Hloušek Adam | 85 | 38,62 | 05 | Děkanka | Pospíšil Ondřej | 82 | 1912 b. | 01 | Kotlářka |
| Kotrouš Jan | 85 | 37,41 | 09 | Pacov | (7,4 - 11,9 - 24,6 ) | |  |  |  |
| Behenský Petr | 41 | 37,82 | 92 | Hostivař | Lazar Filip | 01 | 1867 b. | 18 | Děkanka |
| Petr Martin | 54 | 37,78 | 86 | Pekařka | (7,72 – 11,97 – 24,93) | |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Petrák Jiří | 91 | 1838 b. | 09 | Kotlářka |
| Grusa Jan | 79 | 37,67 | 98 | Hostivař | (7,92 - 12,37 - 24,32) | |  |  |  |
| Zuza Tomáš | 65 | 37,36 | 86 | Hostivař | Šalanda David | 02 | 1817 b. | 20 | Děkanka |
| Jareš Jakub | 80 | 37,24 | 96 | Riegrovy sady | (7,80 – 12,25 - 25,15) | |  |  |  |  | |
| Prokš Martin | 81 | 36,75 | 99 | Hostivař | Kuhn Miroslav | 90 | 1814 b. | 06 | Kolín |
| Kunst Tomáš | 79 | 36,73 | 02 | Pekařka | (7,78 - 12,27 - 25,19) | |  |  |  |
| Kuchler Josef | 74 | 36,72 | 97 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 1811 b. | 01 | Kotlářka |
| Hradil Daniel | 91 | 36,16 | 21 | Podvinný mlýn | (7,6 - 12,2 - 24,4 ) | |  |  |  |
| Skopec Vladimír | 82 | 35,55 | 01 | Hostivař | Fait David | 86 | 1746 b. | 01 | Kotlářka |
| Noll Jakub | 72 | 34,80 | 94 | Stromovka | (7,6 - 12,1 - 25,4 ) | |  |  |  |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 34,57 | 02 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | 1732 b. | 01 | Kotlářka |
|  |  |  |  |  | (7,6 - 12,4 - 24,9 ) | |  |  |  |
| Čejka Pavel | 91 | 33,66 | 07 | Děkanka | Černý Pavel | 91 | 1725 b. | 08 | Kotlářka |
| Hunal Jakub | 03 | 33,64 | 21 | Hostivař | (7,98 - 12,45 - 25,13) | |  |  |  |
| Hošek Jiří | 68 | 33,60 | 91 | Hostivař | Bareš Lukáš | 86 | 1700 b. | 01 | Kotlářka |
| Rádl Jakub | 91 | 33,10 | 20 | Kotlářka | (7,7 - 12,1 - 25,6 ) | |  |  |  |
| Brabec Tomáš | 80 | 32,75 | 99 | Eden | Zobač Tomáš | 92 | 1665 b. | 08 | Děkanka |
| Vodrážka Jiří | 43 | 32,62 | 86 | Pekařka | (7,92 - 12,53 - 25,92) | |  |  |  |
| Dostál Jan | 72 | 31,92 | 16 | Děkanka | Ševčík Jaroslav | 91 | 1638 b. | 07 | Děkanka |
| Zaspal Petr | 89 | 31,51 | 11 | Kotlářka | (8,00 - 12,62 - 25,75) | |  |  |  |
| Bušta Petr | 64 | 31,14 | 91 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 1637 b. | 11 | Děkanka |
| Hečko Jan | 97 | 31,14 | 16 | Houštka | (7,98 - 12,65 - 25,77) | |  |  |  |
|  |  |  |  |  | Ovečka Jan | 83 | 1633 b. | 01 | Kotlářka |
| Vilím Eduard | 72 | 30,78 | 89 | Hostivař | (7,8 - 12,4 - 25,4 ) | |  |  |  |
| Brabec Jiří | 73 | 30,24 | 91 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 1630 b. | 19 | Kotlářka |
| Cigler Jiří | 85 | 29,68 | 08 | Nová Paka | (7,99 - 12,60 - 25,94) | |  |  |  |
| Pěník Vojtěch | 85 | 29,63 | 08 | Hostivař | Čejka Pavel | 91 | 1589 b. | 07 | Děkanka |
| Holinka Marek | 83 | 29,40 | 02 | Eden | (8,19 - 12,77 - 25,37) | |  |  |  |
| Ovečka Jan | 83 | 29,38 | 02 | Hostivař | Wagenknecht Lukáš | 85 | 1582 b. | 02 | Kotlářka |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 29,29 | 10 | Hostivař | (7,8 - 12,5 - 25,8 ) | |  |  |  |
| Horevaj Jan | 73 | 28,90 | 91 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | 1522 b. | 06 | Děkanka |
| Řehák Martin | 84 | 28,42 | 02 | Hostivař | (8,33 - 12,82 - 25,61) | |  |  |  |
| Chalupa Vladimír | 50 | 27,46 | 92 | Hostivař | Hlaváč Jakub | 87 | 1510 b. | 06 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | (8,22 - 12,90 - 25,96) | |  |  |  |
| Čech Pavel | 53 | 27,36 | 89 | Hostivař | Vršek Petr | 77 | 1508 b. | 94 | Strahov |
| Kuhn Miroslav | 90 | 25,80 | 08 | Hostivař | (8,17 - 12,92 - 26,11) | | |  |  |  |
| Proněk Luděk | 34 | 25,18 | 92 | Hostivař | Holinka Marek | 83 | 1480 b. | 01 | Kotlářka |
| Šebek Filip | 02 | 23,81 | 20 | Hostivař | (7,9 - 12,7 - 26,3 ) | | |  |  |
| Vilímec Petr | 90 | 23,74 | 08 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-106-

Dlouhodobé tabulky AC KOVOŠROT od roku 1986 - 55 nejlepších závodníků

Mužské složky:

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Disk 1,5kg:** |  |  |  |  | **Koule 6,00kg/6,25kg:** | | |  |  |
| Vadlejch Jakub | 90 | 46,84 | 07 | Juliska | Šafanda Filip | 85 | 12,91 | 04 | Juliska |
| Rašín Martin | 90 | 41,50 | 07 | Eden | Černý Viktor | 82 | / 12,88 | 01 | Kotlářka |
| Matoušek Jan | 78 | 38,84 | 94 | Strahov | Rašín Martin | 90 | 12,49 | 08 | Juliska |
| Jareš Jakub | 80 | 38,58 | 96 | Juliska | Novotný Jakub | 85 | 12,27 | 04 | Hostivař |
| Severín Michal | 88 | 38,32 | 04 | Hostivař | Fliegel Milan | 43 | / 12,24 | 93 | Baden |
| Černý Viktor | 82 | 36,94 | 99 | Stromovka | Severín David | 85 | 11,76 | 04 | Hostivař |
| Říha Michal | 91 | 37,99 | 07 | Eden | Říha Michal | 91 | 11,48 | 09 | hala Stromovka |
| Vyšín Stanislav | 89 | 36,28 | 06 | Eden | Proněk Luděk | 34 | / 11,32 | 92 | Jablonec |
| Hingar Petr | 76 | 34,68 | 92 | Eden | Vodrážka Jiří | 43 | / 11,14 | 93 | Baden |
| Vodrážka Jiří | 43 | 34,28 | 93 | Baden | Poláček Marek | 73 | / 11,03 | 91 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Nejedlý Adam | 88 | 34,02 | 04 | Litomyšl | Hunal Jakub | 03 | 11,02 | 21 | Hostivař |
| Severín David | 85 | 33,99 | 01 | Eden | Pospíšil Ondřej | 82 | / 10,94 | 01 | Hostivař |
| Šafanda Filip | 85 | 33,93 | 01 | Hostivař | Macháček Stanislav | 94 | 10,93 | 12 | Děkanka |
| Macháček Stanislav | 94 | 33,27 | 10 | Eden | Behenský Petr | 41 | / 10,64 | 92 | Hostivař |
| Fliegl Milan | 43 | 32,45 | 04 | Hostivař | Cigler Jiří | 85 | 10,61 | 04 | Hostivař |
| Behenský Petr | 41 | 31,44 | 92 | Hostivař | Brabec Jiří | 73 | / 10,32 | 92 | Hostivař |
| Kačer Martin | 80 | 31,44 | 96 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 10,24 | 16 | Děkanka |
| Novotný Jakub | 85 | 30,91 | 01 | Kotlářka | Petronyuk Olexandr | 86 | 10,12 | 05 | Juliska |
| Veselý František | 02 | 30,87 | 18 | Eden | Soušek Martin | 91 | 9,98 | 10 | Hostivař |
| Brabec Tomáš | 80 | 30,22 | 96 | Hostivař | Novotný Jakub | 85 | / 9,78 | 03 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Vilímec Petr | 90 | 29,50 | 07 | Juliska | Ševčík Jaroslav | 91 | 9,73 | 10 | Hostivař |
| Hunal Jakub | 03 | 29,23 | 20 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 9,66 | 03 | Kotlářka |
| Poláček Marek | 73 | 29,18 | 90 | Hostivař | Hečko Jan | 97 | 9,66 | 15 | Děkanka |
| Cigler Jiří | 85 | 28,25 | 02 | Eden | Hradil Daniel | 91 | 9,55 | 10 | Juliska |
| Hrdý Tomáš | 83 | 27,98 | 98 | Eden | Řehák Martin | 84 | / 9,53 | 02 | Hostivař |
| Pospíšil Ondřej | 82 | 27,12 | 99 | Hostivař | Kotrouš Jan | 85 | 9,52 | 04 | Hostivař |
| Čejka Pavel | 91 | 26,49 | 07 | Hostivař | Ambrož Tomáš | 84 | / 9,27 | 02 | Eden |
| Vacek Michal | 87 | 26,46 | 04 | Hostivař | Kubernát Richard | 91 | 9,00 | 09 | Hostivař |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 26,39 | 03 | Hostivař | Zaspal Petr | 89 | 8,87 | 08 | Hostivař |
| Soušek Martin | 91 | 26,38 | 08 | Hostivař | Kuhn Miroslav | 90 | 8,37 | 08 | Hostivař |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| Müller David | 76 | 26,26 | 92 | Pekařka | Holinka Marek | 83 | / 8,15 | 02 | Kotlářka |
| Zima Lukáš | 91 | 26,20 | 08 | Hostivař | Cigler Luděk | 83 | / 7,57 | 02 | Eden |
| Kotrouš Jan | 85 | 25,89 | 02 | Eden | Hloušek Adam | 85 | 7,45 | 04 | Hostivař |
| Novotný Jakub | 91 | 25,75 | 08 | Hostivař | Ovečka Jan | 83 | / 7,40 | 01 | Eden |
| Vondra Tomáš | 03 | 25,12 | 20 | Přátelství | Šebek Filip | 02 | 7,23 | 20 | Hostivař |
| Ambrož Tomáš | 84 | 24,62 | 00 | Kotlářka | Horevaj Jan | 73 | / 7,10 | 91 | Hostivař |
| Ševčík Jaroslav | 91 | 24,24 | 08 | Hostivař | Oplt Filip | 97 | 7,03 | 16 | Houštka |
| Prokš Martin | 82 | 23,98 | 98 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Řehák Martin | 84 | 23,85 | 01 | Hostivař | **Kladivo 7,26kg:** |  |  |  |  |
| Skopec Michal | 81 | 23,52 | 98 | Hostivař | Závada Milan | 64 | 36,22 | 06 | Jablonec |
|  |  |  |  |  | Pěník Vojtěch | 85 | 35,63 | 09 | Č.Budějovice |
| Holinka Marek | 83 | 23,43 | 00 | Hostivař | Dostál Jan | 72 | 34,28 | 21 | Riegrovy sady |
| Hečko Jan | 97 | 23,22 | 14 | Houštka | Severín David | 85 | 27,78 | 10 | Pacov |
| Cigler Luděk | 83 | 23,17 | 99 | Hostivař | Jech Jaromír | 56 | 27,55 | 06 | Děkanka |
| Šalanda David | 02 | 22,60 | 18 | Houštka | Říha Michal | 91 | 26,55 | 09 | Klatovy |
| Lazar Filip | 01 | 22,60 | 18 | Houštka | Šafanda Filip | 85 | 24,00 | 05 | Děkanka |
| Protiva Pavel | 76 | 22,56 | 92 | Hostivař | Poláček Marek | 73 | 23,56 | 94 | Riegrovy sady |
| Hloušek Adam | 85 | 22,46 | 02 | Kotlářka | Vodrážka Jiří | 43 | 22,20 | 94 | Stromovka |
| Kubernát Richard | 91 | 22,25 | 08 | Hostivař | Novotný Miroslav | 57 | 21,88 | 95 | Stromovka |
| Tojšl Adam | 78 | 22,02 | 94 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Wagenknecht Lukáš | 85 | 21,52 | 02 | Kotlářka | Cigler Jiří | 85 | 21,02 | 05 | Děkanka |
|  |  |  |  |  | Vyšín Stanislav | 89 | 20,85 | 10 | Pacov |
| Tadiál Lukáš | 77 | 21,28 | 94 | Hostivař | Behenský Petr | 41 | 20,18 | 90 | Pekařka |
| Hudec Lukáš | 77 | 21,16 | 94 | Hostivař | Prokš Ivan | 57 | 19,66 | 94 | Stromovka |
| Noll Jakub | 72 | 20,36 | 88 | Hostivař | Černý Viktor | 82 | 19,22 | 06 | Děkanka |
| Horevaj Jan | 73 | 20,20 | 89 | Hostivař | Skopec Vladimír | 82 | 18,95 | 16 | Děkanka |
| Brabec Jiří | 73 | 20,18 | 89 | Hostivař | Proněk Luděk | 34 | 18,60 | 92 | Stromovka |
| Ovečka Jan | 83 | 20,02 | 00 | Hostivař | Noll Jakub | 72 | 18,00 | 95 | Riegrovy sady |
| Severa Filip | 01 | 19,32 | 17 | Houštka | Macháček Stanislav | 94 | 16,06 | 14 | Děkanka |
| Šimek Vítězslav | 02 | 19,09 | 18 | Juliska |  |  |  |  |  |
| Pospěch Michal | 97 | 17,35 | 13 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Jaroš Jaroslav | 99 | 16,59 | 15 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Rychlík Jakub | 01 | 16,14 | 17 | Hostivař |  |  |  |  |  |

-107-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodnic

**Běhy mimo dráhu - Ženy:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **15km:** |  |  |  |  | **Půlmaraton:** |  |  |  |  |
| Milesová Iva | 77 | 52:20 | 06 | Stromovka | Milesová Iva | 77 | 1:15:50 | 07 | Paderborn (D) |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 56:38 | 92 | Louny | Březinová-Kadeřábková V. | 73 | 1:31:16 | 08 | Pardubice |
| Petronyuková Miroslava | 87 | 57:47 | 08 | Počerady | Nollová Šárka | 74 | 1:55:41 | 08 | Praha |
| Pokorná Markéta | 61 | 57:52 | 88 | Doksy |  |  |  |  |  |
| Březinová Vanda | 73 | 1:07:16 | 04 | Máchovo jezero | **25km:** |  |  |  |  |
| Ročňáková Miloslava | 29 | 1:10:03 | 86 | Roztoky | Milesová Iva | 77 | 1:36:46 | 05 | Žebrák |
| Pokorná Olga | 33 | 1:17:35 | 88 | Doksy | Pokorná Markéta | 61 | 1:41:38 | 86 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Pokorná Věnceslava | 48 | 1:42:40 | 92 | Žebrák |
| **20km:** |  |  |  |  | Ročňáková Miloslava | 29 | 2:13:17 | 87 | K.Vary |
| Milesová Iva | 77 | 1:14:58 | 07 | Alphen |  |  |  |  |  |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 1:18:43 | 92 | Dvůr Králové | **Maraton:** |  |  |  |  |
| Pokorná Markéta | 61 | 1:20:11 | 88 | Dvůr Králové | Pokorná Markéta | 61 | 2:58:10 | 86 | Otrokovice |
| Petronyuková Miroslava | 87 | 1:23:16 | 05 | Stochov | Milesová Iva | 77 | 3:00:58 | 08 | Apeldoorn |
| Grycová Petra | 87 | 1:31:32 | 05 | Stochov | Churaňová Radka | 77 | 3:05:31 | 00 | Stromovka |
|  |  |  |  |  | Pokorná Věnceslava | 48 | 3:08:50 | 87 | Stromovka |
| **10km:** |  |  |  |  | Březinová-Kadeřábková | 73 | 3:22:27 | 09 | Praha |
| Milesová Iva | 77 | 35:05 | 07 | Padenborn |  |  |  |  |  |
| Petronyuková Miroslava | 87 | 36:34 | 02 | Březnice |  |  |  |  |  |
| Pokorná Věnceslava | 48 | 37:07 | 92 | Semice |  |  |  |  |  |
| Pokorná Markéta | 61 | 39:11 | 87 | Štěchovice |  |  |  |  |  |
| Bulířová Jana | 79 | 39:54 | 97 | Běchovice |  |  |  |  |  |
| Grycová Petra | 87 | 41:03 | 05 | Březnice |  |  |  |  |  |
| Březinová Vanda | 73 | 41:36 | 04 | Brandýs |  |  |  |  |  |
| Ročňáková Miloslava | 29 | 42:26 | 86 | Příbram |  |  |  |  |  |
| Pokorná Olga | 33 | 51:48 | 91 | Bílina |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-108-

Dlouhodobé tabulky klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ od roku 1986 - 20 nejlepších závodníků

**Běhy mimo dráhu - Muži:**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **10km:** |  |  |  |  | **20km:** |  |  |  |  |
| Veverka Jaroslav | 62 | 32:41 | 92 | Běchovice | Pěkný Jan | 52 | 1:13:38 | 91 | Kolín |
| Vorlický Zbyněk | 50 | 33:26 | 92 | Kladno | Trunec Jaroslav | 43 | 1:16:18 | 89 | Kolín |
| Trunec Jaroslav | 43 | 33:54 | 88 | Kocába | Petronyuk Olexandr | 86 | 1:16:58 | 04 | Krušovice |
| Pěkný Jan | 52 | 34:05 | 89 | Štěchovice | Krofta Jiří | 55 | 1:17:21 | 91 | Brandýs |
| Krofta Jiří | 55 | 34:16 | 90 | Semice | Šuran Josef | 32 | 1:20:44 | 91 | Kolín |
| Ježek Jan | 85 | 34:51 | 09 | Běchovice | Krátký Milan | 45 | 1:23:26 | 89 | Kolín |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 34:52 | 02 | Český Brod | Vladyka Jan | 58 | 1:24:21 | 89 | Brandýs |
| Pokorný Ivan | 40 | 35:23 | 86 | Štěchovice | Pokorný Ivan | 40 | 1:27:29 | 89 | Mnichovice |
| Žížala Bohumil | 47 | 35:07 | 89 | Štěchovice | Pokorný Pavel | 33 | 1:28:21 | 88 | Kolín |
| Stočes Jan | 54 | 36:17 | 89 | Štěchovice | Matzner Karel | 29 | 1:33:24 | 91 | Krušovice |
| Cigler Luděk | 83 | 37:02 | 02 | Běchovice | Hobst Ota | 17 | 1:36:26 | 88 | Brandýs |
| Šuran Josef | 32 | 37:32 | 91 | Štěchovice | Fretzer Alexandr | 23 | 1:37:02 | 89 | Kolín |
| Medonos Jan | 54 | 37:35 | 92 | Unhošť |  |  |  |  |  |
| Böck Adam | 87 | 37:44 | 16 | Běchovice | **Půlmaraton:** |  |  |  |  |
| Krátký Milan | 45 | 38:18 | 89 | Štěchovice | Cigler Luděk | 83 | 1:22:36 | 02 | Domažlice |
| Pazdera Ladislav | 35 | 39:18 | 86 | Příbram | Vilímec Petr | 90 | 1:59:33 | 12 | Praha |
| Matzner Karel | 29 | 39:30 | 87 | Běchovice | Zaspal Petr | 89 | 2:09:00 | 12 | Praha |
| Resl Jindřich | 20 | 39:54 | 88 | Slivice |  |  |  |  |  |
| Hájek Antonín | 48 | 40:37 | 92 | Běchovice | **25km:** |  |  |  |  |
| Pokorný Pavel | 33 | 40:57 | 88 | Strahov | Pěkný Jan | 52 | 1:29:48 | 87 | Pardubice |
|  |  |  |  |  | Pokorný Ivan | 40 | 1:32:56 | 86 | Stromovka |
| **15km:** |  |  |  |  | Šuran Josef | 32 | 1:40:05 | 88 | Bruggy |
| Pěkný Jan | 52 | 51:55 | 86 | Doksy | Matzner Karel | 29 | 1:41:16 | 87 | Karlovy Vary |
| Vorlický Zbyněk | 50 | 52:04 | 92 | Doksy | Krofta Jiří | 55 | 1:42:23 | 87 | Stromovka |
| Trunec Jaroslav | 43 | 52:45 | 86 | Doksy | Krátký Milan | 45 | 1:46:10 | 87 | Stromovka |
| Pokorný Ivan | 40 | 53:10 | 86 | Doksy | Lukeš Václav | 40 | 1:47:12 | 86 | Stromovka |
| Petronyuk Viktor | 56 | 53:17 | 07 | Turnov | Pazdera Ladislav | 40 | 1:47:50 | 86 | Stromovka |
| Vladyka Jan | 58 | 54:27 | 87 | Stromovka | Medonos Jan | 54 | 1:50:16 | 92 | Žebrák |
| Krofta Jiří | 55 | 52:52 | 90 | Doksy | Pokorný Pavel | 33 | 1:52:51 | 89 | Žebrák |
| Žížala Bohumil | 47 | 55:06 | 89 | Doksy | Hobst Ota | 17 | 1:53:09 | 88 | Bruggy |
| Petronyuk Olexandr | 86 | 57:01 | 04 | Louny | Fretzer Alexandr | 23 | 1:59:13 | 87 | Stromovka |
| Stočes Jan | 54 | 58:32 | 89 | Doksy |  |  |  |  |  |
| Šuran Josef | 32 | 58:34 | 86 | Stromovka | **Maraton:** |  |  |  |  |
| Medonos Jan | 54 | 1:00:58 | 92 | Nasavrky | Veverka Jaroslav | 62 | 2:35:14 | 92 | Strahov |
| Krátký Milan | 45 | 1:00:31 | 88 | Stromovka | Vladyka Jan | 58 | 2:43:06 | 88 | Pojizerský |
| Fretzer Alexandr | 23 | 1:01:18 | 86 | Cvikov | Šuran Josef | 32 | 2:58:06 | 86 | MPM |
| Lukeš Václav | 40 | 1:01:47 | 86 | Stromovka | Krofta Jiří | 55 | 2:58:26 | 91 | Pojizerský |
| Pokorný Pavel | 33 | 1:02:00 | 88 | Doksy | Pokorný Ivan | 40 | 3:03:25 | 86 | Stromovka |
| Pazdera Ladislav | 40 | 1:02:02 | 86 | Stromovka | Ovečka Jan | 83 | 3:11:14 | 08 | Praha |
| Vladyka Jiří | 63 | 1:03:20 | 87 | Stromovka | Krátký Milan | 45 | 3:18:30 | 87 | Stromovka |
| Hobst Ota | 17 | 1:08:47 | 87 | Doksy | Pokorný Pavel | 33 | 3:24:18 | 89 | Havlovice |
| Matzner Karel | 29 | 1:03:03 | 90 | Roztoky | Medonos Jan | 54 | 3:25:00 | 91 | Pražský |
|  |  |  |  |  | Pazdera Ladislav | 40 | 3:29:18 | 87 | Stromovka |
| **Hodinovka:** |  |  |  |  | Fretzer Alexandr | 23 | 3:30:34 | 87 | Stromovka |
| Veverka Jaroslav | 62 | 17800 m | 90 | Hostivař | Skopec Vladimír | 82 | 4:05:17 | 17 | Poznaň |
| Pěkný Jan | 52 | 16763 m | 88 | Čelákovice |  |  |  |  |  |
| Trunec Jaroslav | 43 | 16512 m | 87 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Pokorný Ivan | 40 | 16391 m | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Vladyka Jan | 58 | 16124 m | 87 | Čakovice |  |  |  |  |  |
| Krofta Jiří | 55 | 15645 m | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Šuran Josef | 32 | 15181 m | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Medonos Jan | 54 | 15019 m | 91 | Houštka |  |  |  |  |  |
| Vladyka Jiří | 63 | 14581 m | 87 | Stromovka |  |  |  |  |  |
| Pazdera Ladislav | 40 | 14331 m | 86 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Pokorný Pavel | 33 | 14192 m | 88 | Hostivař |  |  |  |  |  |
| Fretzer Alexandr | 23 | 13669 m | 87 | Rokycany |  |  |  |  |  |
| Matzner Karel | 29 | 13640 m | 92 | Hostivař |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |

-109-

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **VÝSLEDKY ATLETŮ klubu ATLETIKA HOSTIVAŘ V ROCE 2021** |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  | **Obsah:** |  |  |
|  | ---------- |  |  |
|  |  |  |  |
|  | Jmenný index závodníků |  | str. 4 |
|  | Rekordy klubu |  | 6 |
|  | Výkony minipřípravky |  | 17 |
|  | Výkony přípravky - dívky |  | 18 |
|  | Výkony přípravky - kluci |  | 19 |
|  | Výkony mladších žákyň |  | 20 |
|  | Výkony mladších žáků |  | 21 |
|  | Výkony starších žákyň |  | 22 |
|  | Výkony starších žáků |  | 23 |
|  | Výkony dorostenek |  | 24 |
|  | Výkony dorostenců |  | 25 |
|  | Výkony juniorů |  | 26 |
|  | Výkony žen |  | 26 |
|  | Výkony mužů |  | 27 |
|  | Běhy mimo dráhu |  | 28 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žákyně mladší |  | 29 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žáci mladší |  | 34 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žákyně starší |  | 39 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - žáci starší |  | 45 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - dorostenky |  | 52 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - dorostenci |  | 59 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - juniorky |  | 65 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - junioři |  | 69 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - ženy |  | 74 |
|  | Dlouhodobé tabulky po kategoriích - muži |  | 79 |
|  | Dlouhodobé tabulky - 55 závodnic v jednotlivých disciplínách |  | 86 |
|  | Dlouhodobé tabulky - 55 závodníků v jednotlivých disciplínách |  | 96 |
|  | Dlouhodobé tabulky - běhy mimo dráhu / ženy |  | 107 |
|  | Dlouhodobé tabulky - běhy mimo dráhu / muži |  | 108 |

-110-